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ישראל לעם  משמים  שנמסרו  האמת  מעולם  מסרים  מבחר 

תש"פ-תשפ"ג השנים  בין  מח  פגועי  אוטיסטים  בחורים  ע"י 

מסרים) כ-200  (מתוך  לשוטים.  נבואה  נתנה  חז"ל  כדברי 

מצ"ב בחינה וחקירה מקיפה  ויחודית של התקשור והמסרים של 

מאת  קדושים  ספרים  ושאר  חז"ל  מקורות  עפ"י  המח.  פגועי 

הרה"צ המקובל הרב סנדר ארלנגר זצוק"ל

אותם" להגיד  מעיז  לא  אחד  שאף  דברים  להגיד  "באנו 

"אנחנו אומרים אמת, אם תרצו תקבלו"

אלול התשפ"ג



 

 בס"ד 

 הקדמה לחוברת 

 

 ,אני בן גולדן

 .נשלחתי לעולם הזה לעזור לעמ"י לחזור בתשובה

 ,לא ידעתי בדיוק כמה שעמ"י ירד מהדרך וכשהגעתי לעולם הזה הייתי בהלם

 .לא ידעתי איך אפשר להשפיע על כל כך הרבה יהודים לעשות תשובה

 ,ברור שלא כולם ירדו מהדרך

שלבושים כאילו צדיקים, וכשמסתכלים קרוב לתוך חיים שלהם רואים שיש  אבל ראיתי אפילו את אלה 

 .רואים שהמצב קשה  בעיות קשות,

 

 ,אני רק מבקש מכל עמ"י 

 ,תקראו את מה שיש לכביכול אנשים פגועי מוח כמוני

 .שאת האמת יש לנו וזה הדבר הכי חשוב

 ,אני לא תלמיד חכם ענק, אני נשלחתי להביא מסרים ישר מהקב"ה לעמ"י

 ,כי אנחנו פגועי המוח

 ,שהשם בחר בנו לעשות את העבודה הזאת

 ,טהורים ולא יכולים לעשות שום דבר שלא מותר לפי התורה

 .כי אנחנו קשורים ישר להקב"ה

 .לא כל פגוע מוח על רמה כזו

 .אבל אתם אלה שקוראים את המסרים, כבר מכירים כמה וכמה מאיתנו

 

 ,ואני מברך את עמ"י

 שכולנו נחזור בתשובה ושנראה את האמת כמו שהיא 

 ושנצטער על כל העבירות שלנו 

 ,ובסופו של דבר נהיה חלק של הכל יכול

 . אין עוד מלבדו

 

 

 

 

 

 

 

 לקבלת החוברת 'מסרים מעולם האמת'

 052.7111333 :אוטיסטיםוכן לקבלת מסרים נוספים של ה

 שמיעת מסרים מעולם האמת דרך הטלפוןל

 1-646-5853064: ובארה"ב       077.2638885 בארץ ישראל:

 052.7111333ניעות בטלפון: זוק בענייני קדושה וצניתן לקבל דפים לחי

 גניזה *  חוברת טעונה ה*  



 

 פתח דבר

זאת כדי   אדון העולם פתח של אמת בעולם השקר לכל החפצים באמת, ומאת ה' היתהפתח שנה   30-לפני כ 

להקדים רפואה למכה, דהיינו לפני שנכנסים לתקופה האחרונה של הגלות, לפני שהחושך הרוחני מכסה את  

 הארץ והשקר מגיע לשיא הצלחתו )לפני מפלתו(. 

המח למיניהם כמו אוטיסטים,    י פתח זה של אמת הוא ע"י דרך חדשה להתחבר עם הנשמה הפנימית של פגוע

ועוד. ולדבר איתם כדבר איש אל רעהו וזה פלא גדול למתבונן ולמי שמכיר הענין מקרוב.    CPתסמונת דאון  

.( בו המתקשר תומך בידו את ידו של פגוע  F.Cהכינוי של תקשורת זו קיבל את השם תקשורת בתמיכה )

 ,Aהמוח, ופגוע המוח ע"י תמיכה קלה של המתקשר מצביע בעצמו על אותיות בלוח א,ב שמונח לפניו )או  

B, C, Dו )V.אותיות מצטרפות למילים שמצטרפות למשפטים שמצטרפים למאמר שלם ממש פלא פלאים 

ה נסיון ומומחיות כדי שהמסר  )כמובן שהמתקשר הוא לא זה שמצביע על האותיות אלא פגוע המוח וצריך לז

 יהיה נקי ואמיתי(. 

 אל תסתכל בקנקן אלא במה שיש בו 

והתברר שמאחרי פגועי המח שהרבה מתרחקים מהם, מזלזלים בהם ולא מתייחסים אליהם כראוי, בתוך  

גוף שלפעמים שונה מהמראה הרגיל שלנו, נמצאת נשמה שרואה יותר מאיתנו יודעת יותר מאיתנו, מבינה  

יתר על כן הרבה פעמים הם אומרים בתקשור למי שנמצא מולם: אתם   .יותר מאיתנו, וחכמה יותר מאיתנו

בע  ,המפגרים רואים את האמת  נופלים  ו אתם הטיפשים שלא  נגררים אחרי גשמיות מיותרת  לם השקר, 

לעברות חמורות, נגררים אחרים תרבות הגויים ולא מבינים את התפקיד שלכם בעולם, ומתפתים אחרי  

 1היצר הרע שמרחיק אתכם מהקב"ה ובכך אתם מסכנים את הנצח שלכם. 

 "להגיד דברים שאף אחד לא מעיז להגיד נובא"

בחסדי אלפים ורבבות שקראו ושמעו את המסרים במשך השנים מעידים שקיבלו חיזוק גדול מדבריהם וכן  

  " באנו להגיד דברים שאף אחד לא מעיז להגיד אותם"שניכר שהדברים נאמרים ונמסרים ממקום גבוה.  

 שנה.  20- כך אמר בן גולדן לפני כ

כולם   מובן שלא  כן  על  מועטים. אשר  נושאיה  כן  על  כבדה  היא  ישראל מסלנט: האמת  רבי  בשם  מובא 

מקבלים את דברי פגוע המוח כשהם מדברים נגד דעתם והשקפת עולמם. כגון כשמדברים בתקיפות נגד  

ל שרוצה  חוסר הצניעות שיש אצל נשים חרדיות וכן נגד הפאות הנכריות, או כשהם מדברים נגד מדינת ישרא 

לעקור את היהדות מעם ישראל, נגד רדיפה מוגזמת אחרי גשמיות מיותרת טיסות לחו"ל וכו' נגד אייפונים  

 וכו'. 

כדרך העולם כמעט אין דבר בעולם שלכולם יש אותה דעה. וגם בענין התקשור המסרים ואמינותם. כנגד  

גם שמענו שלא כל הרבנים    ."אנחנו אומרים אמת ומי שרוצה יקבל"אמר בן גולדן:    כל המפקפקים למיניהם

באותה דעה בענין זה, אומנם פשוט וברור שמי שמחווה דעתו ופוסל בלי לבדוק לעומק אלא על סמך אומדנא  

 שטחית וקצת ידיעות בנושא אז ברור שידו על התחתונה. 

 
על הפסוק בתהילים "ונפשי יודעת מאד" אומר הגרש"ז אויירבך זצ"ל. שהנפש שלנו רואה למרחוק ויודעת דברים מעבר למגבלות הגשמיות    1

שלנו. אלא שבהיותה בתוך הגוף הגשמי שלנו היא נעשית מוגבלת מלראות ולדעת. ומה בגוף מונע את הנפש מלראות ולדעת דברים רוחניים?  
שמי של האדם שם נמצאת הנשמה הוא המונע. וכל זה באדם רגיל שיש לו מח תקין אבל אותם פגועי מח שמצד אחד  התשובה היא: המח הג

המח שלהם לא פועל כמו אדם רגיל והם נקראים בפינו מפגרים, אוטיסטים וכו'. אך מצד שני המח הגשמי שלהם לא מונע מהנפש שלהם  
ה. לכן הם יכולים לדעת על מי שנמצא מולם מה מצבו ודרגתו הרוחנית ואף יודעים את  מלראות דברים נסתרים שאדם רגיל, נורמלי לא רוא

העתיד להיות כדברי חז"ל נתנה נבואה לשוטים. אמנם גם ליכולת שלהם לראות דברים יש גבול והם יודעים ורואים מה שנותנים להם רשות  
 גם בענין הזמנים כשהם אומרים בקרוב אין זה מוכרח שזה קרוב לפי הבנתנו.   .מהשמים לראות ולדעת



 

 מאמר של הרה"צ המקובל הרב סנדר ארלנגר זצוק"ל

צרפנו לחוברת זו חקירה יחודית ומקיפה בנושא התקשורים שנכתבה ע"י הרב הצדיק המקובל הרב סנדר  

לו   וכתב שברור  וכמה תקשורים שאל, חקר, בדק, למד לעומק את הנושא,  ארלנגר זצוק"ל שנכח בכמה 

העלה  שממקום קדושה המסרים מגיעים והוא מוכן לשבת עם גדולי הדור ולהציג בפניהם את המסקנות ש

 בחקירתו. 

ישנם עוד גדולים נוספים שבדקו והכירו את הנושא מקרוב וביניהם מורי ורבי הרה"צ אהרן צבי רומפלר  

זצוק"ל שהיה מנקיי הדעת שבירושלים. כ"כ במשך השנים תמכו ועודדו את הפצת המסרים ראש ישיבת  

טפוגל זצ"ל מגדולי  תורה אור הרב פנחס שיינברג זצ"ל וכן הרב הגאון א. י. ל. שטיינמן זצ"ל, הרב נתן ווכ 

 רבני אמריקה ועוד. 

 נקודה נוספת שצריך להבהיר בצורה חד משמעית.

כל מי שקשור להפצת המסרים, כולם יראי שמים ועוסקים בכך שלא על מנת לקבל פרס, בלי פניות ומתוך  

וכל זה  בלי פגיעות ובלי נגיעות.    אחריות להעביר המסרים לעם ישראל בצורה מדוייקת עד כמה שאפשר.

כספית תמורה  ומי  .  ללא  בזיונות  זה  מופצים מכספם הפרטי. מה שכן הם מקבלים  כן המסרים  על  יתר 

שמנסה לומר שהם נוגעים בדבר ומשפיעים על המסרים וכו' זו טעות במקרה הטוב, והוצאת שם רע במקרה  

ומצד    הלא טוב. וה' הטוב יכפר עליהם, שהם מקררים אחרים ומונעים מהם להתחזק ולהתעורר מהדברים.

בקשים לקבל אותם כתובים  ל עליון אנו שומעים על רבים וטובים שמתחזקים מהמסרים ומ- שני תהילות לא

או שומעים דרך הקו והם מכל שכבות הציבור: בחורים, גברים, נשים וגם אדמורי"ם חשובים. והיה זה  

 שכרנו. 

 למה אתם מפחידים 

 לא פעם עלתה טענה למה הם מדברים דברים קשים על סכנת מלחמה וכו'? 

כשמפקד מכין את החיילים שלו למלחמה האם הוא    ?על זה ענה בן גולדן: אני לא מבין אותם מה הם רוצים

יש בשדות. או שהוא מכין אותם   יפים  פרחים  איזה  זורחת, תראו  יופי שהשמש  איזה  אומר להם תראו 

הרי אנחנו עכשיו בזמן מלחמה    למלחמה ומדריך אותם איך להשתמש בנשק איך לתקוף איך להתגונן וכו'.

 על הנשמה שלנו, על הנצח שלנו, איך אתם רוצים שאדבר איתכם? שאגיד לכם "פוצי מוצי"? 

ומפיץ דפים מפחידים כגון שעתידה להיות    יד אוסיף בענין עוד נקודה: בעבר טען כנגדי אברך למה אתה מפח

 מלחמה וכו' )באותם ימים באמת היתה סכנה ומצב מסוכן בצפון( 

 הלכתי לשאול את מורי ורבי הרה"צ א.צ. רומפלר זצוק"ל האם אותו אברך צודק? 

שאתה לא זה שמפחיד. מי שמפחיד זה הקב"ה. תשאל אותו:  . תגיד לו  וכך ענה לי הרב: תגיד לו שהוא טועה

מי יצר את המצב שיש סכנת מלחמה? בודאי שהקב"ה עשה זאת ואתה רק מעורר על הענין ואומר תפקחו  

ה  ואם  מסוכן.  המצב  בתשובה,  תחזרו  ברצינות  ק עיניים  להתייחס  שצריך  בודאי  אז  כזה  מצב  יצר  ב"ה 

)חוץ מזה בן גולדן אמר כמה פעמים שכפי הנראה רק הפחד הוא זה שיעורר את רוב    ולהשתנות לטובה.

 2הציבור לתשובה.( 

  

 
יש משנה ששואלת על כלב ים האם הוא חית ים או חית יבשה? ומתרץ: כלב ים הוא חית יבשה ומנין? כשהוא בפחד ובסכנה הוא בורח    2

 ליבשה ומכאן שזה השרש שלו והוא חית יבשה. 
ומכאן נלמד כשיהיה פחד כל או"א יתחבר לשורשו, יהודי אמיתי יפנה להקב"ה ויחזור בתשובה גוי או ערב רב יברח לחוץ לארץ או יחפש רק  

 פתרון גשמי, ולא יפנה אל הקב"ה.



 

 

 תוכן המסרים 

  אמת ורק אמת מועברת דרכם.   .שנה לא נושאים פנים לאף אחד  25- המסרים שמתקבלים משמים למעלה מ

דבריהם באותם נושאים בצורה שונה  חוזרים על  מזהירים באופן מיוחד ואמנם יש כמה נושאים עליהם הם  

 : בכל פעם מחדש ואלו הםובסגנון אחר 

שנה הנושא העיקרי והראשי הוא: הגאולה    30מאז שהחלו המסרים כמעט לפני    - הגאולה קרובה מאדא.  

ועלינו  וקרובה   השטן.  הנחש,  היצה"ר,  אחרי  נגרר  ולא  הזמן  בנסיונות  שנעמוד  ע"י  עצמנו  להכין  עלינו 

 ו לגמרי, עד הסוף. י לאלהראות לה' שאנחנו נאמנים  

הרדיפה אחרי הגשמיות המיותרת רוצחת את הנשמה היהודית כלשונם והיא הגורם העיקרי    -ב. עגל הזהב

שמפריד בינינו בין הקב"ה: טיסות לחו"ל, מסעדות, בידור, התעסקות יתר עם גשמיות כמו מכוניות נוחות  

גם האינטרנט והפלאפונים    וכו' וזה גורם לנו להתחבר עם העולם הגויי וגורם ג"כ לבעיות חמורות בקדושה.

 שהם צעצועים של מבוגרים מחברים אותנו אל העולם הגויי והורסים את הנשמה היהודית.

על האופנות של הגויים שנכנסו לתוך העולם    .הם מזהירים על כך הרבה  - )וגם הגברים(  ג. צניעות הנשים 

 כלשונם.  והכתר של עגל הזהב זה הפאה הנוכריתצרים  ,החרדי בגדים קצרים

במסרים יש פניה חוזרת ליהודי התפוצות לעלות לארץ ישראל למרות הקושי שיש גם    -ד. יהודי התפוצות

כי בעתיד הלא רחוק המצב בעולם    בארץ ישראל, ולכוון שאתם באים לגור בארץ ישראל ולא במדינת ישראל.

יהיה קשה מאד )בפרט ליהודים( יהיו מלחמות, אסונות טבע ואנטישמיות גוברת ויגיע מצב שהיהודים פשוט  

ועדיף לבוא עכשיו מרצון ובקלות עם הרכוש והכסף.  שלהם  יבקשו לברוח משם ובקושי יצאו עם המזוודות  

כמובן  והמסירות נפש שיש בדבר לעלות לארץ ישראל למרות הקושי תוסיף להם זכויות לקבל פני משיח.  

 צריכים לגור באזורים של ירא ה' ולדאוג לחינוך של הילדים. 

הולך ומתקרב לכדור הארץ )עיין אורות הגר"א ערך גאולה שאין מה לצפות למשיח עד    וה. כוכב הניביר

והדרומי   )הקוטב הצפוני  וכוכב זה כבר משפיע על כדור הארץ, מחמם אותו  שיתגלה כוכב חדש תחילה( 

  . נמסים ומפלס האוקיינוסים עולה ועולה( מפיל מטאורים ואסטואידים, ובעתיד יגרום הרס גדול בעולם 

ורשעי האומות יודעים זאת ובנו בונקרים עמוק עמוק באדמה )גם בארץ( כדי להסתתר שם מהנזקים של  

 הכוכב וגם מסכנת המלחמה העולמית שבפתח אבל הם לא יודעים שלרובם זה יהיה מקום קבורתם.

למען הסר ספק היא לא מייצגת את עם ישראל וקמה מתוך מטרה לעקור את הדת ובדרך    -ו. מדינת ישראל

זו היא ממשיכה גם היום וחוקים שהיא מעבירה וכו' נועדו להפריד בינינו ובין הקב"ה ועלינו לכוון שאנחנו  

 גרים בארץ ישראל ולא במדינת ישראל. 

שנים מדברים על קבוצת רשעים עשירים ומטורפים שהם המשך של הנאצים   15מזה - ז. הסדר עולמי חדש

ימ"ש שרצו להשתלט על העולם אך הם גרועים ומסוכנים מהם, והם הולכים ומשתלטים על העולם ולמעשה  

זה עם ישראל ובפרט החרדים.    םוהאויב מס' אחד שלה   .הם שולטים כבר ברוב העולם וגם במדינת ישראל

ועוד דבר    .ויש להם עוד תוכניות מרושעות אבל ה' יחסל אותם  בעולם  והם שעמדו מאחרי הפצת הקורונה

 ראשי השלטון במדינת ישראל הם חלק מהם. 



 

הם דיברו כבר לפני שנים שהכסף המזומן יעלם עפ"י תוכנית של הרשעים    -ח. על הבנקים והכסף המזומן

יעזור להם   וזה  וישארו רק מספרים בבנק  לשלוט עלינו ולהפוך  בהמשך  )כינוי לאנשי הסדר עולמי חדש( 

 אותנו לעבדים שלהם, ולהיות תחת השליטה שלהם.

ילכו ויתגברו בכמות ובאיכות עד שהטבע יהרוס את עצמו כדבריהם. רעידות אדמה,    -ט. אסונות הטבע

 שטפונות, מטאורים ועשר המכות שהיו במצרים יחזרו שוב. 

שוב ושוב מזהירים מהם, ולא רק שהם בשלטון אלא שגם בתוך הציבור הדתי והחרדי יש ערב    - י. ערב רב

רב בעלי ממון, השפעה, וכו' וצריך להזהר מאוד מהם והמחוקים שלהם. ומהמלכודות שהם טומנים בעיקר  

 לציבור החרדי. 

א ממחלוקותחי"א.  ובריחה  יהודיזו    -דות  כל  על  השעה  ישראל   חובת  באהבת  אחרים  ולחזק    להתחזק 

 והמעורר מחלוקות מסכן את עצמו ואת עם ישראל.

עומדת בפתח ולמעשה היא כבר התחילה במלחמת רוסיה אוקראינה וזה    -י"ב. מלחמת העולם השלישית 

ובדרך הטבע א"א    . בעוצמה שלא הכרנו עד עכשיו  ,תתחיל בעוצמה גדולה הרבה יותרשהיא  רק ענין של זמן  

והמקום הכי בטוח בעולם    .יהיה להתגונן בפני כלי הנשק הנוראים שיש היום. ורק שמירה משמים תעזור

 ובפרט בארץ ישראל, ובפרט בירושלים. ,שקרוב להקב"ה יהיה למי

נעשה בימים אלה וכל או"א נלחם על הנצח שלו. יש בירור גדול מי יהודי    -י"ג. הבירור והצירוף האחרון

אמיתי ומי לא, מי ערב רב או גוי. וגם בתוך היהודי עצמו יש מלחמה בין הטוב שבו והרע שבו וכל או"א  

יציאת מצרים פרטית שלו והוא צריך לצאת ממצרים שהוא הכניס את עצמו לשם    ומאיתו צריך שתהיה ל 

 )תאוות, מידות רעות, וכו'(. 

 לקרב יהודים אל האמת ולהציל אותם מהשקר שנמצא היום בכל מקום, גם בעולם החרדי. י"ד. 

 וזו החובה שלנו של כל יהודי מאמין עתה לקרב עוד יהודי אל התורה, אל הקב"ה לפני שיהיה מאוחר. 

 עתה אנו נמצאים בזמנים האחרונים שאפשר לחזור בתשובה מאהבה. ש ועוד הם מזהירים 

ר אז בתשובה זה יהיה תשובה מיראה  ורחוק כשיתחילו מלחמות ויהיה פחד בעולם מי שיחז הלא  בעתיד  כי  

 וזה כמו סוג ב' וחבל לאבד את הזכות לעשות רצון ה' מאהבה בימים אלו כי השכר יהיה ענק ונצחי.

גר    5מזה    - טו. משיח הוא  דוד.  בן  בגלוי הם אומרים מפורשות מיהו משיח  ועתה  שנים בהתחלה ברמז 

. והוא מתאים להפליא  ביותר בעם ישראל  מושפלוהנרדף  הבל יסורים בכל גופו בפרט ברגליו, סובירושלים  

ועוד על המשיח נג, פרקי היכלות בכתבי הרמח"ל  שיקומו נגדו אנשים    .לתיאורים שכתוב בנביא ישעיהו 

 היטב את המקורות הנ"ל.   ודמתווכנו ועוד.. הם מבקשים ללמ 

 הוא מחכה לסימן אחרון מהשמים להתגלות. ונכון לעכשיו  

יהי רצון שנזכה כולנו יחד להכין עצמנו לגאולה השלימה שלא נטעה אחרי הבלי העולם הזה ואחרי פיתויי  

לעודד ולחזק  תהיה בחוברת זו תועלת לעם ישראל  יהי רצון ש מתוך אחדות ואהבת ישראל. ווהכל  היצר הרע  

 להיות נאמנים לה' ולתורתו באמת. אותם 

 המאסף 

























 
                   רו, תשתנו.תפתחו את העיניים, תסתכלו, תבינו, תתעור

 מסרים מבחורים אוטיסטים  

 

 

 

 בנימין גולדן ו' חשון תש"פ 
 

עם ישראל, עם ישראל, עם ישראל, כמה כמה כמה אני חייב להגיד עוד  

האם אתם לא רואים באמת מה שקורה בעולם?    פעם ועוד פעם ועוד פעם

אבל מיד. אתם לא   האם אתם לא  מבינים שהגיע הזמן לשנות משהו?

מרגישים פחד? פחד גדול  ממה שאתם מרגישים ורואים שקורה בעולם  

ואל תצחקו ממני ואל    הגאולה השלמה בפתחעם ישראל    הזה? עם ישראל

תגידו לי, כן אתם כבר יותר מעשרים שנה אומרים את אותו הדבר אבל  

  אומרים יותר מעשרים שנה( אז אני אענה לכם. כל מה שאתם ) איפה זה 

תפתחו את העיניים. אתם הרי אתם רואים מצב שכתוב על זה בכל כך  

  מהשקר יש בעולם הזה כ מההרבה מקורות תסתכלו טוב, תסתכלו טוב כ

שהמנהיגים שלנו לא מנהיגים. ואפילו יש רבנים שהם לא רבנים באמת,  

הגשמיות,   ה האמת ומה לא אמת.חנו כבר לא יודעים מניש כ"כ שקר שא

רי.  מהגשמיות, עגל הזהב שולט. שולט על כולנו ואנחנו מבולבלים לג 

אנחנו רוצים להאמין במשהו שרואים אבל אין לנו מה לראות, רק גשמיות  

רוצים   אגשמיות וגשמיות שקר שקר ועוד שקר, אפילו עכשיו אנחנו ל

אפילו עכשיו   האמת לראות את האמת עדיין אנחנו לא רוצים לראות את

כל כך קשה אנחנו לא רוצים לראות   שאנחנו נמצאים במצב כל כך קשה,

אנחנו מעדיפים את השקר עם עגל הזהב, עם כל מיני דברים  . את האמת

אוהבים לטוס, לטייל לעשות כל מיני   וזהו. שנותנים לנו הנאה רגעית

לשבת עם  אבל    .דברים שאסורים. אנחנו נהנים מכל מיני דברים שיטחיים

למה   עצמנו, להתבודד ולחשוב וללמוד בשביל מה ה' ברא אותנו בכלל? 

א דשמיא  תעי אנחנו פה? בשביל מה? בכל אופן הבן אדם נולד ואם יש לו ס

בסופו    גדולה אז הוא נולד בריא ושלם ואז הוא מתחיל לגדול ובשביל מה? 

לנו הרבה של דבר החיים הולכים מהר מאוד והשנים נעלמות, אין לנו, אין  

שנים בעולם הזה. אז מה אנחנו עושים עם זה? מקלקלים את עצמנו,  

מקלקלים את העתיד שלנו. אנחנו לא מוכנים, לא מוכנים לקבל את האמת  

שבסופו של דבר אנחנו מתים    שכוח. לולחיות לפיה. רוצים לחיות, להנות ו

הנות.  ואת זה אנחנו לא רוצים לדעת, אנחנו מפחדים מזה כי אנחנו רוצים ל 

ה' נתן לנו גוף ותאבון ותאווה ואנחנו רוצים להנות. אנחנו לא רוצים  

לעבור את כל החיים האלה בשעמום, שעמום שזה האמת "שעמום"  

חיים  אנחנו, אלה שמנסים לחיות . במרכאות כפולות. אבל לא יעזור לנו

שטחיים, חיים של הנאות ושקר, לא מצליחים בכלל להיפרד מהפחד של  

הזה לא  דה הפחד הכי גדול שיש לבן אדם, פחד המוות, והפחהמוות. וז

שוב במחשבות, אז את הבן אדם. ברגע שההנאה שלו נגמרת הוא עוזב 

מה יהיה לו? ואז הוא מתחיל לפחד  ?  120 י מה יהיה לו בסוף? אחר

ממחלות מכל מיני אסונות אחרים והוא מתחיל לדאוג ולחפש איזה 

לעשות את עצמו עוד יותר צעיר וכו'  ויטמינים לקחת ולעשות התעמלות ו

 וכו' וגם זה לא עוזר. 

, וזה כבר  עם ישראל, העולם כמו שאנחנו מכירים את זה עומד להגמר 

עם ישראל הגיע הזמן שאנחנו נתבודד   . התחיל לרדת בצורה קשה ביותר

עם הקב"ה ושאנחנו נגיע בפנים, בפנים, בתוך הנשמה בתוך הלב שלנו,  

בתוך השכל שלנו נגיע באמת להקב"ה, באמת באמת שנרגיש את הצורך  

לדעת, לדעת מה הקב"ה רוצה מאיתנו! ואז נקבל תאבון עצום ללמוד,  

וזה החיים שלנו ואין יותר חוץ מלעשות את מצוות  ולהתפלל  ללמוד 

  . התורה להיות נאמנים לגמרי להקב"ה, ותורתו, זה העיקר להיות נאמנים

ולקשור  ולהתבודד  בשביל זה כ"א צריך ללמוד. כ"א צריך לחשוב ולשבת  

קשר עם הקב"ה, להרגיש אותו, להרגיש אותו, להתפלל עם דמעות, עם  

הנאה בעולם הזה. הבכי הזה זו ההנאה, זה מביא אותנו  רגש, עם קשר. זו ה

 אין הנאה יותר גדולה מזה. לאמת ושאנחנו באמת 

ומוות? יהודי לא מת. יהודי פשוט עובר ממקום למקום. הנשמה היהודית,  

, ולכן אין  שלוהקב"ה ברא את הנשמה היהודית מעצמו מחלק של המהות  

שעושה עברות בכוונה ולא עושה  מעברות. זה    דליהודי מה לפחד, רק לפח

 תשובה )הא צריך לפחד( וזה שעשה תשובה אין לו דאגה. 

 

 

מי שלא עושה תשובה יש לו דאגה גדולה מאוד. יש מספיק אנשים גם בין  

היהודים שבטוחים שאין יותר מאשר העולם הזה, מסכנים אני מרחם  

  בו  גדולה,  .עתא דשמייאשנה אם יש להם סי  120-עליהם. הם חיים את ה

ומה בסוף?    שם  נגיד שהם חיים ככה ולא חולים הרבה, רק קצת פה וקצת

מה יש להם לעבוד בשביל זה? האם זו הנאה אמיתית, זה כלום זה נעלם,  

כשבן אדם זקן אין לו אותו תאבון אין לא אותו רצון, תשוקות, הוא אחר, 

הוא בקושי יכול ללכת, כואב לו מאוד הרגליים, כואב לו הגב, צריך  

ם עושים השתלות וזה לא  ו בות או כמו שהיט צריך שיניים טו , פייםמשק 

פשוט כי זה מאוד יקר, אבל הוא לא יכול להנות כמו פעם אז מה יש לו?  

 . ם מה שנשאר לו? כלו

הרשעים כשהם זקנים הם עדיין נהנים מהרשעות שלהם, אפילו    הרשעים,

ד נותן  רע לשני וזה עו אם אין להם תשוקות אז הם נהנים להרוג, לעשות 

. יהודי  םלהם הנאה או לגנוב אבל זו הנאה שלילית זה רק הורס אות

אמיתי, יהודי אמיתי באמת שהוא עובד על עצמו כל החיים, אז הוא יכול  

גם בזיקנה לשבת וללמוד אפילו אם הוא עיוור בסוף החיים הוא למד כל  

תורה בעל פה. הוא ממשיך ללמוד לא משנה מה   יודעכך הרבה עד שהוא  

אז כשמגיע הרגע שהוא עובר לעולם אחר לעולם שמביא אותנו בסופו  ו

  ,הוא רק עולהו  .של דבר לנצח, אז הוא עובר את זה בקלי קלות ובלי פחד

הוא לא יורד הוא רק עולה. הוא עולה ועולה ועולה. עם ישראל הגיע  

הזמן, הגיע הזמן להוריד את כל החוסר צניעות, את כל הבידורים שעושים  

נינו ובין הקב"ה ח"ו. לחזור לבית היהודי שאבא עושה קידוש,  מחיצה בי

הוא האבא. והאמת מבשלת,  האבא לומד, האבא הוא אבא, הוא לא האמא  

לא אבא היא האמא. יש לנו בלבול היום מי האבא ומי   מכינה הכל. היא

לאבא    אוי ואבוי, לא נותנים .האמא ובכלל מה התפקיד של האבא והאמא

נים לאימא להיות אמא. אז איזה בית זה יכול להיות?  להיות אבא ולא נות

אנחנו חייבים לברוח מהשקר של העולם הגויי, העולם שלא קיים, רק  

בדמיונות זה קיים. עכשיו ה' ימחוק את העולם הזה וכולם, כולם, כל  

תשובה, הם יעלו ויעלו ויעלו. אנחנו נלך   שעושיםהאמיתיים היהודים 

בחרנו באמת  נעלה. ה' יעלה אותנו כי אנחנו לבית המקדש ואנחנו נעלה ו

יצטרך ללטש אותנו קצת כי אנחנו נהיה עוד   'ולא בשקר. אבל ה

 "מחוספסים". הוא ילטש אותנו, ואז ואז נוכל להגיע לנצח. 

הגיע הזמן להגיע   ,עם ישראל הגיע הזמן אם אתם רוצים או לא רוצים

פשר לקנות, יותר  לארץ ישראל. תגידו לי שאין דירות אין פרנסה אי א

מידי יקר פה אבל אני אומר לכם שוב ושוב הגיע הזמן להגיע. אם בשום  

פנים ואופן לא יכולים להגיע, לפחות תתפללו כל היום, תתפללו כל רגע  

שאפשר להקב"ה שיאפשר לכם להגיע לפה שאתם כ"כ רוצים להיות  

ני  בארץ ישראל. ואתם חושבים שאין מקום? אחרי חורבן בית המקדש הש

הקב"ה צמצם את השטח של ארץ ישראל כדי שלא יותר מידי אנשים  

פה אנשים שלא צריכים להיות פה. ועכשיו כמה שיותר אנשים  יתיישבו 

יגיעו אז ארץ ישראל תהיה יותר ויותר גדולה. אז אין מה לדאוג יהיה גם 

איפה לגור ויש שטח. ומה שפוחדים מהשלטון הכופר ששולט בארץ 

היה מלחמה, או כל מיני דברים שיגרמו מהכוכב  ישראל. ברגע שת

בירו, או השביט אז הם יברחו מפה או יכנסו לבונקרים  י שמתקרב, נ

שלהם ולא יצאו משם. ואלה שיברחו הם ימותו עם הגויים בחוץ לארץ. 

אז אין מה לפחד אם אנחנו יהודים אמיתיים אין לנו ממה לפחד. רק להיות  

  . וא יתן לנו שתיה, הוא ידאג לנו להכליל אותנו, העם הקב"ה. הוא יאכ 

זה לא אומר שאף  .ושום פצצה לא תיגע בנו רק שאנחנו נהיה נאמנים לו

לו עלינו אבל הצדיקים שימותו  פ אחד לא ימות מהמלחמות שעוד מעט י

אלה שנאמנים באמת להקב"ה. אז עם ישראל הגיע    ,אז, ילכו ישר לגן עדן

יו נגמרים, אנחנו עכשיו  החיים עם הגיון שאתם חיים עד עכש  .הזמן

צריכים לסמוך אם ורק על הקב"ה. אין עוד מלבדו אין עוד, אין עוד מלבדו  

אתם מבינים? אין עוד מלבדו. הוא יוציא אותנו, הוא יתן לנו את כל מה  

אבל אנחנו צריכים להראות לו שאנחנו לא  . את הכל ,שאנחנו צריכים

ולא לפחד אפילו  להראות לו שאנחנו נאמנים לו עד הסוף  צריכים  מפחדים  

 אנחנו העם שלו לנצח.  , למות בשבילו כי אנחנו העם שלו



 פוצות!!!הודי התלי אודחשוב מ

ו יהיה אתנ  ה' -אם אנחנו עם ה' 

רוב האנשים    - אנחנו צריכים להתפלל, המצב מאד קשה, מאד קשה אבא. תשמע אבא  
למה לא מבינים שאם  פשוט לא תופסים, פשוט לא תופסים מה קורה. ולמה לא תופסים,  

ואנחנו כבר    הם לא יעשו תשובה אז ה' יכריח אותם לעשות תשובה עם הרבה סבל ודמעות
 ?ך לומר את זה, איך להגיד את זה, מתי יתפסומתחילים להרגיש את זה. אני לא יודע אי

איזה עולם קשה העולם שלנו עכשיו, עולם ששולטים בו עכשיו האנשים הכי רשעים שרק  
והם מהגלגולים של רשעים מכל הדורות. אבא אתה לא מבין כמה שזה    יכולים להיות,

אבל  שמבינים  כאלה  יש  מבין.  לא  ישראל  שעם  זה  הרבה  הכי  שמפחיד  ומה  מפחיד! 
 !מעטים, הרוב עוד לא מבין

החיים שלכם לא יחזרו למה שהיו, זה "כאילו" שקט   ,יהודי ארה"ב אני מדבר אליכם עכשיו 
ה במקומות מסוימים, אבל זה לא סוף פסוק, זה לא נגמר. אתם  עכשיו, "כאילו" שיש רגיע

חושבים שאם גיליתם שהרבה מאד מהקרבנות של הקורונה פשוט נרצחו בבתי חולים,  
אז אין לכם מה לדאוג? לא! יש לכם כן על מה לדאוג, לכל העולם יש על מה לדאוג. אבל  

את הבתי חולים, זה יעזור  אתם שוכחים, אתם חושבים שאם אתם לוקחים עו''ד ותובעים  
לא   עדיין  ואנחנו  אותנו  שונאים  עדיין  הגויים  אותנו,  שונאים  הם  יעזור.  לא  זה  משהו? 

 .תופסים
כל   כמו  זכויות  לכם  שיש  אמריקאים,  שאתם  וחושבים  באמריקה  יושבים  אתם 
האמריקאים, ואני אומר לכם שאין לכם שום זכויות, ועוד מעט אתם תראו את זה בצורה  

יהודים? אתם  קשה בי ואחר כך אתם  ותר. אתם חושבים שאתם קודם כל אמריקאים 
חושבים שאתם שייכים אך ורק לארה"ב עד הגאולה השלמה? לא, לא, לא! זה לא ככה!  
ה' רוצה שתראו לו שאתם מתגעגעים לארץ ישראל, אבל געגועים חזקים להיות בארץ  

 !הקודש
ה או באיזה מקום כזה. לא, עכשיו  כן, אתם אוהבים לטוס לארץ ולעשות חופש בטברי 

אתם צריכים להתגעגע באמת ולהגיע לארץ ישראל אפילו אם תצטרכו לגור באהלים!  
לקום   חייבים  אנחנו  אז  פה.  כבר  והמשיח  קרובה  מאד  הגאולה  כי  חזק  רצון  עם  לבוא 

 .כמו שיצאנו ממצרים -ולצאת! בלי פחד  
ישראל,  -ם מאמינים להגיע לארץאם תצאו מהגלות עם הרגשה שזו החובה שלנו כיהודי

לארץ שה' נתן לנו, אז תשרדו בצורה קלה ביותר. אבל אם תחכו יותר מדי זמן, כי אין לכם  
  !בדיוק מספיק כסף בשביל לקנות דירה בארץ או איזה סיבה דומה אז אוי לכם, אוי לכם

אמנם  ה' שלח אותנו לגלות, זה היה עונש, הוא עשה את זה בגלל שאנחנו ירדנו מאד.  
סבלנו בגלות, סבלנו מאד כשהיינו בגיטאות, אבל הסבל הזה העלה אותנו לרמה רוחנית  

 .מאד גבוהה, הסבל הזה הביא אותנו להיות יהודים לשם שמים
חלקם של יהודי אירופה היו יראי שמים אמיתיים, אבל אחרי שפתחו את הגיטאות בהם  

אז התחילו הצרות. הצרות,   -ש היו מבודדים משך שנים רבות ונתנו ליהודים את החופ 
- כי היהודים רצו להיות כמו הגוים. יותר ויותר הלכו לכיוון השקר. וזה הביא אותנו ל

מיליון יהודים רק בגלל שהם היו יהודים. אבל    6מלחמת העולם השניה בה נרצחו    1939
מחללי   שהיו  אפילו  השפתיים  על  ישראל'  'שמע  עם  מהעולם  הלכו  הרוב  ה'  ברוך 

 .עדן-ישר לגן  ברו/עלו/נכנסווע שבת
אנחנו לא    וחזרנו לאותו מצב רוחני כמו שהיינו לפני השואה,  2020ועכשיו אנחנו בשנת  

קשורים לקב"ה כמו שצריך וברור לכל מי שמבין כי אנחנו בדרך לעוד שואה והיא כבר 
"כאילו" מתו מהקורונה, אבל הם  -התחילה עם הקורונה, יהודים נרצחו בבתי החולים ו

 .נרצחו בדם קר ולמה? כי הם יהודים
'ה לא רצה  אז מי שרוצה להציל את עצמו חייב לעלות לארץ ישראל. אמנם הסאטמר רב

שהקהילה שלו תגיע למדינת ישראל כי היא שייכת לגוים שרוצים להרוס את היהדות  
  ,לגמרי. אבל להבדיל אנחנו גרים בארץ ישראל! ארץ ישראל ששייכת אך ורק לקב"ה

מה   תעשו  אז  בקב''ה  מאמינים  אתם  אם  עלינו.  ישמור  ה'  ישראל  בארץ  אנחנו  ואם 
צון חזק והלב היהודי שלכם מושך אתכם ומכריח  שצריכים לעשות. אם יש לכם אומץ, ר

 .אתכם להגיע לארץ ישראל כי זה המקום שצריכים להיות בו ולקבל את משיח צדקנו
הגיע הזמן, זה המקום הכי טוב להיות, אפילו שזה נראה הכי מסוכן, אבל    -עם ישראל      

א מדבר רק  אני לקומו בהמוניכם ותגיעו לארץ ישראל.   .באמת זה המקום הכי בטוח
  אני מדבר לכל היהודים בכל העולם ובמיוחד ליהודים באירופה ,  ליהודים האמריקאים

השכינה כבר עזבה את    זה יהיה מאד מסוכן בשבילכם עוד מעט, מאד מסוכן.  ,ובאנגליה
הארצות האלה, אז אין הגנה כבר ליהודים בחו"ל. וכדאי להגיע כבר לארץ ישראל! לארץ  

תגיעו כולכם, כל היהודים בחו''ל    לארץ ישראל! ברגע שאתם ישראל! שוב אני אומר  
שעוד מרגישים את עצמם יהודים, ברגע שתגיעו לא''י לא יהיה מקום לערב רב ולכל  

 .הרשעים שהם פה
 .ישראל-תקומו ותעלו לארץ אם אתם רוצים לחיות !עם ישראל, זה לא בדיחה! זה אמיתי

יש יהודים בארצות הברית, באירופה וכו' שמאמינים ולא שומרים מצות, אבל הם יהודים  
ויש להם לב יהודי. עכשיו אני מדבר אליהם, כל אלה שקוראים מה שיש לי להגיד, כמה  

אני אומר לכם, אתם בסכנה מאד גדולה!  ישראלים שגרים בכל מיני ארצות וחיים בלי דת,  
ישראל, לארץ  לחזור  לכם  חייבים  מחכה  כבר  משיח  ישראל.  למדינת   .לא 

תחזרו לארץ הקדושה שהקב"ה נתן לעם ישראל. תצטרכו להילחם על זה, אבל זה לא     
יעזור לנו להילחם עם כוח, צריך להילחם רוחנית כלומר אנחנו צריכים לחזור בתשובה,  

מצוות    גם החרדים צריכים לחזור בתשובה, כל יהודי צריך לחזור בתשובה אם הוא שומר
 .עכשיו או לא, כולם! ואז משיח יוכל להתגלות

במיוחד לאלה שלא מאמינים בקב"ה,    עם ישראל, המצב הולך להיות מסוכן מאד בעולם
מסוכן מהשפעת   יותר  זה לא  אבל  וירוס,  כזה  יש  כן!  מהקורונה שזה הרוב שקר!  חוץ 
הרגילה שהרבה אנשים נפטרים מזה. אבל אלה שנפטרו בכל מיני בתי חולים בעולם, חלק  

שתמשו  גדול מהם פשוט נרצחו ואנחנו יודעים את זה, יהיה לנו עוד מזה, זה לא נגמר. הם י
 .בזה כסיבה לקחת מאתנו את החופש, והם כבר עושים את זה

אבל יהיה עוד, יביאו עוד מחלה, וכבר התחילו להגיד לאיים עלינו שיש עוד, עוד מחלה,  
ולסגור   לעבדים  אותנו  להפוך  בשביל  רק  ג"כ  זה  אבל  החזירים.  לשפעת  דומה  משהו 

להיות, להתפלל איך שאנחנו    אותנו. יקחו מאתנו את החופש להיות מה שאנחנו רוצים
רוצים להתפלל, ואם ההורים יהיו חולים או ימותו מהקורונה הם ינסו לקחת את הילדים  

 .לחינוך עקום שמבוסס על תפילה לשטן עצמו ימח שמו וזכרו
תחזרו לקב''ה,  עם ישראל המצב כל כך קשה,   .ה' יהיה אתנו  -אם אנחנו עם ה'   ,עם ישראל

עם שקודם כל נאמן    וגם החילונים. אנחנו צריכים פה עם אחד,  גם החרדים וגם הדתיים
לקב''ה ולתורתו. ואם כל עם ישראל יעשה תשובה, אז אין לנו מה לדאוג. אבל אם אנחנו  
ממשיכים להמשיך לחפש את הגשמיות, שבתוך הגשמיות יש את החוסר הקדושה שכל  

שרה, אז אני לא יודע מה  כך שנואה על הקב"ה וממשיכים עם הטומאה הזו כאילו שהיא כ
 .יהיה

אני מאד מודאג, אני מפחד מאד. רוב האנשים טובים ורוצים את הטוב, הם יבינו את מה  
שיש לי להגיד, אבל יש מספיק אנשים שלא מבינים, שלא רוצים להבין, רוצים להמשיך  

 .עם ה "כאילו" חיים, "כאילו" יהדות, "כאילו" עם הקב''ה
אנחנו חייבים    ם כל הכוחות שלנו שאין עוד מלבדו, אין עוד מלבדו!ואנחנו צריכים להאמין ע

להיות לגמרי עם הקב''ה כדי להינצל. וכל הגשמיות מסביב עוד מעט תעלם, ואנחנו נעלה  
רוחנית לרמה הרבה יותר גבוהה ונהיה יותר ויותר קרובים לאמת שהיא הקב"ה ואין עוד  

ור לנו לעבור את התקופה הבאה הקשה ביותר,  מלבדו. והכוח הרוחני הזה שה' יתן לנו, יעז
 .כי זו תקופה שאנחנו נהפך ליהודים כמו שהיינו במדבר, שמשה רבינו היה המנהיג שלנו

ה' אמר למשה מה לעשות ומשה אמר לעם ואז פלא פלאים היה מן, שליו, באר מרים וכל  
כא  40-ה ניסים  נראה  אנחנו  צריכים.  שהיינו  מה  כל  לנו  היה  במדבר  ניסים  שנה  לה, 

תחזרו   הביתה!  ישראל, תחזרו  לפני עם  מתחנן  אני  מבקש,  אני  אז  מיוחדים!  מיוחדים 
הביתה! המשיח הוא פה והוא מחכה! ה' עוד לא נתן לו את הסימן שהוא יכול להתגלות.  
אבל עם ישראל, תבואו, לא משנה מה יש לכם או מה אין לכם, תבואו, אתם לא תפסידו,  

 .בסופו של דבר תשמחו
זה מה שאתה עושה אבא כי אתה    אבא, עכשיו המצווה הכי חשובה זה לעזור לעם ישראל.

מוסר את כל מה שאני ובן ועוד כמה כותבים. עם ישראל אני מדבר אליכם עכשיו, תקומו,  
תארזו את המזוודות, תיקחו את הילדים, את הנכדים, את כולם ולחזור לארץ ישראל. לא  

ל עכשיו! ברגע זה! בלי לחשוב, בלי לעשות חשבונות  למדינת ישראל אלא לארץ ישרא 
הקודש,   ארץ  ישראל,  לכיוון ארץ  חזק  אתכם  מושך  שלכם  בגלל שהלב  אלא  גשמיים, 

 !עכשיו
מהקורונה   סובלים  אנחנו  אמנם  חשבונות.  לעשות  לא  לחכות,  הרבה  לא  יהיו עוד  אבל 

ולא רוצים לחזור    דברים, הרבה הרבה יותר קשים בעתיד הקרוב כי אנחנו עם קשה עורף
 .אז אני מבקש מכם תחזרו בתשובה! תחזרו בתשובה! תחזרו בתשובה! זהו  בתשובה.
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 דניאל ט' תמוז תש"פ
 (01/07/20 )למניינם

זהו הענין חבלו של משיח שיהיה סמוך לגאולה עד שרבים  -רבי יונתן אייבשיץ זי"ע 
מחכמי ישראל אמרו אתי ולא אחמיניה. והטעם כי השכינה איתנו בגלות אם על בנים 

לשמרינו ולעת הגאולה לא ישוב השכינה בפעם אחת. רק השכינה תשוב מקודם  רטושה
לארץ ישראל ואח"כ נשוב אנחנו לשם )רבי יונתן עצמו גר בחו"ל( כי צריך הרבה דברים 

וא"כ כשאנו בגולה קודם לקיבוץ גלויות וא"א אם לא השכינה במקומה )בארץ ישראל(. 
כי  זרה לארץ ישראל( יהיה עלינו צרות ומצוקותואין ה' בקירבנו )א.ה הכוונה לשכינה שח

וזהו מאמר הפסוק ושב ה' אלקיך את שבותך. כי מתחילה ישוב ה' לארץ  אין כאן מגן.
 ישראל ואח"כ וקיבצך ולא בפעם אחת. )תפארת יונתן, מאמר אייתי ולא אחמיניה(

 077-263-8885לשמיעת מסרים מאוטיסטים 
 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

 052-7111-333  - חינם –הדיסק מגלות לגאולה כן, ו
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מסתובבים    אוי עם ישראל, אוי עם ישראל, אוי עם ישראל. אנחנו כבר
אותנו. זה לא יום או    ה' שלחשבכל העולם בגלות המרה, המרה ביותר  

להסתובב ולהסתובב מארץ לארץ,    . זה אלפיים שנים של ליומיים של טיו
מזה? יש יהודים שהתחזקו כי בכל ארץ וארץ    ממקום למקום, ומה יצא

  התיישבו בהם, הם הקימו ישיבות בדרך כלל, בתי כנסת. אבל  שהיהודים
להרגיש נח    רי כמה מאות שנים מאז שהתחלנו להתיישב אז התחלנו אח

 מעניינת וקשה. בכל מיני מקומות בכל העולם ואז התחילה תופעה 
  למקום אחר   פה ושם התחילו לאיים על היהודים במקום אחד והם ברחו 

מקום    . ואז התחילה שנאה בין היהודים הותיקים באותושיש בו יהודים
שבאו עכשיו הם לא    התחילה הרגשה שהמסכנים   ובין היהודים החדשים.

 ארץ.  כל כך טובים כמו אלה הותיקים באותה 
או אחרת  אולי דברו בשפה  יותר כהה,  היה  שלהם  התפללו    אולי העור 

שהגלות המרה    בנוסח קצת אחר ואז התחילה שנאת חינם גדולה. וכמה 
דלה,  לעדה, בין יהודי ליהודי ג  הזאת המשיכה והמשיכה, השנאה בין עדה 

שיש לו לב טוב, במיוחד כלפי יהודי אחר,    ועד היום זה קיים. היהודי, ידוע 
תחתית של השנאת חינם.  לשלנו הגענו לתחתית,    אבל לצערי הרב בימים

  שמביאה אותנו לעברות קשות של שנאת חינם ובכל העולם יש   התחתית
 שנאה בין היהודים. 

שונות    אשכנזים מארצותאשכנזים נגד ספרדים והפוך, יש אשכנזים נגד  
חשובות שנאת    וספרדים נגד ספרדים מארצות שונות. יש בתוך קהילות

ונוראה. יש גם קנאה מי מצליח    חינם בין קהילה וקהילה בצורה איומה 
מי הצליח    . ישיבה ומי רק אברך כולל  יותר ומי מצליח פחות. מי נהיה ראש

ומי לא, מי לובשת    יש יותר ילדים מוצלחים   בנישואין יותר ומי לא. למי 
 וכל זה יכול להביא כעס מאוד גדול.  שאל ורדיד ומי לא,

במיוחד,    יש כל מיני מצבים שגורמים לשנאת חינם וזו מחלה קשה ביותר. 
אנחנו מאוד עמוק    מנים שלנו? כיזבמיוחד בזמנים שלנו, ולמה במיוחד ב

כל השקר הזה עם המגפה  .  בתוך הגשמיות וזה רוצח את הנשמה שלנו
גורמת לבחורי ישיבותש לעזוב את הישיבה ולשבת בבידוד    ל הקורונה 

ודברים גרועים במשך שבועות. אח"כ סוגרים לנו    עם חילונים, עם אייפון
כנסת ולא נותנים לפתוח אותם וסוגרים גם את הישיבות ואז    את הבתי 

אם    ואז  המסגרת לבחורים. ולצערי הרב הדור שלנו לא על רמה גבוה   אין
 לימוד תורה.  ת הישיבות ואת הבתי כנסת אז אין תפילה ואיןסוגרים א

שיש לו   כל יום יש יותר ויותר שנאה בין הקבוצות, בין העדות אחד נראה
מקנא. בנוסף לכל זה    שהו תמידייותר מהשני, ואחד לומד יותר מהשני ומ

יהודים שכאילו הם איתנו ועובדים    המצב המשונה והמפחיד בעולם. יש
עובדים עם הממשלות הר עות, או שרוצים    למעשה הם לטובתנו אבל  

 מדבר ברצינות, הם רוצים לחסל אותנו.   לחסל אותנו, ואני
של עיירה  השניה,  העולם  מלחמת  לפני  באירופה  עיירה  חרדים    הייתה 

הזאת הם עוד רבו    והייתה בה מחלוקת נוראה. כשהנאצים הגיעו לעיירה
שוויץ וזהו המצב שלנו  לאו  אחד עם השני בדרך לרכבת כשלקחו אותם 

יש לנו מלשינים    . השנישרוצים להרוג אותנו ואנחנו רבים אחד עם  היום.  
הממשלה כנגד העם שלהם. יש כל מיני אנשים שעובדים    שעובדים עם 

שבכל    אחד זה  גרוע  והכי  השני.  יהודים הנגד  הם  כולם  שכמעט    כנסת 
כדי עולם  בורא  ונגד  החרדי  ישראל  עם  נגד  עובדים  הם  לחסל    כביכול, 

בארץ מחנות    נכון אז תדעו שיש גםאותנו. ואם אתם חושבים שזה לא  
שיש כמו  הברית,  בארצות  שיש  כמו  באנגליה,   שמד  באירופה, 

בטוח שיש גם ברוסיה ובעוד    באוסטרליה וברוב הארצות בעולם. וכמעט
לחסל כדי  וזה  יודע  לא  אחד עם    ארצות שאני  עוד רבים  ואנחנו  אותנו. 

עיירה באותה  (כמו  לפתוח    )אנחנו  השני  רוצים  לא  עיינים  עדיין  את 
בלב שנאה  לנו  שיש  השני  ולראות  נגד  מקנאה    אחד  רק  חינם,  שנאת 

 זה יפעל נגדנו ח"ו.  ,במבחן, בסכנה ושנאה אז כשנהיה 
הי של  חזקה  הכי  התכונה  ישראל:  שלנוהעם  ההיסטוריה  בכל  זה    ודי 

שיהודי   שיהודי עושה חסד עם יהודי אחר,  ,שיהודי מפרגן ליהודי אחר
וכו' אנחנו ירדנו   גלל כל המצב היום עם הגשמיות אוהב יהודי אחר אבל ב

שעוד יהודים לא יקבלו    מאוד נמוך. ואם אנחנו לא נשתנה זה יגרום לכך
 משיח צדקנו ח"ו. 

שמלשין מי  אבל  הגאולה  את  חזק  ולהרגיש  זה  את  לראות  או    יכולים 
מקום בעולם    מדבר לשון הרע על יהודי אחר בלי לעשות תשובה אז אין לו

 בה ולבקש מחילה. שולעשות תחייבים הבא, 
מיהודים אחרים    עם ישראל, אנחנו בסכנה גדולה מאוד גם מהערב רב וגם

חזק מצוות  שומרים  אנחנו  ואם  בנו.  ששונאים    שמקנאים  כאלה  יש  אז 
צריכים לאהוב אחד את השני לעזור    אותנו. עם ישראל יהודים אמתיים

את  לנו  אין  אם  את  ה  אחד לשני.  מפעילים  אנחנו לא  ואם  הזאת  תכונה 
שבתוכנו, לא יהיה לנו ח"ו מקום בעולם הבא של משיח   התכונה הזאת

 עם ישראל: הגלות כמעט נגמרת. יהיו לנו הרבה נסיונות קשים  צדקנו. 
לחזור    מהיום ועד הגאולה השלמה אבל זה לא רחוק, זה קרוב. זה כדאי

שיש לנו לכל יהודי    הטבעיתלגמרי בתשובה, כולל לפתח חזק את האהבה  
לע נתן  שה'  התכונה  את  ולפתח  אחר.  חסד, ם  ויהודי  בעל  להיות  יהודי 

שנדאג שהבן שלנו שלומד תורה    ולרצות ולעזור ל יהודי אחר. גם צריך
אז הסבל   שתנה לטובה ליהודי אחר. ואם נ  לא יעביר שנאת חינם ורכילות
להיות שיכול  הגדול  יהפ   הקשה  הבאים  בחודשיים  לשמחה  לנו  וך 

 ולגאולה.

 אין לנו על מי להשען אלא על אבינו שבשמים.
 

 דברי חיזוק בענין אהבת ישראל:
 

 אנ"ש
המילה   את  מכיר  לא  כ"כ ששי  אנ  -אנ"שמי  מילה  לומינו? 

על  המעידה  וידידותית  חמה,  משפחתית,  שימושית,  נפוצה, 
אחדות בין יראי ה'. מה גם שמצינו לכך סמך בתורה ובחז"ל. 
ועניי ביתך קודמים,  עניי עירך קודמים  כגון המאמר הידוע 
לעניים   וכן  לעניים שבביתנו  בין השאר שנדאג קודם  הכולל 

לימ חז"ל  מזאת  יתרה  שלנו.  נקנית שבחוג  שהתורה  דונו 
בחבורה. כמה נפלא שיש חבורות של יראי ה' העוזרים אחד 

ועוד מבטאת המילה   זה  אשר בהיפוך   אנ"שלשני... את כל 
  נשא , ללמדנו שהחברות והחיבור בין יראי ה' מנשא -אותיות

לו.   נפלא ואשרי העם שככה  ומרומם את כל החברים. כמה 
ל כוחו לקלקל עד  אמנם, לפתח חטאת רובץ, והיצר מנסה בכ

נהיה דבר לא כל כך רצוי בשמים... ואימתי?   אנ"ששפעמים  
ל– רק  כ"כ  דואגים  עם  אנ"ש  כאשר  רק   אנ"שומתחברים 

על   רק  טוב  ישראל אנ"שומדברים  מכל  שמתעלמים  עד   ,
" והחיוך והארת הפנים הם אנ"שהאחרים מאחר והם לא "מ

ל ש  אנ"שרק  לכל  להזכיר  צריך  ך בהיפו  אנ"ש-וכו'...אז 
מגיע למצב הנ"ל ח"ו   אנ"ש, כלומר, כשהמושג  שנ"אאותיות  

כאלה אנ"ש  שּׂנא. וכבר קדמה ל  הרי את המצב הזה השי"ת
החסידה הידועה שנקראת כן מאחר ועושה חסד עם חברותיה 
ושואלים חז"ל א"כ למה היא טמאה ומתרצים משום שעושה 
לכל  קריאה  תצא  מכאן  כן  על  אשר  חברותיה.  עם  רק  חסד 

יש   אנ"ש לפעמים  כי  זה  בענין  להיזהר  ואתר  אתר  בכל  די 
ינחנו במעגלי צדק   הבדל דק בין הטמא והטהור וה' הרחמן 
מוליכים  בה  לילך  רוצה  שאדם  ובדרך  זה  בענין  נכשל  שלא 

 אותו.
 )תהילים קי"ט( חבר אני לכל אשר יראוך

דעו לכם ישראל הקדושים: איפה שיש יראת שמים, פחד מה'  
ברים כל ישראל. ואם יש מקום שישראל שם ח  -ומהדר גאונו

לא חברים, סימן שאין יראת אלקים אמיתית  במקום ההוא 
 וזה תלוי בזה.

כשיראים מבורא עולם באמת אזי כל מיני שיקולים קטנוניים 
כגון כובע שונה,   ושינויים חסרי חשיבות  שבין אדם לחברו 
 סוג כיפה, בגד עליון או ארץ מוצא שונה, הכל בטל ומבוטל
קטנות   שענייני  ואיפה  ממנו.  והיראה  ה'  גדולת  כנגד  ונעלם 



שם   השמים  שיראת  לכך  היא  עדות  חשוב,  מקום  תופסים 
 לוקה בחסר וצריכה חיזוק. וזה פשוט וקל להבין.  

)וכן  ואם דוד המלך הרגיש כחבר לכל אחד ואחד מישראל, 
לעתיד משיח בן דוד( בין אם הוא ספרדי או אשכנזי ליטאי או 
חסידי תימני וכו'... לכולם הוא  ירגיש מחובר אז מה אתנו??  
האם לנו לא נאה להתחבר עם יהודי אחר שהגלות הארוכה 
אילו   אי  לעצמו  וסיגל  אחרת  בארץ  נולד  שהוא  לכך  גרמה 

 מנהגים שונים משלי? 
ולאחרים  לנו  שיש  ולזכור  להתעלות  מעצמנו  לדרוש  עלינו 

התחבר עם הנשמה נשמה קדושה מישראל, עלינו להתאמץ ל
החיצוני   ללבוש  וחלילה  חס   לתת  ולא  השני  של  הקדושה 
להיות חוצץ בין נשמותינו, קל וחומר שלא להרגיש פירוד או  
שנאה לשני רק בגלל דברים חיצוניים משניים חסרי חשיבות. 
ש"אבותינו"  מסביר  הקד'  הארי  ורבנו  אבותינו.  חטאו  בכך 

ים שלנו . ונשאל רק  פירושו אנחנו בעצמנו בגלגולים הקודמ
שאלה אחת, האם לא הגיע הזמן שנרפא את הנגע הנ"ל ונתקן  

 את הדרוש תיקון?! 
והרי אנו עצמינו קלקלנו וחטאנו ועלינו החובה  לתקן. הרי  
כבר שבענו די את מה שנקרא ימי בין המצרים, אלפי צומות  

ב קינות  ואמרנו  ישבנו  נפשותינו,  ט' באב במשך    -עינינו את 
לאל כולנו קרוב  חכמים  כולנו  שאנחנו  זה  איך  שנה.  פיים 

נבונים כולנו יודעים את התורה ועדיין עוון זה מרקד ביננו?? 
איך לא הצלחנו לתקן את העיקר שהכל תלוי בו, את הכלל  
ו"מה  כמוך"  לרעך  "ואהבת  ידוע  כך  הכל  בתורה  הגדול 
עצמינו  על  נקבל  הבה  לחבריך"??   תעשה  אל  עליך  ששנאוי 

לא נתקן ולא נתעלם. וללא ספק אם נסלק מאתנו  שלא עוד, א
לכבד  נזכה  אזי  הענווה,  ונקנה את מידת  את מידת הגאווה 
ונזכה בעזרת ה' לשמוע  ולהתחבר האחד עם השני.  ולאהוב 

 את דברי משיח צדקנו "ענווים הגיע זמן גאולתכם"! 
להכריז  עתיד  לא  המשיח  הלב:  אל  ונשיב  נתבונן  אנא! 

ם,חסידים וכו'..הגיע זמן גאולתכם. אשכנזים,ספרדים,ליטאי
לא ולא!! הוא יכריז דווקא "ענווים", דהיינו אותם שיש להם  
יגאלו.  הם  רק  כי  השני,  עם  האחד  וכבוד  ענווה  הכנעה, 
כדאי מאוד  הנגאלים,  בין  להיות  לזכות  מי שרוצה  וממילא 

 שיכין את עצמו לכך. 
 

 רץ?כולנו בני איש אחד נחנו ולמי קורא הפלא יועץ עם הא
וכותב הרב אליעזר פאפו זצ"ל בספרו פלא יועץ "וביותר יגדל  

המצווה הזאת על אשכנזי ההולך בין הספרדים או ספרדי בין   
אשכנזים וכד', שגם לשון  אין להם אשר לא ישמעו איש שפת 
צערם  להגיד  יכולים  שאין  הרבה  מתדכאים  והם  רעהו 

הראות ערכם, כי יש ביניהם ג"כ בעלי תורה, אבל אין להם ול
להרים  מצח  להם  ואין  פניהם  על  הבושה  ומסווה  לדבר  פה 
ראש, על אלה ראוי לרחם ביותר ולמצווה  רבה תחשב, לא 
אצל  ילך  שהספרדי  אומרים  הארץ  מעמי  רבים  יש  כאשר 
מינו  על  ירחם  מין  וכל  אשכנזים  אצל  ואשכנזי  הספרדים 

שתי אומות חס ושלום, בוודאי  שהאומר כך חרף כאילו אנו  
מערכות אלקים חיים כי חרפה היא לנו בני ישראל גוי אחד  
נחנו, אל   בני איש אחד  כולנו  כי  בארץ  שנפרד איש מאחיו, 
אחד לכולנו אב אחד לכולנו, תורה אחת ומשפט אחד, ולמה 
נבגוד איש באחיו?! ואם הלשונות לארצות הם מחולקים, מה 

מה בין ספרדי לאשכנזי או שאר לשונות? חלילה לעשות בכך? ו
שהוא  למי  ולסייע  לרחם  החיוב  יגדל  אדרבה,  חילוק!  שום 
האמור   כדבר  הגר...  אהבת  מצוות  מטעם  אחר    מלשון 
הטובה  לעושה  ה'  ישלם  השמים  מן  עליו  מרחמין  והמרחם 

 שבעתיים", עכד"ק. )פלא יועץ ג"ר( 
 

 בזה תלויה כל גאולתנו 
אהרוןכותב   רבי  ציס"ע  השומר   ראטה  הרה"ק  בעל  זי"ע 

הקודש וטהרת  הטהורה:    אמונים  עיקר בלשונו  "אבל 
החסידות שתלוי בידינו ומה שנשאר עוד מהספיחי דספיחין, 
הוא אהבת הצדיקים והיראים, ואהבת חברים ואהבת כללות 

ישראל, שבזה תלוי כל גאולתנו. ובאם היה אחדות בין ישראל  
ל מה  כים ח"ו אין שום דבר רע יכול לשלוט בהם והגם שחוטא

שאדם דבוק יותר באהבת ישראל יותר דבוק בקומת כללות 
הקדושה העליונה כדכתיב: "כולך יפה רעייתי ומום אין בך",  

עיקר שלא יהי ח"ו שום פירוד הלב בין מפלגות החסידים הו
כי כל מי שהוא שונא לחברו בשביל שהוא אינו מכת חסידים 

או שונא חבר אחד, או שונא איזה סתם בר ישראל, כל שלו,  
הולך  חסידותו  כל  אז  ובמצוותיו  ה'  בתורת  העוסק  שכן 
לסיטרא אחרא רח"ל כי זה בוודאי בל ספק שהוא נגד רצון  
ובפרט   בתכלית.  ישראל  בר  לכל  שאוהב  הוא  ברוך  הבורא 
לנשק   צריך  שהיה  הזה  החשוך  בדור  בפרט  מצוותיו,  שומר 

כל מאמין אמיתי בה' ולאהוב אותו באהבה   כפות רגליו של
מן שנאה הכל שקר מוחלט בוודאי בלי ספק, והכל   רבה, וכל
"מ רח"ל שטורח בזה בכל כוחו!". )מבוא השער פ' סמעשה ה

 י"ד(
 

 אהבת ישראל בזאת תבחנו
הרוצה לבחון את עצמו האם אוהב הוא את ה' יתברך? האם 

ת ה' אלוקיך כשאומר פעמיים ביום בקריאת שמע ואהבת א
שאז צריך הוא לכוון לקיים מצות עשה ולאהוב את ה', האם 
אמירתו וכוונתו מן השפה ולחוץ או שבאמת אהבתו לבוראו 
בקרבו ? מהו המדד ואיך ניתן לבחון אהבה זו? ובכן יש כלל 
ויסוד באהבה האוהב  את האב אוהב את הבנים כלומר אדם 

האהבה   ספק  ללא  אזי  באמת  חברו  את  על האוהב  עולה 
גדותיה ומביאה אותו לאהוב גם את בן חברו ואם לא אוהב 

 סימן הוא שאהבתו לחברו מוגבלת ולא חזקה.   -את בן חברו
ועוד כלל ויסוד באהבה אמיתית: אוהב מה שהאהוב אוהב  
כלומר כשאוהב את חברו באמת אזי מרוב אהבתו לחבר אזי 

וע אצלו.  גם  אהוב  הדבר  נעשה  חברו  על  שאהוב  מה  תה כל 
הבה נתבונן ונבחן את עצמינו ואת מידת אהבתינו לבוראנו. 
הקב"ה הוא אבינו מלכינו שקראנו בנים כמ"ש בנים אתם לה'  
אלוקיכם ועוד יותר מכך שהקב"ה גילה לנו מפורשות פעמים 
"אהבתי  כמ"ש  אלינו  אהבתו  את  ובנביאים  בתורה  רבות 
עמו   )את(  אוהב  אנו  מברכים  יום  ובכל  ה'"  אמר  אתכם 

שראל. ובזוהר הקדוש פר' שמות כתוב: אילו היו יודעים עם י
ישראל את האהבה שאוהב הקב"ה לבניו היו רודפים אחריו 

הקב"ה את  שאוהב  שמי  בהכרח  כן  ואם  כפירים.  את   -כמו 
אבינו מלכינו באמת, צריך הוא לאהוב גם את הבנים של ה'  

,  דהיינו את כלל ישראל ללא הבדל עדה, חוג, זרם, ארץ, מוצא
צבע כיפה, סוג בגד או כיפה )ופשוט שגם עמי הארץ הם בכלל  
עם ה'( כי כולם כבנים לה' ועוד שכולנו אהובים אצלו בתכלית 
וצריכים אנו לאהוב את מי שה' אוהב כאמור. הבה נתחזק 
באהבת ה' באמת ונאהב את כל בניו של ה' דהיינו את כלל 

כמ"ש   ישראל ואז נדע שאות היא לכך שקב"ה אוהב אותנו
למי  אלא  אוהב  הקב"ה  שאין  לרמח"ל  ישרים  במסילת 
שאוהב את ישראל וכל מה שאדם מגדיל  אהבתו לישראל גם 

 הקב"ה מגדיל עליו. 
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מבינים?  ע לא  אתם  האם  אתם?  איפה  ישראל  הגאולה,  ם  זה 
ודאי התחיל,  הגענו לגאולה השלמה. זה עוד לא שלם אבל זה  

אבל אתם עדיין ישנים ולא מבינים. העולם לא יחזור למה שהיה 
שזה   מהרגע  יחזור.  לא  זה  הקורונה.  של  הזאת  המגיפה  לפני 
נכון,   שהיה.  למה  יחזור  לא  וזה  לנצח  השתנה  העולם  התחיל 

חררו אותנו מהסגר יפתחו חנויות, נכון אפשר ללכת לים, נכון ש
ש, יהודים  ודהסגר עם הרבה יותר קזה היה  ש  האמת היא  אבל 

חרדים הרגישו את הקב"ה. והשתדלתם להתפלל עם כל הלב  
כי פחדתם, פחדתם מהמחלה, פחדתם להשאר לבד, פחדתם  

 עברות שלכם. המהציונים, פחדתם מהקב"ה, מ
פתחו את הסגר ואמנם אנחנו הולכים עם מסכות וזה אח"כ  אבל  

נח לא  כמ  .מאוד  דברים  ומעוד  מזה  חוץ  מקומות אבל  שיש  ו 
מסויימים סגורים. ולא נותנים לחילונים את הבידור כמו פעם, 

מצומצמות   להיות  צריכות  צריכים  ווהחתונות  מקרים  בהרבה 
מתחילים לחזור  נראה שלהתחתן בחוץ וב"ה עכשיו קיץ אבל  

מאוד  סובלים  עכשיו  אנשים  הרבה  אבל  מקודם  שהיה  למה 
 מחוסר כסף.

ה כסף בגלל המצב הכלכלי מקומות שהפסידו הרביש הרבה  
הזאת המחלה  בגלל  שדווקא .  בעולם  אנשים  יש  זה  עם  ויחד 

ובין היהודים החרדים יש עדיין ח ד. מחלקים סמרויחים מזה. 
עם   של  החסד  לזה.  שזקוקות  למשפחות  כסף  נותנים  אוכל, 
הולך   אופן  בכל  הוא  והמצב  מאחר  אבל  פועל.  עוד  ישראל 

כביכול,   ובריאותי  כלכלי  או ומחמיר,  להבין  מתחילים  אנחנו 
נחזור   לא  שאנחנו  להבין  ואל  צריכים  המיותרת  לגשמיות 

 השגעונות שהיו לפני המגפה. 
השכל וגם עם הלב   םעם ישראל תפתחו את העיניים, תחשבו ע

נגמרה הקניות    .החגיגה  הגשמיות,  עם  יתר  ההתעסקות 
המוגזמות לפני כל חג ובכלל הקניות היומיומיות, ההתעסקות  

אוכ ויטמינים עם  לא  נותן  שלא  הטעם   ,ל  אבל  כלום    , ולא 
מושך אותנו    המתיקות של החומרי טעם וריח שמכניסים לזה

אבל האמת היא שזה רעל.   .כי יש על זה אפילו הכשר ברוך ה'
את  שמרוקנות  החתונות  רעל.  זה  המיותרת  הגשמיות  וכל 
לא  והם  והכלה  החתן  של  ההורים  של  בנק  החשבונות 

ין הרע הרבה ילדים. האופנה  עשיש בלי  מתאוששים מזה בפרט  
ות גצריך לדאוג לה עם כמה זוש  6הייתי אומר מגיל  שכל בחורה  

נעליים וכמה חצאיות לביה"ס, וחולצות ואיך לסדר את השיער  
חוג כזה וחוג אחר וזה הצהריים  ובגדים לשבת וליום חול, ואחרי  

מצריך הרבה מאוד כסף ולרוב אין להורים יכולת והם מוכנים 
ויש עוד דבר   להיכנס לחובות בשביל כל הגשמיות וכל זה יגמר.

טיסות לכל העולם, רעיון שמאוד התפשט וזה  ויגמר  שפעם היה  
אפילו החרדים. אפילו יש קהילה שעשתה ליל הסדר ביוון, ורצו  
לא  ב"ה.  התבטל  זה  ובסוף  המגפה  לפני  שוב  זאת  לעשות 
מספיק מה שהיה לנו עם יוון בעבר ואנחנו צריכים בפסח לצאת 

 ממצרים ולהכנס ליוון עוד פעם, זה משונה. 
אנחנו?   איפה  ישראל  מטורפיםעם  רעיונות  צריך  איזה  היה   ?

בויאטנ הסדר  ליל  השנה  התבטל.  אלהיות  וזה  כנראה  ם 
הקורונה. את  ושלחו  כאן,  עד  אמרו  דברים    שבשמים  איזה 

איך  היהדות?  של  מהעיקר  ברח  ישראל  עם  כמה  מטורפים? 
שראל בליל הסדר, להגיע ללא משנה י  אפשר לעזוב את ארץ

שבא אלו  ישראל  עם  בעולם?  מקום  ישראל איזה  ואלו    רץ 
הגאולה לארץץ  שבחו בזמן  אנחנו  ברור:  שתבינו  רוצה  אני   .

זה התחיל לפני כמה    , לא התחלנו עכשיו את התהליך  .השלמה
מאוד  לזמנים  מתקרבים  אנחנו  עכשיו  לב.  שמתם  ולא  שנים 

 . הקב"ה עושה את זה קשה מאוד כי אנחנו לא מביניםקשים. 
אנחנו  לא התעוררנו, אנחנו עם ישראל, ידוע שאנחנו עם של  

חכמים גדולים אבל את הדבר הכי פשוט להבין אנחנו  ים,  חכמ
גאולה  השלמה,  בגאולה  עכשיו  וזה שאנחנו  להבין.  רוצים  לא 
שתביא אותנו בסופו של דבר לירושלים עיר הקודש ולביהמ"ק 
השלישי אבל מעכשיו ועד אז נעבור מצבים קשים ביותר ואנחנו  

לזה. מוכנים  להיות  הראשון    נצטרך  כל  זה  הדבר  עם  להפסיק 
מציאותי בכלל.   הרצון לכל הגשמיות כי עוד מעט זה לא יהיה

כל הקניות המיותרות לא יהיו. לא יהיה מה לקנות ולא יהיה איך 
אבל לא רק הדברים המיותרים לא יהיו גם אוכל יחסר.   .לקנות

לא   רוצים,  שאנחנו  מתי  שיניים  לרופא  ללכת  נוכל  לא  אנחנו 
נוכל   לא  אנחנו  כסף.  לעשות יהיה  או  במסעדה  לאכול  ללכת 

אותנו  מכין  רק  וזה  בקלות  א"א  גם  עכשיו  בחו"ל.  טיול  איזה 
 לזמנים הרבה יותר קשים. 

שהם   אנשים  של  לשלטון  מתחת  כאילו  עכשיו  כולו  העולם 
הרשעים הכי מפורסמים והכי   .הגלגולים של הרשעים של פעם

  והם רוצים להשתלט על כל העולם כולו ולהקטין את  .גדולים
אנשים של  במיליארדים  העולם  של  אומרת   .האוכלסיה  זאת 

רצ שהיטלר  כמו  המוני  אלא   הרצח  ליהודים  רק  לא  לעשות 
לאנשים   גם  אבל  ליהודים  בגדול  בעיקר  הצליח  הוא  אחרים. 

ש שחושבים  אלה  של  לקבוצה  שייך  היה  שולטים הם  והוא 
 בעולם.

העולם מעכשיו ירד עוד יותר ועוד יותר. נרגיש בכל מדינה בעולם 
שהרשעים הגדולים משתלטים על כל מדינה ומדינה ועל כל   איך  

בעולם. אנחנו    העמים  ישראל אבל  לשכוח    עם  לא  חייבים 
אנחנו  באמת.  איתו  אנחנו  אם  רק  אבל  אותנו  יציל  שהקב"ה 

להלחם   זה המלחמה שלנו, לא צריכים לעשות קודם תשובה.  
נגד היצ  שלנו  ר הרענגד מי שהם רשעים גמורים אלא להלחם 

ואם אנחנו ננצח את היצה"ר שלנו, אז ה' יחד עם משיח צדקנו 
המקנאים   והרשעים  העמים  כל  נגד  ילחמו  ישראל לבד  , בעם 

ל אנחנו חייבים כעם ישראל  והוא ינצח את כולם בקלות, אבל  
נגד  בנפרד צריך להלחם    חדאל  כלהיות במלחמה אחרת    חדא

נגד    היצה"ר הפרטי שלו או שלה. ילחמו  יהודיה  יהודי או  ואם 
בכל הכוחות והמהות שלהם ועם כל הלב שלהם   שלהם  היצה"ר

מ את היצה"ר  יקח  הקב"ה בעצמו  אז  ישראל לשם שמים   עם 
קרובים של הקב"ה.    אנחנו  ,ם ישראל עאנחנו    והוא יעלם לנצח. 

בדו. הוא הכל הוא אבינו הוא מלכנו הוא מושיענו, אין עוד מל 
מהדור הכי  עמו והוא הבורא שלנו והוא יקח אותנו  נחנו  א  יכול.

עם  ונמוך   שהכי  טוב,  הכי  חכם,  הכי  הדור  ונהיה  נעלה  אנחנו 
נים ואופן להיות עם ה',  פהקב"ה.  הרבה יהודים לא ירצו בשום  

יהיו יהודים שיגידו מה פתאום אני צדיק ואני אוכל כשר, שומר  



מספיק, הרבה אנשים שומרי שבת לא תמיד שבת אבל זה לא  
 מאמינים בהקב"ה. 

לא תמיד מוכנים להתבודד, ולדבר עם הקב"ה ולשפוך את הלב 
יכול. הכל  הוא  שרק  המהות  כל  עם  שכל    ולהבין  להאמין 

לחוסר צניעות גם אצל הגברים וגם אצל   ביאההגשמיות רק מ
קדושה. לחוסר  מביא  וזה  לזימה   רוחוס  הנשם  מביא  קדושה 

לא נדע, והקב"ה שונא זימה ובדור שלנו אין לנו אלילים אבל ש
שקרנים שמושכים הם הלמעשה בדור הזה כן יש לנו אלילים,  

לעולם הגשמי, הם מדללים כל מה שיש עם ישראל  אותנו, את  
הם   למצוות.  ועברות  לעבירות  מצוות  והופכים  משה  בתורת 
הרב,  לצערי  כאלה  הרבה  יש  חרדים.  של  בלבוש  רשעים 

על  לפעמים  ו ובוכה  יושב  יהיה איתנו?עם ישראל,  אני  יש   מה 
אני בוכה עם ישראל צדיקים וצדקניות אבל הם מעטים יחסית.  

יום. כל  לחזור    עליכם  לנו  לעזור  לה'  מתפלל  אני  היום  ורוב 
לבד   כי  אין  רק  בתשובה  לרוב  זה.  את  לעשות  יכולים  מעטים 

ש להקריב מספיק כח אין הבנה מספיק כדי להגיע לבית המקד
ו את הכל ותוכיחו להקב"ה שאתם  זרק : תעם ישראל קורבנות.  

מאמינים בו ואין עוד מלבדו. ואנחנו צריכים לשמור על כל מה 
שכתוב בתורת משה ושאנחנו חייבים להיות נאמנים עד הסוף 
להקב"ה ושכל המשחקים המטופשים, כל הגשמיות תעלם עוד 

הלא האופנה  וכל  הטפשיות  ההצגות  וכל  כל  צנועה,    מעט 
ואנחנו    הרצונות להנות ממה שאסור לפי התורה זה הכל יעלם

 .חייבים להיות חזקים ולחזור לאמת
: עם כל אלה ששומרים שבחו"ל  ם ישראלעכשיו אני מדבר עם ע

אלה ששומרים מצוות חייבים    .מצוות וכל אלה שלא שומרים
שלכם,   להפרד הנשמות  את  שרוצחת  האיומה  מהגשמיות 

כי לא ברור מי ישרוד. אבל    ותחזרו לארץ ותחזרו לארץ ישראל.
אם אתם חוזרים עכשיו לארץ ישראל אפילו שאין לכם דירות,  
בהמוניכם  בואו  בהמוניכם  בואו  לגור,  איפה  לכם  שאין  אפילו 

אני  לכם גם איפה לגור, איפה לאכול, גם מים וזה כל מה ש  הויהי
לכם שיהיה  לומר  בקרוב  יכול  להפרד  נצטרך  כולנו  כי   ,

מהגשמיות, וזה העגל הזהב. ואלה שהם לא מאמינים ונמצאים  
עם   קשר  ליצור  אופן  בכל  בעולם תשתדלו  מקומות  מיני  בכל 
יהיה לכם בכלל עולם הבא  הקב"ה כי אם לא אז כנראה שלא 

יהודי.ח"ו.   לכל  שיש  הניצוץ  את  עצמכם  בתוך  צוץ ני  תחפשו 
ה'. אהבת  והעיקר  הבטחון  את  האמונה  את  יש  יש   שבתוכו 

בניצוץ הזה בטחון בה', ואהבת ה'. וברגע שתמצאו את הניצוץ 
תמצאו דרך להגיע בחזרה לארץ ישראל ואז ה' יציל הזה מיד  

ולא כל כך יודעים הרבה    אתכם. ואלה שהם יהודים אמריקאיים  
גו יים ולא מעניין  על היהדות גם אולי יש לכם חברות וחברים 

אני מתחנן ומבקש מכם תחפשו את הנשמה   אותם הקב"ה ח"ו.
שבכם, תחפשו    היהודית  כזה.  ארגון  או  חב"ד  בית  תחפשו 

להתחזק    חרדיים, רבנים חרדים רבניות חרדיות ותבקשו דרך 
מלבד   עוד  אין  מלבדו,  עוד  שאין  העמוקה  לאמונה  ולהגיע 

חילו ללמוד את  הבורא יתברך הוא הכל יכול. וברגע שאתם תת
 זה ותרצו ללמוד את זה אז הכל ישתנה לכם בחיים שלכם. 

כל  את  תצטרכו  שלא  זה  לכם  שיקרה  הראשון  הדבר 
וכו'.  ת(  )שטויו"השמונצס"   והאופנה  והמכוניות  והבתים 

ו אך  עד תצטרכו  ויותר  ויותר  יותר  לקב"ה  להתקרב  רק 
, יהיו מלחמות ענקיות. וערים  ם ישראל ע  שתרגישו אחד איתו.

ל שקשה להבין. אני דוגו. יהיו אסונות טבע במגדולות מאוד יעל 
האסונות  כל  וכשיגיעו  עכשיו.  לאמת  לחזור  מכם  מבקש 
זה עם אמונה ובטחון  שעומדים להיות אז שתוכלו לעבור את 

חזקים   בשביל כ"כ  יעשה  ה'  והנפלאות  הניסים  כל  את  כי 
רו  והניסים גם יגיעו אליכם וישמ  המאמינים בו, לשמור עליהם.

 עליכם. 
ים רוחניים ונעלה ונעלה חרעם ישראל: אנחנו נעבור שלבים א

ויהיה עולם הרוס אבל אנחנו  ונעלה ויותר אני לא יכול לתאר.  
שמחה  ירגישו  טוב,  ירגישו  ה'  שעם  אלה  הרוסים.  נהיה  לא 
מבפנים ומבחוץ. אפילו אם עברנו דברים מאוד קשים רק נרצה  

לתאר את  אולה השלמה.  לרקוד משמחה כי סוף סוף הגענו לג
מעל  יהיה  שזה  לומר  יכול  רק  יכול.  לא  אני  השלמה  הגאולה 

מהחלומות הכי טובים שלנו בעולם שיש לנו עכשיו. אני ומעבר  
מאמין באמונה שלמה בביאת המשיח והוא כבר פה ואעפ"י כן 

עם ישראל משיח פה הוא לא יתגלה    אחכה לו בכל יום שיבוא.
בין מי באמת משיח אנחנו צריכים  כדי לה   עדיין אבל הוא פה.

להכין את עצמנו מבחינה רוחנית ושלא יהיו לנו נגיעות גשמיות 
 לבלבל אותנו. 

עומדים   שהם  חדש  עולמי  הסדר  על  היום  מדברים  כולם  ש. 
 מאחורי הקורונה ועוד דברים?

אותנו  ת.   לבלבל  בכדי  בכוונה  זה  עושים  שהם  ממה  הרבה 
כי   אולמה?  מאוד  מעט  יחסית  להכנס הם  שצריכים  נשים 

יגיע או אם תהיה מלחמה   לבונקר בשעה מסויימת כשהכוכב 
עולמית. אבל יש מיליארדים של אנשים שדרך האינטרנט וכדו'  

 " יודעים עליהם ואין להם אפשרות להסתיר את "הפימה קמפס
להכנס   יוכלו  שלא  מפחדים  הם  לכן  שלהם  התוכניות  ואת 

וגם הם לא  כולל בארץ  לבונקרים שלהם ויהיה להם בלגן גדול  
עמים מתקדם  פכי כוכב הניבירו ל   . יודעים בדיוק מתי זה יהיה 

לא   זה  יגיע.  יודעים מתי סופית הוא  ולא  ולפעמים עוצר  מהר 
שהוא בכל יום מתקרב באותה מידה לכן זה מבלבל. לא יודעים  
במדויק  מתי אבל יודעים בערך והרשעים הם צריכים כל הזמן  

שבעולם. וכיון על כל האוכלוסיה  שתהיה להם שליטה מלאה  
הקורונה  את  עושים  הם  לכן  אז  לכך,  צבא  מספיק  להם  שאין 

דברים נקודות  .  ועוד  עם  אשראי  לכרטיסי  יעברו  הם  בעתיד 
 במקום כסף ונקנה בלי לראות כסף.

יהיה מבלבל. הם יתחילו לריב אחד עם השני לכן עוד  העולם 
ה עם  מאוד  גדולות  מלחמות  עוד  יהיו  וערים רמעט  עצום  ס 

כולם את  יבלבל  וזה  יפלו  הם   .גדולות  שבו  הרגע  וכשיהיה 
שיהיה להם יותר קל אבל  מתכוונים להיכנס לבונקר הם מצפים  

אבל   זה לא יעבור כך, ה' לא יתן שזה יהיה כמו שהם מתכננים
שלנו.   הדאגה  לא  בלי זה  כי  שובה  שנעשה  היא  שלנו  הדאגה 

צריכים להיות איתו עם ה' ועם התורה עם כל    תשובה אין כלום.
ואם אנחנו נופלים קצת אז צריכים  הלב ולהיות איתו כל הזמן  

 לקום, להגיד סליחה, להגיד סליחה עם כל הלב ולהמשיך הלאה.
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 שיהודים רחוקים מהאמת ,מצב העולם מפחיד והיותר מפחיד 45מס'    
 

, אני חשבתי היום   מה עוד אני יכול להגיד לכם?  עם ישראל  שלום,
שנים אני   26  עם ישראל.שנים אני מדבר אל    מה אני אדבר כבר ?

ת האמת שתוכלו להתכונן למה שעומד משתדל להביא לכם א
הקשה המצב  בתוך  אנחנו  כבר  עכשיו   .   .בפנים ,  בפנים  ,להיות 

מצד אחד עושים לנו    . לא יודעים מה לעשותואנחנו מבולבלים  
אומר  קשיים   שאני  מבינים  לא  אבל  המגיפה  הכביכול  בגלל 

אומר,  זה  אנשים    "כביכול"  ואנשים שנכון  מאוד  אפילו  חולים 
לקחו ש  . אדם  אפילו מתים מזה אבל בכל אופן זה עשוי ע"י בני 

אחד לאף  מסוכן  במיוחד  היה  שלא  קורונה  לזה  שקראו  , נגיף 
בו להביא  באמת  שיכול  משהו  לזה  סבל ן  הוסיפו  הרבה  אדם 
הבעיה זה .  הרע למוות שלא נדע, אבל זו גם לא הבעיהבמקרה  ו

ע קרובים אנו    שראל.ים  אנחנו  באמת  היינו  אם  מבולבלים, 
להקב"ה לא היינו צריכים לדאוג בכלל, הקורונה לא היה משפיע 

ואפילו עם   , אבל מכל השנים שלנו בגלות עלינו בכלל, כלום, אפס
הראשון    משלנו, עם בית המקדש  ארץהשנים שלנו שהיינו עם  

אז התבלבלנו   את הבית המקדש והשני, אפילו  והפסדנו  וירדנו 
קשה להאשים אותנו כ"כ   .הראשון ואח"כ את בית המקדש השני

' ה ש  לנו שנים רבות שאנחנו כן היינו כמו  וכי היה קשה אבל הי
שלנו ואת  אהבה  את הכן הראינו  ווא דרש,  ה כן עשינו מה שורצה,  

שנים   , וכברבסוףהאמונה המוחלטת לקב"ה אבל עכשיו אנחנו  
הגשמיות תפסה   .קשה  ל הזהב שולט עלינו, וזו בעיה רבות שהעג

 . אחרי מלחמת העולם השניה וגם לפניאותנו 
וזה מאוד קשה, מאוד קשה לנו שהגשמיות עלתה לגבהים שאף  

אט לאט עם ישראל נכנס לשקר  ול   . אחד לא חלם שיכול להיות
השניה  הגדול, העולם  מלחמת  אחרי  רק  התחיל  לא  זה שזה   ,

שנים, זה התחיל כבר ברגע שהקימו את   200התחיל לפחות לפני  
. אחרי זה היה נפוליון ומלחמותיו  1766  -י ב באופן רשמארה"ב  

שלהם, הנשים  את החופש  רצו  הזמן שכולם  זה התחיל  ואחרי 
רצו חופש גם להצביע בבחירות וכולם רצו חופש. ואנו עכשיו עם  

מכל הדברים האלו,   אותנוהעוומכל  מבולבל  הזה שמושך    . לם 
את עגל הזהב ושמנו לו ציצית ופיאות וכיפה ואמרנו זהו.  לקחנו  

יידישקייט גם  זה  יהדות  גם  לא   . זה  וזה  יידישקייט  לא  זה  אבל 
את  לנו  יש  מבדילים,  לא  כבר  היהודים  ורוב  שקר!  זה  יהדות, 
היהודים הרפורמים שהשם ישמור, שלפחות חצי מהם כנראה 

ויש את היהודים הקונסרבטיבים שהם לא פה   . גם לא יהודים כבר
האורתודוקסיים שמשתדלים אבל גם  היהודים  ויש את    .ולא שם

גשמיות  להם  אין  אם  ואפילו    .הם טובעים בדרך כלל בגשמיות
הגשמיות הם   את  להם  שיהיה  זה    .חולמים  אחרי  את  ויש 

ולומדים    ,החסידים  ,החרדים שאפילו אלה שיושבים  הליטאים 
 . דד עם החיה הזאת שקוראים לה "עגל הזהב"חייבים להתמו

 החרדים בארץ ובעולם נרדפים
מאוד  מרגישים  כבר  ואנחנו  נגמרה  המסיבה  ישראל,  עם  טוב 

של   שהעולם  הרפורמים   הגויים ברור  היהודים  של  והעולם 
שגם הם  עולם של הקונסרבטיבים ושכחתי את המזרחיסטים  הו

כחרדים והם מאשימים  נגדנו, ואנחנו נחשבים פה בארץ ישראל  
הולך מאחד לשני וממלא את    19'אותנו פה שבגללנו הנגיף מס

למה אותנו? כי יש , ובמיוחד מאשימים אותנו  .הארץ עם המחלה
 לנו הרבה ילדים, דירות קטנות, בקיצור אנחנו פרימיטיביים. 

באזורים כמו    יורק סוגרים אך ורק את היהודים החרדים-בעיר ניו
פארק, חלקים של קווינס ששייכים לחרדים  -רו וויליאמסבורג, בו
 ספר -אותם וגם את הבתי  ?היהודים סוגריםאת  וכו'. למה דווקא  
יהודים מאמינים והם , הם  ? כי הם יהודיםשלהם  וגם את החנויות

אז מאשימים אותם כנסת  ש,  לא רצויים,  זה שמתפללים בבית 

אבל זה   מביא את המחלה, שזה שטויות וכו'.  זהיותר מדי אנשים  
כי אחרי .  הצרות שלנו עם הקורונה  ו זה לא נגמרבגמר כאן,  נלא  

וזה יהרוג את עגל הזהב,   זה יהיה משבר כספי ענק בכל העולם 
יהיו מלחמות    .הוא כבר גוסס, כי המצב כל כך קשה  זה  ואחרי 

.  ר הרבה מאוכלוסיית העולם ובכל העולם וזה כבר לבד יכול לגמ
כי הרשעים יש להם נשק שאני לא יודע  אפילו איך לתאר את 

פשוט להרוג, אלפי אלפי או מאות    יכול , זה  מסוכןזה, זה כל כך  
ים בבת אחת. ויש עוד תופעה לפני זה וזה מפחיד אותי שאלפי אנ

יותר,   רואים  עוד  הנאציםשהרשעים  כי  של  המשך  הם    היום 
המחנות פימה, שנבנו כבתי סוהר עם תאי גזים והכל   תראו את

נראה כמו אולי בית מלון, אבל עם    ,מאוד משוכלל, מסודר יפה
ואפילו יש להם    .גדר תייל ועם עמדות לשמירה כמו בבית סוהר 

דו  יגי אולי  ו  טפלו בהםישם    דרכים לשכנע שכל אלה שהם חולים
  . לוקחים את אלה שלא חולים לשמור עליהם במחנות פימהש

ודרך אגב יש מחנות פימה כמעט בכל העולם כולל רוסיה כולל 
אנגליה, כולל אירופה וכו', ואפילו יש במדינת ישראל, אבל זה לא 

 . מספיק
 הטבע משתגע 

יגיע כוכב השביט   את הכוכב הזה   ,שלח  שאותו ה'אחרי כל זה 
ויש עוד מקור שאומר שיהיה עוד כוכב שיבוא להיות   .)לפי זוהר(

אבל   .נראה בדיוק מה יקרה באמתיד  בעתיחד עם השביט, אבל  
פשוט יהיה  לא  זה  אחד  דבר  קשה   .ברור  משפיע  כבר  השביט 

יום.   כל  סוף  בלי  אדמה  רעידות  מאות  הארץ,  כדור  על  מאוד 
ענקיות משונה   . חלקם  אויר  מזג  יש  בעולם  מקומות  מיני  בכל 

והקטבים  .  יותרב גדותיו  על  מאוד  עולה  אטלנטי  האוקיינוס 
מפחידה במהירות  נמסים  והדרומי  געש   .הצפוני  הרי  יש  גם 

וגם פתאום יש שריפות משונות  השמתפרצים אחד אחרי   שני 
מזהמים את קליפורניה וסיביר וכו' שבענקיות בכל העולם כולל  

בכל העולם אבל הדבר  .  זה מה שמפחידוזה מה שיש,    . האוויר 
הזהב   לעגל  מתגעגע  ישראל  שעם  זה  שמפחיד  ביותר  הגדול 

.  במקום להרים את עצמו ולחזור לאמת ולהיות יהודים אמיתיים 
לגמרי להם  שיש    ,שמאמינים  יהודים בקב"ה  ואמונה    .בטחון 

ש רוצים  יהודים    ,יידן  הערליכעיהיו    שלהם  ילדיםהשרק 
הגבר וגם    אמיתיים כמו שהשם רוצה. שכחנו שלהיות צנוע גם 

מאיתנו  רוצה  שהשם  מה  זה  קדושה  ועם  עדין  להיות  .  האשה, 
לא רוצים את הפאות ואת השמלות שנותנים    יהודים אמיתיים

גויות של  חיצוני  מראה  גברים    ,ליהודיות  של  עין  שמושך 
למחשבות לא טובות, זה לא מה שהשם רוצה. גברים שיש להם  

ארוכים   וזקנים  ארוכות  מתלבשים  ופאות  מעילים אפילו  עם 
מה  לא  זה  צנועות,  שלא  נשים  על  מסתכלים  אבל  ארוכים, 
"קדושים   וקדושים  צנועים  יהודים  רוצה  השם  רוצה.  שהשם 

זה שכחנו. ברוך השם פה ושם מתחיל להשתנות, אבל   אתתהיו"  
"קדושים תהיו" זה הבסיס של הכל. מי שהולך שעוד לא תפסנו  

הולך הוא  שזה הקב"ה,  נגד זה, הולך נגד הקב"ה, הולך נגד האמת,  
הקדושה התורה  אמיתי  .נגד  יהודי  להיות  לו  וץ  בח  . קשה 

אז   .הוא לבוש כחרדי אבל לא מתנהג כחרדישמסתכלים עליו  כ
מסתכל במראה שהוא  מתבלבלים. גם הוא בעצמו מתבלבל, כ

שטריימל והוא רואה במראה יהודי חרדי עם זקן עם פיאות עם  
ארוך, אבל הוא לא מבין   מעיל  עם  כי עם כובע שחור  מי הוא, 

מבחוץ כמו  לא  הוא  לא כי    ,בפנים  מחשבות  לו  יש  כבר  מזמן 
טובות, הוא נהנה שאשתו נראית כמו פרוצה והוא שכח מה זה 
להיות יהודי אמיתי. הוא שכח בכלל שיש מושג "הלכות צניעות, 

 קדושה וכו'". 



יהיה לא  כסף  ישראל  בכל עם  בכלל.  ערך  לו  אין  כבר  כסף   ,
 הארצות גנבו את הכסף בשביל לבנות לעצמם בונקרים ענקיים 

הם מאמינים   ,עובדי עבודה זרה  שרובם   .אליטה הבשביל אנשי  
אבל   .עולם, חס ושלוםהמאמינים שהשטן הוא בורא    , הםשטןב

עם  איתנו,  יהיה  מה  יעלמו, אבל  והם  בגדול  יעניש אותם  השם 
 רק  אמר שיישארו בסוף אחרי הכל לאברהם"    חסדהישראל? "

מהקב"ה שיעזור לעם ישראל לעשות  יהודים. אני מבקש    7,000
שרק   מצב  יהיה  ושלא  סבל  בלי  ממש  יהודים    7,000תשובה 

אנו    ., ושזה יהיה הרבה הרבה יותרשארו לקבל משיחאמיתיים י
בעזרת   יכולים  אנחנו  שלנו,  החדה  הירידה  את  לעצור  יכולים 

הקב"ה אמת    . תבינול את עצמנו בזה שנחזור לאמתהשם להצי
אמת ולחזור ותורתו  בידיים  עצמנו  את  לקחת  חייבים  ואנו   ,

לא תהיה לנו כמעט שום גשמיות בכלל בעתיד . בתשובה באמת
  ., נצטרך להיות אך ורק עם אמונה ובטחון בהשם להישען על זה

המאכלים שבסופו של את  ודאי לא  בגם לא יהיה אוכל מספיק ו 
כי   אנשים  הרבה  כך  כל  הורגים  לגוף  הם  דבר  מתאימים  לא 

שהשם ברא לנו. לא יהיה כסף לקנות מה שאנו רוצים, לא יהיה 
אבל אם נעיז הפעם .  כמו שהיינו במדבר   . יהיה מצבכלום כמעט

או להתלונן יותר מדי, לא ישאר לנו איך לעשות    ללכת נגד הקב"ה
ניקח את עצמנו בידיים עכשיו ברגע זה  אבל אם אנחנו  .  תשובה

ונתחיל   באמת  יהודי  זה  מה  ילדים  גם  נשים  גם  ללמוד  ונתחיל 
שלנו   הלב  כל  עם  הסבל לחיות  את  נעצור  אז  באמת,  כיהודים 

ם א יעלמו  ש  שעומד להיות ואת המוות של כל כך הרבה יהודים
 . אנחנו לא נעשה תשובה כמו שצריך

ל יהודי ויהודיה יש קשר עם יש לב יהודי, לכ  לכל יהודי ויהודיה
הקב"ה, אבל אם היהודי בעצמו חותך חס ושלום את הקשר הזה 

אז הוא אבוד וכנראה שהוא לא היה יהודי   ומעדיף את עגל הזהב
 אלא ערב רב. 

עם ישראל, הקב"ה אוהב אותנו יותר מכל עם בעולם. הוא ברא 
קום שיהיה לנצח, את כולם. כדור הארץ זה מקום ארעי זה לא מ

, איפה זה יהיה בדיוק הבית המקדש השלישי יהיה לנצח נצחים
יודע,   לא  אני  לבית ובסוף,  ביחד  נלך  האמיתיים,  היהודים  כל 

אחר  נצא לעולם  כשנצא משם,  ונקריב קורבנות, אבל  המקדש 
מלא  לעולם  עדין,  לעולם  יפה,  לעולם  שמיימי,  לעולם  לגמרי, 

יהיה משהו שאין לי מילים לתאר אהבה, לעולם מלא קדושה וזה  
זה ימלא אותנו עם אהבת   לכל יהודי אמיתי.תהיה  את ההנאה ש

אהבה,   מכל  יותר  אהבתהשם  לנו  ההשם.    תהיה  אהבות וכל 
גסות   מיני עברות  לכל  אותנו  זה וטיפשיותהשטחיות שמשכו   ,

יודע יעלם,   לא  יופי שאני  יפה, אבל  יהיה  לגמרי. הכל  יעלם  זה 
מעט נראה, נדע מה זה, אבל צריכים להכין את עצמנו עוד    לתאר.

כזה  בעולם  בכלל  לחיות  שנוכל  עצמנו  את  להכין  צריכים  לזה, 
ות, איזו  טפשכי כמו שאנחנו עכשיו יש לנו איזו גסות, איזו    .טוב 

חוסר עדינות, איזו חוסר אהבה אמתית לקב"ה שמפריע מאוד 
 , קו, זה בגללנונכון הם צד  .הקורונה משתוללת בגללנוובגלל זה  

אנחנו חייבים ,  להתנהג  כמו שצריך יהודימתנהגים  כי אנחנו לא  
 !להשתנות, אבל מהר, כי ממש אין זמן

 

 )יבמות סג.( אין פורענות באה לעולם אלא בשביל ישראל 
 יש לדייק 

ולא   דווקא  ישראל  בשביל  לעולם  באה  שהפורענות  למדונו  חז"ל 
בשביל יעקב כלומר הפורענות באה בגלל שומרי התורה שהם בחינת  

בגלל על  ישראל   מאשר  יותר  כראוי  התורה  את  שומרים  שאינם 
לומר עיקר התוכחה והתביעה על כ פשוטי העם שהם בחינת יעקב,  

מאשר מהרחוקים הפורענות בימינו היא מהחרדים לדבר ה' יותר  
 משמירת התורה, וק"ל.

 אני מעדיף להיות אוטיסט מאשר יהודי הרחוק ה'
אוטיסט  אני עלי,   .יהודי  צוחקים  אנשים,  בין  או  ברחוב  כשאני 

אבל אני מעדיף להיות ככה מלהיות כמו שאתם, כי אני טהור ולי 
את עגל הזהב  יש קשר כל הזמן ישיר עם הקב"ה. אני לא צריך  

כדי לשמוח, כדי להיות שמח. אני הייתי בגן עדן ובאתי לפה אך  
ני ורק לעזור לעם ישראל. פחדתי, כי פחדתי שהלכלוך של הב

ם רצון לכיוון הזה, ואדם יפריע לי מאוד, אבל ברוך השם אין לי ש
ועם ישראל זו צריכה להיות מטרתנו  .  רק לקשור קשר עם הקב"ה

הקב"ה  שזה  לאמת,  ממש  שנגיע  עד  ולעלות  ולעלות  לעלות 
  שנדבקו בנו  ותורתו ועם רצון עז אפשר להוריד את כל הדברים

מהגויים ולהיות   בנונדבק  כל הלכלוך ש  . אתכשהיינו בין הגויים 
י בארץ  לגור  כולם  ולעבור  אמיתיים  יהודים  לא באמת  שראל 

במדינת ישראל, בלי צה"ל, בלי הכנסת, בלי הגשמיות המיותרת, 
רק עם הקב"ה שהוא יתן לנו כל מה שאנחנו צריכים. לא צריכים  

את סופרמרקטים ענקיים, לא צריכים כסף, לא צריכים כלום! רק  
ורק להא מלהאמין  הקב"ה  ויותר  בו. שני הדברים   –מין  לבטוח 

האלה "אמונה ובטחון" הולכים ביחד. מי שאין לו אמונה ובטחון  
 כנראה שהוא לא עובד על זה מספיק או שהוא לא יהודי אמיתי.

 תתכוננו כי כשמשיח יתגלה הכל ישתנה
אין זמן עם ישראל, אין זמן, משיח כבר פה הוא עוד לא התגלה, 

הכל ישתנה, הכל הכל ישתנה   פה, ברגע שיתגלהאבל הוא כבר  
 להיות בעתיד הקרוב, מי שלא מוכן לא ישרוד. וזה עומד 

לנו פה כבר   יש  רוצה להסביר לכם,  משיח צדקנו, הוא את  אני 
גדול  סימן  וזה  פה  הוא  אבל  עצמו,  את  לגלות  יכול  לא  עדיין 

צר יהודים  ישאנחנו  יש  כולם.  תשובה,  ולעשות  למהר  כים 
שחושבים  יהודים  יש  בשניה,  האמת  את  לתפוס  שיכולים 
את   שתפסו  שחושבים  יהודים  יש  בשניה,  האמת  את  שתפסו 

והשקרים מבלבלים אות  הזהב  עגל  להיות    ם.האמת, אבל  יכול 
שהוא לא יצא מזה, אולי ברגע אחרון ויתפוס את האמת, אבל לא 

תגלגלים פה בעולם הזה לא פעם אחת, כל פעם  לשכוח שכולנו מ
לתקן משהוא אחר וכל פעם אנחנו עוברים את החיים וכל באנו  

עלינו  משפט  יש  יותר   בשמים   פעם  או  פחות  לנו  יש  פעם  וכל 
הנשמה  דבר  של  בסופו  אבל  שלילה,  או  חיוב  של  נקודות 

ה  היהודית אם  אפילו  אותו.   אדםתנצל,  יכריח  השם  רוצה,  לא 
. בתשובה הם לא שייכים לעם ישראל  יחזרולה שלא  בסך הכל א   

עולם  יהיה  עכשיו,  שיהיה  מה  אחרי  זה  אחרי  בסוף,  בסוף,  אנו 
ולם אחר לגמרי. מי שלא עם השם הוא לא יכול לשרוד עאחר,  

כי  ינצלו,  הם  שרק  יחשבו  לא  שהחרדים  טוב.  שכולו  בעולם 
הרבה לא מבינים באמת שהם לא חיים כמו שצריך ואפילו לא 

שתדלים להשתנות, כי הם נהנים מהגשמיות ויכול להיות יהודי מ
בפנים  עמוק  עמוק  יתפוס  הוא  שפתאום  מהיהדות  שרחוק 

שלמעשה   בב בנשמתו  הלך  חייו  יכול ד כל  ובשניה  השקר  רך 
עם אמונה ובטחון, יהודי הודי . ילהפוך ליהודי קרוב מאוד להשם

מצד במהירות ו שלומד תורה ועושה מצוות וכו'. זה יכול ללכת  
זה המבחן שלנו, זה יכול לא ללכת בכלל בכיוון הנכון, אבל  שני  

כל  ועם  הלב  כל  עם  להתכונן  צריכים  הזמן,  הגיע  הזמן,  הגיע 
ויותראלפיים    הנשמה להתכונן למה שחיכינו והמשיח פה   .שנה 

 קח הרבה זמן עד שהוא יתגלה.יוזה לא 
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 בס"ד 

 אני לא מבין איך אתם לא מבינים את המצב 
 כ"ג חשון תשפ"א  –בנימין גולדן 

 

 שמעו ותחי נפשכם: 
 לשמיעת מסרים מאוטיסטים 

 1-646-5853064 – | בארה"ב  077-263-888 -בארץ  
 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

 052-7111-333וכן, הדיסק מגלות לגאולה חינם  

אני יושב ואני בוכה, כי עם ישראל לא מבין, פשוט לא 
, בלגן בכל מבין. אנחנו במצב קשה ביותר, קשה ביותר

שקר גמור. נכון, אנשים חולים,   זההעולם. הקורונה  
הרוב   אבל  מתים,  או  האפילו  הם  המתים  של  גדול 

 ,קורבנות של הרפואה או מתים ממשהו לגמרי אחר
והמספר של חולים ומתים מוגזמים לא סתם. ברור 
שהארגון שמכירים אותו בשם האילומינטי או סדר 
עולמי חדש, מתכננים להשתלט על כל העולם ח"ו, 
לדאוג להוריד בגדול את אוכלוסיית העולם, אבל זו 

הבעיה הגדולה זה שעם ישראל  .  לא הבעיה הגדולה
או שהם   .היהודים לא עושים מה שהשם רוצה שיעשו

שהם  או  מסורתיים  שהם  או  לגמרי  חילוניים 
( אמריקאים מודרניים )  "יאנג יזראל" מזרחיסטים או  

  .ויש גם חרדים שלא עושים מה שהקב"ה רוצה מהם
תורה   לומדים  שהם  את  הם  אפילו  הפכו  פשוט 

ברוך השם, יש קבוצה .  היהדות למשהו אחר לגמרי
רק קטנה יחסית של יהודים אמיתיים, שרוצים אך ו
 לעשות את רצון השם, אבל בינתיים הם מעטים.

להשתנות זמן  הגיע  זמן,  הגיע  ישראל,  לחזור עם   ,
המיותרת הגשמיות  את  לעזוב  נשים בתשובה,   .

להתלבש  צריכים  הגברים  וגם  בצניעות  להתלבש 
ולכסות   . בצניעות הפאות  את  לזרוק  צריכות  נשים 

העורף את   את  מכסות  שגם  המטפחות  עם  הראש 
. צריכים להיראות מכובדים ולא זרוקים, הצווארואת  

, ולא רק זה  .בוודאי נשים צריכות להיות בלי איפור
 אנו צריכים להיות עם השם.

ש לתקופה  נכנסים  יעלם.הכאנו  צריכים    סף  אנו 
להתכונן, זה לא יהיה קל, כי לאגור אוכל זה לא יהיה  
להם  אין  בארץ  פה  חרדים  יהודים  והרבה  מספיק 

  .זון, מים וכו'מספיק כסף לקנות כמות גדולה של מ
יזה שלב זה יגמר. אם אנו לא סומכים לגמרי אגם ב

אז אי אפשר   –על הקב"ה, אם אנחנו לא בוטחים בו  
ספ  בלי  לשרוד,  שאנו יהיה  מה  כל  לנו  יתן  שהוא  ק 

 צריכים. רק המאמינים בו בהקב"ה יכולים לשרוד.
והוא  פה  הוא  פה,  כבר  משיח  זמן,  אין  ישראל  ועם 

היהודים לכל  לעזור  העולם   .פועל  ישראל,  עם 
במצב   ישראל  מדינת  גם  ומפחיד.  ואלים  מבולבל 

כזה. הדבר היחיד שיכול להציל אותנו עם ישראל, זה 
נע  מלאהשאנו  תשובה  מאוד שה  נתקרב  שאנחנו   ,

אבל עם ביאת המשיח,    שאנחנו נתפלל על  .לקב"ה
לרצות  צריכים  על   .ישראל  יקח  ישראל  עם  כל  אם 

עצמו לעשות תשובה עם כל הלב, אז בעתיד הקרוב  
נראה לא  זה  אבל  וששון,  בשמחה  משיח   , נקבל 

 שככה זה יהיה.
הכי בטוח    העולם רועד, העולם בסכנה גדולה, המקום

  .בעולם זה ירושלים עיר הקודש
שהרבה   יודע  אני  אמת.  זו  עכשיו  כותב  שאני  מה 

בזה, אבל זו האמת. בעתיד   יהודים לא רוצים להאמין
יהו כל  אחד,  כל  זו הקרוב  כי  בזה,  יאמין  אמיתי  די 

העולם, כדור הארץ ישתנה לגמרי, רוב כדור    האמת.
יהיה מתחת למים.   ג הארץ  דולות מטאורים, אבנים 

וישנו  על כדור הארץ  יפלו  מהחלל, מכוכב השביט, 
את כל הטבע, אבל ארץ ישראל, לא מדינת ישראל, 
ממה   גדולה  יותר  הרבה  תהיה  תגדל,  ישראל  ארץ 

עכשיו ובגלל זה יהיה מספיק מקום בשביל כל   הואש
רק   ,היהודים אני  ישראל.  לארץ  לבוא  שרוצים 

מתפלל שכל היהודים האמיתיים מכל העולם בסופו 
ויקבלו   הקודש  לארץ  יגיעו  דבר  של של  פניו  את 

קורבנות  ונקריב  המקדש  לבית  יגיעו  ומשם  משיח 
 ונשכח מכל הסבל שעברנו.

התחלה  זו  עכשיו בתוך הגאולה,  עם ישראל, אנחנו 
רועדים מפחד,   ויותר מהתחלה. רוב האנשים בעולם

גם מהקורונה וגם מזה שלא יהיה כסף בעתיד הקרוב  
מאוד  מאוד  מלחמות  להיות  שהולכות  מפחד  וגם 

יש כל מיני סיבות לפחד, אבל   קשות עם הרבה הרס.
ישראל   ואת העם  הקב"ה  את  עוזב  שלא  אמיתי, 

 עם ישראל חי לנצח.  ישרוד.  –משיחו  
שאַֹ  תְאֹם וּמִּ פַחַד פִּ ירָא מִּ י תָבֹאאַל תִּ ים כִּ עֻצוּ    כה(-משלי ג : )ת רְשָעִּ

מָנוּ אֵל י עִּ קְנָה  (   י-ישעיה ח: )עֵצָה וְתֻפָר דַבְרוּ דָבָר וְלֹא יָקוּם כִּ וְעַד זִּ
הוּא י  אֶסְבֹל    אֲנִּ י  וַאֲנִּ אֶשָא  י  וַאֲנִּ י  יתִּ עָשִּ י  אֲנִּ אֶסְבֹל  י  אֲנִּ שֵיבָה  וְעַד 
 ד( -ישעיה מו: )וַאֲמַלֵט
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 53| מסר מס'  תשפ"א דניאל |ז' כסלו
 בס"ד

 

 העולם נמצא במצב של התאבדות וכל האנושות בסכנה
 

כמו  היום  המצב  יודע,  אתה  מאד  קשה  הוא  המצב  אבא, 
שאם כל נדנדה פעם למעלה פעם למטה. הרשעים מבינים  

ללכת   יתחילו  אנשים  אז  תקוה,  ובלי  קשה  יהיה  זה  הזמן 
לכולם שאין להם כסף,  לכולם, נמאס  נמאס  כי כבר  נגדם 
נמאס לכולם שיש כל הזמן סגר ולא יכולים לזוז וכו'. הלחץ  
על הבן אדם היום הוא עצום, ועד כדי כך שכבר אנשים לא  

ת לים  אכפת להם הקורונה, העיקר שיוכלו לנשום אויר וללכ 
וכו' וכו' לעשות דברים שסגרו אותם ולא יכולים. הם רוצים  
האלה   החיים  את  לא  להם,  היו  שפעם  החיים  את  בחזרה 
שאין כסף, אין כלום, הילדים בבית, אי אפשר לעבוד, אין  

 .'עבודה, אין פרנסה וכו

כל פעם שמרגישים שבני האדם    אז מה הרשעים עושים?
אולי    -הכיוון ופותחים    כבר לא יכולים לסבול, משנים את 

גם   יש  וכו' כדי לתת הרגשה שהנה  מסעדות אולי קניונים 
חיסון וזה יגמר ואחרי שמרגישים משוחררים קצת וכאילו 

רגע, החיסון לא    –הבלגן ניגמר ואז פתאום הרשעים אומרים  
 .יהיה מוכן כ"כ מהר ועוד לא עברנו את זה

יקבל עוד  עם ישראל, העולם לא יחזור למה שהיה והעולם  
בני אדם כבר הגיעו   מכה כמו במצרים, מכה עוד יותר גדולה.

לגבול של מה שהם מוכנים לסבול ולשתוק ועכשיו הולך  
פעם   המצב,  את  משנים  פעם  כל  שהם  וזה  בלגן.  להיות 

זה מבלבל את    - פתוח, פעם סגור, שוב פתוח וחוזר חלילה  
,  כולם, עד כדי כך שלהרבה מאד אנשים כבר לא אכפת להם

 .יהיה  וזה לא  – אכפת להם רק לחזור לחיים כמו שהיה להם  

עכשיו זה המצב, מה אנחנו יכולים לעשות? אנחנו צריכים  
מי שיפיץ את המסרים   פשוט להביא את האמת לכולם וכל

שלנו לכל מי שלא יודע את האמת זה יביא לו הרבה זכויות  
 . והרבה שמירה

הקורונה הזו עשויה ע"י ומה היא האמת? האמת היא שכל  
בדרך הטבע זה    תחו ופיזרו את זה בכל העולם.יהרשעים שפ 

העולם   אבל  ייעלם.  זה  אחד  יום  ובקרוב  קורה  היה  לא 
 .יש סכנה – מקום שאדם נמצא  בכל מבולבל ו

מה   יודעים  ולא  כבר  ידים  הרימו  פשוט  האנשים  רוב 
לעשות. וכשהחדשות באות והקריין אומר בטון רציני כמה  

היום מקורונה או נדבקו מקורונה, אנשים  מתו  אנשים כבר  
ואלה שמאמינים   כי לא מאמינים.  לא רוצים לשמוע כבר 
הם אנשים בפאניקה שסוגרים את עצמם, והחיים שלהם זה  

 .לא חיים

גם  העול והרשעים  באופק,  מזה,  חוץ  לגמרי.  מבולבל  ם 
שהולכת להיות מלחמה גדולה ענקית. כל  - אומרים את זה 

העולם   מלחמת  להיות  שהולכת  רמזים  נותנים  הזמן 
 ת. השלישי

מה לעשות? מה יהיה העתיד? עכשיו אבא,   ,כל העולם בלגן
עולם   אותו,  שהכרנו  כמו  העולם  של  הסוף  שזה  ברור  זה 

לטוס לכל מיני  אפשר  ות רגשיות בלי סוף,  הנא  יושפעם ה 
מה מקומות,   לא    אין  בסדר  היה  הכל  דבר,  משום  לפחד 

עקומים   אנשים  להביא  אפשר  עושה.  בנאדם  מה  משנה 
אף אחד לא  .  לעשות מצעד )גאווה( בירושלים בלי בעיות 

שאפשר   עקום  דבר  כל  זה,  נגד  משהו  אין  אותם,  יעצור 
ולא שמים לב בכלל מה שהקב"ה    עושים   להביא ולעשות

 .רוצה ומה שהקב"ה אומר, זה לא מעניין

הבלבול,   את  העונש,  את  מקבל  העקום  העולם  ועכשיו 
והבלבול הזה גם קיים בין החרדים, כי כל הדברים האסורים  
האלה משכו את הרוב. עכשיו לאנשים אין כבר כח לדברים  

שאנחנו  האסורים והעקומים, זה כבר לא כ"כ מענין. כל מה 
משקל,   לשיווי  שנחזור  נורמלי,  למשהו  לחזור  זה  רוצים 
לאיזה משהו מוכר לנו, אבל גם זה לא יהיה. זה העונש שה'  

הרבה סבל יהיה בעתיד ורק   .הביא לעולם וזה עוד לא נגמר
 .אלה שמתקרבים לקב"ה ולתורתו, רק אלה ישרדו

התורה של עם ישראל היא לנצח ורק מי שעם כל הכחות  
י חיים כמו שכתובים בתורה, או משתדל לחיות ככה  שלו ח

 !יוכל לשרוד. ויש יהודים שיוכלו לחזור לאמת בשנייה -

מעז   אפילו  הוא  הקב"ה,  של  לכיוון  הולך  לא  העולם  רוב 
 .ללכת בלי פחד נגד הקב"ה ותורתו, אפילו בין היהודים

עכשיו העולם הולך להכנס למין מצב של התאבדות, כי הוא 
הש  את  והכל איבד  השליטה,  את  לגמרי  איבד  ליטה, 

מתחת   העולם  כל  ברורה.  לא  בצורה  ומסתובב  מסתובב 
 .למין סימן שאלה וזה כבר הסוף

נגיע , זה יקח עוד קצת זמן, הרבה אנשים יתבלבלו עוד יותר
ואז הכל יתבהר ונראה את האמת כי   ,למצב של תהו ובהו

רק הקב"ה ותורתו זה האמת, ורק כך אדם יכול לחיות. ומי  
  – שזה יותר מדי בשבילו, וזה לא משנה אם הוא יהודי או גוי  

 !הוא יעלם! הוא לא יהיה יותר

ואלה שמקבלים את האמת שהיא הקב"ה, הם יגיעו לנצח  
יותר ברור   נ  -נצחים. עוד פעם שיהיה  ברא אך  כל העולם 
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ורק כדי שבני האדם בעיקר היהודים יקבלו את התורה ויחיו  
והתוכנית היא שבני האדם בעיקר יהודים אשר . לפי התורה

כי הם יהיו אלה שמוכנים   ,חיים לפי התורה יחיו לנצח נצחים
אחרי  רדיפה  של  חיים  ולא  התורה  לפי  חיים  לחיות 
הרבה   משהו  אלא  הזה,  העולם  של  והתענוגות  הגשמיות 
יותר גבוה וחשוב, וזה האמונה והבטחון שהקב"ה הוא הכל  
יכול, שהוא ברא את העולם ואת כל הסובב אותו, והקב"ה  
יודע מה טוב לנו ואנחנו חייבים לעשות את רצונו לגמרי בלי  
שאלות. ורק היהודים שעושים את זה, וגויים שרוצים עם  

 .כל הכחות שלהם להצטרף לזה, רק אלה ישרדו בסוף

 השק מסמל תשובה עם הכנעה

רציתם לדעת אם זה הזמן לשים שק ואפר, זה הזמן, ,  ןכ  אבא
היום  ודאי, יודע במצב של  לא  אני    מוכנים  עוד  כמה  אבל 

 כאשר  אבל .  המונים  שיהיו  עוד  מאמין  לא,  זה  את   לעשות
  האוכלוסיה  את   לבלבל  יותר   ברורה  בצורה   יתחילו  הרשעים 

  לעשות   ירצו   עצמם   שהיהודים  וודאי  ודאי   אז ,  העולם  של
הגיע  ול   הגשמיות  כל  את  להוריד  שצריכים  יבינו,  זה  את

רצון  עם  תשובה,  לעשות  רצון  ועם  שבור  לב  עם  לקב"ה 
התורה לפי  רק   שלחיות 

 .אז אין חיים  -וזו הדרך היחידה לגאולה השלימה, ואם לא 

בכל הדורות כאשר היהודים היו במצב של סכנה הם רצו 
הצרות   כל  כי  ברור  ידעו  הם  כי  להם,  יסלח  שהקב"ה 

זה בא מהעבירות שלהם ולכן לקחו   – שהגויים עושים להם 
שק שבימים ההם היה עשוי מבד קשה שאפילו עם בגדים  

לאי גרם  זה  לשק  לגוף.  -מתחת  אדם נוחות  מסמל  השק 
ל שלו  לאבא  בהכנעה  מחילה,שבא  לבקש  האפר   קב"ה 

ששמים על הראש הוא סמל של עצב, של מוות ואז ישבו  
ו ובכו כי הצטערו בככמו באבל על הרצפה והתפללו ובכו ו

תקופות   מיני  כל  היו  הנכונה.  בדרך  הלכו  שלא  מאד 
שצדיקים גדולים הלכו עם שק באופן קבוע מתחת למעיל  

עם כי  ניס-שלהם  והם  שצריך  כמו  התנהג  לא  ו ישראל 
לעשות תשובה כל הזמן עבור כל העם. הם בעצמם סבלו כי  
הבד כאב והזכיר להם כל הזמן שצריך להתפלל חזק בשביל  

עם  כל  ובשביל  לעשות  -עצמו  שצריכים  מה  וזה  ישראל 
 .עכשיו

איום רק מסוכן - המצב עכשיו  לא  וזה  ביותר  ומסוכן  ונורא 
 הרשעים רוצים במיוחד  זה מסוכן לכל האנושות.   –ליהודים  

יהודי   מכל  מבקש  אני  פשוט.  לא  וזה  מהיהודים  להיפטר 
יום   כל  זמן  כמה  עצמו  על  לקחת  זה  את  לעשות    – שיכול 

לשבת על הרצפה, לשים אפר על המצח ולבכות ולהתפלל  
המשפחה על  עצמו,   שכולנו.  ישראל -עם   ועל  שלו  על 

 אפילו  ונחיה   ושנשרוד  מיד  שלימה  בתשובה   נחזור
 .נגדנו במיוחד  איומות  תוכניות  יש שלרשעים

קטן  הכי  העם  שאנחנו  למרות  מאיתנו  מפחדים  הרשעים 
בעולם כי הם יודעים ברור שאם אנחנו נעשה תשובה הם לא 

 .וזה יהיה הסוף שלהם –יצליחו להשתלט על העולם  

אוקיינוסים   עם  ענקי  כך  כל  שנראה  הזה  הארץ  כדור  כל 
אוכל ועל כל מה    ענקיים, עם מדינות ענקיות, עם שליטה על

צריך   אדם  ואז    –שבן  כלום.  מזה  ישאר  ולא  יעלם  זה  כל 
נעבור לעולם חדש, עולם אחר עולם שכולו טוב לא נצטרך  
זה   נצטרך  שכן  מה  לפחד,  יותר  נצטרך  ולא  לדאוג  יותר 

 .עם הקב"ה ותורתו  100%להיות  

ישארו בעיקר היהודים, אפילו שאנחנו עם קטן מאד לעומת  
רידים של העמים האלה ישארו ורק אלה  כל העמים, רק ש

אף אחד   .שמוכנים לקבל על עצמם את הקב"ה ואת תורתו
אחר לא ישרוד. הסט"א, השטן יעלם, ה' יהרוג אותו ויזרוק 
אותו הוא לא יהיה, ורק טוב יהיה בעולם. רק הטוב האמיתי,  

 .הטוב הרוחני ישאר בעולם

נתחיל   אנחנו  שאם  חושב  אני  ישראל  לה'  עם  להתפלל 
באמת, ולהבין באמת מה העיקר ומה הטפל, אז טוב באמת  

 .לחלק שקים 

אם נשב על הרצפה ונבכה ונצטער על כל העבירות שלנו נגד  
הקב"ה, אם נבכה על כל הטפשות שלנו ונבכה באמת עם  

אז  כל הלב, אז ה' יציל אותנו אם זו תיהיה תשובה אמיתית, 
זה ברצינות עד הסוף זה יעזור לנו. אבל אם לא נעשה את  

יהיה  -ואחר הדין  אז  שלנו  לעבירות  נחזור  ושלום  חס  כך 
לעשות   ומעבר  מעל  חוצפה  יהיה  זה  כי  ישמור,  ה'  קשה 

 .'כאילו', לעשות הצגות שוב 

ומי שלא    העולם עומד להתפרק להיות משהו אחר לגמרי,
יכול   כהכל  אותו  לקבל  הקב"ה  של  לכיוון  יעלם!   -הולך 

ממנו, לא ממנו ולא מהילדים שלו ולא    יעלם! ולא ישאר זכר
 .מכלום

ם ישראל, תחזרו לה' לאמת. עם ישראל, המצב הוא רציני  ע
עם   לא  אנחנו  אם  בסכנה  שלנו  הנצחיים  והחיים  ביותר 

 .100%הקב"ה ותורתו ב

רואים שכל העולם הוא בסכנה ענקית! עם ישראל תחזרו 
  בתשובה, כי רק עם ישראל ישרוד וכמה מהגוים שמבינים
שעם   מי  ישרדו.  יחסית  מעטים  ישראל.  לעם  ומצטרפים 

הקב"ה יהיה איתו, מי שעם הקב"ה ומבין שהוא    -הקב"ה  
 .הכל יכול ישרוד
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ם  כנסי נ ם  וכול ם  שערי אה  מ חוב  בר לכתי  ה ם  היו אני 
מחנויות   ם  ויוצאי ת  םלחנויו שמחי ם  לירקן    .ונראי ם  הולכי

פירות ם  ע ם  כ  ,יוצאי ם  ע ם  ויוצאי ת  מרקח ת  לבי ם  י ל נכנס
עיות ב ני  מי ל  לכ ם  י כדור ם    .מיני  קר ם  ע ם  יוצאי ם  לפעמי

ם או שמפו לשיער וכ  ם ולפני ם שמחי ם וכול י ם מחייכ יש  .  ל
ם, רי ספ ם  ני שקו יש  ם,  י נעלי ם  י א    שקונ ל אחד  אף  ל  אב

תח  במתח, המ ת  א ם  שי מרגי א  ל ת  ל    .לפחו יודע  אני  אב
הקרוב שתנה  שבעתיד  י ב  האנשו  המצ ב  ישמחורו א  ל ם  .  י

ם  יו מה ם  בלי בול מ תר  יו עוד  היו  י ם  ל    .ה לבו ב ש  י יו  עכש
ל   כ ל  ש ם  העול ל  בכ ת  הממשלו ם,  העול ל  בכ ל  גדו מאוד 

מוד ת,  ם  י הארצו יו ם  יו ם  נה  עעי בקורו ם  החדשי ם  החולי ל 
ל   בכ ארץ  ל  בכ וזה  ונה  מהקור נדע  א  של  , מתו כמה  ם  וג

ם  זה כמה, מתו כביכול    .העול מהזנחה  מה שלא אומרים, 
זה   אתהחולים    תיבבתי חולים וכמה פשוט רצחו אותם בב 

אומרים שברו  ,לא  םור  העול ל  בכ ב  מצ כזה  ה  שיהי   , כדי 
ת   להיו ב  חיי בכוונה,  ם  אנשי ם  ל  שרוצחי כ בין  קשר  איזה 

ת ו ם הבתי    בין כלהמדינו א    .חולי ם הו ב היו מצ ם  וה קבלי שמ
מבית  ם  אות א  להוצי ם  שיכולי פגר  כל  ל  ע ת,  מ ל  כ ל  ע כסף 

ם  ל והחולי ב ע ההשכתו ות שמתו מקורונ ן  ,נייר שזה  וכמוב
ם  שנכון  וזה  .  שקר חולי י  בת ם ה מתי מה ם  יחי אי   מרוו כד ז  א

ם  ?    .לה לנו ר  אומ זה  מה  לנוו כולו,    ,זה אומר  שכל העולם 
גדול. אחד  אל  שקר  ל  ש ם  פרי שהמס שמתו   ה,ברור 

ורונ  אלמהק ו מהמחלה  הה  ם  בצורה    ,שחולי ם  מנופחי ם  ה
ית גיונ ה א  ל מאוד  ל    ,מאוד  מראה  אב רק  השיתוף  זה  את 
 שקר ענקי ומסוכן.עד כמה הפעולה בין כל הארצות ו

ש רצותתדעו  א ה ל  בכ ם  יו ה טה  בשלי ם  ה ש ם,  רשעי ל  , יש 
ל   אלכול ם,    ,ישר העול ל  כ ל  ע ט  תל להש איך  ת  י סוד ת  תוכני

ל   ל כ ל    ,דינותהמע ל  ע ם הכ ל העול ת ש תר מזה   .אוכלוסיו ו וי
ם   עול ב ם  שחיי ם  י האנש ר  מספ ת  א ת  ו היר במ יד  להור איך 

ה מאוד.  פחיד  מ וזה  ם    יוהזה,  טי ני  סר דמיו שזה  לו  כאי
א ם שמר לם,    י העו ל  ש אוכלוסיה  ה ת  א ם  י ריד שמו איך 

ק   ר בו  ם  י איר אודומש מ ם  ק   .מעטי שתספי ם  אנשי ת  כמו
ם  הרשעי את  ת  לשר ל  ה    ,בשבי העבוד את  ת  לעשו ל  בשבי

א דמיונ ם וזה ל לל  השחורה בתור עבדי יש .  זה אמיתי  -י בכ
תוכני  ם  ל  ולה אב ל  תוכניותהת,  םש אנשי ל  ש ם  ה ם   ה

טן   לש ם  וזכרו  ימחשמתפללי ט   .שמו  ב ם  חוה טן  ו שהש ם  י

א הכי חזק,   ם ההו ח הכי חזק שקיי א    .כ ם ל בר אחד ה ל ד אב
חשבון,   ב ם  חות לוקחי מספיק   לפ א  א וזה    ,ל הו "ה  קב שה

א   ל א  והו  , לבדו מ עוד  ואין  ל  יכו ל  לעשות יהכ ם  לרשעי תן 
רוצ ם  שה ם מה  ם .  י לטי שו ם  שה ם  רשעי ם   ה יו ל   כ בכ ט  מע כ

ל   כול ה,  אלבמדינ ם   ,ישר היהודי ת  א ם  שונאי ם  ר   .ה טל הי
או   ,וזכרו  שמו  ימח טי  האילומנ א  שנקר מה  ל  ש חלק  יה  ה

ם  ה יכולי ם  שה אמינו  ה ש החדש,  מי  העול טסדר  תל  להש
ם  העול ל  ת    .ע חו הוכ בה  הר כך  יש  ל  ר ע טל ת הי א חו  שהברי

לכנסיה   ה  ל  מכנסי בגי ם  ש ת  ומ טינה  ארגנ ל הגיע  א  שהו עד 
סף    .90 כ בה  הר ל  יב ק טלר  יהי הגיע   כד א  ו שה למה  ע  .  להגי

ל   קיב א  וו  הו ק  הענ יר  מהעש ף  כס בה  ט הר ם   ,נדרביל וג
דמ ילד ועו טש ו פלר, ר  . רוק

העול  לסדר  ם  י ששייכ ם  היו ל  ש ם  י או    מיהגוי כמו החדש 
ללש שכו נטי,  האילומי לזה  ם  קוראי ם  י ם   לפעמ ה    ג כמ

ם  ם לש ם ששייכי י  – הם מפחדים אך ורק מדבר אחד  .יהוד
גדולמהיהודים.   יין  ענ ם  לה הודי  יש  הי ת  ד ה ת  א ,  ת להרוס 

ם חס   ם ושלו וצי ם ר ם, כי    . ה ל העול י בכ ל יהוד רוג כ מצד  לה
ה  אחד   ב" שהק ם  עי יוד ם  ומעברה ל  יותר    מע ק  חז בן  וכמו

ל מ אב טן,  ני הש ין מצד ש ם להאמ א רוצי ם ל הה זו  . אמתש
ם  י ודע י ם  ם    ה שה ם  טוחי ב אופן  ל  בכ ל  אב ת,  האמ זו  ש

לנצח ם  ם    .יכולי כורי שי בר  כ ם  ם   מכלה חת עכשיו   הצל ד    . ע
ש ש ל  מע חו  שרצ לו  אפי עדיין    הו ם  ה ם,  י הוד י מיליון 

ק   ם שר י דע ם יו ם ה ני ם, כי בפ תיי אמי ם ה י ם מהיהוד י מפחד
יכול ל  הכ א  ושהו ל  הכ ת  א א  בר ם  האר  .הש בכדור  רק  א   ץל

לזה.  בר  ם ומע ל היקו א בכ אל  , טן שלנו ק  המסכן ה

ל,   א ישר ם  אלהע ה ם  שעי שהר מדינת   תדעו  ת  א ימו  הק
ל   א יהיהכדי  ישר ה   שזה  ל   פ ש פי  ו הס הפתרון  ם,  ושלו חס 

ה  פ ם  י הגר ם  תיי אמי ה ם  היהודי כל  זה  ל  בגל די.  היהו ם  הע
ם  בארץ   גרי ם  שה לכוון  ם  א  צריכי אל ל  א ישר ת  במדינ א  ל

ל.   א ם  בארץ ישר ם  ה י רופאי ם בעיקר אי י הוד ם ש י מו  וה הקי
אל שר י ם  ע ל  ש פי  הסו הפתרון  ת  להיו ל  א ישר ת  מדינ ת   . א

ל   '  אב ת ה א יהיה  בעזר ת  כך  זה ל ל המדינו  בסוף  ישארוומכ
ם  אד בני  ד  מאו ט  ט    .מע מע שעוד  ת  ו ממלחמ ל  כ ם  ד קו

מזה וחוץ  לו  כב  יתחי הכו או    מ  ) ר ה הזו )לפי  ט  מהשבי
ם  ם לזה הגויי רו כמו שקוראי ב  הו  .הניבי תר  כוכ ב יו שמתקר

ד   ע ם  מיי פע הארץ  דור  כ ליד  ר  יעבו ץ,  האר ור  לכד תר  ויו
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ם.   ב למרחקי א שו ב  שיצ וכ י  כוכב  ניבירו זההכ א .  שמיימ הו
ה כדור  את  בר  ע בר  ם  כ פעמי וכמה  כמה  בר  ארץ  לל  בע כו

ל,  בזמן   ם וכו'בזמן  המבו ת מצרי א א  .יצי ב מאוד   הו ו בר קר כ
הסיבה זו  אמיתית לכדור הארץ ו ל   ה ר בכ אוי זג  י מ ל שינו ש

ם  ם   .העול מסי נ י  רומ הד ו הצפוני  ם  טבי שהק בה  הסי זו 
הירות   במ ה  עול ם  י האוקיינוס ס  מפל ו ימה  דה מ ת  במהירו

ימה  ך    .מדה ם לכ רו ל  וזה יג מות שבסופו ש קו בר מ ם  ד  נמוכי
ה   ריד ם כמו פלו ל יהי  ברוב דו ם    והג ת למי תח כל החוף  כן  ומ

ת.  זוהמזרחי   אח א  מ דוג רק  לבו  לזה  ב  נוסף  יש    בירוי נ כוכ
ם   טאורי מ ם  ע ת  זנבו לשני  ל  תפצ שמ מאוד  מאוד  ארוך  ב  זנ

ם הרבה  י ץ ועוש ל כדור האר ם ע י בר נופל ם שכ טרואידי ואס
ב   לרו ל  אב נזק,  בה  ל הר ש בה  יר הק זה.  ל  ע ם  מדברי א  ל

ט   בכל  אלינו  השבי געש  הרי  ל  ש ת  יו להתפרצו ת  גורמ ם  ג
הארץ  ם כדור  ג שאי   .  ה  ממ תר  יו בה  הר יש  אדמה  ת  דו רעי

ם  כהה   היו.  פע טיה  משי נ ג ט    תמ השבי או  ו  לניביר ש  שי
ורמת  ם ג ם, וג י מי נמס ם הצפוני והדרו טבי ת לכך שהק גורמ

ם ש טרואידי ם ואס טאורי ץ  יפלולמ ור האר ל כד ם    .ע וזה גור
ם  שלה זוזה  לת ם  וגור ם  טבי הק את  מושך  וזה  נזק  בה    . להר

לחופי  ו ם  עי מגי ם  מתי ם  דגי ל  ש ת  טונו זה  ל  בגל ש אה  כנר
מ א  ל ל  אב ם  העול ל  בכ ם  י ם  הימ םלכך  וצאי  סיבה  שו

ם  .מחלהו י סוג י  מינ ל  ם   וכ מהי ם  שבאי ת  ו וחי ם  דגי ל  ש
לם. העו ל  בכ וזה  בה  סי בלי  ם  ם   כ"כ  מתי י שינוי בה  הר יש 

ובע ץ  האר אלה   תידבכדור  ה ם  י הדבר מ בה  הר רחוק  א  הל
ם  בעול ל  אוכ לחוסר  ו  ם    .יגרמ לרשעי ל  אכפת אב א  ל

איתנו   ם כי  מ ם  לה ר ש אפש , ש ת לאדמה תח ם מ קרי יש בונ
ל צמ ם. אפילו לגד  חי

ם  אדמה, ג ק ב ם עמוק עמו י ם ענקי ת יש בונקרי ל הארצו בכ
טה   לאלי ם  ג ם,  בונקרי יש  א  הבצב ומדינ ה  מדינ ל   מו כ  שבכ

ה ת של ה המלכותי ל המשפח ת אנגליה וכ ל מלכ ויש    .בשבי
ת לאדמה תח ם מ ם   ג י ם    בין הבונקר ת שיכולי ל רכבו שר ש ק

לבונקר בונקר  מ ת  ו היר במ טוס  ל ט  ל    .כמע ובכ ב  ארה" ל  בכ
ל סין ול ם כ ת יש    ,העול צו ל האר ט כ ל כמע ול סיה וכ ל רו ול כ

ש  ם  ענקיי ם  י שש הבונקר ם  שבי חו ם  י ת    ם רשע א לו  י יצ ם  ה
ם.  א יעזור לה ל זה ל אב ם,  ם שלה  החיי

ם   ההסברי ל  ע בתי  שכת ל,  א שר י ם  מע לה  י מח מבקש  אני 
ם רו עי ם מה הרש ל מקו ם בכ טי ם שול ת ואיך שה ם לעשו צי

ט בל    .כמע שישא ולהאמין  ת  לדע ם  חייבי ם  הרבה   את כח 
הזה ח  כ וה טי  נ אילומ מה חזק  תר  יכול   –זה    ,יו ל  הכ "ה    . הקב

ו אותנו  ל  יצי א  ישארבסוף  הו א  ם   אפילו  ל בעול אחד  ם  אד

אחד   ש ב"ה,  ק ה גד  נ לך  שהו זה  הזה  "ה  קב ה ל  ש ת   –השמו
 .אמת

של ת  בבו בל תבדקו  ל  א ישר ם  ם ע א שלכם  ת  בנשמו ם  כ
ם  הש ם  ע ם  את ש ם  י מרגיש ת  באמ ם  ה   ,את מ ה  משנ א    ל

ה   אר  יהי להיש ם  שרוצי ם  יהודי ל  הכביכו אלו  ולהיות כי 
ם  יהודי א  הל ם  הרשעי ל  ש ם    .חלק  י הוד ם  הי עי ם הרש שה

ם   י הגוי ם  ע אר  יש לה ם  מעדיפי ה ם  ודי יה ם  שה לו  כאי
יעלמו כולם  הם  לפני    .הרשעים  אבל  אותם,  יגמור  השם 

 יראו ברור שאין עוד מלבדו. הם שימותו, 

אל  ם ישר ל ע ם, אב ל הרשעי מו, כ ם יעל י ל, הרשע א ם ישר ע
ם   הש ת  ברור    יחיה.  –בעזר היה  לך  שי שהו י  ד  במ ל    צ ש

ם. אית יחד  ם  יעל א  הו ז  א טן,  ש ל ם  פללי שמת ם,  י מי    הרשע
לך   שלשהו ם    בצד  י האמיתי ם  י ם היהוד לנצח.  ה דו   ישר

בחרו   ם  ת הש כי  לשקר,  אפשר  אי  ל  אב ים,  רוצ ם  את ש מה 
. אמת ב מה  ב  חוש י  מ הרוס,    יודע  יה  יה ם  העול ש יודע  אני 

א  ת של ל יש מקומו ם יהרסו  אב י יר שקראו    ,, כמו ירושל הע
יר ש ד, ע מתלה עיר דו ם קיי ח נצחי ם   .לנצ יש לה חיי עיר ש

להרוס   ל  יוכ א  ל אחד  אף  ח,  צ לנ ד  שתעמו ר  עי משלה, 
ם.  ם בהש אמיני ל המ ת כ א ל  י ל ירושלים תצ בכל  אותה ו

ם   י עקשנ ת  להיו א  ל ם,  מכ ש  מבק אני  ל,  א ישר ם   תעשוע
בה   עו ורק א  כיתשו ם ש בה  שת ם תשו ת   –י צור א ם לע י יכול

ללו תתפ ם,  מכ מבקש  אני   . בתשובה,   ,השקר חזרו  ת
י ל  כ צה  רו "ה  זקן הקב ל  כ  , ילדה ו ילד  ל  כ יה,  יהוד ל  וכ די  הו

ם  נצחי ח  לנצ תו  אי יו  שיה בל  וזקנה  א  , ך נמו הכי  הדור  אנו   .
א הדור הכי גבוה. מי שרוצה  לנו יצ ר ש ת ה' מהדו ת    א באמ

הנשמה ל  כ ם  ע ב,  הל ל  כ ם  ע ח  טו ם  ב ג אי  וכד ל  צ ינ א   הו
ר. ש אוח ה מדי מ י שזה יהי ם לפנ רושלי  יגיע לי

תה אחרי   חזרו הבי ל, ת א ר ם יש ,2ע 00 ה    0 ת  שנ ל גלו ע  ש הגי
ב    .הזמן ל שו ש  אב ל אלא  אני מדגי א ת ישר א למדינ לארץ  ל

בר   ד עוד  ח  לשכו א  ול ל.  א ל    –ישר יכו הכל  א  הו רק  "ה  הקב
ם ו ת כל המלאכי א א א בעצמו בר ת והו ת  א א ם ו ל הצדיקי כ

לל   ם ובכ ל בני אד ח את    הכל וכל מהאת  כ א לשכו ם. ל שקיי
ם י נקי וע ם  ולי גד ם  י נוי שי ויהיו  בסוף  ממש  אנחנו  כי    זה, 

ם  ם   בעול א לשכוח  א  ל ל,  א ישר ם  ע בל  ם   א ם   את רוצי
ו להי ם  ת  להמשיך  קב"ה את מה לבקש  ו ל  להתפל ם  צריכי

של ת  העברו ל  כ ל  ע לה  ם מחי ם   כ עול ל  ש יבונו  מר לבקש  ו
אותנו ל  א  .להצי ם  א ם ו ת    ת ו בדמע ל  להתפל ם    תדעו יכולי

 . דמעה זה סנגור של עם ישראל ושל היהודי שבכהכל ש
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 שמעו ותחי נפשכם:
 , לשמיעת מסרים מאוטיסטים 

 1-646-5853064 – | בארה"ב  077-263-888 -בארץ 
וכן, הדיסק   לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

 052-7111-333מגלות לגאולה חינם  

 מתי תפסיקו להחזיק בזנב של עגל הזהב? 

לא יודע מה להגיד. ברור דבר אחד שהעולם   אני כבר    אוי,   אוי,  ,אוי
שהכרנו אותו לפני שנה כבר לא קיים. וכל יום אנחנו מתרחקים כמו  

. והפחד יותר ויותר  ממה שהיה. העולם כולו נהפך למקום מפחיד
מקומות של סכנה כמו ג'ונגל איפה שיש חיות פראיות בלא רק    הוא

בגדול.  קיימת  עוני  בשכונות  שהסכנה  גדולות  ערים  או  מסוכנות 
אם אנו גרים במדבר או ליד בין  תנו  כל העולם ממש מסכן אוכיום  

הר געש או בעיר גדולה ומודרנית או ליד מפלי מים יפים במיוחד, 
בני   אנו  גרים,  אנו  איפה  משנה  פשוט הלא  הטבע  בסכנה.  אדם 

צונאמי, הרי געש שמתפרצים, הוריקאנים כמו  השתגע. יש אסונות  
נמסים והדרומי  עולים על   .ענקיים, הקטבים הצפוני  האוקיינוסים 

הח  מעט  ועוד  והמערבי  וגדותיהם  המזרחי  החופים  כמו  של פים 
ארה"ב יעלמו וזה רק חלק קטן של הסכנות. הסכנה הכי גדולה באה 
מבני אדם. יש רשעים שרוצים להשתלט על כל העולם. הרשעים 
את  להפוך  כוחותיהם  כל  עם  משתדלים  דורות  דורי  כבר  האלה 

שלהם  פרטי  להיות  הרב   .העולם  לצערי  נראה  ובדורנו   שהם   זה 
של  דמיון  פרי  שזה  ממגפה  ענקית  בבהלה  העולם  כל  מצליחים. 
הרשעים המתפללים לשטן. אנחנו רואים ברור איך שהם בזמן קצר  

העולם   את  הפכו  שהוא  ביותר  בעיקר  שלנו  שרק   נשיםבאמלא 
להרוויח מספיק כסף . מלא באנשים שרוצים  מהחיים   ליהנותרוצים  

יכולים לקנות עם כסף. שום דבר בשביל כל ההנאות ש לשלם  כדי  
כל   לא עם  להשתולל  להנות,  כייף,  מלעשות  חוץ  אותם  מעניין 

 יםשבו נוסף לזה יש מעטים מאוד שחבהחושים ולהנות מהחיים.  
הזה?ו  מה   על העולם  קיים  זה   למה  על  שחושבים  אלה  בין 

לקב"ה    לחיות   הםומתפללים  היהודים שרוצים  בעיקר  היהודים, 
לתורה  ילדיהם  את  ולגדל  תורה  ולימוד  וקדושה  טהרה  של  חיים 

הרוב   .אבל הם מעטים אפילו בין היהודים  .מצוות ומעשים טובים
ופתאום   .לצערי הגדול מחפשים את החיים העקומים של הגויים
ל חה בגדוובאה הקורונה ושינתה את כל העולם. ברור שבעולם שד

רשעות במידות ענקיות, כי השטן   שתהיה בו,  את האמונה בהקב"ה
אבל מאז שהרשעים מרגישים שהם   .שולט בינתיים בעולם שקיים

עכשיו    ,בעולםשולטים   מתעוררים דווקא  שפתאום  הרבה  יש 
זה שקר ויותר    –כל המגפה הזו    .ורואים שהרשעים משקרים להם

 דם קר ומאשימים את המחלה הזאתגרוע מזה הם רוצחים אנשים ב
הם עושים כל מיני דברים ש  אלא  לא רק זהו.  ותםגרמה למשכביכול  

לקצץ לנו את הדמוקרטיה שרוב העולם המערבי כגון  בשם המחלה  
אולי לא לגמרי   ,שתופסים את זה  ם  ימאוד שומר עליה. יש בודד

מכניסים וחלקי, אבל מבינים שלוקחים להם חופש,    אלא רק באופן 
של   ומו ויתנגדו בגדול הם יהיו עבדיםלא יקהם  ואם    .אותם לעבדות

ום ארה"ב לפני מלחמת האחים רלא פחות מהכושים בד   הרשעים
 באמריקה ואפילו לא פחות מהיהודים שהיו עבדים במצרים. 

אני מדבר אליכם כי אני יהודי ואני בוכה כל הזמן עם   –עם ישראל  
המצח על  ואפר  הגוף  על  כי   .שק  לבכות  להפסיק  יכול  לא  ואני 

ו המשיח  של  לזמן  מאוד  מאוד  רחוקים אנחהתקרבנו  כך  כל  נו 
באמת,    .מהאמת יהודי  להיות  זה  מה  יודעים  לא  עוד אנו  אנחנו 

ך אותנו מחטא   מחזיקים חזק בזנב של העגל הזהב ונותנים לו למשו
חס ושלום. אני מזהיר אתכם,   לחטא עד שלא ישאר מאתנו כלום,

ומי שלא  עד עכשיו  להיות כמו שהיו  החיים שהיו לנו קודם לא יחזרו  
בין לגמרי וכל הרשעים    וזה בכל העולם.  לא ישרוד  –קרוב לקב"ה  

 יעלמו ולא יהיה זכר מהם.  –אם הם נולדו יהודים או גויים 

שלו, להיות חלק רטי פ הברא אותנו להיות העם  השם –עם ישראל 
מה ו   עולם כמו שהיהה אחרונים של  הממנו. עכשיו הגענו לרגעים  

זה בעתיד  אחרת   שנעבור  למציאות  קדוש,  למקום  אותנו  יביא 
התורה    .לגמרי נגד  דברים  העקומים,  הדברים  מי   –כל  יהיו.  לא 

גם לא יהיה, ישארו אך ורק היהודים שמאמינים   –שמשתוקק לזה  
ומשתדל ולתורתו  כמו לקב"ה  לחיות  שלהם  הלב  כל  עם  ים 

 רק כאלה ישרדו.  –שהקב"ה מכתיב לנו 

גם גוי שמאמין בקב"ה וחי לפי התורה יכול   –שוב אני רוצה להגיד  
יודע כמה יהודים  לשרוד, אבל יהיו מעט מאוד כאלה. אני גם לא 

הרוב כי  ו  ישרדו,  הלוקסוס  בכל  את הטובעים  שרוצחים  גשמיות 
 היהודית הטהורה.  הנשמה

העול בסוף  שאנחנו  צריכים   םברור  ואנחנו  אותו.  שהכרנו  כמו 
 איפה אנחנו רוצים להיות.  –להחליט סופית 

הכל שקר, הם   –כל הביידנים והטראמפים שרצים להיות נשיאים  
גם השטן אבל  .  שמאמינים בשטן  רק בובות על חוטים של הרשעים 

ובשניה השם יכול לגמור את כל המאמינים בשטן   .השם ברא אותו
 יעלם.  מווגם השטן בעצ

ם ישתנה עוד לאחרי חנוכה השנה הזאת תשפ"א העו  –עם ישראל  
החופש את  לקחת  ינסו  הרשעים  אותנו   שלנו  יותר.  ולהכניס 

כלום  לעבדות.  שווה  יהיה  לא  בכל   . כסף  הריכוז  מחנות  את  ויש 
הגדול.   לשקר  המתנגדים  בשביל  הארץ  העולם  פגוע כדור  יהיה 

 בכלל מהמציאות.  יעלמורשעים הקשה ובסופו של דבר  מאוד

תחזרו לקב"ה, תחזרו כל עוד יש זמן, אל  –אני מתחנן  –עם ישראל 
עם הקב"ה שהוא הכל יכול   ,תהיו אך ורק איתו  .תפחדו מהרשעים

 ואין עוד מלבדו. 

קורה עכשיו. אין ספק שזו אמת. הקב"ה   –כל מה שכתוב בנבואות 
אז לא יהיה לנו מקום   ,הוא אמת.  ואם אנחנו רוצים את השקר  –

 בעולם של הקב"ה שהוא הכל יכול!

להתאסף ולשבת על הרצפה עם שק   –מבקש מכל יהודי אמיתי  אני  
המצח   על  ואפר  הגוף  תשובה    – על  עד תוך  מולעשות  רב  בכי 

מקבלים עול מלכות שמים אתם  שמרגישים שהלב מתפוצץ! ואם  
די או יהודיה יהויהיה דבר בעולם שיכול לעשות רע ללא    אזבאמת  
 כאלה.

השם ברא אותנו ואוהב אותנו יותר מכל  –אל תשכחו  –עם ישראל 
ה המקדש  לבית  נגיע  שכולנו  רוצה  והוא  שברא  אחר   שלישי עם 

לזה   איתו  –ומעבר  יחד  נצחים  היהודים ווה.  לנצח  כל  על  בוכה  א 
 זבזים את החיים שלהם על שקר גמור. בשמ

 אוי, אוי, אוי
 לנו  תמחלהקב"ה תסלח לנו, 

 נו כי אנחנו לא ידענו מה שאנחנו עושים, התבלבל
 עכשיו אנחנו נהיה איתך לתמיד. אבל 
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זה אני שוב בנימין גולדן בחור אוטיסט שעם   – עם ישראל  

רוצה שעם ישראל כל הלב שלי, עם כל המהות שלי אני  
 ינצח, ינצח במלחמה נגד היצר הרע נגד השטן. 

אנחנו עכשיו נכנסים לחלק יותר מתקדם של התוכנית של 
עושים  הם  העולם.  כל  על  להשתלט  שרוצים  הרשעים 
העולם  ולכל  אלינו  מתנהגים  הקורונה.  עם  מאתנו  צחוק 

 כאילו שאנחנו מפגרים, לא מבינים, סתומים. 

אומנם אני באמת אוטיסט, אבל אני מאוד אינטליגנטי, אני 
מאוד קרוב להשם, אני מכיר טוב את עם ישראל ואני יודע 
שלעם ישראל יש כח אדיר, כח שמיימי ויש לנו את הכח  
הזה, כי אנחנו אהובים של הקב"ה והקב"ה נתן לנו על הר 
העם  רק  נצחיים.  חיים  ונשמע",  "נעשה  כשאמרנו  סיני 

נב למצב  שלנו  ולהגיע  רוחני  ולעלות  ולעלות  לעלות  חר 
לשם שנגיע  עד  אבל  נצחים,  נצח  לזה  למצב    ,שקוראים 

נצטרך   שמים.  כלפי  עצמינו  את  להוכיח  נצטרך  הזה 
תורתו  ועם  איתו  באמת  שאנחנו  לקב"ה  ברור  להראות 
נצטרך   ישראל,  עם  אנחנו,  זה,  את  לעשות  וכדי  לגמרי. 

איפה   חשבון  לעשות  בית,  בדק  עומדים לעשות  אנחנו 
 ברגע זה בקשר שלנו עם האמת שזה הקב"ה. 

על   להשתלט  איך  שנים  הרבה  כבר  מתכננים  הרשעים 
היהודים. ומאחר שהם עובדים עם השטן הם יודעים ברור  
שהשטן   בטוחים  הם  אבל  השטן.  את  גם  ברא  שהקב"ה 
עצמו יכול, חס ושלום, לגרום לקב"ה לא לרצות את העם 

ול של עם ישראל עכשיו לא עם שלו. זה ברור שהרוב הגד
כן עם הקב"ה, אבל   – הקב"ה ורק קבוצה לא גדולה יחסית  

בעתיד השטן יעלם. הקב"ה בעצמו יגמור אותו, הוא כבר 
הוא  הכל  בסך  אחר.  משהו  יהיה  הוא  השטן,  יהיה  לא 
שירת את הקב"ה בנאמנות, כי תמיד כשהוא שלט על עם  

ח של ה' ישראל הוא עשה את רצון השם. הוא היה שלי 
לבחון אותם, הוא ניסה להוריד את הדורות האחרונים של 

היו  ה היהודים  הקב"ה.  לבין  ביניהם  ולהפריד  יהודים 
לשטן   לתת  ולא  "לא"  לו  ולהגיד  אותו  לדחות  צריכים 

מבחן לעם ישראל. אבל הוא הלמשוך אותם לעברות. זה  
לא הצליח עם כל היהודים, ברוך השם, ובגלל זה אני יודע 

מסוים עם ישראל האמיתי יחזור לגמרי לקב"ה  שבשלב  
מהעולם  האמת  את  למחוק  שרוצים  הגוים  נגד  וילחם 

 הקב"ה ותורתו.  - והאמת היא 

ישראל   עם  ישראל,  דמעות   – עם  עם  אליכם  מדבר  אני 
אני  המצח.  על  אפר  ועם  גוף  על  שק  עם  ויושב  בעיניים 
יכול להציל   זה  מתפלל עליכם שתחזרו בתשובה, כי רק 

מ כל אתכם  לאורך  ומשתדלים  שחולמים  הרשעים 
ההיסטוריה למחוק את עם ישראל מהעבר הווה ועתיד. 
הם יודעים שהקב"ה ברא את היהודים להיות העם האישי 
למה   כולם.  את  שמרגיז  וזה מה  שלו,  הנבחר  שלו, העם 
אנחנו  לקב"ה.  קרובים  הכי  אנחנו  אבל  היהודים.  דווקא 

יוכל   לגמור אותנו, רק אהובים ע"י הקב"ה ואף אחד לא 
 הקב"ה, ח"ו. 

אותם   הם  העולם  ובכל  ישראל  במדינת  פה  הרשעים 
הרשעים. שיש להם כמה שמות כמו האילומינטי, הסדר  

החדש,   אבירי (KNIGHTS OF MALTAהעולמי   )
מלטה )כמו מלכת אנגליה( וכו'. אבל אין לנו מה לפחד עם  

וכל זמן שאנחנו עם השם, הם לא   .ישראל, כי השם איתנו 
 יכולים לעשות לנו כלום. 

ישראל   את   – עם  להוכיח  שלנו  האחרונה  האפשרות  זו 
כי מי  ואל תפחדו  עצמינו ואת נאמנותנו לה'. אל תדאגו  

 ינצח ויחיה.  – שיהיה חזק נגד הרשעות 

ישראל   לשכוח    – עם  לעכשיו  לא  של נכון  התוכנית  לפי 
חמישי   מיום  החנוכה  בימי  ערב  כל  סגר  יהיה  הרשעים 

זאת אומרת, שבחושך נצטרך  בלילה יתחי  ימי חושך,  לו 
האמא  האבא  אז  כי  טוב,  זה  הכל  בסך  בבתינו,  להישאר 
להיות   צריכים  לא  להיות,  איפה  להם  יש  והילדים 

או   ואמא בבסופרמרקט  אבא  עם  ביחד  יהיו  הם  רחוב, 
ו ואחיות.  ויתחילו    כךואחים  חזק  מאוד  היהודים  יעלו 

ים, שבסופו להתאחד קבוצות קבוצות של יהודים אמיתי
 שלמה, בלי בעיות. השל דבר יגיעו לגאולה  

הגלות  לסוף  במהירות  מתקרבים  אנחנו  ישראל  עם 
זה יהיה קשה, לא יהיה    - ולהתחלה של הגאולה השלמה  

ירידה של ערך הכסף כמעט לאפס. בעתיד   - לפנינו    .קל
יהיה חוסר אוכל בכל העולם בגלל האסונות טבע הגדולים 

הא  בכדור  פוגעים  במראה שכבר  ענק  שינוי  ויהיה  רץ. 
החיצוני ובמצב הפנימי של כדור הארץ בגלל המיני שמש 
מאוד  שהוא  סביבו  שמסתובבים  לכת  כוכבי  שבעה  עם 

של    .מגנטי  זנבות  שני  איתו  סוחב  הוא  זה  ובגלל 
אסטרואידים ומטאורים וזה שעושה משיכה מגנטית על 



 
 

 שמעו ותחי נפשכם:
 , לשמיעת מסרים מאוטיסטים 

 1-646-5853064 – | בארה"ב  077-263-888 -בארץ 
וכן, הדיסק   לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

 052-7111-333מגלות לגאולה חינם  

 הרב הצדיק   לרפואת 
 שליט"א  אליעזר בן עטיה 

  כדור הארץ ומחמם את כדור הארץ וגורם לקטבים הצפוני
ויש  האוקיינוסים,  כל  את  ממלא  וזה  להינמס,  והדרומי 
של   והמזרחי  המערבי  החוף  הקרוב  שבעתיד  מציאות 
ארה"ב כולל פלורידה כמעט לא ישאר מהם כלום בגלל 

 המים שעולים. 

יהודים  אבל  אתכם  להפחיד  רוצה  לא  אני  ישראל  עם 
שבאמת רוצים את הגאולה כבר ושנמאס להם מהשקר  

העו  על  שהשתלט  ומחכים הענק  לה'  נאמנים  הם  לם. 
הם מאמינים שעם   .מסוכן מאוד  כיום זהלגאולה אפילו ש

מצוותיהם  ושמירת  שלהם  בהשם  ובטחון  האמונה 
ובעיקר אהבת ד' שלהם הם יחד עם משפחותיהם ישרדו. 
נגד   שלנו  הגדול  שהנשק  לדעת  חייבים  אתם  יהודים 
האמונה  זה  לקב"ה,  בינינו  להפריד  שרוצים  הרשעים 

זה יציל אותנו ואת המשפחות   –ואהבתנו לקב"ה    ובטחון
 שלנו. 

את   הזה,  העולם  של  השקר  את  תעזבו  ישראל  עם 
המשחקים והכייפים שמקלקלים אותנו אפילו שיחד עם 

יהודי אמיתי נגעל מכייף   כזה.  זה אנחנו שומרים מצוות. 
התורה  לפי  משהו  נקי,  משהו  אמיתי,  משהו  רוצה  הוא 

של השקר  כל  את  ולא  השקר     הקדושה  הזה.  העולם 
שבדורנו הגיע לשיא הטמטום ואפילו האוכל שלנו מסוכן  

 זה נקרא כייף.  היום אבל – לנו, והשתיה שלנו מסוכנת לנו 

עם ישראל אנחנו חייבים לחזור לאמת, וזה שהעולם, או 
יותר נכון החיים האמיתיים הם אך ורק הקירבה הרוחנית 

עכשיו שיש  השטויות  וכל  להקב"ה.  בעולמנו    והגשמית 
רק   שלא  רוחנית  מחלה  עושה  זה  כי  להימחק,  חייבים 
לא  אם  הנשמה  את  מוחקת  גם  אלא  הגוף  את  הורגת 

 דוחים את זה.

מסוכנים  משחקים  איתנו  ישחקו  הרשעים  ישראל  עם 
   ומפחידים בעתיד הקרוב, אבל אסור לנו לפחד מהם.

חייבים    צריך אנחנו  ובתורתו.  בקב"ה  חזק  להחזיק  רק 
לרצות עם כל מהותנו להיות אך ורק עם הקב"ה, נאמנים 
אליו עד הסוף. היהודים של הדור הזה נפלו הכי נמוך. מאז 
חטא אדם הראשון לא היה עד עכשיו דור יותר נמוך, יותר 
שטחי, יותר מבולבל מדורינו. הדור שלנו לרוב רוצה את  

הנאות של העולם הזה. אפילו שהם כאילו  השקר, את ה

ויבינו   שיתעוררו לאמת  אבל היהודים    -שומרי מצוות.  
יעלמו. אין מקום    - הם ינצלו והשאר    - שאין עוד מלבדו  

 לשקר בעולם הבא שם יש רק אמת. 

עם ישראל לא לפחד. נכון שזה מאוד לא פשוט לעבור את  
מי   אבלהעתיד הקשה שיהיה לנו לפני הגאולה השלמה,  

. יהודי שרוצה  שמבין מה שכתבתי ידע שהוא יהודי אמיתי
המקד לבית  להגיע  דבר  מכל  השלישייותר  להקריב ש   ,

קרוב  ולחיות  השקר  את  לעזוב  ירצה  והוא  קורבנות. 
 הוא ינצל.  לקב"ה שהוא לגמרי אמת. 

אני יושב ובוכה על כל עם ישראל שהרוב כרגע לא מבינים  
מה שאני רוצה בשביל מה מצבם האמיתי. אני יודע שכל  

לבורא  צמוד  לנצח,  להיות  זה  עצמי  ובשביל  ישראל  עם 
 עולם וזה יהיה התענוג הכי גדול שלא יגמר אף פעם. 

יהיה לנו מבחן אחרי מבחן,   – עם ישראל בעתיד הקרוב  
אנחנו  עכשיו  השקר.  עם  ומי  האמת  עם  מי  לראות  כדי 

שתהיה   רוצים  לנו  צריכים  אנחנו  איפה  ברורה  החלטה 
 ות. להי 

אני מתפלל על כל עם ישראל, שעם כל הלב שכל יהודי  
יבחר להיות עם השם עם בורא עולם לנצח   עם כל הלב 

 נצחים. 

הוא   - ברוך ד', משיח צדקנו נמצא איתנו פה בארץ ישראל  
להתגלות שהם   .צריך  יהודים  עוד  יהיו  הקרוב,  בעתיד 

 יחשבו שגם הם משיח צדקנו, חלקם גם צדיקים אבל הם
משיח ענק,  לא  חכם  תלמיד  ענק,  הדור  צדיק  אחד  רק   .

עם  את  להחזיר  הקב"ה  ע"י  שנשלח  ישראל,  עם  אוהב 
ישראל בתשובה. כבר שנים שהוא מנסה להחזיר את עם 

הוא חולה עם   –ישראל בתשובה. ברוך ה', הוא כבר איתנו  
הרבה בעיות רפואיות, אבל הוא ישרוד אפילו שהרשעים 

לא יצליחו, אני מבקש מכל  מנסים לגמור אותו, אבל הם  
שיתפלל  השלמה.  הגאולה  את  רוצה  שבאמת  יהודי 
ששליח ד' אליעזר בן עטיא תהיה לו רפואה שלמה. הוא 
להתפלל  צריכים  ואנחנו  בשבילנו  לסבול  עצמו  על  לקח 
ושיצליח   ישראל  חולי  שאר  בתוך  שלמה  לרפואה  עליו 

  לברוח מידיהם של הרשעים.

מתפללים גם על וכשאנחנו מתפללים עליו, אנחנו בעצם  
עצמינו. 

 



 

 ח' טבת תשפ"א –בן גולדן האוטיסט 
 

 

 )ישעי נ"ג( איש מכאובות וידוע חולי מדוכא מעוונותינו ,המשיח

 
אם  ,  אוי  ,אוי ,  אוי  הזאת.  בתקופה  לחיות  קשה  מאוד 

הוא ליהודים אחרים אז    איזה יהודי יש רגש, אם ללמישהו 
ש בלגן.    הכלרואה  הכל  מבולבל,  הכל  הבלים,  הבל  נראה 

כולם מסתובבים כמו בחלום בלהות ומפחדים מאוד, אבל 
שטחי.  נהיה  העולם  לפחד.  שם  לתת  בדיוק  יודעים  לא 

לא יודעים מה זה   ,גם יהודים גם גויים  ,אוכלוסיית העולם
לחשובכב קורה.   ,לל  מה  לעומק  להבין  לנסות  להרגיש, 

בלי התרגלנו   להעמיק  לא אולי  הרוב  אבל  התורה,  מוד 
כולם  יומיים.  ם  יוהיודעים להעביר את העומק הזה לחיים  

לגמרי.   מתפרק  שהעולם  בצורה  העולם  רואים  מתקדם 
איטית לכיוון של הרס, לכיוון של אנרכיה, לכיוון של בלבול  

 טוטאלי, הרס טוטאלי. 
  ם ישראל אני יושב ובוכה, כי מה שאנו מנסים להסביר לע

ומה עלינו לעשות ובאיזו תקופה   בארץ ובעולם  מה קורה
באמת   חיים  פשוט  אנו  אני הרוב  אבל  לשמוע.  רוצים  לא 

ברור   שיהיה  השלמה,    – רוצה  הגאולה  של  לפתח  הגענו 
רוצים  לא  עכשיו  האנשים  רוב  אבל  סוף.  סוף  ד',  ברוך 
לנו   שלח  הקב"ה  סוף  שסוף  פה.  שמשיח  זה  על  לחשוב 

. אנו מדי עסוקים רץ ישראלפה בא  , הוא קיים והואמשיח
נגד הקורונה, חלק של   אנשים העם החיסון כביכול חיסון 

שהם רוצים עד  בפאניקה, כי הם כל כך מפחדים מהמחלה,  
ויש אחרים שעסוקים   .כמה שיותר מהר לקבל את החיסון 

את החיסון או אולי זה מסוכן,  בלחשוב להחליט אם לקבל  
להר  רוצים  הרשעים  אותנואולי  הייתי  ג  לא  נכון  זה.  עם  ו 

אבל זו ת החיסון הזה וגם לא המשפחה שלי.  רוצה לקבל א
הבעיה הכי גדולה ברגע זה, זה    .לא הבעיה הכי גדולה שלנו 

, אבל אנחנו לא רץ ישראלשמשיח צדקנו הוא כבר הגיע לא
אליו להגיע  הרשעים   .יכולים  הסוהר,  בבית  יושב  הוא 

, כי הם מפחדים יודעים שהוא משיח ומנסים לחסל אותו
והם יודעים שהוא יכול לסכן אותם ממש ובגלל זה   .ממנו

עם בעיות לב, נמק ברגל שכל . הוא חולה  הוא חולה מאוד
עבר הוא  הזמן מדממת, יש לו כליה אחת בלבד, ולא מזמן  

רוצים להרוג אותו, כי הוא  פשוט  ניתוח של שבר. הרשעים  
אותם לבד  .מפחיד  יכול  שהוא  יודעים  הם  ד'  ,כי    ,בעזרת 

הבתי באחד  לסבול  לו  נותנים  והם  אותם  סוהר -לחסל 
חף מפשע לגמרי והם לא נותנים   ,84. הוא בן  הקשים ביותר

את   הנדרש,  הניקיוןוהם לא נותנים לו את    .לו מנוחה בכלל 
צריךההיגיינה  התנאי   שהוא  התנאים   .ראויים  זה  רק  ולא 

הוא היה    . ועים מאוד והוא מאוד חולהבבית הסוהר הזה גר

והטיפול שהוא  אותו  שעצרו  פעמים מאז  מאושפז הרבה 
וסיכן   שצריך  כמו  היה  לא  ומקרים,  פעמים  בהרבה  קיבל 
אותו. הרגל שלו מדממת ולא החליפו לו בבית החולים את  

שבוע   בגרביים.  הדם  כל    למרותהגרביים  לא  שנספג  וגם 
אדם עובר באופן טבעי  דאגו לעזור לו בכל מיני מצבים ש

חודשים בלי משפט. יש    10וצריך עזרה. הוא בבית הסוהר  
משפט הוכחות   שנועד  לו  מספיק  יש  אם  להחליט  רק 

לפחות   ,נהקלא הגיעו למסהם  להעמידו למשפט. בינתיים  
וזה שכל כך הרבה אנשים   .ברור לי שאין להם שום הוכחות

 . המשיחמתנגדים לו זה רק מראה בטוח שהוא בן דוד מלך  
כולל רגלו שמדממת, שכל יום צריך   ,וכל מה שהוא סובל

גם וזה  את זה,  לו  תחבושת, אפילו שלא עושים  לו  להחליף  
 .מתואר במקורות

 כי הוא בוכה.  -אני בוכה כל הזמן 
שי  בגלל  בוכה  לא  הוא  לו אבל  שיש  וודאי  כאבים,  לו  ש 

אחיות בגלל שמזלזלים בו הרופאים, הוא לא בוכה   כאבים.
בוכההוא  ו  .ואחים לא  כך  גם  או   על  הסוהר  בבית  שהוא 

חולים   ע   - בבית  על  בוכה  ישראלהוא  הדור   .ם  גאון  הוא 
את הכל בעל    הנסתר. הוא יודע   הנגלה וגם בתורתבלימוד  

אוהב  ו   פה. הוא  מהכל  עיותר  ישראלאת  קהילתו  ם  הם  . 
 ם כל להקב"ה ואחרי זה נאמנים לו. יהודים נאמנים קוד

, אפילו ם ישראלהוא אוהב גם את כל ע , אוהב צדיקיםהוא 
בעלי עברות, הוא מרים את אלה שנופלים ועוזר להם לחזור 

הוא מרגיש את הכאב של כל    הקב"ה ותורתו.  – לאמת שזה  
 יהודיה ומתפלל על כולם עם דמעות. יהודי ו

דִי כִיל, עַבְׂ ה יַשְׂ  ;ישעיהו נב, יג: הִנֵּ
 תנחומא( כדאי לעיין במפרשים. משיח,    -עבדי )

א( נג:  פרק  רוֹעַ   ישעיהו  וּזְׂ נוּ;  מֻעָתֵּ לִשְׂ הֶאֱמִין,  מִי 
עַלה' לָתָה-,  נִגְׂ כַשֹּׁרֶש  ב(   .מִי  וְׂ פָנָיו,  לְׂ ק  כַיוֹנֵּ וַיַעַל 

צִיָה אֶרֶץ  ֹּׁא--מֵּ ֹּׁא-ל ל וְׂ הוּ  אֵּ נִרְׂ וְׂ הָדָר;  ֹּׁא  ל וְׂ לוֹ,  - תֹּׁאַר 
הוּ  דֵּ מְׂ נֶחְׂ וְׂ אֶה,  וַח   ג(  .מַרְׂ זֶה  אִיש נִבְׂ אִישִים,  דַל 

ֹּׁא   ל זֶה וְׂ ר פָנִים מִמֶנוּ, נִבְׂ תֵּ מַסְׂ אֹּׁבוֹת וִידוּעַ חֹּׁלִי; וּכְׂ מַכְׂ
נהֻוּ שַבְׂ ינוּ   ד(  .ח  אֹּׁבֵּ וּמַכְׂ נָשָא,  הוּא  חֳלָיֵּנוּ  ן  אָכֵּ

אֱלֹהִים   ה  מֻכֵּ נָגוּעַ  נהֻוּ,  שַבְׂ ח  נוּ  נַחְׂ וַא  בָלָם;  סְׂ
עֻנֶה שָעֵּ  ה(   .וּמְׂ חֹּׁלָל מִפְׂ הוּא מְׂ וֹ וְׂ ע  דֻכָא מֵּ ינוּ;  נוּ, מְׂ נֹּׁתֵּ

פָא נִרְׂ בֻרָתוֹ  וּבַח  עָלָיו,  נוּ  לוֹמֵּ שְׂ כֻלָנוּ   ו(  .לָנוּ-מוּסַר 
ת   גִיעַ בּוֹ, אֵּ כוֹ פָנִינוּ; וַיהוָה הִפְׂ דַרְׂ ֹּׁאן תָעִינוּ, אִיש לְׂ כַצ

וֹ תַח ז(   .ן כֻלָנוּע  ֹּׁא יִפְׂ ל וְׂ נֶה,  הוּא נַע  פִיו, כַשֶה -נִגַש וְׂ
תַח,   ֹּׁא יִפְׂ ל זֶיהָ נֶאֱלָמָה; וְׂ י גֹּׁזְׂ נֵּ ל לִפְׂ רָחֵּ לַטֶבַח יוּבָל, וּכְׂ



 

 

אֶת ח(  .פִיו וְׂ לֻקָח,  פָט  וּמִמִשְׂ עֹּׁצֶר  מִי  -מֵּ דוֹרוֹ 
חַ: שוֹחֵּ נֶגַע     יְׂ עַמִי  מִפֶשַע  חַיִים,  אֶרֶץ  מֵּ זַר  נִגְׂ כִי 

אֶת ט(   .לָמוֹ ן  אֶת-וַיִתֵּ וְׂ רוֹ,  קִבְׂ שָעִים  עָשִיר  - רְׂ
ֹּׁא מֹּׁתָיו; עַל ל פִיו -בְּׂ מָה בְּׂ ֹּׁא מִרְׂ ל  .חָמָס עָשָה, וְׂ

הֶחֱלִי  וה'   י( אוֹ,  דַכְׂ ץ  שוֹ, -אִם--חָפֵּ נַפְׂ אָשָם  תָשִים 
פֶץ   חֵּ וְׂ יָמִים;  רִיךְ  יַא  זֶרַע  אֶה  יָדוֹ  ה'יִרְׂ בְּׂ  ,

לָח בָּע יא(  .יִצְׂ יִשְׂ אֶה  יִרְׂ שוֹ,  נַפְׂ מַל  ע  תוֹ  --מֵּ דַעְׂ בְּׂ
עַבְׂ  צַדִיק  דִיק  וֹ יַצְׂ וַע  לָרַבִּים;  הוּא  דִי,  נֹּׁתָם, 

בֹּּׁל חַלֶק  יב(  .יִסְׂ א  ן  אֶת-לָכֵּ וְׂ בָרַבִּים,  ע צוּמִים  -לוֹ 
אֶת וְׂ שוֹ,  נַפְׂ לַמָוֶת  הֶעֱרָה  שֶר  א  תַחַת  שָלָל,  ק  חַלֵּ -יְׂ

א טְׂ חֵּ הוּא  וְׂ נָה;  נִמְׂ עִים  עִים -פֹּׁשְׂ לַפֹּׁשְׂ וְׂ נָשָא,  רַבִּים 
גִיעַ.   יַפְׂ

 צחוק מעצמו, שלא תהיה לו גאווה. הוא עניו ועושה 

השקרים שהמתנגדים לו כל    אכפתהוא מבקש בושות ולא  
ם לבכות אוכשאני חושב עליו, אני לא יודע    לו מפיצים עליו.

יחד איתו או לשמוח שהוא כבר נמצא בעולם הזה בשביל 
חוץ מלבקש  מה אני יכול עוד להגיד    ם ישראל.לגאול את ע

עצמכם עם כל השטחיות   להפסיק לשגע אתמעם ישראל  
רציניים.  הש להיות  ולהתחיל  הזה  לעולם  הביאו  גויים 

 תחיל לחשוב על העתיד הקרוב שלנו.לה
 איפה אנחנו? –כי אם בן דוד פה 

אם בן דוד פה אנחנו צריכים להיות איתו. בן דוד הוא הגואל 
חייבים להתפלל קטנים  היהודים  ה ואנחנו    .הידיעה  –   עם הא

.  ו מהרשעיםאות  לבקש מהקב"ה להצילועליו עם דמעות  
יודעים מי הוא והם רוצים לחסל אותו, כי הם מהרשעים ש

א רוצים להשתלט על מדינת ישראל ועל העולם, אבל זה ל
 , זה לא יקרה. יהיה

דוד   בן  של הקב"ההוא ההוא  ביותר  המלך    . אהוב  דוד  כי 
  . אהב את בורא עולם והיה נאמן לו עד היום האחרון של חייו 

אותו להוציא לכן הוא ורק הוא משיח צדקנו שהשם בחר  
אבל אני בוכה עדיין כשאני חושב על   אותנו מגלות לחירות.

ע על  בוכה  ואני  בשבילנו  לעבור  צריך  שהוא  הסבל  ם כל 
אפילו שבכל   ., כי הרוב לא מבינים מה עומד להיות ישראל

להראות לנו כדי  על המצב וזה  העולם קיבלנו תמונה קטנה  
 אלא בכל העולם.  רץ ישראלגדולה לא רק באשאנו בסכנה 

עברנו חנוכה יחסית די שקט, אבל מעכשיו כל העולם יהיה  
א כולל  מסוכן  יותר  ישראלהרבה  יהי רץ  אויר  המזג  ה  . 

 תלוי איפה.  ,משונה, אפילו מפחיד
רבים   טבע  האוקיינוסים אסונות  אותנו.  יפקדו  וענקיים 

ויש גם ידיעה    .כי הקטבים הצפוני והדרומי נמסים  ,עולים
לכת  כוכבי  שבעה  עם  שמש  מיני  של  שמערכת  ברורה 

עם זנב   שמסתובבים מסביבו מתקרבת לכיוון כדור הארץ
עם אורך    .פצל לשנייםתשל מטאורים ואסטרואידים שמ

זה מאוד מאוד ארוך. ושל כמעט אולי מיליון ק"מ בערך,  
 הארץהמיני מערכת השמש הזו כבר ביקרה קרוב לכדור  

יציאת מצרים בזמן  במבול,    .כמה וכמה פעמים בהיסטוריה
ה מעט  ועוד  הארץי ועוד.  כדור  ליד  פה  שוב  תבקר  . א 

הזו   תהמערכת  הארץלא  כדור  עם  ד'  ,תנגש  אבל ברוך   ,
ואסטרואידים ומטאורים יפלו על    .ד כדור הארץלי תבקר  

כל כך  יהיה  לא  הנזק  אבל    .נזק עצוםבו  כדור הארץ ויעשו  
ישראל.  גדול בארץ ישראל תישאר כמעט בלי פגע.    ארץ 

 כבר נופלים על כדור הארץ אסטרואידים ומטאורים, חלק 
מ  ,קטנים  מהם מחלק  גדוליםהם  נשרפים    .אוד  חלק 

כדור הארץ. בשנים אחרונות כשנכנסים לאטמוספירה של 
בכל מיני אזורים כמו: סיביר, קליפורניה  זה עשה הרבה נזק 

 . וכו'
ישראל רוצה    –   עם  רק  אני  אתכם.  להפחיד  רוצה  לא  אני 

ישנים.   שאתם  העמוקה  מהשינה  אתכם  רוצה  להעיר  אני 
כך    –שתבינו   כל  אותו  שהכרנו  כמו  העולם  של  הסוף  זה 

היא כבר באופק וכדי לזכות  הרבה שנים. הגאולה השלמה  
קודם כל לקבל משיח צדקנו   .לזה, אנחנו צריכים להתכונן

ולהיות אך    .שהוא העולם הזה  -   לברוח מהשקרוחוץ מזה  
 ורק עם הקב"ה ותורתו וגם עם משיח בן דוד.

המהות   כל  עם  להשם  להתקרב  לנסות  מכם  מבקש  אני 
אותנו שיציל  מה  זה  כי  זה    .שלכם,  עם  שיחד  יהיה  מתי 

עטיא    י,אפשר בן  אליעזר  לרב  להגיע  תבקשו תדאגו  וגם 
שלמה רפואה  לא    .בשבילו מן השמים  הרפואה הזאת  כי 

תהיה רק בשביל הצדיק הרב אליעזר בן עטיא, אלא בשביל 
שנזכה להתקרב אליו, ללמוד תורה   . תבקשום ישראלכל ע

ם  כל אהבת השם ואהבת עאת  איתו, להתפלל איתו ולספוג  
נותן לנו בדיוק לפני   ישראל שיש לו. הוא המתנה שהשם 

 השלמה.  הגאולה
יהיה קל לעבור מ  – לא לשכוח   הוא לנו שעולם שה זה לא 

הרבה סבל  בעתיד עםוהרוס  לעולם שבור - טובע בעברות 
כי השם יחסל את כל הרשעים ורוב כדור הארץ יהיה  .  ומוות

למים א  .מתחת  ישראל  אבל  היהודים רץ  וכל  תגדל 
שוב את  נתחיל לבנות    – משיח צדקנו    ביחד עם  וגם  ישארוש

 בית המקדש השלישי. 
כדי להגיע לסוף הזה בריאים ושלמים גם בגוף וגם בנפש גם  

וגם בנשמה   לגמרי להקב"ה    – בלב  נאמנים  להיות  חייבים 
 ולמשיחו ולתורתו. זהו זה. 

 התעוררו.  –הגיע זמן גאולתכם  ענווים ענווים



 64מסר מס'  טבת תשפ''א ט"זבן גולדן 

 רשעים גמורים השתלטו על העולם ואנחנו חייבים להשתנות 
 

שהגע חשבתי  אני  עוד,  להגיד  לי  יש  הייתי    נומה  פסוק.  לסוף 
בטוח שאין כבר מה לומר, שכבר נגמר העולם, ח"ו. אבל כנראה 
לנו   שמגיע  מהעונש  אנשים  עוד  להציל  רוצה  ד'  אופן,  שבכל 
 ממה שיהיה בעתיד הקרוב שעומד לשנות את רוב כדור הארץ. 

אני מסתכל מסביב והכל נראה שקט. אני מסתכל מסביב ואני  
מת ארץ ישראל איפה שאני גר?  לא מזהה איפה אני. האם זה בא

האם באמת אני חי, או שאני בחלום, או אולי זו הצגה או איזה  
סרט, או איזה משהו שלא באמת קיים וזה רק בדמיון שלי? אני  
זה   אמיתי,  לא  זה  עכשיו  עובר  שאני  מה  שכל  לפעמים  בטוח 
אכזרי. איך זה יכול להיות שכל העולם כולו נלחם אחד עם השני.  

ס כבר עם כל הסגר, עם כל האנשים שכ"כ בפחד.  העולם הרו
שמי   יודע  ואני  את החיסון.  לקבל  בארץ  פה  נלחמים  עוד  והם 

 זה כמו להתאבד.  - שלוקח את החיסון 
שלא   התינוקות  ואת  בצבא,  והבחורות  הבחורים  את  מחסנים 
מזמן נולדו, הם מוכנים להזריק לכולם ולא משנה מה הגיל ומה  

 אם יש לבן אדם נוגדנים.   המצב הבריאותי ולא משנה
כמה שאני משפשף את העיניים שלי, וכמה שאני מנסה לנקות  
את המשקפיים שלי, הכל בסופו של דבר מטושטש ולא ברור,  

 איך זה יכול להיות שבתקופה כ"כ קצרה כל העולם התהפך? 
אני יודע שיש לי עבודה לעשות בירושלים. אבל קשה לי לדעת  

לש כדי  להגיד  אפשר  עוד  קשה  מה  הוא  שהמצב  אתכם,  כנע 
 ביותר, גם רוחני וגם גשמי. 

ישראל   בכל  ההגיע    - עם  ביותר  מסוכן  מצב  שיש  להבין  זמן 
לחזור   אפשרות  שום  תהיה  לא  ישראל.  בארץ  כולל  העולם 
אחורנית. ברגע שאתם תופסים כמה קשה המצב את אמורים  
חייבים לחזור בתשובה. אפילו שאתם   להבין שחייבים, פשוט 

ם שאתם רחוקים, אפילו שאתם עם הגשמיות. זהו זה,  מרגישי 
לעשות. מה  ועם    אין  אני  שדיברנו.  המילים  כל  על  בוכה  אני 

ישראל רואים ברור מה יכול להיות בעתיד וזה מפחיד מאוד בלי  
רגע   כל  מוכן  להיות  חייב  אמיץ,  להיות  חייב  יהודי  אבל  ספק, 

 למות על קידוש השם, אם צריך. 
 , שזה יהיה למעשה התחלה. אנחנו מתקרבים לסוף

מאחורינו   למעשה  אבל    - הקורונה  גמרי,  מאחורינו.   90%לא 
אבל יבואו מצבים הרבה יותר קשים. אני רוצה רק לומר כמה  
שאתם   מה  ותעשו  זה  על  תחשבו  זה  אחרי  חשובות,  מילים 

האמת. זו  אבל  זה    חושבים,  הקרוב  בעתיד  להיות  שעומד  מה 
פות גם נגד יהודים וגם נגד  מלחמות קשות ביותר יחד עם רדי

נגד   נגדנו. בעיקר  יש תכניות  הגויים. ובסופו של דבר לרשעים 
 היהודים אבל גם נגד אוכלוסיית העולם. 

האמת היא  הגענו למצב שכביכול יש חיסון נגד הקורונה, אבל  
שהקורונה זה לא הבעיה, החיסון עצמו הוא הבעיה ויכול להרוג  

אדם א בן  כביכול  שמקבל  מי  גם  בזה  .  יש  הראשון.  החיסון  ת 

אדם שלוקח  ל סיכון אבל עם החיסון השני יש סכנה מאוד גדולה  
מאוד.  יש  אותו   גדול  הרסיכוי  עוד  לחיות  יוכל  זמן  שלא  בה 

הזה.   שהוא  בעולם  או  שבחיסונים  הסכנה  את  רואה  שלא  מי 
עיוור לגמרי או שהוא פשוט לא רוצה לדעת . אבל יש אנשים,  

שיש בחיסונים    ,אפילו שלקחו שתי מנות מהרעלשיש יהודים,  
 עוד לעשות תשובה ולחיות.   יכוליםהם  

רק    , מה שהרשעים לא מבינים זה שהם לא שולטים בעולם הזה
הקב"ה שולט בעולם הזה. הבעיה הגדולה היא שאנו הדור הזה  
שכחנו לגמרי, שאנו לא קובעים מה שטוב ומה שלא טוב, מה  
מחליט.   הקב"ה  מחליט.  לא  אדם  הבן  שממית.  ומה  שמציל 

נהיית  הזה  עכשיו בעולם  והרבה  הסכנה  ממשית  יותר  הרבה  ה 
יותר קרובה. ובעתיד הקרוב  כל העולם שהתרגלנו אליו העולם  
 הגשמי, שחשבנו שזה יהיה לתמיד, אבל זה לא לתמיד, זה יגמר.
רק יהודים שמבינים שאין עוד מלבדו ומנסים לחיות עם אמונה  

 רק אלה ישרדו. –ובטחון בבורא עולם 
שהצלי  ומאפיונרים  גדולים  רשעים  כל  יש  על  להשתלט  חו 

כדור   אוכלוסיית  של  רציני  חלק  לחסל  מתכוננים  והם  העולם 
בארץ   וגם  בעולם  המקומות  ברוב  כבר  שולטים  הם  הארץ. 
ישראל. יש בכל העולם חיילים זרים שנכנסו כבר בכל המדינות  

  . כמו שיש חיילים רוסים וסינים בארה"ב  . כדי לסייע להשתלט 
ות שונים שנמצאים  ובכל העולם יש מצב של ערבוב של צבא

כי   זרים,  חיילים  יש  בארץ  פה  וגם  בארצותיהם.  דווקא  לאו 
הביאו   ולכן  ישראל.  מדינת  כל  על  להשתלט  רוצים  הרשעים 

ומחכים שיקראו    מחכים  ,םמחכיחיילים זרים שיעזרו להם והם  
ואל תשכחו שחייל יהודי, קשה לו להרוג יהודי אחר. אז    להם.

הם שום בעיה להרוג יהודים.  הם הביאו לפה חיילים זרים שאין ל 
אנו בסכנה גדולה מאוד. אנשים כבר נרצחו על קידוש השם. אנו  
צריכים להבין שזה לא רק בארץ. זה בכל העולם כבר ובארה"ב  

 במיוחד המצב הזה חוגג. 
אולי   הארץ.  כדור  כל  על  להשתלט  שרוצה  העולמית  המאפיה 

חסל את  אתם חושבים שזה לא נכון, אבל זו עובדה והם רוצים ל
 . רוב האוכלוסיה של כדור הארץ

  –אני מבין שקשה לכם לעכל כזה מצב, אבל הסתכלו מה קורה.  
מייצרים נגיף שקוראים לו קורונה, מפזרים אותו בכל העולם עם  

מספרי וכאילו    שלם  הרבה  למציאות  מתאימים  שלא  מתים 
שיש מתים הרבה, אבל זה לא מתאים למציאות. אני לא אכנס 

רק   עמוק  משתמשים  תשילזה  העולם  בכל  ארץ  שבכל  לב  מו 
. לדוגמא:  באותן שיטות להחליש את האוכלוסיה של כל מקום

יש סגר וזה הורס בכל העולם את הבסיס הכלכלי של המדינה.  
. ויש עוד דברים שהם נעשים  ואתם חייבים להבין שזה בכוונה

זה   העולם.  בכל  השונות  הארצות  את  להחליש  כדי  בכוונה 
ה שהם  איך  על  מדהים  הטלוויזיה,  על  להשתלט  צליחו 



 נפשכם: שמעו ותחי
 077-263-888 -, בארץ  לשמיעת מסרים מאוטיסטים

 1-646-5853064 –בארה"ב 
 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

333-7111-052וכן, הדיסק מגלות לגאולה חינם    

על   גם  בגדול  שולטים  והם  המדיה  סוגי  כל  על  האינטרנט, 
את   מסובבים  הם  אותם  החדשות.  להתאים  כדי  החדשות 

יותר   אכנס  לא  ולמטרתם.  להם  לעצמם  שיש  לשליטה  עמוק 
בעולם הזה. אני רק אגיד לאוכלוסיה של מדינת ישראל תדעו  

והאויב שלנו הוא  ץ ישראל.  שכל העולם בסכנה גדולה, כולל אר
 .מבפנים הוא בתוכנו והם רוצים להשתלט פה לגמרי

כל הקורונה הזו זה נשק, זה אמצעי כדי להרוג    –שיהיה לכם ברור  
להפוך   והשאר  שיכולים.  וכמה  שאפשר  כמה  יהודים,  ולחסל 
מדינה   בכל  לעשות   שמשתדלים  מה  וזה  לעבדים.  אותם, 

א  זה  את  מבינים  כבר  הרבה  רדומים בעולם.  עדיין  הרוב  בל 
 והולכים כצאן לטבח. 

אנו בסכנה גדולה. כל אנשי הסדר העולמי החדש    –עם ישראל  
הם אותם הנאצים שניסו לחסל אותנו במלחמת העולם    – הזה  

 השניה. 
אנו עכשיו במצב שבעתיד הקרוב הרשעים ידחקו וירדו מאוד 

עצמנו  אם אנו רוצים להציל את    חזק על היהודים, השם ישמור.
, כי אנו היהודים  ואת המשפחות שלנו, אנו חייבים לחזור להקב"ה

בעצמינו הבאנו את המצב הזה לעולם. אנו גרמנו למצב הזה כי  
 התרחקנו מהקב"ה שהוא האמת ושהוא הכל יכול! 

  בעתיד הקרוב תתחילו להרגיש חזק את מה שאמרתי כי זה נכון.
את היהודים. וזה  . אין שום מקום שירצו שם  לא יהיה לאן לברוח

לא רק היהודים שיסבלו. אבל במיוחד הרשעים רוצים לחסל,  
השם ישמור, את העם היהודי. כי הם מקנאים בנו שדווקא אותנו  
הקב"ה לקח להיות העם הנבחר שלו. אבל רוב היהודים התרחקו  
מהאמת. אפילו מה שנקרא החרדים, במקום הקב"ה הם שמו  

 את העגל הזהב, שלא נדע. 
וזה לא כל כך קל כאשר אוהבים את    " מצרים"לעזוב את    צריכים

מצרים. אנחנו אוהבים את מצרים את כל מה שיש מהעולם הזה.  
 שמושך אותנו כל כך חזק לחיים בלי תורה, חס ושלום. 

כמו   מאמינים  שקצת  אלה  או  בה',  מאמינים  לא  שעדיין  אלה 
הקונסרבטיביים, הם בסכנה, כי האמונה והבטחון שלהם בהשם  

 ין לא ברמה כדי להצילם ממה שעומד להיות. עדי
אנו מחכים למשיח. משיח פה. אין מה לדאוג, אבל אנו לא הגענו  
שלנו   הביטחון  להצילנו.  כדי  הסוף  עד  ובטחון  לאמונה  עדיין 

 בהשם הוא לא מספיק והסכנה מאוד מאוד גדולה. 
כל   לזרוק את כל הצעצועים שלנו, את  חייבים  ישראל אנו  עם 

ו המיותרת ולחזור לאמת. אתם תגידו לי: אוי לא  הגשמיות שלנ
רוצים לשמוע את זה כבר, אבל זו האמת ורוב האנשים לא רוצים  

האמת.  את  די    לדעת  וזה  להינצל  כדי  לעשות  מה  לכם  אגלה 
לא לחשוב שהעולם יחזור להיות שקט, עם    , דבר ראשוןפשוט.  

ו  טיסות לכל העולם, עם הצגות אידישאית או הצגות בעברית א
זה לא בא בחשבון יותר לחשוב שאמא של   ,דבר נוסף באנגלית. 

כמו   להתלבש  יכולה  חרדי  לא  או  חרדי  בעל  עם  ואשה  ילדים 
פרוצה. אי אפשר יהיה להמשיך עם הטירוף של הכסף שפוגע  

בגויים.   וגם  ישראל  עם  להבין בכל  מהר  שיותר  כמה  צריכים 
הלב שלנו  . ועכשיו הכל תלוי בתפילות עם כל  שנגמרה המסיבה

אמיתיים   יהודים  יש  זה.  זהו  מזה.  לברוח  לאן  ואין  להקב"ה, 
זה, שעדיין רוצים את מה שהיה פעם   שקשה להם לבלוע את 

לעשות תשובה, להתכונן   – הגיע זמן עם ישראל    אבל זה נגמר.
  - לעתיד הקשה שנצטרך לעבור, והדבר היחיד שיכול להצילנו  

בתשובה. להיות עם    זה לחזור בתשובה, לחזור בתשובה, לחזור
השם כל הזמן בלי הפסקה. להתפלל, לקיים את כל המצוות עם  

אנו עם ישראל יכולים    כל הלב ולבכות על כך שברחנו מהאמת. 
  לשנות את המצב בכל העולם ע"י זה שנחזור בתשובה באמת.
אנו מִסְכנים, כי חלק של הרבנים שלנו מבולבלים וגם איבדנו את  
חזק   ומתפללים  בתשובה  חוזרים  באמת  אנו  אם  אבל  הדרך. 
שהשם יביא לנו את משיח צדקנו שיכוון אותנו ויעזור לנו לחזור 

 נצל.יאז אנו נ – להקב"ה לגמרי 
יש לרשעים תכניות איומות, נגד היהודים במיוחד, אבל גם נגד  

תפתחו    –אני מבקש מעם ישראל    סיה של כל העולם.האוכלו
תהיה מלחמה ענקית, וגם    את העיניים, תראו את האמת ותדעו:

 אסונות טבע ענקיים, שיגרמו להרס בעולם.  
 שני שליש מהעולם יחרב. 

 שליש יחרב לגמרי ולא ישאר ממנו כלום
 שליש יהיה פגוע פחות קשה 

ישר של ארץ  ובו השטח  פגוע  יהיה  לא  ולא מדינת  ושליש  אל 
זה לא שייך   יהודית,  לא מדינה  כי מדינת ישראל היא  ישראל, 

ישראל ארץ  רק  בכלל.  תורת    .ליהודים  לפי  שחיים  והיהודים 
 משה יודעים שרק הקב"ה הוא הכל יכול.

אבל   להאמין,  רוצים  לא  לשמוע,  רוצים  לא  שהרבה  מבין  אני 
אלה שמאמינים כדאי להם לקשור קשר חזק עם בורא עולם,  

 ם הקב"ה שהוא ורק הוא הכל יכול. ע
אתכם   מזהיר  שלהם.    – אני  ולחיסונים  לרפואה  תאמינו  אל 

 תאמינו אך ורק להקב"ה. 
יש בלבול נוראי עכשיו, אבל מי שעם הקב"ה, יקבל בהירות ויבין  

עם    100%מה השקר ומה האמת, אבל בשביל זה צריך להיות  
 הקב"ה. 

ע מי משיח. עוד  הגענו לפתח של הגאולה השלמה. עוד מעט נד
עיניים   רק  אבל  השקר.  ומה  האמת  מה  ברור  נראה  מעט 
להשם   והמתקרבים  יהודים  של  עיניים  רק  תורה.  שלומדות 

 באמת יוכלו להבין מה השקר ומה האמת, השאר אבודים. 
כל מה שאמרתי עכשיו זה עם דמעות בעיניים ועם כאב לב, אבל  

שלמה.  ה לגאולה    מוך הזמן הסאל    ברוך השם, סוף סוף הגענו
 ף הגאולה השלמה כבר באופק. סוף סו

 זה לא יקח הרבה זמן עד שתדעו שמה שאני אומר זו אמת. 
החסד לאברהם כותב שרק שבעת אלפים יהודים ישארו לקבל  
של   שהכמות  מהקב"ה  רב  בבכי  ומבקש  מתפלל  אני  משיח. 

 . 7,000  -היהודים שישרדו תהיה הרבה יותר מ
 עם ישראל חי חי בלי די. 

 



 תשפ"א ג' אדר –בן גולדן 

 תבינו, זה הכל שקר ואם זה שקר אז זה רצח
 
 

אני כבר לא יודע כל כך מה להגיד. זו עובדה כבר   – עם ישראל 
שיהודים טובים נופלים ומתים אחרי החיסון, לפעמים אחרי  

רשימה ארוכה של מקרים  הראשון ולפעמים אחרי השני. יש  
של אנשים חרדים נשים וגברים שפשוט אחרי החיסון נופלים  
ומתים. יש כאלה שמספיקים להגיע לבית חולים ושם מתים  
ויש כאלה שלא מספיקים ומתים לפני שמגיעים לבית חולים.  
אחרי   מיד  קורה  וזה  כאלה  מתים  של  ארוכה  רשימה  יש 

אומי, אחרי התקפת  החיסון, אולי קצת אחרי, אבל באופן פת
וכו' ואח"כ גם   גוף  לב או שבץ מוחי ושיתוק בגפיים או חצי 

 מתים. 

למגפה  חולים  בתי  את  שמכינים  חדשה  הודעה  יש  ועכשיו 
ענקית של ילדים עם קורונה, הקורונה ששייכת לאנגליה. וזה  
נשמע כל כך רציני עד שאפשר כבר להיות חולה רק מפחד.  

הסיבוב הבא, כי למעשה דווקא ירדה  והם אומרים שזה יהיה  
כמות החולים והמתים מהקורונה כביכול, אבל מאחר שהנגיף  
של אנגליה כל כך מדבק במהירות והילדים והתינוקות בעיקר  

 לא מקבלים חיסונים נגד זה, אז זו סכנה גדולה כביכול. 

אתם מבינים שזה הכל שקר    – עם ישראל    – אני רק רוצה לדעת  
 אז זה רצח בדם קר.  - גמור  גמור ואם זה שקר

עולמית   "מאפיה"  איזו  שיש  ישראל  בארץ  פה  רק  לא  זה 
שמשתלטת, זה דבר שקיים בכל ארה"ב כבר. יש "מאפיה" גם  

 באנגליה ובאירופה ובכל ארץ ומדינה בעולם הזה. 

הסיכויים   מה  ישראל?  בארץ  לשרוד  שלנו  הסיכויים  מה  אז 
אוכ נגד  הרשעים  שפתחו  במלחמה  לעמוד  לוסיית  שלנו 

במיוחד   יותר  ועוד  היהודים  נגד  ובמיוחד  נגד    -העולם 
יודעים    ,המאמינים הרשעים  כי  החרדים.  היהודים  נגד 

שלמעשה היהודים הם שייכים לבורא עולם ובורא עולם הוא 
בשטן   מאמינים  הרשעים  יכול.  הם    -הכל  וזכרו.  שמו  ימח 

יותר   חזק  שכוחם  בטוחים  והם  ממש  זרה  לעבודה  שייכים 
אפילו  וישראל. העם הקטן הפיצי הזה, שרוב היהודים במעם  

לא שומרי מצוות. לכן הם בטוחים שהשם בגלל זה לא יציל 
את עם ישראל. הם בטוחים שאם השם נתן להם להרוג שישה 
העולם  במלחמת  יהודים  יותר  הרבה  לא  אם  לפחות  מיליון 
הזה שיש  בזמן  בודאי  אז  הרוב לא שמרו מצוות,  כי  השניה, 

פחות כביכול יהודים שומרי מצוות. אז וודאי הוא שוב   אפילו
יתן לרשעים לגמור אותנו ח"ו. זה מה שהם חושבים היום אבל 
שהלכו  הדור  על  ריחם  אז  גם  הקב"ה  כי  בגדול,  טועים  הם 
הציל  הוא  עליהם,  ריחם  הוא  באירופה,  השמדה  למחנות 
המוות  לפני  האחרון  ברגע  הבינו  הם  תפסו,  הם  כי  אותם. 

סו לתאי הגזים, שהם לא היו בסדר. הם הבינו שהם לא כשנכנ
 שמרו מצוות ועשו תשובה. הם עזבו את העולם עם תשובה 

 

אותם ללוות  הצדיקים  את  גם  לקח  שלא   ,והשם  אלה  את 
כדי להראות וללמד אותם מה לעשות רגע    ,שמרו את המצוות

המוות השומרי    ,לפני  עצמם.  את  להציל  כדי  לעשות  מה 
מה    -מע ישראל" ואז כל האחרים רובם תפסו  מצוות צעקו "ש

השם רוצה מהם ולמה זה קורה להם ועשו תשובה והגיעו לגן 
הגאולה  עד  האחרון  הדור  אנו  אחר.  דור  זה  דורנו  אבל  עדן. 
השלמה ואנחנו היהודים שבדור הזה לרוב במצב רוחני ירוד  
שהגויים   הטינוף  כל  עם  מתעסקים  לרוב  החילוניים  ביותר. 

עם הטינוף הרוחני והגשמי. הרבה חילונים    –ם זה  מתעסקים ע
השם ישמור. אבל בזמן אחרון   –לא מכירים בכלל את הקב"ה  

בעלי  יש  ביותר,  מהרחוקים  שהם  הזאת  מהקבוצה  דווקא 
 תשובה שמגיעים לרמות רוחניות גבוהות ביותר ביהדות. 

יש גם הרבה יהודים שנולדו חרדים שגם    –  ם ישראל  אבל ע
מבולבלים. חזקים    הם  מאוד  מבתים  כאלה  גם  יש  ביניהם 

ביהדות שירדו מהדרך. יש חרדים שלא שומרים על הקדושה 
בינינו  ויש  הקדושה.  על  שומרים  שלא  יהודים  כביכול  ויש 
נשים חרדיות שלא שומרות על הצניעות כמו שצריך. והדור 

גרוע ויותר  פלאפונים  שמחזיקים  הרבה  ביניהם  יש   ,הצעיר, 
הר ויש  חרדים עם המחשבים שיכולים לראות  אייפונים.  בה 

שבאמת   חרדים  יש  בעולם.  שיש  ונטינופת  הלכלוך  כל  את 
וזה לא  נעים להם מהחברה  חילוניים, אבל לא  להיות  רוצים 

גרעין חזק   יש בכל  מעט אנשים. חוץ מזה בעם היהודי אופן 
מאוד ביהדותם שלא מוכנים בשום פנים ואופן לתת לרשעים  

, את המצוות, את האמונה ובעיקר  לקחת מאתנו את התורה
ביטחון בהקב"ה. המעטים האלה נלחמים נגד  האת האמונה ו

השקר של הקורונה ולא רק של הקורונה, אלא נגד כל השקר  
ומנסים   עליו  השתלטו  שהרשעים  עולם  הזה.  העולם  של 
לא  הרשעים  בינתיים  המאמינים.  היהודים  כל  את  לגמור 

לו הנאצים בהתחלה לא מעיזים לעשות את זה בבת אחת, אפי
ישראל  עם  בשביל  הכינו  הם  אבל  אחת,  בבת  זה  את  עשו 

מחנות מוות. גם עכשיו בארה"ב הם קיימים,   –מחנות ריכוז  
מאות מחנות השמדה בכל ארה"ב. באירופה גם יש, ברוסיה  
גם יש, באוסטרליה גם יש, ויש גם מחנות כאלה פה בארץ. הם  

מיתיים, כי הם מפחדים  רוצים קודם כל לחסל את היהודים הא
באירופה,  כמו  עברות  יעשו  שיהודים  רוצים  הם  מהקב"ה, 
שהרוב הגדול של היהודים לפני השואה היו מחללי שבת. וזה 
הקדושות   בישיבותיה  ידועה  הייתה  אירופה  כי  מדהים, 

למניינם   1939צדיקים ענקיים שהיו גרים שם. אבל בשנת  בו
למצוא כלה, כי בנות לא לבחור ישיבה באירופה היה קושי רב 

רצו מישהו שילמד תורה כל היום. היום מי שלומד תורה כל 
היום גם  אבל בכל אופן יש לנו      .היום נחשב לבחור הכי טוב

על  חזק  שנלחמים  צדיקים  ילדים  מאוד  הרבה  עם  זוגות 



תורת   בשביל  עצמם  את  להקריב  ומוכנים  שלהם  היהדות 
מקב לא  הם  האלה  המאמינים  והקב"ה.  אחת,  משה  וצה 

הרוב.  לא  הם  אבל  החרדיות,  הקהילות  בכל  אותם  מוצאים 
הרוב טובעים בגשמיות, וזה רע מאוד. עגל הזהב השתלט על 

לכן   אז  מאוד.  עצוב  וזה  האחרים  היום ברוב  שיש  מצב 
הרשעים בטוחים שהם יכולים לנצח אותנו, אפילו שאף אחד  

  את כל עם ישראל, אפילו שאנו עם  בעבר  לא הצליח לחסל
חושבים   הם  אחרים.  עמים  לעומת  במספר  קטן  עם  פצפון, 

 שהפעם הם יצליחו. 

אבל אתם  גם הפעם  הם לא יצליחו    – לא לפחד    – עם ישראל  
 תעשו תשובה עכשיו. 

לעולם  הגיעה  היא  אותה  עשו  שהרשעים  אפילו  הקורונה 
אנחנו  כי  בתשובה,  אותנו  להחזיר  כדי  מהקב"ה  מהשמיים 

הג  בסוף  ומגיעיעכשיו  עם  לגולים  כל  השלמה.  לגאולה  ים 
ונשמע   נעשה  ואמר  סיני  בהר  שעמד  אבל   –ישראל  ינצל. 

כן, אם הם יחזרו   –לא ינצלו, והיהודים האמיתיים    –הערב רב  
היום   שיש  הגשמיות  שכל  להבין  חייבים  אתם  בתשובה. 
קלקלה אותנו, בדור הזה האחרון לפני משיח, והורידה אותנו 

 י להיעלם לגמרי. למקום הכי נמוך שאפשר להגיע בל

אנו חייבים עכשיו לעלות גבוה רוחני ולא לתת    – ועם ישראל  
 לרשעים לחסל אותנו רוחני ואז הקב"ה יציל כל יהודי אמיתי. 

עם ישראל אני שוב מסביר הקורונה קיימת באיזושהי צורה,  
אבל עובדי עבודה זרה הפכו אותה למשהו קטלני שלא היה  

אנחנו יודעים ברור שבבתי    קטלני עד אז וזה הכל רצח ושקר.
קורונה.  שזו  ואמרו  יהודים  הרבה  רצחו  יורק  בניו  חולים  
מהיהודים   להתפטר  לאט  לאט  מתכוננים  בארה"ב  ועכשיו 

 שלהם ומעוד עמים שהם לא צריכים. 

 מה שאני כותב זו אמת וזה יהיה. 

הקב"ה יציל את היהודים האמיתיים וגם יציל   –ועם ישראל  
 ודעים את האמת ומקבלים את האמת.את הגויים המעטים שי

 תעשו חשבון נפש, אין הרבה זמן. –עם ישראל 

בעתיד הלא רחוק תהיה נפילה כספית קשה מאוד לכולם, חוץ 
המזומנים   כל  את  יפסיקו  בעתיד  הגדולים.  לרשעים  מאשר 

ויעשו   העולם  שהרשעים    "נקודות "בכל  מה  לפי  שנקבל 
 מחליטים מה מגיע לנו. 

מלחמ תהיה  גם  ותגדל  ואז  בקטן  שתתחיל  מאוד  גדולה  ה 
 ותגדל למלחמה עולמית. 

ואז לא כל כך הרבה זמן אחרי זה אחרי ההרס הגדול, יגיע כוכב  
השביט. שזו מיני מערכת שמש עם שבעה כוכבי לכת מסביב, 

מליוני עם זנב מפוצל של אסטרואידים ומטאורים באורך של  
שליש   2/3ק"מ שיהפכו את העולם שלנו למקום הרוס ומוכה.  

יחרב   לגמרי,    1/3  –עולם  קשה,    1/3אחד  פגוע     1/3יהיה 
ישראל פגוע.    והחלק של העולם שארץ  יהיה  לא  בו  נמצאת 

ו ובגלל ההמטאורים  אסטרואידים כבר פוגעים בכדור הארץ 
העולם  כל  הארץ,  כדור  ליד  שיעבור  שמאוד מגנטי,  השביט 

רץ. על כדור הא ב  כמהכוישתנה לגמרי. כבר יש איזו השפעה  
הקטבים נמסים במהירות שקשה להאמין שזה קורה והחופים  
להיות   יכול  פלורידה  כולל  ארה"ב  של  המערבי  וגם  המזרחי 

מתחת למים לגמרי. החוף של טקסאס גם יעלם   בעתיד    שיהיו
וגם חלקים גדולים של דרום אמריקה ואפריקה, יהיו מתחת  

כבר    למים וגם עוד מקומות כמו אנגליה. הקוטב הצפוני נמס
ישאר   מה  יודע  לא  אני  גבוהה.  במהירות  עולים  והמים 
קורה?  כבר  שזה  תופסים  לא  אתם  לזה  בנוסף  מאנגליה. 

'  השהשביט שכתוב עליו בזוהר הקדוש היה פה גם במבול ו
 שלח את השביט גם ביציאת מצריים, ובקרוב יגיע שוב. 

בשנת   בערך  האמריקאית  פרסמו   1964בעיתונות  למניינם 
ניבירו, שזה השביט לפי בגדול שיש מ ה שהם קוראים כוכב 

הזוהר הקדוש עם תיאור מדויק, שגילו אותו פתאום, שהוא 
אז   נכנסו  בארה"ב  אנשים  מעט  לא  הארץ.  כדור  לכיוון  בא 

זה פשוט נעלם   -לפאניקה ואחרי זמן לא רב, אחרי מעט זמן  
נכון   זה  שאם  תפסו  העולם  בכל  כי הרשעים  אז  מהכותרות. 

שכדור   קשהכנראה  פגוע  שיהיה  או  יהרס  הם    . הארץ  אז 
בונקרים   לבנות  התחילו  ואז  לשרוד  דרך  לחפש  החליטו 
ענקיים רק בשביל עצמם ולמי שנחוץ להם. וזה בכל ארה"ב  
את   לשרוד  כדי  מודרניים  הכי  השכלולים  ועם  העולם  ובכל 
לפי  הארץ  כדור  עם  יתנגש  שלא  הכוכב,  עם  המפגש 

ליו וזה  מה שיהיה עוד החישובים שלהם אלא יעבור קרוב א
מעט. הרשעים לא צריכים כל כך הרבה אנשים בעולם שיעשו 

בעיות המשוכללים    בזה  להם  לבונקרים  להיכנס  שינסו 
אוכלוסיית  הו שאנו  לדאוג  צריכים  הם  להם.  שיש  ענקיים 

נפריע להם.   כדי שלא  בעיות  בכל מיני  נהיה עסוקים  העולם 
מה פעמים באזור אבל השביט הוא שמיימי, הוא היה כמה וכ

של כדור הארץ כמו בזמן המבול, כמו בזמן יציאת מצרים וכו'.  
ולמעשה כבר יש השפעות של השביט על כדור הארץ בגדול, 
כמו ההתחממות של כדור הארץ והמומחים מדברים על זה  
ואומרים שיש כביכול התחממות של כדור הארץ בגלל זיהום 

אומ הם  וכו'.  והתעשיה  מהמכוניות  זה  אוויר  שבגלל  רים 
היא   האמיתית  הסיבה  הסיבה,  לא  זו  אבל  נמסים,  הקטבים 
של  ואסטרואידים  מטאורים  של  זנב  גם  לו  שיש  שהשביט 
הארץ   כדור  את  מחמם  הוא  מגנטי.  מאוד  הוא  ק"מ  מיליוני 

גדול לכדור הארץ  ,וכשיעבור קרוב לכדור הארץ  . יהיה הרס 
ימי    15גם,  והוא יעבור אותנו פעמיים ויש אומרים שיהיה לנו  

 חושך ואחרי זה השביט יסתלק מהאזור שלנו. 

וישאר עם ישראל האמיתי וארץ ישראל תהיה שלמה ותהיה  
הקב"ה כי  ארץ    ,גדולה  את  וצמצם  כיווץ  לגלות  כשיצאנו 

ירצו  וגם הפך אותה למדבר כדי שעמים אחרים לא  ישראל 
עד   ישראל  ארץ  את  ימתח  ה'  עכשיו  אבל  בה,  להתיישב 

 מו פעם. שתהיה גדולה כ
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ישראל   וזה    -עם  אמת  זו  שקר,  סיפור  לא  זה  בדיחה,  לא  זו 
 קורה כבר. 

עולים,   האוקיינוסים  נמסים,  והדרומי  הצפוני  והיו הקטבים 
וגם   בסיביר  גם  ענקיות  שרפות  כולל  איומים,  טבע  אסונות 
על  שנופלים  ואסטרואידים  המטאורים  בגלל  בקליפורניה 

זה על  מדברים  לא  אבל  הארץ,  זה    לא  .כדור  על  מספרים 
בכוונה, כי לא רוצים שתדעו. ויש הרבה רעידות אדמה כל יום, 
אבל רק אם מה שקורה זה דבר כל כך גדול ואי אפשר להסתיר  

אז נותנים כותרת לזמן קצר וזה    -את זה ויודעים כולם על זה  
אלפי יש  שמגיעים    ,אלפי  ,אלפי  ,נעלם.  דגים  של  מיליונים 

ערמות   סיבה,  בלי  לחופים  מתים  מתים  דגים  על  דגים  של 
 לאורך של קילומטרים. 

מתו.   אנשים  אלפי  ענקיים,  צונמים  היו  האחרונות  בשנים 
פתאום גל ענק שטף את כל וונציה    -בוונציה    -אפילו באירופה  

 בלי הסבר. 

הסכנה  מאוד.  גדולה  בסכנה  העולם  בכל  ישראל  עם  אנחנו 
הרשעים שבטוחים שהם משתלטים על העולם   -המיידית זה  

 זה השביט שמתקרב אלינו. –ולו. הסכנה השניה כ

, להאמין הנשק היחיד שיש לנו עם ישראל זה לחזור בתשובה
שלנו   הכוחות  רק    -בכל  ולא  עולם  בורא  הוא  הקב"ה  שרק 

כל  את  הכל  את  ברא  הוא  שלנו.  הארץ  כדור  של  הבורא 
הגלקסיות ומעבר. והרשעים לא יכולים לעשות לנו כלום, אם  
אנחנו באמת עם הקב"ה. אם אנחנו לא עם הקב"ה חס ושלום, 

רוב העולם אם אנו לא איתו חס ושלום, אז אין לנו זכות קיום. 
 יחרב ורק ארץ ישראל תישאר שלמה. 

ישראל   בדיחה    –עם  לא  כל מה    – זו  הקרוב  בעתיד  יהיה  זה 
עכשיו   שרוב   –שאמרתי  יודע  ואני  קיים  כבר  זה  יהיה.  זה 

האנשים לא רוצים לדעת מזה, אבל עוד מעט יהיה סימן מן 
 השמיים שיוכיח את זה. 

מא בונקרים  להם  שיש  אפילו  ישרדו,  לא  עמוק הרשעים  וד 
 בתוך האדמה. 

יהיו   הכוכב.  עם  לקרות  שצריך  מה  כל  אחרי  המשך  ויש 
מהרשעים שישרדו ויבואו נגד עם ישראל בארץ ישראל וזה  

 גוג ומגוג. 

הרשעים   כל  נגד  ילחם  והוא  פה  נמצא  כבר  צדקנו  ומשיח 
 והקב"ה יהיה איתו. 

אמרתי וזה נכון שמשיח כבר פה וכשעם ישראל יהיה מספיק  
בהשם, השם יגלה את משיח. כשכל עם ישראל יבין מאמין  

 שבאמת הוא משיח צדקנו. 

אין לי יותר מה לספר לכם, רק שעדיין זה לא סוף הבריאה, זו 
רק התחלת התפקיד עם ישראל, שהקב"ה ברא אותנו בשביל 
זה. עכשיו אנו בבלגן גדול. אנחנו חייבים להשתדל עם כל הכח  

מהרשעי לפחד  לא  הקב"ה,  עם  ללמוד להיות  להמשיך  ם, 

מצוות   לעשות  להמשיך  להפריד תורה,  לרשעים  לתת  ולא 
את   מרגיז  שהכי  הדבר  וזה  הקב"ה,  עולם  בורא  לבין  בינינו 

כי אנחנו הילד השעשועים של בורא עולם ומעבר    .הרשעים
ולא   .לזה דבר.  להיות חלק ממנו בסופו של  אותנו  ברא  הוא 

יש אם  ושלום  חס  ואפילו  איתנו  השם  כי  נשמה של   לפחד, 
המתים.   בתחיית  תחזור  היא  עדן  לגן  ללכת  שתצטרך  יהודי 

השנים האחרונות לקח הרבה מצדיקיו לגן עדן   20  -הקב"ה ב
צריכים   יצטרכו לעבור מה שאנו  כדי שלא  יסבלו,  כדי שלא 
מהדורות   בהרבה  נמוך  דור  דורנו  עליהם.  ריחם  הוא  לעבור, 

גבוהה הכי  ברמה  נהיה  בסוף  באמת  אבל  מכל    הקודמים, 
 הדורות, ברמה יותר גבוהה מאדם וחוה שלפני החטא. 

 אם אנו לא נעזוב אותו.  -אבינו מלכנו לא יעזוב אותנו 

הקורונה זו רק ההתחלה של הצרות. לא ליפול,    –עם ישראל  
 לא להתייאש לא להרים ידיים, תהיו תמיד עם הקב"ה ותורתו.

 לא לפחד מהרשעים. אין עוד מלבדו. לא לשכוח את זה. 

משיח צדקנו יושב בבית סוהר ובוכה על עם ישראל. הוא סובל 
יהודית, אבל העבודה   כי הוא נשלח להציל כל נשמה  מאוד, 
שלנו מאוד קשה, אבל הוא לא מרים ידיים, הוא ממשיך אפילו 
יתן  לא  השם  אבל  אותו.  ולגמור  להרוג  מנסים  שהשלטונות 
כל את  ויקבץ  יאסוף  והוא  הסוהר  מבית  יצא  הוא   ובע"ה 

תשובה  יעשה  ישראל  ועם  מסביבו  האמיתיים  היהודים 
 אמיתית ונגיע לגאולה השלמה.
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   בן דוד.

 



 בס"ד

 ו' אדר תשפ"א –שמשון האוטיסט 

 ותחי נפשכם: שמעו
 מאוטיסטים נוספים לשמיעת מסרים 

 077-263-888 -בארץ  
 1-646-5853064 –בארה"ב 

 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 
333-7111-052וכן, הדיסק מגלות לגאולה חינם    

 הו נג' על המשיח יתלמדו היטב בישע
 

אני   מאוד.  מבוגר  אני  ילד.  לא  אני  שמשון.  רוצאני  ה רק 
 לעם ישראל. להעביר מסר 

ו שנה  שיושב  יהודי  גופני, יותריש  וסובל  הסוהר  בבית   ...
והוא   הדור  צדיק  מפשע.  וחף  ולילה בריאותי  יום  יושב 

ע על  ובוכה  ישראלומתפלל  התלמיד  ם  הוא  הזה  הצדיק   .
החכם של הדור, שיושב בבית הסוהר. הוא בוכה ובוכה ובוכה 

ע ישראלעל  תשובה ם  עושה  לא  העם  שרוב  יודע  הוא  כי   ,
ושבעתיד הקרוב הגאולה תגיע והם יהיו בלי תשובה. היהודי  

הר על  יושב  הזקן  ביות הזה,  קשים  בתנאים  בבית  צפה  ר 
מדממת הסוהר שלו  הרגל  להחליף    ,  צריך  הוא  הזמן,  כל 

תחבושת, הוא סובל מבעיות לב, עם כליה אחת, יש לו שבר, 
הדור,  של  הגדול  הצדיק  הוא  אבל  זקן,  הוא  שיניים.  לו  ואין 
התלמיד החכם של הדור, הוא הכי גדול של הדור הזה, אבל 

הוא  –  לא  –הוא סובל מאוד, אבל לא מפצעיו, לא מהרגל שלו  
 . ם ישראל, אך ורק בשביל עם ישראלסובל בשביל ע

ניסה   על והוא  ישראל  עם  של  עברות  כל  את  לקחת  מנסה 
עצמו, אבל זה קשה מאוד, הוא רוצה להציל את עם ישראל. 
אז הוא מתפלל להשם יום ולילה שהשם יעזור לכל היהודים  
את   להרים  מהשם  מבקש  הוא  תשובה.  לעשות  האמיתיים 

ראשההר   מעל  ע ם  שוב  ישראל  של  "נעשה ם  שוב  ושיגידו 
כך   כל  לא  בינתיים  הזה  הדור  אבל  סיני,  בהר  כמו  ונשמע" 
וזה   מעוניין  לא  הרוב  לפחות  תשובה,  לעשות  אותו  מעניין 

ם  משפיע מאוד על הזקן הצדיק שיושב על הרצפה ובוכה על ע 
עצמוישראל על  בוכה  לא  הוא  ע,  על  בוכה  הוא  ישראל,   ם 

קורע את הבגד ושם אפר על ראשו ושק על הגב   ישראל והוא
ע כל  את  להחזיר  מהקב"ה  ומבקש  ובוכה  ובוכה  ם  ובוכה 

 הכביכול חרדים בתשובה. ,את החרדיםגם בתשובה ו ישראל

גדול   –הזה  היהודי   הכי  חכם  ותלמיד  אדם  בן  סתם  לא  הוא 
, ם ישראלהוא משיח בן דוד והוא בא להציל את ע  –בעולם  
 רוצה לשמוע.לא  ם ישראלאבל ע

, יש עוד יהודים שרוצים לעשות תשובה, אבל לא ברוך השם
שיושב   היהודי  .ם ישראלמספיק רוצים כדי להציל את כל ע

הוא ממשיך להתפלל   -לא מרים ידיים    -  ם ישראלובוכה על ע
זרת  בע  ,עליהם עד שיצליח להחזיר את רוב היהודים בתשובה

 ה'. 

וכל   רץ ישראלהסוהר באיושב שנה שלמה בית    – היהודי הזה  
עה על  ורק  אך  מתפלל  הוא  הסוהר  בבית  היה  שהוא  ם  זמן 

ישראלישראל במדינת  השלטונות  החוק  פועלים  ,.  הםנגד   .  
מחזיקים אותו כבר יותר משנה שלמה וזה נגד החוק, כי אין 

נגד החוק. זה נגד    ,להם שום הוכחה שהוא עשה משהו לא טוב

אותו   להחזיק  עוד  החוק  שוכל  ביקשו שאין  אז  הוכחות.  ם 
הרבה כסף כדי לשחרר אותו, אבל זה גם נגד החוק, כי אין שום 

השם ברוך  עבריין,  שהוא  ברור    .הוכחה,  שכן  זה מה 
שהשלטונות לא בסדר, אבל הרב מעדיף להיות בבית הסוהר  

כי בבית    .מאשר לצאת מבית הסוהר  ,ם ישראלולבכות על ע
הלילה   וכל  היום  כל  להתפלל  אפשר  הפרעות,  הסוהר  בלי 

מה שעומד להיות  וללמוד. הוא יודע    ם ישראללהתפלל על ע
א רוצה להציל כל נשמה יהודית. הוא רוצה וב והובעתיד הקר

שהבכי שלו יגיע לכיסא הכבוד ויבטל או יחליש את הפסק של 
 . ם ישראלהבית דין של מעלה על ע 

עד    ,הצדיק אוהב אתכם כל כך  –   ם ישראל, עם ישראלאוי ע
יותר משנה כדי    בשבילכם  שלא אכפת לו לסבול בבית הסוהר

שלמה בתשובה  אתכם  ולהחזירכם  .  להחזיר  להצילכם 
בע"ה    ,הוא יצא מבית הסוהר  להקב"ה ותורתו, אבל עוד מעט

ובכלל מהסגר מהבית הסוהר, אבל חייו לא יהיו יותר קלים, כי  
. הרשעים שונאים את זה. הוא מדבר אמת בעולם של שקר

ואני מבקש שתתפללו ם ישראל  הצדיק הזה סובל בשביל כל ע 
ובנפש  בגוף  שלמה  רפואה  לו  שתהיה  עטיה  בן  אליעזר  על 
בתוך כל עמו ישראל ושיצליח לעשות את רצון השם להחזיר  

יהודים שעמדו בהר סיני וקיבלו את התורה.    מאותם   לא פחות 
ל יהודיה ויהודיה להתבודד, הוא מבקש מכל יהודי ויהודי ומכ

יכול להיות בבית ולא בחוץ ולא ביער, להתפלל שכל ע  ם  זה 
יצליח לצאת    ישראל יחזרו בתשובה שלמה ושמלך המשיח 

קהילתו   את  לכוון  וימשיך  הקרוב  בעתיד  הסוהר  מבית 
כולו לעשות תשובה אמיתית, אבל   ולהשפיע על כל העולם 

נוכל לבנות ש  .במיוחד היהודים זה  בית המקדש   ת וב אוע"י 
השלישי ולהגיע כולנו לבית המקדש להקריב קורבנות ולצאת  

וטהרה ותורה  קדושה  מלא  לעולם  אחר,  של לעולם  עולם   .
מעשים טובים, עולם של תורה ומצוות, עולם ריק מרכילות, 

 שיעשה עברות נגד התורה.מלשון הרע ולא יהיה שום אדם 

להתפלל על אליעזר בן עטיה    –אני מבקש מכם    –  ם ישראלע
צריכים   ואתם  דוד  בן  משיח  שהוא  ותבינו  שלמה  לרפואה 

להציל אתכם להיות הסנגור שלכם בשמיים בבית  כדי  אותו  
. מצד שני אתם השליחים שלו להתפלל עליו דין של מעלה
ר לו  בעתיד  פשתהיה  עצמו  את  לגלות  ויוכל  שלמה  ואה 
 הקרוב, בע"ה. 

 

 



 בס"ד

 אני רוצה שתבינו לעומק מה מצבנו האמיתי 
יש לי מסר, מסר מאוד מאוד חשוב. אני רוצה שתבינו    –עם ישראל  

לעומק   שתבינו  רוצה  אני  עכשיו?  האמיתי  מצבינו  זה   –מה  מה 
שלמה, שאנו כל כך מחכים לה? הגאולה יהודי בכלל? מה זו גאולה  

זה באמת, זה לא יקח   – כשאני אומר עוד מעט  ו  ,שעוד מעט תהיה
זמן.   הרבה  כך  בסוף  כי  כל  ואנחנו  שמתקדם  בתהליך  כבר  אנו 

הגלות המרה הזאת. אנו ניסינו להסביר לכם את הסכנות הגדולות  
כדור  ברוב  העולם,  ברוב  בינתיים  ששולטים  ברשעים  בלהאמין 

ויש להם הצלחה די הארץ. יש להם לרשעים חוכמה לעשות רע  
  20גדולה לשלוט על כל המדינות בעולם. זה לא מהיום, זה לא לפי  

שקבוצה זו   ,זה תוכנית של מאות שנים  –.  שנה  100נה ולא לפני  ש
משתדלת לשלוט על כל העולם. בכל דור הייתה להם התקדמות 
עד שהגיעו ליום הזה, שהם גם שולטים על טכנולוגיה מתקדמת 
הזה  בעולם  אנשים  מאוד  הרבה  ולהרוג  כולם.  על  להשתלט  כדי 

ה בכל  כמו  אבל במיוחד  לעבדים,  להפוך  ם רשעיהדורות  והשאר 
רוצים לחסל את הדת היהודית, את הקשר של עם ישראל עם  האלה  

. וכל השנים מאז שבית המקדש נחרב סופית, ח"ו  –בורא העולם  
הגלות גרמה לזה שהגויים יכלו הרבה   .בית המקדש השניוהכוונה ל

אכזריות   בצורות  יהודים  להרוג  פוגרומים  פעמים  עם  ביותר. 
צו להתנצר. אם רו את כל היהודים שלא  ברוסיה או באנגליה שהרג

שמשכה   העצומה באמריקה  הגשמיות  הייתה  עולם " ל  יהודים זו 
והם עזבו את תורתם והתחתנו עם הגויים והתבוללו. אם זה    "הזה

לא    םמיליון יהודים א   6היה היטלר ימח שמו וזכרו שרצח לפחות  
ו אותנו  לגמור  רוצים  הגויים  היום  ועד  אותםאיותר.  עשו  זה   ת 

אבל הם אותם אנשים . הם רוצים   ,אנשים. אומנם דור אחר שלהם
והם יקר את היהודים ואת שאר הגויים להפוך לעבדים.  עלחסל ב

זה חשוב להם    עושים את העבודה הכי חזקה בתוך מדינת ישראל.
מאוד להשתלט על ארץ ישראל, על מדינת ישראל, כי הם בטוחים 

הם מאמינים    .ח"ו  לא ילחם נגדם ברגע שאין עם ישראלשהקב"ה  
שהכוח של הקב"ה בא מהיהודים, הם רק לא מבינים שזה הפוך, 

מהקב"ה בא  היהודים  של  מבינים,  שהכוח  לא  הרשעים  והגויים   .
א  לנצח  סיכוי  שום  להם  יכול,  שאין  הכל  הוא  כי  עולם,  הבורא  ת 

את הרשעים וגם את הנחש,    ,הבורא עולם. הקב"ה גם יצר אותם
שיכורים  כך  כל  היום  והרשעים  השטן.  הוא  הרע,  היצר  שהוא 

יחסל   השם  אבל  כביכול,  יות מהצלחתם  לו  יקח  לא  וזה  ר אותם 
אבל   אותם,  לגמור  דקה  חצי  אולי  משתמש מדקה,  ה'  עכשיו 

 . לעשות תשובהכדי לגרום לעם ישראל  רשעיםבה
ברגע זה נראה, שאין כל כך סיכוי ח"ו, שעם ישראל יחזור בתשובה 

רוב העולם   ,מעט יהודים מבינים בכלל מה שקורה. ובכלל  רקכי  
רצו  למבו ישראל  במדינת  פה  היהודים  יותר.  עוד  והיהודים  בל, 

ם. וגם מכל הכיוונילכך  לקבל חיסונים, שזה סם המוות עם הוכחות  
כן לעשות חיסונים מכל מיני סיבות. אבל עם   היו רבנים שאמרו 

לראות מי   כדילבחון אותנו    כדי  השם שלח את המצב הזה  –ישראל  
 .באמת עם האמת ומי עם השטן שהוא עגל הזהב

היהודים    חלק גדול שלמדינת ישראל השייכת לרשעים ניצחה כבר  
רידו אותם מהאמונה הו  בל כן א  –המאמינים. אומנם לא הרגו אותם  

הם התחילו לתת   .עגל הזהבהם עשו את זה עם  ווהבטחון בהשם.  
כספים לישיבות, התחילו לתת ליהודים יותר אפשרויות גשמיות 

מהקב"ה היהודים  את  הרחיק  מאוד   .וזה  שירדה  של   ,בצניעות 
נהייתה יותר ויותר התעסקות עם קניות  גם נשים צדקניות כביכול. 

אמיתי.   בלימוד  ופחות  מפלגות ומיותרות  כמה  שעשו  מהרגע 
הכסף תפס מקום   ,מאז , כי  עוד יותרחרדיות בכנסת, אז הכל ירד  

חזק,   כך  התחילו עד  כל  אז  מהקב"ה.  שכחו  מהעסקנים  שהרבה 
להיות בעיות בקהילות. בעיות שאף פעם לא היו ובמיוחד בארץ 

בעיות  – חרדים. עכשיו יש הרבה מאוד בעיות. ומדובר על  ישראל,
, שלא כל כך "יידישקייט"חדש של יהדות,    גגם בקדושה ובמין סו

מתאימה לתורה. יש איזו גשמיות, שפשוט קלקלה את הקהילה,  
את קלקל  הגשמיותשפעם הייתה כל כך עם הקב"ה. ובכל העולם 

יותר  היהודים   ישראלעוד  בארץ  שלמאשר  הרוב  בא   .  זה  הנזק 
הקורונה. זו  ומארה"ב,   ולא  האמיתית  המדבקת  המחלה    היא 

 . זה לחזור בתשובה –והחיסון היחיד 
ישראל   מאוד.    –טוב    בותחש  –עם  קשה  המצב  ו  – המצב  כאשר 

הוא    – קשה מאוד כמו עכשיו, היהודי צריך לעשות רגע חושבים.  
תשובה לעשות  חייב  הוא  טועה?  הוא  איפה  להבין  הקב"ה .  צריך 

עכשיו מביא הרבה צרות, הרבה בעיות, הרבה פחד לעולם. הוא 
רוצה שעמו ישראל ישרוד. הוא רוצה להרוג את הרשעים . והשטן  
לסוף  הרשעים  את  יביא  רק  הוא  שלהם  המשיח  כביכול  שהוא 

 פסוק, לסוף שלהם. 
 כדאי שתתעוררו מהר!  –אם אתם רוצים לשרוד    –בל עם ישראל  א

הח נגד  הרבה  ביותר.  דיברתי  מסוכנים  שהם  יודע  אני  כי  יסונים, 
מי מתו  אנשים  לא רוצה  הרבה  ישראל  אבל עם  אחרי החיסון,  ד 

מי  להבין. מתו  אז  הרבה  חיסונים  כשקיבלו  טובד  לא   ,אמרו  זה 
הרבה אנשים, והרוב לא מתו ומרגישים טוב. לא רוצים להבין שזה  

עם    זה קשה שראשי ישיבות חרדיות והשטן. השטן מבלבל אותנו.  
מאות בחורים אומרים, שכל הבחורים צריכים להתחסן ואם לא,  
וזה בגלל שהם מקבלים   יבואו לישיבה כי לא יקבלו אותם.  שלא 
עליהם   לשלוט  רוצה  שרק  הרשעית,  מהמדינה  השנים  כל  כסף 

הנאצים של  המשך  וזה  דבר.  של  בסופו  אותם  ,  ימ"ש  ולחסל 
א הצליחו בפעם לחסל את כל היהודים. הנאצים לגם היום  שרוצים  

חלשים  מאוד  היו  באירופה  היהודים  שרוב  אפילו  הראשונה, 
על  ישראל"  "שמע  עם  למוות  הלכו  הרוב  אופן  בכל  ביהדותם, 
שפתיהם, כי הם ידעו שזה מה שיציל אותם. אומנם לא בעולם הזה, 

הגויים המשיכו עם התאווה  אבל בעולם הבא יהיה להם נצח. אבל  
עכשי והם  היהודים  את  הלגמור  של  השיאים  בשיא  .  שתדלותה ו 

כולל  ארצות  בהרבה  חולים  בבתי  היהודים  את  רצחו  הם  קודם 
במדינת ישראל. ועכשיו גילו אותם באיזה שלב שהם רוצחים בבתי  

ש פי  על  שאף  מקווים  הם  זה  ובמקום  חולים  החולים  בבתי  רצח 
אחרת.  הפסיק,   בדרך  מנסים  שאם  הם  בינלאומי  חוק  יש  כי 

הרופאים חושבים שאין הרבה סיכוי לבן אדם שישרוד והוא מעל  
אפשר להרוג אותו. אבל לא להרוג אותו בלגעת בו, אלא  אז    65גיל  

ם יכולים אולי להבין תארק לא להאכילו ולא לתת לו מים לשתות.  
 . ככה רוצחים היום אנשים באיזה עולם אנו נמצאים כבר?

רה"ב לפני כמה שנים שאישה שהייתה ללא הכרה היה מקרה בא
ובעלה רצה שתמות בטענה שזו אכזריות להשאירה ככה. הוא כבר 
משפט   לבית  משפט  מבית  הלך  הוא  ילדים.  עם  נשוי  שוב  היה 
ובסופו של דבר בית משפט אחד הסכים איתו. הוריה אמרו שהם  
  יטפלו בה ושהם לוקחים אחריות עליה, אבל בעלה לא הסכים ולא 

יכלו לראות כל היום וכל ה את   לילההיה מה לעשות וכל ארה"ב 
האישה המסכנה איך היא סבלה, כי לא נתנו לה לאכול והיא גססה 
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 לשמיעת מסרים מאוטיסטים 
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 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות

 052-7111-333וכן, הדיסק מגלות לגאולה חינם  

מול המצלמות, וזה היה מקרה שכל ארה"ב יכלה לראות. אומנם 
 .היו אנשים, לא הרבה, שזה כאב להם וכתבו מכתבים של מחאה

וזה המצב ללא הכרה.    ראו ברור איך היא סובלת אפילו שהייתה
את  להמשיך  רוצים  ואנשים  משתוללת  האכזריות  עכשיו,  בעולם 

. השנאה, האכזריות והאלימות חייהם בלי להסתכל על מה שקורה
חוגגים. כל הקורונה הזו זה סתם שקר, אבל אנשים רוצים להאמין   –

ולחזור לחיים שהיו  זה בשלום  יתן לאנשים לעבור את  שהחיסון 
ד, אז יש לו  ל באמת את החיסון אם הוא לא מת מייפעם. ומי שקיב 

קבל פעמיים בשנה יאפילו אם הוא לא    ,למות   סיכוי מאוד גדול ח"ו
 והם מוציאים כל מיני שמות   .את חיסון, יש לו סיכוי גדול שימות 

יש אולי סוג אחד יותר טוב  ששל חיסונים כדי שהאוכלוסיה תאמין  
 אבל זה שקר.  מהשני.

, מי יכול הקב"ה בוחן אותנו   –תקשיבו טוב    –ישראל  תקשיבו עם  
כדי לשרוד, אנו צריכים לעשות תשובה  לשרוד ומי לא יכול לשרוד,  

אסונות .  לגמרי מיני  כל  יהיו  הקרוב  מאוד   ,בעתיד  דברים  יהיו 
תהיה  לנו.  שיעלם  כסף  של  מצב  כמו  באוכל,  חוסר  כמו  קשים, 

ה להאמין את מלחמה שתתחיל בקטן ותגיע למימדים, שיהיה קש
להיות  שעומדות  המלחמות  את    .עוצמת  גם  ה יש  שביט  כוכב 

שכבר מתקרב לכדור הארץ שלנו. יש אסונות טבע ענקיים מזה,  
שדואגים לא לפרסם את זה, אבל זה קיים ועוד מעט כולם יבינו את 

 זה בגדול.
אני מדבר עם עם ישראל עכשיו. כל יהודי, אם הוא מרגיש, שהוא 

תחזרו    –  .וא שומר מצוות או לא שומר מצוות ח"ואם הבין  יהודי,  
גם הכביכול חרדים וגם החילונים וזה הדבר יחיד שיציל   בתשובה.

 . אותנו
נותן לרשעים להראות את כל האכזריות שלהם, כדי להעיר  השם 

נחזור לקב"ה  אותנו תהיה   – , כדי להעיר אותנו, שאם אנו לא  לא 
 שנמשיך לחיות.  ,שום סיבה שנמשיך להיות 

ושיחיו לפי את עם ישראל    שיהיההשם ברא את העולם הזה כדי  
כל   . כדי מציאות שהקב"ה קייםה שיהיה עם שירצה לעשות את 

המצוות שבתורה ובסופו של דבר הוא יגיע להיות חלק של בורא 
 עולם.

די שנילחם נגדו, כדי שהיהודי כהשם הביא את השטן, את הנחש  
כדי   נגדו.  . שהיהודים עם שנוכיח לקב"ה, שאנו עם הקב"הילחם 

הקב"ה. שכולם יראו את אצילותם, את גדלותם, יראו שהם העם 
הקב"ה. אף אחד מהגויים לא יכול לחסל את   –של מלך המלכים  

רוצה אותם איתו. הוא רוצה   'העם ישראל, רק הקב"ה יכול. אבל  
אמיתי יהודי  כל  של  בלב  אומנם להיות  ה   .  גם   ייהודבנשמתו 

 מתגעגע לקשר הזה, אבל הוא מתבלבל. 
ישראל   שלנו,    –עם  המבחן  עכשיו  תחזרו   –  גדול.ה מבחן  הזה 

הגשמיות  בלי  הגשמיות,  בלי  להיות,  שצריך  כמו  ליהדות 
שכמו שהקב"ה הוציאני ממצאים    .המיותרת, עם ביטחון מלא בה'

ונתן לנו את המן ואת באר מרים ואת כל מה שהיינו צריכים במדבר 
ל ישראל  בלי  עם  של  וביטחון  מאמונה  בא  הכל  כסף,  בלי  דאוג, 

רק זה יציל אותנו. אפילו היהודים שלקחו את וגם עכשיו  בהקב"ה.  
השם יציל אותם, אבל אך ורק אם הם עושים תשובה.  –החיסונים 

השם   שעם  אמיתי.   –מי  להיות  צריך  זה  אבל  איתו.  יהיה  השם 
האחרון לעם ישראל  ודים חייבים לעלות ולעלות. זה מהמבחן  ההי

 לפני הגאולה השלמה. 
יותר מכל דבר. ומי   –את עם ישראל    –השם אוהב את העם שלו  

לא כסף, לא טיסות לכל מיני ארצות    –ירוויח    – שיעבור את המבחן  
מקומות   מיני  בכל  חופשות  ולא  צנועים  בגדים  ולא  בעולם 

, נצח נצחים, הוא ירוויח קשר עם הקב"ה  –הוא ירוויח    –מפוארים  
 זה יביא אותו יחד עם הקב"ה כחלק של הקב"ה לנצח נצחים. 

שום    ,מי שעם השם, שום דבר לא יכול להרוג אותו   –עם ישראל  
 –החיסון הכי חזק בעולם נגד הרשעים  אדם לא יכול להרוג אותו.  

הרשעים   כל  נגד  הדורות  בכל  היהודים  של  היה   –החיסון  תמיד 
תפילותיו, עם דרך החיים, , עם תורתו, עם  להיות לגמרי עם הקב"ה 

והאמונה  הביטחון  זה  דבר  מכל  ויותר  לחיות  צריך  יהודי  שכל 
 בהקב"ה ותורתו. 

הקב"ה. הכלה   – . החתן זה  החתן מחכה מתחת לחופה  –עם ישראל  
עוד לא הגיעה. החתן מחכה לה כל השנים, הוא רוצה אותה, אבל    –

היא נמשכה לדברים אחרים. ברגע שהכלה תהיה מתחת לחופה, 
אז הם יהיו אחד לנצח נצחים. עם ישראל   –והכלה היא עם ישראל 

והחתונה חייבת להיות  כולל אותי.  –זה העתיד שלכם, זה עתידנו   –
 זו הגאולה השלמה. והקרוב,   בעתיד

ואני לא יודע כמה יהודים ישרדו, אבל מי שכן ישרוד זה יהיה לנצח 
של הקשר הכל כל כך עמוק נצחים. ומי שכן יטעם את המתיקות  

עם הבורא עולם הם יבינו סוף סוף למה עברנו כל כך הרבה דורות  
 עם מלחמות כל כך גדולות כדי להגיע לנצח נצחים. 

זה גם חיים וזו גם אפשרות   –ות זה גם לא סוף החיים  אם נבין, שמו
נצח   יהיה  גם  אלה  לכל  התיקונים,  אחרי  עדן  שבגן  ואלה  לתקן. 
נצחים עם הקב"ה. אבל נצטרך לעבור את השלב שקורה לנו עכשיו 
היינו  היהודים,  של  הרוב  אנחנו,  כי  ביותר.  הקשה  השלב  וזה 

רשעים נותנת    מדינה שלהטוחים שהזריקה של הכביכול חיסון שב
מי    – אבל  זה?  את  לחשוב  יכול  בכלל  יהודי  איך  אותנו.  תציל 

שתופס, שעשה שטות וחוזר בתשובה, אבל באמת, והוא עם כל 
ליבו ומהותו הולך להקב"ה, אז הוא וכל כל הדור הזה שהיום אנו 

 ניהפך לדור הגבוה ביותר.  –הדור הנמוך יותר 
 ל? עם ישרא ,בשביל מה אתם חיים  –עם ישראל 

 בשביל מה יש לכם את ארץ ישראל? 
 התשובה היא: ,בשביל מה החיים שלכם בכלל? הסיבה היא אחת 

וזה אך ורק להיות יותר ויותר עם הקב"ה. אפילו שהעולם הזה הוא 
מחיצה קשה בין עם ישראל לבורא עולם, אבל אנו צריכים לשבור 
 את המחיצה ואיך? עם לימוד תורה, עם קדושה, עם כל מה שכתוב
בתורה. אם אנו נאמנים לגמרי להקב"ה, סומכים עליו לגמרי, אז  
אנו ניהפך לדור הכי גבוה. ואז נקריב קורבנות בבית המקדש ונרגיש 

נהיה   .דבר  לכל כך שלמים וכל כך טובים וכל כך רגועים יותר מכ
לא נסבול יותר, אנו לבורא עולם,    –גדולה  הכל כך קשורים לאהבה  

להיות.   שחייבת  החתונה  וזו  איתו  אחד  בחתונה נהיה  יהיו  כמה 
נגיע בעזרת אל הגאולה השלימה,    אבל אנו נגיע  הזאת? אני לא יודע.

וגם מהעולם הבא יגיעו    .אל החתונה  וגיעיזה  מהעולם הגם  השם,  
ונהיה כולנו חלק של בורא עולם.   בחזרה בתחיית המתים  נשמות 

משהו   לאשזה  אדם  בן  של  להבין   שראש  לגמרי  אלה   . יכול 
הגוף,  בלי  הם  כי  הזה,  שבעולם  מאלה  יותר  יבינו  הבא  שבעולם 

 נעלה ונעלה ונעלה לנצח נצחים.כולנו ו
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 ככה הרשעים מתכוננים לכבוש את ארץ ישראל, ולא עם פצצות 
 
 

 אני כל כך שמח שמישהו רוצה לדבר איתי. 

לכם   שאפשר   –אגיד  חושבים,  אתם  תתכוננו! 
כל  על  הכסף,  על  לדאוג  כרגיל.  החיים  את  להמשיך 
השטויות שקורים בכל העולם ושלא צריך לקחת כל 
עובר  שהעולם  השינויים  כל  את  ללב  קרוב  כך 
שאתם  למה  ולדאוג  כרגיל  החיים  את  ולהמשיך 
חייבים לדאוג ולהיות שמחים עם מה שאתם רגילים  
להיות שמחים, אבל בעתיד הקרוב הכל יתהפך וכל זה 
איך  בדיוק  יודע  לא  אני  הקרוב.  בעתיד  יהיה  באמת 

זה יזעזע את כל   –לתאר לכם את מה שעומד להיות  
 העולם. 

והם   וזה הקורונה.  שקר ענק  לעולם  הרשעים הכניסו 
הכיוונים   מכל  שלהם  מההצלחות  מסוחררים  כך  כל 
העולם,   כל  את  לסדר  ממש  יכולים  שהם  ובטוחים 
עם  למוות  וילכו  ושיאמינו  העולם  כל  את  לשקר 

ו הנאצים הרגשה שזו תרופה שתציל אותם. זה לא כמ
זה הרבה  עם המחנות שלהם ועם תאי הגזים. הפעם 
איך  הרשעים  של  הגישה  גם  משוכלל,  יותר 
לעולם  ששייך  הטיפש  לקהל  זה  את  שמשווקים 
שהתרגל לכל הנוחיות של חברה גשמית לקיצוניות. 
חברה בהם ילדים גדלים עם רעיונות עקומים בכל מיני 

הכאילו   נושאים. זה גם קורה לא מעט אלא הרבה אצל
החרדים שמאוד מושפעים מהעולם הגויי. כל העולם 
שקר   של  מושגים  עם  קולנוע  סרט  כמו  להם  נראה 
מוחלט על החיים כמו שמייצרים בהוליווד. החיים, על 

מהוליווד   הסרטים  יש   –פי  שקר.  הכל  אפס.  שווים 
ברור,  השקר  את  שרואים  גויים  כמה  ואפילו  יהודים 

מרי ומפחדים מהאמת אבל הרוב הגדול מבולבלים לג
לא   הרוב  היום  כי  מהאמת,  לפחד  סיבה  להם  ויש 
את   ומעדיפים  מהאמת  השקר  את  לנתק  יכולים 
קשורים   מדי  יותר  הם  כי   השקר,  שזה  הגשמיות 
לשקר, שזה מתבטא בכל הגשמיות המיותרת. שקר 
שלוקח את הנשמה השמיימית והופך אותה למשהו 

אין  – מית  כבד וגשמי. ברגע שזה קורה לנשמה השמיי
ולא   הזה  בעולם  לא  לחיות  להמשיך  לנשמה  תקווה 

 בעולם הבא.

 

אין  אבל  זה,  את  לשמוע  רוצים  לא  שהרוב  יודע  אני 
ברירה. אני חייב להגיד את האמת. אני אומר את זה 
למקור  קשורות  שעוד  נשמות  כמה  להציל  אולי  כדי 
מה  בסכנה.  הם  גם  שאפילו  הקב"ה.  שזה  שלהם 

פ  לא  זה  להיות  אני שעומד  זה  את  אתאר  ואם  שוט, 
אולי  או  מפחד  יתעלפו  פשוט  העולם  שרוב  חושב 
הליצנים שביניהם יחשבו שזו בדיחה גדולה ולא ירצו 
זו האמת. האם אנסה לתאר את   להאמין בכלל, אבל 

 אנסה:-זה? בסדר

עמ"י,  את  במיוחד  לשכנע  דרך  כל  ימצאו  הרשעים 
 אבל לא רק את עמ"י, אלא את כל אוכלוסיית העולם

להמשיך לקחת את התרופות. ולא רק של הקורונה   -
כביכול  הם  שלמעשה  התרופות,  סוגי  כל  של  ,אלא 
באמת  אבל  ומחלות.  בעיות  סוגי  מיני  כל  עבור 
התרופות  במיוחד  כולם  כמעט,  האלה  התרופות 

את   –החדשות   יהרגו  דבר  של  שבסופו  רעל,  הם 
החולים, את הכביכול החולים. בדרך כלל החולים לא  

ו כל כך חולים. הם ידאגו שהם בסופו של דבר דרך יהי
התרופות, שהם סם המוות, יצליחו להרוג מאות אלפי  
אנשים, אם לא יותר. למעשה שנים שהם עושים את  
עולם  על  שולטים  שהם  עכשיו,  כמו  לא  אבל  זה, 
הדברים   אחד  בדורנו  שולט.  והשקר  הרפואה 
יש  עדיין  נכון  לרופא.  ללכת  זה  ביותר  המסוכנים 
משתדלים  וגם  בהקב"ה  מאמינים  שעוד  רופאים 
להציל בני אדם, אבל בדורנו יש כאלה שתפסו כמה 
ויש  חולים  לבתי  הולכים  ולא  בשבילם  מסוכן  שזה 
כאלה שמנסים לא לשים לב לכל הרצח בדם קר שיש 
מסביבם בבתי חולים בכל העולם. הרשעים נהנים כל 
ועולים   עולים  המתים  שמספרי  רואים  כשהם  פעם 

לכבוש ו מתכוננים  הם  וככה  מאוד.  מזה  מרוצים  הם 
לא עם מטוסים, לא עם פצצות, אבל    – את ארץ ישראל  

מבפנים עם השקר הגדול שקוראים לזה "קורונה". וזה 
הסוף   מאוד   – לא  מאוד  רוצים  הם  ההתחלה.  רק  זו 

שהקב"ה   יודעים  הם  כי  היהודים,  את  הוא   –להכניע 
מקב שהקב"ה  מאמינים  והם  יכול,  כוחו הכל  את  ל 

מהיהודים שהם לומדי תורה, שהם שומרי מצוות וכו', 
הם לא מבינים שזה הפוך שהיהודים הם המקבלים את  
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ההבנה  ואי  מהקב"ה.  ישיר  וגם הגשמי  כוחם הרוחני 
הזאת של הרשעים תהרוג אותם, את כולם. חוץ מזה 
שהם כל כך רוצים לשלוט פה בא"י, הם רוצים לבנות 

שלנו, ח"ו,   3  -ם בית מקדש הפה מן בית מקדש במקו
וזה לא יהיה! השם יחסל   –בשביל העבודה זרה שלהם  

את כל הרשעים וכנראה שגם יהודים רבים לא ישארו. 
אבל מי שישאר יקבל נצח נצחים בעזרת השם. אבל  

יקרה   שזה  לא    –לפני  בודאי  העולם.  בכל  רעב  יהיה 
לרשעים, שיש להם כבר הרבה אוכל בבונקרים, אבל  

יה מאוד קשה. חוץ מזה אחת הסיבות לרעב יהיה  זה יה
זה לא   השינוי במזג אויר, שכבר התחיל בכל העולם. 
רק שינוי קל, אלא שינוי קיצוני ביותר, שלא הרגשנו 
את זה פה בארץ עדיין. חוץ מזה תהיה מלחמה. אני לא  
את  לתאר  לנסות  בכלל  אם  או  לתאר  איך  יודע 

הימים וזה המלחמה הזאת. זו לא כמו מלחמת ששת  
לא כמו מלחמת השחרור וגם לא כמו צוק איתן, זה גם 

. זו תהיה מלחמה שבה 2  -לא כמו מלחמת העולם ה
השם ישמור, אבל לא בישראל.   –ערים שלמות יעלמו  

השוק הזעזוע שיהיה בעקבות המלחמה הזאת זה לבד 
יגרום לעולם, לגויים וליהודים, שלא מאמינים באמת, 

משוק, מפחד,  רק  השביט.    למות  יגיע  ואז  מהלם 
יהיו מושפעים קשה מאוד מזה,   –והרשעים שישארו  

בכל העולם יהיה הרס מזה. עד אז רוב הרשעים, לא  
זה  יהיו בבונקרים שלהם. אבל בהרבה מקרים  כולם, 
לא יעזור להם. כי הכוכב השביט עם שבעה כוכבי לכת 
המטאורים   עם  הזה,  בעולם  בלגן  כזה  יעשו  מסביבו 

ים שיפלו כמו גשם על אזורים גדולים של ואסטרואיד
של  הבונקרים  עד  יגיעו  גם  והמטאורים  הארץ.  כדור 
הרבה רשעים ויהרגו את כולם. וזה יביא לנו משהו כמו 

כל אלה   –שבועיים של חושך. ובזמן הזה עם ישראל  
יעשו תשובה גדולה. ואחרי זה יבוא   –שישארו בחיים  

שישארו עוד   שוב אור השמש שלנו. והגויים הרשעים 
שלהם   בבונקרים  ויעלו   –בחיים  החוצה  יצאו 

היו   הם  כי  בהלם,  ויהיו  הגבול  על  ויעמדו  לירושלים 
יראו  הם  אבל  בחיים.  יהודים  ישארו  שלא  בטוחים 
מתפללים   וכולם  מצוות  שומרי  שכולם  יהודים 
בהלם  יהיו  הרשעים  ושלמים.  בריאים  והם  להקב"ה 

פני כל העולם ואז גם יגלו שמשיח שם והוא יתגלה ל
למשיח   –שעוד נשאר בחיים. והשם יתן לו כוח אדיר  

בלי  למות  יתחילו  הרשעים  של  רבים  חיילים  צדקנו. 
להיכנס  בלי  ליפול  ויתחילו  היהודים  נגד  נשק  להרים 

לארץ ישראל, אלא על הגבול ליד ירושלים וגם הידיים  
 יפלו להם, עד שיהיו ערמות ערמות של מתים. 

גיד, מה יהיה ההמשך רק עד כאן השאר אין לי מה לה
אני יכול להסביר לכם. אז אני מציע לכולכם להיות עם  
עם  לגמרי  יפלו  הגדולות  כשערים  משיחו  ועם  השם 
מיליונים של תושבים שלהם כולל יהודים. אלה יהיו  
בגלל הירידה  וזה  יהודים  ערים שהכי מאוכלסות עם 
את   שהפכו  לארץ,  בחוץ  היהודים  של  הגדולה 

אפילו הגשמיו שלהם,  לאליל  שלהם,  זרה  לעבודה  ת 
שהם נחשבים עובדי השם. יהודים שרוצים להציל את  

ובזה   –עצמם   ישראל!  לארץ  וירוצו  שיקומו  עכשיו 
הגשמיות  את  תעזבו  שלכם.  המשפחות  את  תצילו 
יציל  וזה  ישראל  לארץ  ורוצו  והמסוכנת  המיותרת 

 אתכם!

שכתבתי למה  יאמינו  לא  אנשים  שהרבה  יודע  , אני 
כל  מעט  עוד  כי  מעט.  עוד  להאמין  יתחילו  הם  אבל 
יהיה  פלורידה  רוב  כולל  ארה"ב  של  המזרחי  החוף 
מתחת לפני המים וגם החוף המערבי של ארה"ב כולל  
ובכלל   לפני המים  יהיה מתחת  אנג'לס  לוס  חלק של 

 רוב העולם לא יהיה קיים כמו שהכרנו אותו. 

אמיתי   יהודי  לכל  להגיד  רוצה  רק  הוא הש  –אני  ם 
החתן מחכה מתחת לחופה בשביל הכלה שלו, שהיא  

הייתה עסוקה    – היא  עם ישראל. הכלה שעד עכשיו 
אבל   לבד.  לחופה  מתחת  אותו  והשאירה  השקר  עם 
עוד מעט היא תגלה את האמת, ששום דבר לא חשוב 

זו    –אפילו החיים, בודאי לא הכסף. והדבר הכי חשוב  
 תו!!!האמת! והאמת היא אך ורק הקב"ה ותור
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השנאה  העמוקה של הגויים והערב רב ליהודי החרדי 
לג' בעומר. כמה  יהיה  בלילה ליל שישי זה    ,יום חמישיב

אני מתגעגע להיות בהדלקת המדורה שלנו אצל רבי  
שהרשעים   להאמין  יכול  לא  אני  אלעזר.  ורבי  שמעון 
ועוד   לשם.  להגיע  מיהודים  מונעים  שניה  שנה  כבר 

לא יפעלו לפי הוראות יותר גרוע שזה מסודר כך שאם  
גבי   על  שעות  תקועים  יהיו  בתוך שלהם  שעות 

 האוטובוסים וזו רשעות. 

שאמרנו  מה  שדיברנו,  מה  לכולם  להזכיר  רוצה  אני 
זמן. הרבה  לא  וכל    לפני  הקורונה  של  העניין  שכל 

הסיבה שזה התחיל במדינת ישראל זה בגלל הרצון של  
שכבר השתלטו   .שהם המשך של הנאצים   ,הרשעים

דרך הקורונה על אירופה, אנגליה, ארה"ב, מקסיקו, על  
אוסטרליה  סין,  אפריקה,  דרום  אמריקה,  דרום  רוב 
ידעו שאי אפשר להשתלט על העולם   ועוד. הנאצים 

להתפ להרוס  בלי  ניסו  עמים  הרבה  מהיהודים.  טר 
השם  וולהשתלט על ארץ ישראל במשך ההיסטוריה,  

מאוד   שהיה  הראשון  המקדש  הבית  את  לנו  נתן 
מעל   ועמד  ורוחני  קדוש  מאוד  שנה    400שמיימי, 

ירד באמונה ובטחון שלהם   ם ישראל ונחרב בגלל שע
רץ  בהשם. ואחרי תקופת מה שוב עמ"י השתלט על א

המק  ישראל  בית  פחות ונבנה  שהיה  השני  דש 
שנה. ומאז שגם הוא   400בקדושה, אבל גם עמד מעל 

מיני   –נחרב   בכל  מתיישב  לארץ.  מארץ  ונד  נע  עמ"י 
כי   לברוח.  צריך  היה  בד"כ  שלב  באיזה  ושוב  ארצות 
בגלל איזו סיבה שמיימית בארצות רבות אוכלוסייתם 
הייתה נהפכת לשונאי ישראל. והמצב הזה קיים מאז  

 שנחשב ליהודי הראשון ועד היום.  אברהם אבינו

תבינו שכל מה שקורה בכדור הארץ, כל    –  ם ישראל ע
שקורה   קשה  מצב  כל  ע   –מלחמה,  ישראל תמיד    ם 

מעורב בזה. לא תמיד רואים את הקשר, אבל זה שייך  
מתחיל שוב לרוץ אחרי עגל הזהב   ם ישראל לכך שע

תורה   לו  שיש  יהודי  שהוא  שוכח  והוא  והגשמיות. 
לח חייב  ושהוא  וברגע ומצוות  התורה.  לפי  חיים  יות 

שהוא שוכח את זה ח"ו, הוא מתחיל להתדרדר רוחנית 
נדע.  שלא  הקב"ה,  עם  שלו  הקשר  את  שמאבד  עד 

כלל בד הבעיות  רך  מתחילות  זה  של   ,ברגע  השנאה! 
 הגויים כלפינו. 

ענקית,   קבוצה  רשעים,  קבוצת  יש  בעולמנו  היום 
כולל   בעולם  המדינות  רוב  על  שהשתלטה  קבוצה 

המסרים  ארה"ב,   באחד  ישראל.  וארץ  סין  רוסיה, 
הסברנו, שקבוצה זו קיימת כמה מאות שנים. והמקור 

הוא הכנסיה הקתולית ברומא ובן גוריון היה חלק מזה. 
מזה.  חלק  היו  החילונים  הציונים  המנהיגים  ורוב 
פעם,   שהסברנו  כמו  גוריון,  בן  של  בממשלתו 

י אייכמן  לקבכשהרוצח  מוכן  היה  וזכרו,  שמו  ל  מח 
העולם  מלחמת  סוף  לפני  הונגרי  יהודי  כל  על  דולר 

. הרי שבסוף הולשחרר אותו ממחנות ההשמד השניה
המנהיגים בארץ סירבו לתת את הכסף. אותה ממשלת  
גוריון שלט עליהם, סירבו להוציא מהבנק  מפ"י שבן 
כסף, אפילו שהיה להם בבנק הרבה יותר מזה. הם לא  

שהם   אפילו  מצוות,  שומרי  יהודים  בארץ  גם  רצו 
 . מרומניה, מצ'כוסלובקיה  מהונגריה,   כמותם  אשכנזים

סירבו   וחבריו  גוריון  וילדים   –בן  נשים  לגברים,  ונתנו 
אז   הגזים.  בתאי  שלמות  נולדה  תבינו  ישראל  מדינת 

יהודים  כלפי  ושנאה  שנשפך  יהודי  דם  על  וקמה 
נדע.  שלא  בהקב"ה,  אמונה  וחוסר  ושנאה  מאמינים 

מאז ועדיין    שניםשאפילו שעברו  חייבים לדעת    ואתם
עדיין הם עם שנאה עמוקה    .ההחילונים ששולטים פ 

ליהודים החרדים. אפילו עד היום שנתניהו הוא ראש  
כבוד,  יותר  קצת  מקבלים  המצוות  ושומרי  ממשלה 
בכל אופן הממשלה ורוב החכי"ם נגד החרדים. אבל זו 

שלנו.   גדולה  הכי  הבעיה  שלנו לא  גדולה  הכי  הבעיה 
 היא שרוב החרדים מבולבלים.

יש בארץ  שנים  גבי  על  "פרוספריטי" שנים  יש  ראל 
הימים  ששת  מלחמת  ואחרי  משגשגת.  שהכלכלה 

וגם הם הביאו    .הרבה יהודים באו לגור בארץ ישראל 
ומדינת   חדשים  ישובים  ובנו  והתיישבו  כסף  איתם 
גויים  וגם  יהודים  מאוד  הרבה  בעיני  עלתה  ישראל 
רוב   על  שהשתלטו  שהרשעים  לב  שמנו  ולא  בחו"ל. 

 . וב את האנטישמיות התחילו ש  – הממשלות שבעולם  
אנשים   שאותם  בגלל  אותנו  וזה  להרוג  אומנם  שרצו 

שוב    הקודם.בדור   התחילו  אנשים  סוג  אותו  אבל 
רוצים  הם  שאם  ידעו  והם  העולם.  כל  על  להשתלט 
באמת להשתלט על כל העולם, הם צריכים קודם כל  

 – להתפטר מהיהודים וזו מטרתם היום. כמו שאמרתי  
שהם  ברור  ושיהיה  מדינה.  בכל  כמעט  שולטים  הם 

הקורונהש את  רוצים    .המציאו  הם  הקורונה  ודרך 
שהם  שברגע  ובטוחים  ישראל  מדינת  על  להשתלט 
משתלטים על מדינת ישראל הכל יסתדר להם, בעיקר 

 ם להתפטר מהחרדים. רוצי הם 

נוסעים לגרמניה, מהארץ  כל שנה קבוצות של אנשים  
לפולין וכו' והם הולכים למחנות הריכוז להגיד קדיש, 
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על   סיפורים  ובוכים  לשמוע  הזמן  אותו  של  גיבורים 
בצורה  מהעולם  שהסתלקו  הנשמות  כל  על  ובוכים 

 קשה ביותר. 

הרשעים   של  הבא  על  שוב  השתלטו  כבר  והדור 
הם    אלה.  שהם בנו  מחנות ריכוזגם היום  העולם. ויש  

השמדה  מ  גם מאודוזה  חנות  ברוב מדינות  בהרבה   ,
ביניהם   מפורסמים  הכי  מחנות  הם  אלה  המדינות. 

פה,  שבתוך ארה"ב, באירו  (FEMA CAMPS)  פימה
 . באנגליה, בדרום אמריקה, באוסטרליה, ברוסיה, בסין

העולם ברוב  העולם,  בכל  אותם  "פלא ו  .ומוצאים 
 . הם גם קיימים במדינת ישראל   ,פלאים" פחד פחדים

אבל לא צריכים להיות מופתעים, כי במדינת ישראל 
  , הנאצים  יממשיכ עד היום בד"כ שולטים 1948משנת 

לאה תושבים היהודים וגם לא יהודים. מדינת ישראל מ
יהודים יהודים, אבל הם לא  יהודים  .  שהם כאילו  ויש 

לקתולים   קשורים  הם  אבל  יהודים,  נולדו  שהם 
אותם  שהתחילו   שנים את  מאות  לפני  הארגונים 

חשובה   הכי  מטרותיהם  היום  שמטרתם  זה   –מכל 
מדינת את  לחסל   על  להשתלט  ואז  היהודים  כל 

ישראל. כמעט כל ראש ממשלה היה מעורב בזה בכל  
ישראל ה במדינת  וגם  גם   .עולם  פוליטיקאים    והרבה 

המטרה של וכן היו מעורבים בזה עד היום.    בארץ גם
יותר   זה להשתלט על העולם והם פחות או  הרשעים 

זה את  ע.  עשו  בגלל  הכל  זה  ישראל אבל  הקנאה ם   .
ליהודים   הזה  בעולם  הגויים  לרוב  שיש  והשנאה 

והם מוכנים למות כדי להרוג את    .מתבטאת באלימות
ישראל    .דיםהיהו מדינת  על  להשתלט  רוצים  והם 

בגלל שהחרדים שהיו  ו  .בינתיים מצליחיםוהם    מבפנים
  – הקב"ה  באמונה ובטחון  ופעם מאוד חזקים באהבה  

להם הפריע  ומנע זה  כי    .זה  היהודים  על  ששמר  מה 
ביהודים לפגוע  האחרונים אבל    . מהגויים  בדורות 

וכל    .היהודים ירדו בכל העולם והגשמיות תפסה אותם
הגויי של  אותםהתאוות  תפסו  גם  היה  ם  זה  כי  חלק  , 

של   עיקרי החיים  העולםגוייה   בכל  בכל  ואחרי   .ם 
במדינת  לשלוט  התחיל  גם  זה  הימים  ששת  מלחמת 
החרדים  רוב  מאוד,  עצוב  הוא  המצב  היום  ישראל. 

בחדשות    .מבולבלים ששומעים  במה  מאמינים  הם 
שהרוב זה שקר ולא אמת.  והם לא מבינים ולא יודעים  

י אחרת. ולכן משיח עובד מאוד קשה  האמת היא לגמר
שה הבאה  השואה  את  וכבר רשעילעצור  מתכננים  ם 

ולהתפטר למעשה   התחילו. חשוב להם מאוד להרוג 
בא מהיהודים  כל  ישראל קודם  הייתה  רץ  זו  כי   ,

המדינהה מהתחלת  ארצות   .תוכנית  הרבה  עם  ויחד 
רוצים רשעיה הקורונה  שדרך  הקורונה  את  המציאו  ם 

החרדים לקבל את החיסונים שכבר לשכנע דווקא את  
 .נפטרו מהם הרבה הי"ד

הציונים והאו"ם הקימו את מדינת ישראל כדי לפתור 
המאמינים  היהודים  בעיית  את  היהודים    .סופית 
להקב"ה חזק  קשורים  שהם  ידעו    –  . האמיתיים  כי 

שהם   כדי  הזה,  מהעולם  היהודים  את  למחוק  שצריך 
השתלט על כל  רצו בגלל זה ל לכן הם  ו   .יוכלו לשלוט

, כי ידעו שמשיח יגיע רץ ישראל העולם ובעיקר על א
הם לא יוכלו אל  רץ ישרלא ,ואם הוא מגיע לשם  .לשם

בע לא  וגם  בו  שהםלפגוע  ישראל  המאמינים    ם 
 האמיתיים בריבונו של עולם. 

ע שאנחנו  זה  הקשות  הבעיות  אחת  ישראל אבל  , ם 
להיות שעומד  למה  מוכנים  לא  לא   .אנחנו  ואנחנו 

ולא מוכנים,   יכול  כי אנחנו שכחנו שהקב"ה הוא הכל 
רק הקב"ה    –ולא הרופאים    אהצב  אממשלת ישראל ול
חייבים לעשות    –  ם ישראל אנחנו ע  שולט בכל העולם.

ולהחליף   במראה  להסתכל  חייבים  את  תשובה, 
כיסוי  פאה שזה האת ה  .בגדים שלנו שהם לא צנועיםה

ישראל  לבת  מתאים  שלא  לבוש  .ראש  הבנים  ים וגם 
גרביוני כמו  שנראים  מכנסיים  עם  ישמור   ם. השם 

ז'קטים כל כך קטנים שאי אפשר לכפתר אותם. דבר 
. שוכחים גם גברים וגם נשים  –צניעות  ההכי פשוט שזו  

 שאסור לאכול ברחוב שכחו את זה.  גם את זה

 האוכל בחוץ משול לכלב ופסול לעדות 

וב יכול  הכל  שהוא  אבא  לנו  שיש  אין ל שכחנו  אבא  י 
ולא  כ לרשעים  ששומע  מי  עתיד.  אין  חיים  אין  לום 

אוי    –להקב"ה ולא משנה מי זה או איזה מעמד יש לו  
 להם... 

שיהודים  כדי  האמת  את  לכתוב  מאוד  משתדל  אני 
יתעוררו, כי עמ"י מאוד בסכנה והדרך היחידה לעבור  

בשלום   זה  ותורתו  –את  השם  עם  להיות  דבקים    ,זה 
. בר אחר, שום שקרבהשם ותורתו ולא מעניין שום ד

 .... אין עוד מלבדו –שלא נשכח אף פעם ו

 אין עוד מלבדו 
 אין עוד מלבדו 

 אין עוד מלבדו 
 אין עוד מלבדו 



 תשפ"א ן כ"ג סיו –בן גולדן 

 שמעו ותחי נפשכם:
 077-263-888 - , בארץ מאוטיסטים נוספים לשמיעת מסרים 

 1-646-5853064 –בארה"ב 
 לקבלת מסרים כתובים וכן לקבלת חומר לחיזוק, בצניעות 

333-7111-052וכן, הדיסק מגלות לגאולה חינם    

 ורעות שמעבר לכל דמיון י מאאנחנו בפנ 
 

 

המלחמה התחילה. לאו דווקא המלחמה שיש לנו באחרונה    –  עמי"י עמ"י עמ"י
קוראים   שהם  מה  את  שהקימו  מרגע  למעשה  התחיל  זה  אלא  הערבים,  עם 
"מדינת ישראל". וכל המלחמות שהיו מאז פה בארץ ממלחמת השחרור עד 
היום שייכות לרשעים שקוראים לעצמם "ציונים". אבל הם לא באמת ציונים.  

שיי לא  "ציון"  קוראים  המילה  שהם  במה  פה  ששולטים  לפוליטיקאים  כת 
 מדינת ישראל. 

הם בנו מדינה על האדמה הקדושה של ארץ ישראל כדי לחסל ח"ו את הדת  
היהודית ואת היהודים שמאמינים באמת בהקב"ה ותורתו, חסידים וליטאים,  

 ספרדים ואשכנזים. 

יותר מכל האילומינטי יודעים שעמ"י האמיתי הוא הסכנה הכי גדולה בשבילם 
צבא חזק שקיים בעולם. הם הקימו את המדינה כדי להפוך אותה לארץ עובדי 
עבודה זרה, ארץ שהאוכלוסיה הולכת נגד ח"ו הקב"ה. הם לא מפחדים מצבא  
הם   שם  שגם  מרוסיה  מפחדים  לא  הם  שם.  שולטים  הם  כי  ענקי,  אמריקאי 

ה ואירופה כי שולטים, הם לא מפחדים מאנגליה, אירלנד, סקוטלנד, סקנדינבי
הם, הרשעים עובדי   – גם שם הם שולטים. וברוב העצום של המדינות בעולם  

 שולטים.  – עבודה זרה 

 אז למה הם כל כך מפחדים כביכול ממדינת ישראל?

 כי מדינת ישראל זה שקר, שהציונים בכוונה בנו על אדמת ארץ ישראל. 

 קודש. –ארץ ישראל היא 

אילומנטי הקימו אותה, כדי לגמור מה  שקר שהרשעים ה –מדינת ישראל היא 
 שהיטלר התחיל.

אתם צריכים להבין שכל אותן ארצות שהם היו בני ברית עם ארה"ב וכו' גם  
שנאו את היהודים, לא רק היטלר, אבל הם שיחקו משחק של רשעים גדולים,  
שיחקו משחק ועשו הצגות שהנאצים הם הרשעים והם כאילו הטובים, אבל זה  

 לא אמיתי!  היה לא נכון,

הם    –עמ"י   ואולי  העולם  כל  על  להשתלט  זה  הרשעים  של  הגדולה  המטרה 
נמצא  שלנו  העולם  שכל  יודעים  הם  יצליחו.  לא  הם  אבל  לזה,  מעבר  רוצים 
בסכנה פיזית מאוד גדולה. הם יודעים שבא לקראת העולם שלנו מיני מערכת  

עם    –שמש   שלנו.  השמש  של  מגודלה  כעשירית  שמש  לכת  כוכבי    7שזו 
מיליוני   אחריה  מושכת  זו  ומערכת  הזו  הקטנה  השמש  מסביב  שמסתובבים 
של  באורך  בערך  שאולי  ארוך  זנב  מעין  שיוצרים  ואסטרואידים  מטאורים 

 כמיליון ק"מ.  

הזו מוזכרת בזוהר הקדוש שנקראת "השביט"   והיא סכנה גדולה    – המערכת 
כדור הארץ. פעם  לכל העולם שלנו. וזו לא פעם ראשונה שהיא מבקרת אצלנו ב

הייתה במבול. ואנו יודעים    –ראשונה שמערכת זו ביקרה אצלנו בכדור הארץ  
ואנו יודעים ברור שמערכת זו בדרך אלינו   . דאי שזה היה גם ביציאת מצרייםו

ולפי   באחרונה  עכשיו,  שיש  והענקיים  הרבים  הטבע  ברור  אסונות  זה 
קרובה  מאוד  הזו  זה    .שהמערכת  את  יודעים  לפחות  והרשעים  שנים,  הרבה 

תשכ"ה   השביט    .למניינם  1965משנת  של  הזה  לביקור  מתכוננים  והם 
 בבונקרים ענקיים ורבים בכל העולם. 

ישראל   –והמלחמה שעומדת להיות בקרוב זה לא מלחמות שיש לנו עכשיו  
נגד ערבים או אמריקה נגד רוסיה וכו'. זה האילומינטי או הסדר עולמי חדש נגד 

חולמים להיכנס לבונקרים שלהם שבנו אותם עם טכנולוגיות    העולם כולו, והם
חדישות. עם כבישים לנסיעה במכוניות ומשאיות ויש גם מסילות רכבת עם  

 רכבות שנוסעות במהירות בזק, שמדהים אותי. 

מטרת הרשעים עכשיו זה להמשיך לסחוט מכל העולם כמה שיותר כסף, כי 
בשביל לשרוד ולשלוט על כדור  הם צריכים מימון לכל התוכניות שיש להם  

 הארץ גם אחרי שהשביט יעבור פעמיים את כדור הארץ. 

 

 

בטכנולוגיה מתקדמות  היותר  המדינות  במיוחד  בעולם  המדינות  כל  ,  כמעט 
הרשעים ע"י  א  . נשלטות  על  להשתלט  רוצים  במיוחד  ישראלוהם  כי רץ   ,

 הרשעים והצדיקים שניהם משתמשים בעיקר ברוחניות.  

האמיתי צמודים לגמרי להקב"ה שהוא הכל יכול ולתורתו    הצדיקים שזה עמ"י
 שקיבלנו בהר סיני. 

הרשעים ששולטים על העולם הם כת ענקית שמתפללת אך ורק לשטן שלא  
 יש לו את הכח של הקב"ה ח"ו.  ,והם בטוחים שח"ו הוא השטן  .נדע

 זו מלחמה אמיתית!!!

שיורדים היהודים  עולם  כל  ו  אל  בו  שוקעים  המיותרת  עוזבים את  הגשמיות 
ומתחילים  ספק,  בלי  לגמרי  אוסרת  שהתורה  דברים  ועושים  היהודית  הדת 
יש   מציאות  יש  השטן.  שהוא  לנחש,  קשורים  שהם  הרשעים  כמו  להתנהג 
סבירות מאוד מתקבלת על הדעת שהם לא ישרדו ולא יקבלו עולם הבא בשום  

י  –אפילו לא גהינום ואפילו לא כף הקלע    . צורה יאות  עלמו מהמצ הם פשוט 
 לגמרי.

המלחמה העולמית הבאה תהיה מעבר לדמיון של רוב האנשים בעולם.    – עמ"י  
בנוסף לכך ההרס שהשביט יגרום כשיעשה את הסיבוב שלו הלוך וחזור ויעבור  

וזה ינקה את    . חזור שלוהו את כדור הארץ פעמיים בתוך זמן לא גדול בין הלוך  
 ל חלק גדול של עמ"י. כל הלכלוך הרוחני שתפס את כל העולם כולו כול

המלחמה שמתפתחת עכשיו בכל העולם כבר תגיע   –לא לשכוח    –ולכן עמ"י  
וזה יגרום שיישארו יחסית    .בסופו של דבר להרס שאני לא יודע לתאר את זה 

 מעט יהודים ועוד פחות גויים לעומת מה שהיו. 

  העולם הבא יהיה מבוסס על הצדיקים וצדקניות שיישארו אחרי כל האסונות, 
שישאירו את העולם במצב ששליש העולם ייחרב לגמרי, שליש ייפגע קשה  

כמעט פגוע  יהיה  לא  ושליש  ארץ    . מאוד  נמצאת  שבו  האחרון  השליש  ועל 
 ל העתיד שיבוא. כ בנה בית המקדש השלישי וישראל י

משיח כבר פה וכולנו צריכים להוכיח להקב"ה שאנחנו רוצים שהמשיח    – עמ"י  
יתגלה. הוא סובל מאוד, כי הוא מנסה כבר עשרות שנים לקחת את העברות  

עצמו על  עמ"י  העברות    . של  כל  בשביל  כח  אין  צדקנו  למשיח  אפילו  אבל 
של   הזה  הדור  ליהודיםההאלה.  שאסורים  דברים  של  גבול  כל  עבר    ,יהודים 

שהעברות    דברים  אותם   את   הפכוו כאילו  ח"ו  מחייהם.  נפרד  בלתי  לחלק 
 הקשות האלה שלהם הם חלק של התורה הקדושה ח"ו. 

גם בעולם הזה וגם בשמיים לעורר זכות כדי   –משיח פה ומשתדל מאוד    – עמ"י  
להציל אותנו. אבל אם אנחנו מסרבים לתקן את עצמנו, הוא לא יכול עם כל  

לו להציל את בעלי העברות שהם רוב היהודים  הכוחות הגופניים והרוחניים ש
 היום, שלא נדע. 

יוכל לחזור אלינו בעתיד הקרוב    –עמ"י   בן עטיא שהוא  תתפללו על אליעזר 
יענה לתפילותיו להציל את כל עמ"י אפילו אם לא מגיע לנו שום   ושהקב"ה 

 רחמנות מן השמיים. 

 



 המפתח של עם ישראל לנצח נצחים 
אנו עמ"י נשרוד, כי יש לנו את הסוד, את המפתח לנצח  

 אז זה יפעל בעדנו.   -  אם לא איבדנו אותו .נצחים

ם   קוראי ו  שאנ ם  העול ו  ולמנ ות " ע ציא מבלבל  "המ כבר   ,
עכשיו   ם  ול הע את  להכיר  ה  קש ה.  איומ צורה  ב ותנו  א

הזהביחס   ם  משנה  , לעול תר  יו או  ה  שנ לפני  ה  וזה  .  שהי
אמיתי    שלב שאנחנו חייבים לעבור, הודי  י שכל  שלב  ה  ז

ן,   ם  יבי ו,  א של ם  העיניי את  וח  אם  יפתח  המ את  תח  יפ
ה את  ו,  של בנה של ברורו,  ה  ה  קרולשהע  ,וירא ש ה  הז   , ם 

קר קר  ,ש וא    . ש ה, ה קב" ה ם הוא באמת נאמן ל ן, א הוא יבי
ו יש    ,יבין ק  שבעולמנ ה שיש  ר הי ה נ ! איך ז ט אמת ק  מע ר

ם   ובטוחי בשטן  ם  שמאמיני ם  הרשעי כי  אמת?  ט  מע
ול וא הכל יכ טן ה הש ם הר,  ש "ה  שותע קב ם    , של ה ולטי ש

ולו כ ולם  הע כל  כל    . על  של  ות  צבא ה את  יש  הם  ול
השונותה ות  שאפשר    .מדינ וכלל  מש הכי  ק  הנש את 

ם ול הע וסיית  אוכל נגד  בו  ם    .להשתמש  וחי בט הם 
הכל על  ט  שול ום  ושל חס  ו  צמ ע טן  הש ם    .ש צי רו ם  וה

את   הביא  ישראלל קורבן   עם  ו   ,כ צמ ע טן  לש ה  כי    .כמתנ
ק   ור אך  ם  שייכי אנחנו  כי  ם,  לה מפריע  ישראל  ם  ע ק  ר

הם ומפחיד אותם ה וזה מפריע ל " קב ה ו  אבל עכ  .ל ם  שי ה
מ  ם  מפחדי הודיםהלא  את    ,י לבלבל  בגדול  הצליחו  כי 

כולו היהודים  ,העולם  רוב  את  כאילו    .כולל  הביאו  הם 
ם   .מגפה, אבל זו לא מגפה בכלל ה ו פשוט, אבל  זה משה

ם ופאי ר על  ם,  העול בכל  ם  ולי ח בתי  על  ם  טי ול על    , ש
הרפואי ם  העול כל  על  ות,  לבד.  האחי ו  תבינ אז  ובכל  , 

ם   אנשי יש  ופן  האמת  א את  ם  ודעי ם  שי שמתנגדי
קר  ם שזה ש ומרי ה בכלל  וא ה קש   .ואומרים שזו לא מחל

של   ות  קורבנ כ ם  ציגי מ ם  שה ם  והי הגב ם  המספרי ו
ה   קורונ ור   –ה גמ קר  ש ם    .זה  וסף  וג על  בנ ם  קרי ש מיני  כל 

מזה   ום  י כל  מתים  וכמה  ולה  שח ם  – מי  קרי קרים  , ש   ,ש
ם קרי ורת  ו  . ש קש הת על  רשעישה  מאמר על  טים  ול ש ם 

ה קשורת,  ,המדי וחים שזו    על הת ם בט אמת,  האז האנשי
ם  ם מפרסמי ה שה ! מ קר ה ש  אבל ז

ם ב  רשעיה ולטי ! כֹם ש  ח

 אין בן דוד בא עד שתפשוט מלכות רומי הרשעה      
 בכל העולם כולו תשעה חודשים. )יומא י'.(

מ י של  מי  ו ות ר מלכ ה  דרך ב ה ,  ינ.ב. ו מי שט )רו התפ ה ל ר בח נו 
ה"ב   קר אר עי מערב ב ה צות  ם אר יו ה הם  ו ו שי מע או  צ י ש דום  א

בר   דוע לכל  שי ה  רונ ו הק ף  הנגי צת  הפ י  " ה ע ן( ז יק הות ם  לל ובכ
טנט   כפ שום  א ר הו ו דם.  א בני  "י  דה ע מעב שהוא יוצר ב דעת 

"י שר ס  יט יל גי שע ב של הר ה  ש חבר " תו    .ע או צו  הפי ש "י  ע ו
ורת  ב ש תק עם  ד  ח ה י יל ה תח נ וו ם בכ רת  שקת – עול ו

אלו   "י  ע ם. ו דול בעול ד ג ו פח דם יצר על י וטין  שלטת לחל שנ
"י   ף וע הנגי מ ים כאילו  חול תי  צחו בב שנר ה  אל ף ו הנגי מ שמתו 

כאילו   ם ו בעול ה  יק ו פאנ ' יצר כו ם ו המתי ספר  מ שקרים ב
.' כו שונים ו ום  וקי חר ח ים,  סונ חי סגר,   , סכות מ בים   חיי

 כות רומי מתפשטת בעולם. וכך בדיוק מל
שט   ו של לחזיר. פ מ הנ שע  ו הר שי כע וק  די הם ב נן.  מתבו נ.ב. ל

ם   אי ף וב הנגי צו  הפי הם  ך  ר. כ הו י ט שאנ או  ר ר מ או ו ו טלפי
ת סכו מ של  ת  ונו פתר עם  רוק  ,סגר ,לעולם  י '   ,תו  כו ם ו סוני י ח

ש א ר מ כנן  ן מתו י די וע ה  הי הכל  ש יבין  מתבונן  ה  ו
ור(  וזוהי האמת לאמיתה. צ  )בקי

המד וב  אבל  לר כלל,  ב וני  הגי מע  נש לא  ה  ז ם  ול בע ות  ינ
ה  ובד ע ו  שעיוה   .ז ה  ם  ר ות  האל נ מדי וב  ר על  ם  ולטי ש

ם ול ס    .הע הר הביא  ל שצריך  ט,  השבי מ ם  מפחדי והם 
שמש   של  כת  מער מיני  ה  ז ט  בי הש  . ם ול הע וב  לר ענק 
ם   ע מש  הש סביב  ם  ובבי שמסת כת  ל וכבי  כ ה  שבע ם  ע

וך אר ות  -זנב  מא ם  ע וך  שלאר ם  וני ם   מלי ורי טא מ
ם ואידי טר ם,   .ואס ה לא סת ה וז ה הרב ו על ז וכבר דיברנ

הכל את  ברא  ם  הש ה.  הקב" ל ישיר  שייך  ה  ולל    ,ז את  כ
ו שמיימישה  ה ה מש ט וז ה  . בי קבל ור ב ר וב ב ת ה כ   , ועל ז

והר  . בז

אות   ליה  דאיתג עד   ' וכו חא  דמשי לא  לרג פה  תצ ל  א
עלמא  דש.ב תגלה כוכב ח ל שי  ר"

 

ולה סימן יח'( "א ערך גא ות הגר ור והר  )א וני הז יק י ת  עפ"

כבר   כי  אמיתי,  ה  שז ספק  ן  אי ם  אז  הענקיי ם  האבני
ץ האר ור  כד ב ם  וגעי פ ה  ם    .האל ורי טא המ ש ור  בר ה  וז

הם  ה ו  ו  שב ום  מק כל  ב רב  נזק  ם  ושי ע ם  ואידי טר אס
ם ות א ם  מצלמי ם  האנשי  . ם וגעי יש   ,פ ם  ול לכ ט  כמע

ט   בי הש וכב  הכ את  ם  ואי ור ה  מצלמ ם  ע ון  אייפ
ם ם   .בשמיי י ותנ ה, אבל לא נ ות מז ונ יש אלפי אלפי תמ

הופיע באינ  ה ל ר. אבל הלז ם אח קו ום מ ט ובש ם  רשעי טרנ
ם   וך ה בר ול,  יכ הכל  צור    .השם  לא  לע ם  ולי יכ לא  הם  אז 

הכל ם    ,את  וה האמת  כל  ה  את  מ את  ות  לשנ ם  יכולי לא 
ה קור הם  ללכן בכל אופן    . ש ם כבר יש ל ול ם בכל הע אנשי

ה יתנגש   ה מאוד מפחיד. יש פחד שז ט וז ות מהשבי תמונ
ה לא יתנגש ם כדור הארץ, אבל ז וב    . ע ור מאוד קר ה יעב ז

הארץ ור  ה שכןלכד ה ,, אבל מ ו ם  ואידי טר ם  האס מטאורי

 ט' תשרי –בן גולדין 
 ערב יום הכיפורים

 תשפ"ב



רב ק  נז ו  ו  .  יעש עש ם  ה וכבר  ם  ולי גד מאוד  ם  ה מ ק  שחל
ה ורני קליפ ב ק  נז ון  ה  ,בסיביר  ,המ ם  ברוסי פלאי ופלא   .

ם מדהימי ם  ויי שינ ם  ג הארץ   שיש  למשל    .בכדור 
ם  קו מ ו  באות לא  כבר  והדרומי  צפוני  ה ם  קטבי זזו    .ה הם 

ק  בדיו לדעת  אפשר  ם    ואי  פע ו  ום.  כמ והדר צפון  ה ה  איפ
ובד   ע לא  צפן  ה    כמוהמ משנ לא  וזה  ם  צפן  אפע מ ה  ז ם 

ק ביד או   החזי צפן  קטן שאפשר ל ון  מ צפ יותר משוכלל. ה
וזה   תז וכל  זז  ה  ז דרום,  לא  כבר  ם  והדרו ון  צפ לא  כבר  ה  ז
הארץ   ור  כד ושבי  ות הארץ  ור  לכד מאוד  מסוכנת  כזאת 

ה.  ול ה גד  בסכנ

"י   מה    –עמ ו  לנ שאין  ו  תרגיש ם,  העיניי את  ו  תפתח
ות   צב  לעש הבמ לז וף  ס ה  ויהי עכשיו   שזה  ו  אבל  כמ  .

ם   ם אמיתיי הודי ם. אם  ישרדו  –י ם מאמיני ק אם ה , אבל ר
ופו של דבר צב שבו   , בס ה מ הי הודי    י ול י וא כביכ ה ם ש אד

מאמיןעדיין  ו היהודי    , לא  את  ודי.  ה י לא  וא  שה סימן  ה  ז
וכמה  ה הח ו, לפי  אמיתי אפשר להכיר אותו לפי הלב של

ו ה  . של צי טליגנ האינ מכל  ותר  י להכיר    אבל  אפשר  ו  של
היכולת ותו לפי  ולת א ו , היכ טוב ולרעשל לפי  . להבין בין 

ה   קב" ה ל קרב  הת ל את    כי היכולת  חר  א ם  ע לאף  אין 
ה.  האל ות   התכונ

"י   תתכ ההגיע    –עמ  ! וזמן תתכוננ  ! ו ם    וננ קשי ם  לזמני
תר  ו ו   .בי ותנ א ציל  י ה  קב" ה ם    ,אבל  הודי י ק.  ספ אין 

ש ם  ון  יאמיתיי טח ובי ה  אמונ עם  בר  ד של  ופו  בס ו  שאר
השםיוש בת  אה עם  ם  .  שארו  הודי י הם  ש וכיח  י זה 

ם ציל  אמיתיי י ות   והשם  על  א טה  השתל ש מהרשעות  ם 
ולו.  ם כ ול  הע

וננו   שאנו    – תתכ ו  כמ ם  ול הע של  וף  הס  ! ישראל ם  ע
ה. מכ ות את ז בר לרא ק! אפשר כ ם אותו, באופ  ירי

ו   ישראלאנ את המפתח    עם  הסוד,  את  ו  לנ יש  כי  וד,  נשר
ם צחי נ צח  ו   . לנ ות א ו  איבדנ לא  ו.    , אם  בעדנ יפעל  זה  אז 

אי   אבל  ה,  ז את  ו  לנ וב  לגנ שאפשר  חשבו  י ם  הרשעי
ק  הזה  השם ברא את המפתח    . אפשר הודי ור הודי וי לכל י

ה  הז בסוד  השתמש  ל ם  יכולי ם  ם  ,  ה אד ולא  הזה  במפתח 
ר.    אח

ו וזכרו ון ימח שמ ו בן גורי ם כמ ציוני ו את    . ה וכל אלה שבנ
ם   לע הסופי  ון  הפתר ה  הי י ה  שז כדי  ישראל  מדינת 

צח. אבל הם    הם  ,ישראל ם ישראל לנ טר מע התפ ם ל צי רו
ו צליח י ולא  ו  צליח ה ו  .  לא  ואפיל ו  איתנ השם 

לא ו  חזר ול  כביכ קורסים  ישראלשהאפי ות    רץ  לבנ כדי 
ה  ה ש קרטית  מ ו ודית ודמ ה ה י ה מדינ זו לא    – ם קוראים לז

ולא  ודית  ה ה י ה מדינ ת. מדינ טי קר  דמו

שתטחון   עד  קמח  מה ם  הסובי הפריד  ל "א  שא ו  וכמ
ישראל   מעם  רב  הערב  להפריד  "א  א כך  טב.  הי תבואה  ה

ות  הגל קושי  "י  ק ע '(.ר א ה י מ של אבן  הגרא  ( 

ה,   אל כל  את  ציא  ו י ם  ם,  את  הש אמיתיי הלא  כל  את  כל 
ם  מפה,    .הרשעי יברחו  הם  הרשעים  הם  מ ול  גד ק  חל

צות אחרות   ו שם באר ות ות וימ צות אחר ו מפה לאר רח יב
ו. ט יעלמ חרים פשו תעמ"י    וא ות כבר    א וף של הרשע הס

ק  ם באופ ואי  . ר

ו  אנחנ "י    ,אבל  לא  העמ ה  ז ברגע  ו  עכשי ם  חייבי אמיתי 
ות ם  ו  . לחכ הרשעי של  ם  קרי בש להאמין  ק  להפסי

ק  ו בר להפסי האמין בכל ד האמין   ל הם, אלא ל ק    של אך ור
"ה קב ה ה  וגם זה    . ב צערי הרב  נהי ולבל, כי ל ם  ומב יש רבני

ם   בולבלי שמ ם  רבני הרשעים ויש  ם  ע ם  נגד    עובדי
האמיתיתה ות  תן    . יהד י לא  וא  ה ם,  אות קח  י ם  הש אבל 

ם.  הודי ם לעשות דבר אחד רע לי ה  ל

זמן   ישראל  –הגיע  ו  –  ,עם  תשמח תעשו    , תשמחו,  אל 
ות הי ל ול  יכ לא  ה  שז ו  כאיל ם  יפי לא  ם  צופי ו  פר תדע  .

וב קר ם  הרשעי וף של  הס ה.   ,ש וב קר ולה   ושהגא

יכול    הכל  אבל  יכול,  הכל  הוא  ה  קב" ה ק  שר לשכוח  לא 
 ! לפחד ה  מ אין  לפחד  לפחד  שר  אפ  ולכן  באמת  אבל 

ו  שלנ הרע  צר  הי טן    .מ הש ם  ע ללכת  ול  כביכ קל  ותר  י כי 
ומץ   א וס  לתפ מאשר  וזכרו,  ו  שמ פחד  וימח  בלי  ות  לחי

ם    ,כמו שצריך ובלי פחדואם כל יהודי יחיה    .לפי דרך הש
ם. אז מיד תהיה גאולה שלמה.   ו מחכי ם אנחנ  בינתיי

ו   ותנ א ות  להעל יכול  קא  וו ד הזה  ור  הכיפ ום  הי וה  ו גב תר  יו
ומרת  א זאת  ון,  הראש ם  ם    ,מאד ולי יכ ו  אנ שמהתחתית 

ם.  צחי צח נ ה של נ וב הגיע לג בזבז    ל ! לא ל אבל עם ישראל
סתם   לא  וא  וה הגאולה,  את  להביא  צה  רו השם   ! זמן

 ! ו וי בנ הכל תל ה  צה מאוד וז ו הוא ר צה,  ו  ר

בֶל  בָּ נַהֲרוֹת  צִיּוֹן:    עַל  אֶת  כְרֵנוּ  בְזָּ כִינוּ  בָּ גַם  שַבְנוּ  יָּ ם  שָּ
קלז ם  הילי כדי    –   א(-)ת ו  האל ות  בדמע נשתמש  ם  א

ור את האמת ות בר ו בעתיד    , לרא תת לנ ה יכול ל קב" אז ה
וב מאוד  קר צח האת ה !  נ ם צחי  נ

"י  ן...   –עמ ... אין זמ ן זמן .. אי  אין זמן.

   !משיח כבר פה ורק מחכים שהוא יתגלה

ים שמעו ותחי נפשכם: יסט וט ים מא סר יעת מ שמ  ל
ארץ:  "ב:  077-263-8885ב רה א  1-646-5853064ב

ביםל ו סרים כת לת מ וק קב חיז חומר ל 0   ו 5 2 - 7111333 
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כולנו נצטרך להיות כמו נחשון שקפץ לים 
!  – אבא  קשיב טוב  ת

ונן,   התכ ל ם  מעט  הצריכי עוד  ם,  נגמרי ט  כמע ם  חגי
ו   ואנחנ תורה,  חת  וח,  בשמ לשמ ם  חייבי ה  ור ת שמחת 

ה   ור ת בשמחת  התפלל   , זההאבל  ל ם  ג ם  חייבי אנחנו 
ם  ול הע החג  אחרי  כי  ות,  אותו    ,בדמע מכירים  ו  שאנ כמו 

ו אותו ם הכרנ ו כמו שפע ה הרבה    ,א ם ויהי ישתנה עוד פע
תר מפחיד ושונה ומשונה.  ו  י

ות  תוכני יש  ם  כך    , לרשעי כל  ות  שרשע להאמין  ה  קש ש
ו  כד על  טת  שול בר  כ ה  הארץמפחיד צטרך    . ר  ונ

בשכל ושל  להשתמש  ות   , נ ו  ובנשמ השם  בו   שלנ הבת  א
ו לרוב    ,שלנ עוין  ם  קו למ כבר  הפך  שנ ם  ול בע לשרוד  כדי 

ם.  הודי ם ובמיוחד לי וסיית העול וכל  א

ע    עם ישראל! אחים שלי! אחיות שלי!  ו  ו צ  פ  קטן  ם  אנ ן  פ
ם  בעול העמים  כל  ומת  לע ישראל  .יחסית  שזה    ,בארץ 

האמיתי,   ו  קטןיחסית  שביתנ בית    .הוא  ה  כשהי ם  אומנ
רבה   וה ה  גדול ותר  י ה  הרב הייתה  ישראל  ארץ  קדש,  המ

ה ו ב ם גר הודי ם של י קטין את א .  מיליוני ה ה קב" רץ  אבל ה
ם    ישראל. שהעמי נשרף,  קדש  המ שבית  חרי  שא כדי 

ארץ   ה  הי ם  שפע טח  הש את  כך  כל  צו  יר לא  חרים  הא
ה  שישראל   לכן  היית ם  רחתקוד ו פ ם    ,מאוד  צי ע עם 

ונוף ה  ק תהי ו  .צמחי ויר ם  מי ה  הרב ם  ע נהפך  זה  ו  . ה 
ה ם  ,לשממ שפע ו  כמ גדול  לא  ר,  השם  את  ו   .למדב זה 

ה בכוונה השתלט על   ,עש צו ל ם לא יר כדי שעמים אחרי
קודש.  ם ה קו  מ

  ! ם ישראל ו:  וע םתבינ טים בכל העול ם שול כולל   , הרשעי
ישראלב ה  . מדינת  רתם  ארץ    יאומט כל  את  וך  להפ

ויי ג ם  קו למ ה  .ישראל  לז ם  המתנגדי כל  את    , ולחסל 
ויי לגמרי קום ג וך את א"י למ ם שונאים את  רשעיה  . ולהפ

ורתו  ות "ה  קב בה ם  שמאמיני הודים  ה    .הי פ ט  ששול ומי 
רב ערב  ם  ה אבל  ם,  הודי י ול  הם כביכ ו  הם  ו . עכשי באמת 

ם ם בכל העול טי ול ם . ש וז בכל העול ות ריכ ם מחנ ה   , יש ל
ק  ו ו  בדי ה כמ םשהי צי "ש  ,לנא םימ צי ם לנא הם שייכי   , כי 

ם.  צי ם המשך לנא  ה

יש    .כמה שאנו קטנים, יש לנו כח אדירתדעו  עם ישראל!  
ם   .לנו יותר כח מכל העמים ביחד וה ם  ה ט עלי ול השטן ש

חס   "י  עמ את  לחסל  הכח  את  יש  שלשטן  ם  וחי ט ב

ום ום    . ושל ושל חס  ול  יכ הכל  הוא  טן  שהש ם  ושבי ח ם  וה
ור  גמ קר  ש ה  ם  וז טיפשי ם  וזה    , וה כתוב  ה  וז ור  בר ה  ז כי 

ולם אחד ק בורא ע ול אחד, יש   . ידוע שיש ר ק כל יכ יש ר
ה קב" ה הוא  ו אחד  ם  קי ו אל ק  את    . ר ברא  ו  צמ בע וא  וה

טן ם   .הנחש ,הש צריכי ו  הם הי ו  ואשת ון  ם הראש כי האד
ונ "ה  קב ה ל נאמנותם  את  וכיח  ה אנחנו    . כשלול ה  ז ובגלל 

ו   ור אחרי דור אנחנ ור. וד חרי ד ור, א חרי ד ם, דור א ובלי ס
הבין את האמת  ו ל ם ביכולתנ ורדי ו שומרי  ו .י ו שאנ אפיל

ורד.   י הכל  ות,  צו אין  מ בתחתית,  כמעט  אנחנו  ועכשיו 
כבר לרדת  איפה  הכל  ו   .כמעט  אז  ם  ולי ע לא  אנחנו  ם  א

ונעלם הרס  אבל  ,נ ם.  ו ושל חס  הרע  ם  וג טוב  ה ם  השם    ג
ו ותנ א ציל  י וא  ה ות,  הי ל ה  לז תן  י ם   .לא  קו ל ו  לנ ור  יעז הוא 

ם ולהרגיש   הבין  על הרגליי בחר  ול ו, העם הנ וב מי אנחנ ש
ה  קב" ה ה שיש    .של  ול ה הגד ו שוב נרגיש את האהב אנחנ

ה   " קב ה ואליל ם    .נ ג קב"ה  ה ל ו  יתנ ם  האמיתיי ם  היהודי ו
ם כלפיואת   הבת ם   . א ם   כי פתאו ררו    ה וירגישו שאין  יתעו

מל ועוד  ות    .בד להי ם  צריכי ו הנבחר  ם  הע ם  שה ו  ירגיש
ה  קב" ה של  ק  חל ם  וג צמוד  ה    .לגמרי  אל ו  וכל  שירגיש

ה   ז את  ו  ותויבינ אמיתי ות  הודי י ות  נשמ וב    , הם  ש ו  שיגיד
דמעות רבה  ה ם  ע ויבכו   " ונשמע ה  ה    ."נעש הרב לפני  כי 

את   העדפנו  כי  יכול,  הכל  ה  קב" ה מ ו  קנ התרח ו  אנחנ זמן 
הזה. ם  הב ושל העול קר של עגל הז  הש

האין   ול  יכ הכל  ל לגמרי  לחזור   ! ישראל ם  ע  ! זמן הגיע 
וף צח  כדי   .ס לנ ות  לחי ושנמשיך  ות  ציא מהמ ם  נעל שלא 

ק של הכל יכול.  ם כחל צחי  נ

קריב   ולה השלישי  קדש  המ לבית  הגיע  ל ם  צי ו ר ו  אנחנ
ולק  ות  קב"ההורבנ ה ל ות  ק   , רא ספ בלי  ם  יודעי ו    , שאנ

 ! ו ול ושאין עוד מלבד הכל יכ וא  ה  ש

ם,   תיעל הרשעות  ה,  ישתנ הכל  זה  חרי  ם    2/3וא העול
לא   אבל  ב,  חר ישראל. י ישראלא  ארץ  בית    רץ  תגדל, 

ה   פנימ וכשניכנס  מהשמיים  ירד  קדש  בית  המ תוך  אל 
אז  קדש  ם    המ מכירי ו  שאנ כמו  ם  ונרגיש    – החיי ו  יעלמ

הב  לתאר  א איך  ו  אפיל ודע  י לא  שאני  "ה,  קב לה ולה  גד ה 
ה  ז ה  נרגיש    .את  גדול כך  כל  ה  הב ה  א " קב ה לכל  אל  ם  וג

"י וע  .עמ מעכשיו  ול    , אז  ד אבל  גד מאוד  חן  מב ה  הי י
התייאש ל ו  לנ ל  .ואסור  ם  חייבי ההאנחנו  קב" ה ל ות    , רא

ם בכל מחיר להתנגד   וכני ו מ ו לגמרי ושאנחנ ו אית שאנחנ
ם ה   ,לרשעי זר ה  עבוד ובדי  ה    לע ולאל ן.  בשט ם  ולמאמיני

ל יא  -דנ
י  שר כ' ת

פ"ב  תש



קב"ה   ה ש ם,  לכ הזכיר  ל צה  ו ר ק  ר אני  בשטן  ם  שמאמיני
וא   ול  ה יכ הוא  כל  ק  ו ו למח ול  יכ ה  ובשני השטן  את  ברא 

ת.  ו ציא ותו מהמ  א

הגיע    ! ישראל ם  ות  הע הגשמי כל  ם  ע ק  להפסי זמן 
ותרת היהו  . המי ות    ,איך שלא י ור לכםתלא  הגשמי כי    ,עז

יפלו,   ם  הכספי קרוב  ה ה  ובעתיד  וו ש ה  הי י לא  הכסף 
ם ו ם    .כל צי מהנא ם  קי חז ותר  י ם  רשעי ו  קמ וכבר  ו  קומ וי

ם ם    . ימח שמם וזכר טי הם כבר משתל ולםו השם  ו   , על הע
ם פע אף  ו  הי לא  ם  שה ו  כאיל ותם,  א ק  "י    .ימח עמ ו  ואנחנ

ה  קב" ה ל וכיח  לה ם  הגיד  חייבי ל ם  מוכני ו  שוב    שאנחנ
ה   נעשה ונשמע  ם כל הנשמ ה  ע וא ישמע את ז   , וברגע שה

טובה .  הפך ל  הכל ית

ו   וננ תתכ ישראל  ם  רב.    2/3ע יח ולם  לא    ,לגמרי  1/3ע
ו  יישאר   ום.  ממנ ה.    1/3כל קש פגוע  היה  "י  ו י שהיא  א

ט כמע יפגע  שלא  רח  ,בשליש  ותפ ם    .תגדל  ג ו  לנ ה  הי וי
מה  את   כל  וזה  ם  השמיי מ שירד  השלישי,  קדש  המ בית 

ה.    ישאנ ז על  לספר  ול  ליכ ון  ההרגע  נכ ם  שאנו  ו  .הז ע
הבאמת  ש  ישראל וב תש ם  ושי ורנו    , ע הפך  עב ית הכל 

 ! צח ו לנ ם יעלמ הרשעי ובה וכל  ט  ל

מסביב   ו  תסתכל  ! ישראל ם  ו ו ע ו    ,תבינ וחנית  שירדנ כל  ר
ם   המכשירי כל  ם  ע וך  נמ ציאו  כך  עםהרשעיםשהמ כל    . 

ש וכל  צר  הא ו טעם  ק רמי ה  מאיז ות  להנ ה    , בשביל  שז
רעל איזה  ה  ו    . למעש כל  ירדנ ם  ות ע צניע ה שמביא    חוסר 

ושה קד ה מ וך  בין    , הפ ו  םהאפיל ול חרדי ם    . כביכ ול כל הע
ה,   רת מש קות של תו צד ומד על ה רת  על  ע האמת של תו

סיני בהר  ו  קיבלנ ש ה  לא  מש ו  אנחנ בחר,  נ ם  ע ו  אנחנ  .
וחנית ותר ר וך בי ם הנמ קו ם לרדת למ ולי ם נעשה    .יכ כי א

ה   וםונמשיך לרדת  את ז ו    .חס ושל ה,  אנחנ קטן הז ם ה הע
האמיתי אלא  ו,  הכאיל לא  האמיתי  "י  יחרב  אז    ,העמ

באמת   ישראל  עם  אם  ה.  תשוב ה  נעש לא  ם  א ם  ול הע
ה   קב" ה את  הב  ו ורתוואת  א באמת אוהבים    אם אתם.  ת

וצאצאיכם ילדיכם  בת  ,את  תחזרו  זה  ברגע    .שובהאז 
ור   לעב ו  צטרכ מאוד,  יחד  ות ם  קשי ם  זמני ולם  הע כל  עם 

אותנו חן  יב השם  ם   , כי  ובאמת    א באמת  ם  אמיתיי ו  אנחנ
ם   ומוכני בו  ם  מאמיני ובאמת  בתשובה  ור  לחז ם  צי ו ר

ם צחי נ צח  לנ איתו  ות  הי ל כדי  הכל  את  ות  כל    .לעש
ם קי העס כל  ם,  הבנקי וב,  קר ה בעתיד  ול  תיפ ות    . הגשמי

ט,   מע ה  הי י וכל  הא לארץ,  מארץ  ות  טיס ו  הי י כסף  ה לא 
ם כלו ה  וו ש ה  הי י בר    .לא  שכ ם,  קיי ענ טבע  אסונות  היו  וי

םיש לשרוד    .נ צה  שרו הבין מי  ל ם    ,צריך  עוברי ו  שאנחנ
של   ם  ול לע ם  אד בני  של  ון  היגי על  המבוסס  ם  ול מהע

ם הש ב ון  טח ובי ה  ה  ו  .אמונ הי י ורזה  ום    ,בר ש ללא 
קות ו   .ספ וכל כמ ו א תן לנ צטרך להאמין שהשם י   ואנחנו נ

את בר  במד ו  לנ תן  ו    .מן ה  שנ לנ ו  וייתן  לנ תן  שנ ו  כמ ם  מי
ם את   מרי ו  ו  .באר  לנ ה  סוכיתן  לחיות ב שזו  ו ה  ו  ק  אפיל ר

ו   ור עלינ ק לשמ ה מספי ה יהי הו בנוי קבוע ז ה ולא מש וכ ס
שוב   ם.  צחי נ צח  שנגיע לנ עד  נעבור  שאנו  ם  ויי השינ מכל 

המדבר ור את  קות.   ,נעב  אבל לא עם ספ

ון וביטח ה  אמונ ם  ע ה  ז את  נעבור  ו  כל    ,אנחנ הוא  שהשם 
והוא   ול  ה  ייכ ול לגא בר  ד של  ו  בסופ ותנו  א ה  ה ביא  שלמ

לפחד מה  ו  לנ ול    , ואין  יכ לא  אני  ם.  הש עם  ו  שאנ זמן  כל 
ק  וי תר מד בר יו תת הס ם לסמוך    , ל צל חייבי אבל כדי להינ

"ה קב ה אין  ו  .על  אם  וכל,  א ה  הרב כך  כל  אין  אם  ו  אפיל
הברז מ ם  שזורמי ם  מי ואין  ו    . חשמל  הי ת לפחד,  לא  רק 

וא   וה "ה  קב ה ם  םע צילכ את   , י ם.  אם  נאמני באמת  ם 
שנאמן   ומי  ם  צחי נ צח  ולנ לגמרי  ו  יעלמ ם  הרשעי

ה לגמרי " קב ה ם.   ,ל צחי צח נ ה לנ וא יחי  ה

וכמה   קורה  ה  מ ה  משנ ולא  השם  ם  ע ו  הי ת  ! ישראל ם  ע
מפחיד ה  ה    . שז קב" ה ם  שע ולא    – מי  ו.  אית ה  הי י קב"ה  ה

"ה   קב שה וח  וא  לשכ היחידה יכול  ם  ,הכל  קיי הוא    .ש ק  ר
אותנו   ציא  הו ל ול  אויכ הביא  ההרס  תנו  ול מ ם  צחי נ צח  לנ

ם   ע וכל  ב.  קרו ה בעתיד  הזה  ם  בעול היות  ל ומד  שע
עמינדבישראל   בן  ון  נחש כמו  ות  הי ל צטרך  קפץ    , י ש

ם   הי וך  נפתחעד  לת ם  הי ש הבטיח    ,לפני  ם  שהש ו  כמ
כמו   יפתח  ם  הי ש האמין  ו פחד  לא  נחשון  ח.  שיפת

וה ו צי "ה  קב ה טבע,    .ש כמעט  צה  אבל  הוא  ר וא  ה
ות הרא של    , ל ו  שבסופ עד  לפחד.  מה  ושאין  אמת  שזו 

ניסי   בניסי  תח  נפ ם  הי בר  שירה  ד ם  ע בר  ע ישראל  ם  וע
ות   ו חייב להי צד השני של הים. כל אחד מאיתנ ם ל ופי ות

ון בן עמינדב ו נחש  . כמ

שמאמין מי  אבל  מאוד,  ה  קש היה  י ה  לפחד,    -  ז ור  אס
אז   וכמו  צטרכו  שת מה  כל  ם  לכ היה  י  ! לפחד ור  אס

ם צריי מ ציאת  נפתחש   ,בי ם  ו    ,הי שלנ הים  ול  כביכ גם 
! יי ם צחי צח נ ו לנ ויביא אותנ תח   פ
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וזה מאד עצוב ומאד    טוב, אנחנו רואים מה שקורה באוקריינה
כתוב   כך  כי  תקווה  לנו  נותן  זה  שני  ומצד  אחד,  מצד  מסוכן 
שאנחנו  העולם  של  הסוף  התחלת  וזו  יקרה  שזה  בנבואות 

 .מכירים
ימשיכו   והם  עכשיו  להם  שיש  במה  יסתפקו  לא  הרוסים 
בהשתלטות שלהם, הם כבר בסוריה, יש להם גם רצון לכבוש 

עיקר את מדינת ישראל  את איראן ואת כל האזורים האלה וב
  החדש י  עולמדר  וזה יגרום למלחמת עולם. הכל מתוכנן ע"י הס 

וזה מאד מפחיד כי זו תהיה מלחמת עולם עם הנשק הכי הכי  
 .מפחיד שיכול להיות וזה יכול להשמיד ערים שלמות ענקיות

בכל העולם נבנו בונקרים בשביל אנשי השלטון, גם לצבא יש 
וקסוס שיכול להיות.  בסיסים עמוק מתחת לאדמה עם כל הל

בג עצומים  לוקסוס  בונקרים  יש  בישראל   .דלםוגם 
מגיעים   הם  כי  עכשיו  מתרגשים  עכשיו  השולטים  הרשעים 

אשר שלהם  הבונקרים  בניית  להגן  לדעתם  מיועדים    לסוף 
השביט   כוכב  של  ההרסניות  וההשפעות  מהמלחמות  עליהם 
  שהוא כבר מאד קרוב אלינו. לשביט יש זנב באורך מיליוני ק"מ 
הרס   הרבה  לעשות  שיכולים  ואסטרואידים  מטאורים  של 

שנים. מה שקורה  , אבל רוב האנשים בעולם עוד יר הארץבכדו
ישנים אשר תופסים כי   אנשים עכשיו עם הרוסים מעיר הרבה

 .למעשה כמעט כל העולם בפאניקה

והרוסים   שהאמריקאים  הרגע  את  זוכרים  שעוד  כאלה  יש 
סים התקינו טילים  כמעט ונכנסו למלחמת העולם בגלל שהרו

בסוף הרוסים הרימו ידיים וחזרו הביתה, היה   .גרעיניים בקובה
טובות אבל מאחורי העיניים של כולם בכל  כמה שנים  שקט 

ביחד כוכב השביט    ,השנים האלה הם עבדו  גילו שיש  כי הם 
  . המתקרב לכדו"ה ויש לו את היכולת להרוס את כדור הארץ

ופית שלהם  הבונקרים  את  בנו  הם  שאאז  נשק  אפשרחו   י 
לדמיין, ממש חלום בלהות. בנוסף לזה הם בנו את הבונקרים  
להם   שאין  בטוחים  והם  באדמה  עמוק  ביותר  המשוכללים 

אחרי שהוא יעבור )ליד כדו"ה( הם יהיו  ו.  ממה לפחד מהכוכב
מוגנים, ייצאו מהבונקרים וישתלטו על כל העולם. אבל זה לא 

 .היקרה. הכח הכי גדול שיש בכלל הוא הקב"

יהודים    למעשה  הם אפילו  ביניהם  ויש  הקב"ה  נגד  נלחמים 
פושעים שלא מבינים את האמת ולא למדו תורה, אבל גם הם  

 .יעלמו אם לא יעשו תשובה

עכשיו אנחנו במצב שהסוף מתחיל להגיע, לא לאט לאט אלא  
החדשבמהירות.   עולמי  האילומינאטי    הסדר  גם  המכונה 

ו לאוקריינה  הרוסים  בין  המלחמה  את  שהתחילו  ל התכנון 
החדשהסדר   מדינות    עולמי  את  גם  תוביל  שארה"ב  הוא 

שהם   ההצגה  של  חלק  וזה  הרוסים  נגד  למלחמה  אירופה 
יהיו  מתכננים.   בהוליווד זה  בסרט  יושבים  שאנחנו  כאילו 

בקליפורניה הם    . ובאמת הם השתלטו גם על תעשיית הסרטים
ומי   . ו סרטים על מה שהם עומדים לעשותעששולטים על זה ו

ין עד כמה הם עקומים, עד כמה הם לא מב, שראה את זה ח"ו
רובם מאמינים בשטן וכל מה שיוצא מהשטן זה הפוך   .אנושיים

 . בדיוק ממה שה' רוצה

א על  ישתלטו  שאם  גם  מאמינים  ישראלהם  להם    רץ  יהיה 
העולם רוב  על  להשתלט  קל  יותר  מאמינים    .הרבה  הם  כי 

שהקב"ה מקבל את כוחו מהמצוות והאמונה בתורה הקדושה 
מ   .ישראלעם  של   על  ישלטו  הם  שאם  מאמינים  דינת  הם 

הפוך,   .אבל זה לא כךח"ו  גם על הקב"ה    ישתלטואז הם    שראלי
אנחנו מקבלים את הכח ישר מהקב"ה, אנחנו חלשים אבל הוא 

לכולם מעל  אותנו  להרים  יכול  הוא  חזקים,  אותנו    ' ה  . עושה 
יעשה לנו ניסי ניסים ונצא מזה בשלום אם אנחנו נהיה איתו, אם  

 .שום סכנהלנו איתו בלבד לא תהיה לא נפחד ונהיה 

את  לו  , אנחנו רק צריכים להראות  ג לעם ישראלה' תמיד דוא 
שלנו שהם    .הנאמנות  מהרשעים  לפחד  צריכים  לא  אנחנו 

לשכוח   ולא  הרשע  של  הסמל  שהוא  השטן  את  עובדים 
שהקב"ה ברא את השטן במיוחד כדי לבחון אותנו ובסוף, אחרי  

 .הגאולה הוא יהפוך אותו לחיובי

 .ם אנחנו עם הקב"ה אין לנו מה לדאוג כי ה' תמיד שומר עלינוא
או שה'   ביצר הרע,  נהיה פה בעולם הזה להילחם  או שאנחנו 

הבא,   לעולם  אותנו  היקח  לגןאת  ורשעים  -צדיקים  עדן 
לא   אנחנו  לפחד,  מה  לנו  אין  לה'  נאמנים  אנחנו  אם  לגהינום. 

 .יעלמוכן הם  ,נעלם כמו הרשעים

זמ ישראל לא לפחד,  ינסו עם  ולא לפחד, הם  ן הגאולה מגיע 
והם יצליחו עד נקודה מסוימת. יהיו   שראלירץ  להשתלט על א

  . זמנים קשים אבל לא לפחד, זה הכל יעלם יחד עם הרשעים
היהודים   אבל  יהרסו  שלמות  ערים  מלחמות,  יהיו  אמנם 

הקב"ה כי    שמאמינים יתחילו לקשור קשר עוד יותר חזק עם 
יהודי מהרבה  הוריד  שלנו  והביטחון העולם  האמונה  את  ם 

הרבה   ירחם,  ה'  מצוות  לקיים  הפסיקו  יהודים  הרבה  בקב"ה. 
וזה קלקל אותנו גוים  גויות או התחתנו עם  כ"כ    .התחתנו עם 

יהודים לא  בכלל  הם  יהודים  כגוןהרבה  לפי ש  .  לא  גיור  עשו 
הדינים אז הם לא יהודים והילדים שלהם הם גוים למרות שהם  

ביש פה  יש  יהודים.  שהם  שנחשבים  חושבים  אנשים  ראל 
הם רק חושבים שהם יהודים    .לחשובים והם בכלל לא יהודים

 .וזה קורה בכל העולם 

 , אבל עד אז...ה יותר טוב מגן עדןזה יהי
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כל השלטונות עובדים יחד בשיתוף פעולה מלא למרות שזה 
 .נראה כאילו הם נלחמים אחד נגד השני 

לכם   אומר  אני  ישראל,  ל   - עם  להגיע  שיכול   שראליארץ  מי 
זרים בתשובה באמת ה'  אם אתם חו  שיגיע.  אפילו שיהיה קשה

 .יעזור לכם

אנחנו  לרוב  כי  לחילונים  וגם  לחרדים  גם  מתכוון  ואני 
  - מקולקלים, כי רוב העולם מקולקל וכל הדברים הכי חשובים 

עם כל   המצוותכמו צניעות כמו אהבת כל המצוות, לעשות את  
כמו   שלנו  ההלב  זה   .קדושהבמצות  קדושה  זה  מה  שכחנו 

 .ר בתוך כל מיני דבריםיש שק ,פשוט לא יאומן, יש בלבול

היו רבנים שאמרו שהחיסונים הם בסדר. על סמך מי? לא על 
שהם   הרופאים  עם  שעובדים  יהודים  סמך  על  הקב"ה!  סמך 

 .חלק מהשקר הזה

עם ישראל, נכון שהמצב מפחיד אבל אנחנו צריכים לשמוח כי  
לסו מגיעים  אנחנו  סוף  ברגע    ף.סוף  יתגלה,  משיח  מעט  עוד 

לה יהיה יותר קל, כי נדע יותר טוב, יותר בעומק מה  תגישהוא  
תורה  אותנו  שילמד  אותנו,  שיוביל  מישהו  לנו  ויהיה  לעשות 

 .כמו שצריך

כ"כ הרבה חדרים, ישיבות ובתי יעקב בארץ ובארה"ב מקבלות 
ומהשלטון מקולקלים  מאנשים  שאבל    .כסף  לקבל ברור  כדי 

ובהרבה  המדינה  לחוקי  להתכופף  חייבים  הם  הכסף    את 
לדוגמא הם דורשים    .מקומות החוקים הם נגד הקב"ה ותורתו

להכניס לימודי חול שממש נגד הדת. וזה אסור וזה אסון כי רוב 
מושגים שלא עם  הבחורים והבחורות אחרי הלימודים יוצאים  

 .מתאימים לתורת משה

רוב היהודים באירופה היו מחללי  העולם השניהלחמת  לפני מ
להם שפע, לא היו להם  היה    ,שבת כמו שדברנו הרבה פעמים

דאגות ותנועת ההשכלה משכה אותם חזק למטה, לכיוון של 
לא היו נשארים יותר יהודים    –ואם המצב היה נמשך כך    .השקר

שיתקלקלו.  לפני  אליו  אותם  לקח  ברחמיו  הקב"ה  באירופה, 
כי ברגע האחרון הבינו את   ן עדןהרבה מהם בכל אופן הגיעו לג

נכנסו לתאי הגזים צעקו וכש  .תפסו את האמתו הטעות שלהם  
 .עדן-"שמע ישראל" והגיעו ישר לגן

ישראל   שנמשיך  עם  רוצה  והוא  עינו  כבבת  אותנו  אוהב  ה' 
לחיות אבל לפי תורת משה בלבד, כי רק זה הוא המפתח לחיי  

 .מפסיד את הנצח ח"והזה  נצח ומי שלא בכיוון 

יעזור לנו לעבור  ה'  ואז  אנחנו צריכים עכשיו לעשות תשובה 
הזמנים   האנושות את  של  ההיסטוריה  בכל  ביותר  הקשים 

 .שיהיו עכשיו בעתיד הקרוב וזה כבר התחיל

שקורה,   מה  יאומן  לא  פשוט  באוקריינה,  במלחמה  עכשיו 
נהרגים אנשים  רואים  בורחים    ,אימהות  ,ילדים  , אנחנו  אבות 

קשה  מההפצצות.  להסתתר  מקלט  ומחפשים  בפאניקה 

דין וחשבון לכל לראות את זה, קשה לחשוב על זה. אבל יש  
 ה. דבר בעולמו של הקב"

שלהם   בשנאה  שנים  מאות  ידוע  היה  האוקראיני  לעם  העם 
ר'  ישראל כי  אומן  את  יהודים. הקימו  אלפי  רצחו אלפי  הם   ,

אלפי  שם  קבורים  כי  שם  להיקבר  רוצה  שהוא  החליט  נחמן 
רואים איך    .'אלפי צדיקים שהלכו על קידוש ה עכשיו אנחנו 

ם השני שם, אבל צריכים לראות גם את  שהם נלחמים אחד ע
. )מתוך אנציקלופדיה: באבי יאר הוא "באבי יאר "התמונה של  

מערבית למרכז קייב בירת אוקראינה, שבו -גיא הנמצא צפונית
-איש, החל מ 150,000-ל 100,000בין בזמן קצר ביותר נרצחו 

ילדים,    .(1941  בספטמבר  92 אבות,  אימהות,  יהודים,  אלפי 
שכולם נרצחו בדם קר ביום אחד ושמו תינוקות, זקנים וזקנות  

סגרו את זה שאף אחד לא ידע.  כיסו ואותם בתעלה בבור ענק ו
אבל ה' בכל אופן רצה שכולם ידעו את זה, אז אחרי המלחמה  

הקרבנות את  וראו  נפתחה  האדמה  שכל  גשם  כזה  שם   .ירד 
עם ישראל, ה' לא רוצה את זה עוד פעם, ה' רוצה שתהיו איתו,  

שאין עוד מלבדו, ה' רוצה שתבינו שהעולם ה' רוצה שתבינו  
הזה הוא עראי, העולם הזה הוא עולם זמני , הוא לא לנצח, לא! 

 !העולם הזה הוא לא לנצח

שנגיע לגאולה השלימה אז נהיה חלק של הקב"ה, אני לא יכול כ
להסביר את זה עכשיו כי אתם לא תבינו, אבל זה יהיה יותר טוב 

דב מכל  טוב  יותר  עדן,  זהמגן  את  לדמיין  שאפשר   .ר 
אבל כדי להגיע לזה אנחנו צריכים להיות יהודים אמיתיים, לא 
כאילו, ה' מחכה לנו, ה' לא רוצה להרוג אותנו או לגמור אותנו 

 .לנצח, הוא רוצה שנחיה לנצח יחד איתו

כל   בלי  הדברות,  עשרת  בלי  מצוות  בלי  תורה,  בלי  שחי  מי 
 . אין לו עתיד  –מין בכל זה הספרים הקדושים שיש, בלי להא

את   לקחת  תתחילו  ביותר,  קשה  היום  המצב  ישראל,  עם 
בידיים ולא . עצמכם  ושטריימל  ופאות  זקן  עם  אתם  אם  גם 

משנה מה, זה לא אומר שאתם יהודים אמיתיים, אתם צריכים  
החדרים של הילדים    .לעבוד על זה, כי הדור הוא ממש חלש

ז אנחנו צריכים להתחזק, לקחת  לרוב הם חלשים, הכל חלש, א
את הילדים שלנו ולחזק אותם, את הנשים שלנו, את הבעלים  

 .כולם ביחד צריכים להתכונן כי זה יהיה בעתיד הקרוב.שלנו

אבל   . כי אם לא אין לי מה לומר  ,עם ישראל תתכוננו, תתכוננו
כן   יחד עם הקב"ה ואפילו תתכוננו  אם  יהיה לכם נצח נצחים 

להסביר יודע  לא  בדיוק    שאני  זה  את  רק  אבל  לכם  אפשר 
זה    להתרומם ולעלות.  מהמילים האלה 'נצח נצחים עם הקב"ה'

לב ולנשמה של כל יהודי ויהודיה רק לשמוע את  הכנס לצריך ל
עוד  אין  מלבדו,  עוד  אין  עליה.  של  הרגשה  האלה  המילים 

 .מלבדו, אין עוד מלבדו

 שמעו ותחי נפשכם: 
 לשמיעת מסרים מאוטיסטים

 1-646-5853064בארה"ב:  077-263-8885בארץ: 
 וכן לקבלת חומר לחיזוק בצניעות קבלת מסרים כתובים
 052-7111-333  -ם חינ לגאולהוכן הדיסק מגלות 
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הסתלק  האחרונה  מהתקופה  הדור  גדולי  של  האחרון  ישראל,  עם 
מהעולם. הוא היה האחרון מהרבנים הגדולים שהגיעו מאירופה, חלק  
אחרי  הגיעו  מהם  וחלק  השניה,  העולם  מלחמת  לפני  הגיעו  מהם 
מלחמת העולם השניה, אבל הם היו שייכים לרבנים שהיו באירופה  

סבל מאד בסוף החיים שלו, שהיו לפני מלחמת העולם השניה. הוא  
, ישראל  עם  רק  לא  אבל  כי הוא ידע שעם ישראל עומד בפני אסון ענק,

  מי , באוקריינה  שקורה מה  שרואה מי.  עצומה בסכנה   העולם כל אלא
.  לפנינו  שעומד   מה   קצת   להבין  יכול ,  הרוסים  של  האכזריות   את  שראה

כל כך הרבה    למה .  בכלל  הזו  המלחמה  את   יש  למה   ברור   כ "כ  לא  וזה
הרוסים   כי  יש,  אחת  תשובה  לפחות  קר?  בדם  להיהרג  צריכים 
והאוקריינים הם מאותו 'מבנה'. הקוזקים שרצחו כ"כ הרבה יהודים  
יהודים   אלפי  אלפי  קר  בדם  רצחו  האוקראינים  מאוקריינה.  היו 
במלחמת העולם השניה, וקברו אותם בקבר אחים כדי להסתיר את  

 די שלא ידעו מזה. הרצח, את הרשעות שלהם, כ
 אחרי   האחים  קבר   של  המקום  על  והוריד,  אותם  גילה'  ה  אבל

 את   לראות  יכלו  וכולם  הכיסוי  את  הוריד  וזה,  מטורף  גשם  המלחמה
  רצחו   האוקראינים,  מזה  חוץ.  קר  בדם  שנרצחו  יהודים  אלפי  האלפי  כל

  אלפים  עוד  יש  לזה   בנוסף.  באומן  שקבורים  יהודים   אלף  30  לפחות
 תם עוד לפני זה בדם קר. קשה לי לרחם על עם כ"כ אכזרי.או שרצחו
  ביום  אדר   ו "בט  נפטר  הוא,  ל"זצ  קנייבסקי  הרב  את  לקח '  ה  ועכשיו 

  מוכיחים  גם  האלה  הדברים   וכל,  ובפורים  שישי  ביום,  שלו  ההולדת
  האחרון  שהוא  לנו  מראה  עכשיו  שלו  והמוות.  גדול  צדיק  היה  שהוא

בגדול  ועכשיו.  פעם  של  הדור  מגדולי יתחילו  הקרוב,  בעתיד   ,
מלחמות בכל העולם, אבל בכל העולם. מלחמות שאף פעם לא היו.  
בזמן   הטכנולוגיה  בגלל  וזה  להאמין,  אפשר  שאי  להרס  יביא  וזה 
האחרון, טכנולוגיה של רצח. שכל המדינות שכביכול מפותחות יש  

 להם את זה. 
מו היה אומר לכל  בעצ ל"זצ קנייבסקי  הרב, זמן הרבה אין, ישראל עם

היהודים בחו"ל להגיע לארץ ישראל, ואני מציע לכם להקשיב למה  
שהוא אמר. כי בעתיד הקרוב מאד יהיו מלחמות כאלה קשות, שא"א 

 יהיה להגיע לארץ ישראל באופן רגיל ונורמלי. 
  רק  ולא,  בסכנה  העולם  שכל  מרגישים  אנחנו  כבר  כי,  זה  רק  ולא

כוכב הניבירו שזה מיני מערכת שמש  מ   גם  אלא,  ומלחמות  מאויבים
ענקיות   גדולות  אבנים  כבר  יש  ולכן  הארץ,  לכדור  מאד  שקרובה 
שמגיעות עד כדור הארץ וגורמות לנזק רב. רק לא מפרסמים עד כמה  

מספרים? לא  ולמה  גורם.  זה    כי.  לפאניקה  יכנסו   שלא  כדי   נזק 
, והם  בסכנה   הארץ   כדור  כמה   עד  ידעו  שהאנשים   רוצים   לא  הרשעים 

הטכנולוגיה   עם  מאוכלסים  שכבר  שלהם,  לבונקרים  נכנסו  לא  עדין 
וזה  כביכול,  הגבוה  המעמד  האליטה,  בשביל  רק  וזה  גבוהה.  הכי 
בשביל הצבאות שלהם. יש להם בבונקרים את כל מה שהם צריכים,  
מספיק   להם  יש  וכו'  וכו'  ירקות  לגדל  אפשרות  גם  להם  ויש  אוכל, 

נקרים הרבה שנים, והם לא רוצים שיפריעו להם  אוכל כדי להיות בבו
  על  ירדו  כבר  הם,  האסטרואידים  האלה  והאבנים   להיכנס לבונקרים.

  יש.  מזה  נדע   שלא  כדי  להגיד  רוצים  לא  הרשעים  אבל ,  הארץ  כדור
.  נושא  והעבירו   בקיצור  אמרו  הם  אז,  ברירה  היתה   שלא  מקומות
הארץ,  כ  לכל   זיהום  שהביאה,  גדולה  כ"כ  שריפה  היתה   ברוסיה דור 

בקליפורניה   ושתקו.  קצת  זה  את  פעם  ואמרו  שריפות  לא  שם  יש 
בזמן האחרון,   עד למעלה, אבל שריפות כמו שהיו  היה  מלמטה  זה 

הם   ואיפון  אינטרנט  עם  העולם  בכל  ואנשים  ביותר.  הרסני  משהו 
שנכנסים   )מטאורים(  האבנים  את  זה,  את  מצלמים  וגם  רואים 

שזה   להגיד  אפשר  ואי  קיים. לאטמוספירה,    במזג  השינוי   וכל   לא 
'  האקלים  משבר '   שם  לזה  המציאו  הרשעים)  הארץ  כדור  בכל  האוויר

  כל(  מהאמת  דעתו  את  ומסיחים  הצבור  את  כדרכם  מרדימים  הם  ובזה
 . הזהר בספר  כתוב וזה . מהשביט   בא זה

,  פעם  של הגדולים של הסוף היה הוא  ל"זצ קנייבסקי  הרב ישראל עם
 . הוא הסתלק וזהו, נגמר. כאלה נשארו  לא, עכשיו כאלה אין

  שמשיח   עכשיו   התקווה   וזו   משיח  זה,  משיח  זה  לנו   יש   שכן  מה   אבל
.  ה"לקב  קרוב   כ"כ  ולהגיע  לשרוד  שנוכל  התקווה  לנו  תהיה  ואז,  יתגלה

,  אותנו  להרוג   תוכל   לא,  אטומית  פצצה  שום,  טיל  שום,  אדם  שום   ואז
 שמור עלינו.ול אותנו להוביל המשיח  את לנו שלח' ה. יתן לא ה"הקב

  אכזרית  עולם  מלחמת  לפני  עומדים  אנחנו  הגאולה  עד,  ישראל  עם
.  זה את עושים פעם  אי שהיו גדולים הכי שהרשעים משהו,  וטיפשית

.  מהנאצים  יותר  ישראל  שונאי  וגם,  ש" ימ  מהנאצים  רשעים   יותר  הם
 שיהיה   מקום  ואין.  קיים  שהוא  להאמין  א"שא  קטלני  נשק  להם  ויש

  ומי  , חוץ מארץ ישראל. ולא מדינת ישראל, ארץ ישראל.בעולם  בטוח 
  יעלמו  הם ,  גוים  הם   אם   בין   יהודים   הם  אם   בין ,  ה"בקב  ו "ח  מאמין  שלא

  מוכן  לא  והוא  יהודי  שהוא  שחושב  מי.  ביותר  קשה  במוות  מהעולם
  עכשיו  שהוא  יהודי .  ישרוד   לא  כ"ג  הוא,  אופן  בשום  בתשובה  לחזור
ישראל   אמיתית  תשובה   ועושה  חילוני וארץ  ישרוד.  הלב  מכל 

תשרוד. שליש אחד של העולם יחרב לגמרי, שליש נוסף יפגע קשה, 
 ושליש אחר של העולם ישאר, ושם תהיה ארץ ישראל.

, ישראל  ארץ  את  הקטין  האחרון  השני  המקדש  בית  חורבן  אחרי'  ה
.  בה  להתיישב  ירצו  לא   עמים   מיני   וכל  גדולה   כ "כ  תהיה  שלא  כדי

השלישי של כדור הארץ, שם נמצאת ארץ ישראל, ה'   בחלק  ועכשיו
ארץ   יהיה  בטוח  הכי  המקום  ולכן  ישראל.  ארץ  את  ויגדיל  יפתח 
ישראל. ה' לא יתן להרוס את ארץ ישראל פעם נוספת, בארץ ישראל 
וכל   נצחים.  לנצח  יהיה  וזה  השלישי,  המקדש  בית  יבנה  בירושלים 

יים יבואו לבית המקדש, יתפללו, יקריבו קרבנות וכו',  היהודים האמית
 שלא  ומי,  ה"הקב  עם  יהיה   העולם  כל ואז כל העולם יהיה משהו אחר,

  במלחמה.  בכלל  קיים  להיות  זכות  לו  אין  ו"ח  ה"הקב  עם  יהיה
  בתוך   לא ,  דקות  בתוך  יהרסו   ענקיות   ערים  בקרוב   שתהיה   האחרונה

  בכל  הרס   ויהיה,  העולם  בכל   הרס   יהיה!  דקות  בתוך   אלא  שעות 
וגם  ג  העולם  שלהם  הנשק  עם  במלחמות  השונים  מהצבאות  ם 

 מהמטאורים והאסטרואידים שיפלו על כדור הארץ. 
  לספר  יכול  שאני  מה  כל  וזה!!!  ובהו  תהו  יהיה!!!  ובהו  תהו  היהי

  מי,  לשכוח  ולא.  להגיד  יכול  שאני  מה  כל  זה  אבל,  עוד  יש.  עכשיו
להקריב    יוכל  דבר   של  ובסופו,  ישרוד  כאילו  ולא  ה"הקב  עם   שבאמת
ישראל   קרבנות עם  נצחים.  לנצח  שיהיה  השלישי  המקדש  בבית 

מחכים לנו זמנים מאד קשים, וצריך פשוט להחזיק חזק חזק בקב"ה  
ותורתו, ואז נוכל להגיע לנצח נצחים. הרב קנייבסקי זצ"ל היה צדיק,  
והוא וכל הצדיקים בגן עדן מתפללים מאד על עם ישראל כל הזמן,  

אבל   עלינו.  לרחם  מהקב"ה  על  ומבקשים  לרחם  צריכים  אנחנו  גם 
 עצמנו, ולהשתדל מאד להגיע אל האמת והאמת היא הקב"ה ותורתו.

 שמעו ותחי נפשכם:
 לשמיעת מסרים מאוטיסטים

 1-646-5853064בארה"ב:  077-263-8885בארץ: 
 וכן לקבלת חומר לחיזוק בצניעות קבלת מסרים כתובים

 052-7111-333  -ם חינ הדיסק מגלות לגאולהוכן 



 העולם על סף קריסה 
בשביל   פה  כולנו  שתבינו  רוצה  אני  ישראל  סיבה  העם 

כל נשמה או כל חלק של נשמה מגיעה לעולם    .האישית שלנו
הזה כדי לתקן, אני מדבר על היהודים בלבד. ואנחנו עכשיו  
בדור האחרון. זה עוד לא הסוף אבל זה הדור האחרון ואנחנו 
גם הדור הנמוך והשפל ביותר מאז חטא אדה"ר וחוה. אנחנו 

צריכים להבין שזה לא ממש    שראלירץ  היהודים שגרים בא
איפה שאנחנו גרים פה במדינת    . הקדושה  ישראל  רץלגור בא

זה   ירושלים רק  ישראל  שהיתה  וגם    בעבר.  חלק קטן ממה 
א כל  לירושלים  המלך    שראלי רץ  מחוץ  דוד  שלמה  ובזמן 

הכל השתנה  .  היום זה לא מה שהיה אז רוחני וגשמי  . המלך
אנחנו עם ישראל    .הכל התבלבל וירד  ,פה בכדור הארץ הזה
היה לנו את משה רבינו יהודי עצום    ,דברקבלנו את התורה במ

כדי לעלות לשמים ולהביא לנו   . כדי להביא אותנו אל האמת
את התורה הקדושה. אבל לנו לא    ,מתנה מהקב"ה את התורה

הצדיק הגדול משה רבינו    תי היתה סבלנות ולא חישבנו נכון מ
 . הענק היה צריך לחזור מהשמים

ם ממצרים שהם  וחוץ מזה הערב רב שבאו יחד עם היהודי 
יהודים   להיות  רצו  של  אבל  כאילו  נשמה  להם  היתה  לא 

  .הקב"ה נתן לנו את האפשרות לסחוב אותם אתנוויהודים  
מיד   אלא  רבינו  למשה  זמן  קצת  עוד  לחכות  רצו  לא  והם 
רק   בזה  חלק  להן  היה  לא  נשים  ב"ה  המרד.  את  התחילו 
אותו   לעשות  ורצו  עגל  לעשות  רצו  הגברים  הגברים. 

הנשיםמתכשיט היו    . י  והגברים  להם  נתנו  לא  הנשים  אבל 
את   לתת  רצו  לא  הנשים  כי  בכח  מהן  לקחת  צריכים 

שלה דבר   ן התכשיטים  של  ובסופו  ואופן.  פנים  בשום 
משה    . שמים ומההר וראה מה שקרהה כשמשה רבינו ירד מ

מי שיכל לדבר פנים בפנים  יאדם כ"כ חשוב ושמיהיה  רבינו  
  רק כמה שעותלחכות לו.    ותעם הקב"ה ולא היתה להם סבלנ

חכות מעבר לזמן שהם החליטו שהוא היה צריך  ל  נדרש מהם
וזו היתה הטעות שלהם   ונורא.  ולרדת ולחזור  זה היה איום 

שוב את   לקבל  מאתנו  ומונע  לנו  מציק  היום  עד  רב  והערב 
עם העולם הרגשי    .הקב"ה ואת התורה שלו עם כל מהותנו

הרצון לזרוק את העולם הזה  ימי שיש לכל יהודי עם  יוהשמ
שרק מקלקל אותנו ולרוץ לקב"ה עם כל מהותנו ולהתפלל  
וללמוד מתורת משה ולהקים משפחות קדושות עם ילדים  

יהודים    . קדושים רב.  הערב  ביותר  קשה  בעיה  זו  היום  עד 
השקר  כל  הזה עם  לעולם  ולא  לקדושה  נמשכים  אמיתיים 

קב"ה ולתורתו.  יהודים אמיתיים שייכים אך ורק לשיש בו.  
כל  ואת  הצדיקים  כל  את  כולל  זה  תורתו  אומר  וכשאני 
על   למות  אפילו  מוכנים  שהיו  הדורות  שבכל  הצדקניות 

מהלילה    , שכל החיים שלהם מהבקר ועד הלילה  '.ה ידוש  ק
ועד הבקר היו אך ורק לעשות את רצון ה'. אני מזהיר אתכם  

הגבולות כל  את  עברנו  אנחנו  ישראל  כל  , עם  את    כמעט 
הגבולות שמבדילים בין היהודי האמיתי והגויים. כ"כ הרבה  

לא   כבר  שלהם  והצאצאים  הגוים  עם  התערבבו  יהודים 
הרפורמים   .יהודים של  כנסת  בתי  הכביכול  של  השקר    כל 

הקונסרבטיבים להם    . ושל  אין  שבכלל  יהודים  הכביכול  כל 
זה יהודי  מושג מה    , שמאמינים אך ורק בעולם הזה  . להיות 

ד אסור   עבורברים שכביכול  שעושים  ושממש  קדש  שבת 
נוסעים בשבת קדש וזה    . למשלאותם בשבת קדש   לעשות

לא   ודאי  הם  שלהם  רבנים  והכביכול  כאילו.  להם  מותר 
או שהם גוים או שהם שקרנים או שהם לא   כמים.חלמידי ת

חכמים. אלה שפוסלים את הכשרות של התורה שלא נדע,  
והחגים של התורה   אלה שפוסלים את דרך שמירת השבת

עתיד להם  אין  ישמור  הקב"ה  , ה'  זה  מה  יודעים  לא    . הם 
זו לא    ,הרפורמים לצערי הרב בדור הזה הם הקימו דת אחרת

 יהדות זה לא יידישקייט זה שקר גמור. 

ומי    . ארץ ישראל זה מקום קדוש, מדינת ישראל זה לא קדוש
יהודים   כמו  מתנהגים  לא  הם  ישראל  במדינת  פה  ששולט 

המצב היום במדינת ישראל זה כמו   . יים הם כמו גוים אמית 
מישהו שרוצה להרוס את עם ישראל זה המצב פה היום. בכל  
זה. אנחנו היהודים החרדים   נגד  אופן כדאי בנתיים להלחם 

מושכת מאד  הגשמיות  כי  כמוהם  להיות  לרצות    . במקום 
חרדים  שהם  והרבה   מקנאים  אבל  כביכול  הם  שלהם  בלב 

נ שלא  את  בחילונים  שלהם  הזה  העולם  את  ורוצים  דע 
הכביכול חופש ה"י. יש חרדים שהם כאילו חרדים שרוצים  
לעשות   שונא  שהקב"ה  איומים  הכי  הדברים  את  לעשות 

רוצים חיים בלי  . הם  ולא להיות מוגבלדברים שאסור  חפשי  
אסורים  שהם  רצונות  זה שיש להם  על  רוצים  הם    .חרטות 

רים בפני כולם כאילו  דברים אסובהם  חיים שאפשר לעשות 
מותר אמיתיים   ,שזה  יהודים  לא  שהם  שהם    ,כאילו  כאילו 

לעשות את כל האיסורים שבתורה. הם רוצים    ,ככל העמים
להיות כמו כל הגוים. בלי בושה הם עושים דברים שאסורים  
באים   אנחנו  יהודים  ואנחנו  גוים  הם  כי  לגמרי  בכלל  לנו 

אנחנו בסופו של דבר צריכים להגיע    .מאברהם יצחק ויעקב 
אמת של  הקב"ה    .אמת  ,אמת,  למצב  שזה  האמת  עם  ורק 

נוכל להגיע לנצח נצחים כחלק של הקב"ה. לפני שנגיע לזה  
מלחמות הרבה  לעבור  פנימיות   ,נצטרך  נצטרך  מלחמות   .

שלנו הרצון  נגד  שלנו    ,להלחם  הרע  היצר  שזה  שבתוכנו 
דברים  הם  שאלה    .ם שרוצה רק ליהנות מכל מה שיש לגוי

אסורים ביותר בשביל יהודים ולמעשה בשביל כל האנושות.  
ועם    . בעתיד הקרוב המבחן הגדול יתחיל בשביל עם ישראל

הקב"ה   של  השעשועים  ילד  הוא  אותנו  וישראל  בחר  ה' 
יהודיה שחיים    .להיות קדושים קדושים תהיו יהודי או  ורק 

התורה להגיע    ,לפי  אפשרות  להם  יש  משה  לרמה תורת 
בעתיד הקרוב תהיה מלחמה    ,הגבוהה הזאת. יהיו מלחמות

זאת   למשל  כמו  מלחמות  יהיו  בהתחלה  אבל  ענקית, 
רצחו   הרוסים  לב  שימו  ואוקראינה.  רוסיה  עם  שהתחילה 
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הרבה מאד יהודים בכל ההיסטוריה והאוקראינים לא פחות  
הרשעים  גם  מהרוסים   וכל  ויגדל  ימשיך  וזה  יהודים.  רצחו 

של הראשים    ,לו לא יודעים את השמות שלהםשאנחנו אפי
בנו   שהם  הבונקרים  לתוך  להכנס  יתחילו  הם  הרשעים  של 

יהיה    כשיבינו השלישית.  העולם  מלחמת  של  הזמן  שהגיע 
שביניהם יש גם רשעים שהם    ,הרבה הרס ע"י הגוים הרשעים

אבל הם לא יהודים אמיתיים כי הם אף פעם    . נולדו יהודים
גם הם יהיו חלק של  ו  .ארץ ישראל  לא היו עם הקב"ה ועם

והרבה מאד מהרשעים שהקימו את מדינת    .מלחמת העולם 
  הם הקימו אותה בשביל השטן ולא בשביל היהודים ,ישראל

הם הקימו את מדינת ישראל  .  האמיתיים ולא בשביל הקב"ה
הם רוצים    . כדי להפוך אותה למקום שלא שייך לקב"ה ח"ו

ישר במדינת  פה  שולטים  שהם  מכל בזה  להתפטר  אל 
היהודים האמיתיים כדי לשלוט על כל העולם. הם בטוחים  

כולה אז הוא למעשה    שראל ירץ  שמי ששולט בירושלים ובא 
הרוחני   העולם  כל  על  שולט  וגם  ישראל  עם  על  שולט 

הם    . והגשמי כך  הזה  הדבר  את  משיגים  הם  שאם  כאילו 
מתפטרים    , חושבים הם  וגם  הקב"ה  את  מנטרלים  הם 

שלמ לגוים    הבעיה  מפריעה  אבינו  אברהם  שמאז  היהודים 
 בצורה בלתי רגילה. 

כבר אמרנו שתהיה מלחמה גדולה    ,עם ישראל כבר אמרנו
בעתיד הלא רחוק וזה התחיל כבר וזה ילך ויתפשט בשלבים  

וזה יהיה יותר ויותר קטלני ובסופו של דבר הם    . יותר ויותר
ח שיש  ישלפו את כל הנשק הכי קטלני הכי מסוכן והכי רוצ

וערים שלמות יעלמו יחד עם התושבים. הגוים בארץ    . להם
ישראל או הכביכול היהודים שהם לא יהודים יברחו מארץ  
ומשיח   המאמינים  רק  פה  ישארו  בחו"ל  וימותו  ישראל 

יהיה קל וזה לא  יהיה פשוט  זה לא  אבל בסופו של    , צדקנו. 
אסונות   מיני  מכל  למים  מתחת  יהיה  הארץ  כדור  רוב  דבר 

השביט כוכב  דרך  ישלח  שה'  המטאורים    . טבע  וכל 
  .רץוהאסטרואידים שהכוכב סוחב אחריו יפלו על כדור הא 

לא מדינת   , ויהרסו את רוב ארצות העולם חוץ מארץ ישראל
יע  ישראל אלא ארץ ישראל. לפני זה הרבה יהודים יבינו שהג

ר אבל  ישראל  לארץ  להגיע  האמיתיים  והזמן  היהודים  ב 
גוים שיבינו שזו האמת וגם מעט  זו    ,ישרדו  הקב"ה ותורתו 

האמת. הרבה ארצות יהיו מתחת למים ולפני שכל זה יקרה 
יגיע  משיח  עכשיו  קורה  כבר  למעשה  הוא    . ושזה  למעשה 

פה יתגלה    ,כבר  הוא  הקרוב  בעתיד  להתגלות.  מחכה  הוא 
ואפילו    נגדו  התנגדות וכבר ישנה    . ו הרבה התנגדות ותהיה נגד

יפריע לא  זה  התנגדות  הרבה  כ"כ  ותהיה  יש  וגם    לו  שכבר 
  . לא משנה איך וכמה ניסו להרוג אותו  . היום זה לא מפריע לו

וזה לא הלך וזה לא הצליח וזה לא יצליח אף פעם. עם ישראל  
האמיתי אני מבקש מכם עם דמעות בעינים שלי עם דמעות  

שליבע דליים  . ינים  הרבה  למלא  שיכולות  תחזרו   , דמעות 
תהיו אך ורק עם    ,תזרקו את הגשמיות המיותרת  ,בתשובה

ותורתו השקר  .הקב"ה  הגוים   ,בלי  כמו  להיות  לרצות    . בלי 
הרב אביגדור מילר ז"ל שהוא היה באירופה לפני המלחמה  
בשנת ת"ש הוא ראה שהרוב הגדול של עם ישראל באירופה  

  ,שבת באירופה איפה שהצדיקים הכי גדולים היוהוא מחללי  
שבת מחללי  היו  היהודית  האוכלוסיה  רוב  זאת    . בכל 

והיהודים התחילו לרדת מהדת היהודית כ"כ שאם לא היתה  
  . מלחמת העולם השניה אז היו הרבה יהודים הופכים לגוים

וזה כמו המצב היום עם כל העולם הזה עכשיו שיש לנו עם  
ומושך את הבן אדם לעזוב את התורה שמושך    ות כל הגשמי

זה   עכשיו  הזמן  זה  עכשיו  ישראל  עם  ח"ו.  לגיהנם  ולהגיע 
לא   יהודי  וגם החילונים.  החרדים  כל  בתשובה  תחזרו  הזמן 

הוא לא יכול להיות  ויכול חילוני וגם לשרוד הוא נולד יהודי  
  . הוא לא יכול גם לרצות להיות גוי כי העונש יהיה נוראי  . גוי

בתשובה   עקשןואדם   חוזר  לא   שלא  כל  עד    גם  אחרי 
 יעלם מהמציאות. המבחנים והנסיונות שה' יעשה בעולם 

ליהודי היתה   היום  ועד  הזמן מאדם הראשון  עד עכשיו כל 
מר הזמן הזה  יגאבל עוד מעט    ,איזו אפשרות לחזור בתשובה

הזה   הזמן  נגמר  מעט  עוד  שומעים  אתם  תשובה.  לעשות 
ה' שלח וזה  ?  ול להגיד לכם לעשות תשובה. מה עוד אני יכ

כדי  מח  פגועי  שוטים  מוגבלים  אנשים  ישלח  שהוא  כתוב 
להזהיר את כולם מה יהיה הסוף לפני הגאולה השלימה. זה  

אני וחברי השוטים לפי    , זה אנחנושכתוב בגמרא שהשוטים  
שוטים אנחנו  הרופאים  נהיה    . כל  לא  אנחנו  מעט  עוד  אבל 

  . שוטים כי מבפנים אנחנו לא שוטים אנחנו יהודים אמיתיים
נשמות   לנו  ויש  הזאת  העבודה  את  קיבל  מאתנו  אחד  וכל 

זה הכל אמת.    , לקב"ה בלבד. זה הכל אמתגדולות ונאמנות  
לברוח  קשה  אבל  זה  את  להבין  מתחילים  היהודים  רוב 

גשמית    , מיידית  , מהשקר שנותן להם הרבה הנאה שטחית
וללכת נגד כ"כ הרבה כביכול יהודים שמנסים למשוך אותנו  

יף. עם ישראל אני יודע שמשיח פה הוא  י אל השקר ואל הכ
פיזית חולה  הוא  אותנו  להציל  מנסה  הוא  בשבילנו    . סובל 

בבתי בשבילנו   מבקר  סובל  והוא  פעמים  הרבה  חולים 
הוא   .ישראל על עם   , במקומינו. הוא מתפלל עלינו יום ולילה

הוא רוצה להציל  ,  רוצה להחזיר את כל עם ישראל בתשובה
הוא סובל מאד מאד הוא מוכן לא    . את כולם את כל הנשמות

לישון ולא לבזבז זמן כי הוא מרגיש את הנשמה החשובה של  
כל יהודי אמיתי. כמה וכמה פעמים ניסו להרוג אותו אבל זה  

ה  . זה לא הצליח להם  לא הלך   ע"י  קב"ה להציל  הוא נשלח 
עם כל  וביחד  שאפשר  יהודים  לארץ    כמה  להגיע  ישראל 

ישראל האמיתית שתהיה הרבה יותר גדולה ממה שעכשיו  
ולבנות עליה את בית המקדש השלישי ולהגיע לנצח נצחים.  
זה לא יהיה קל עם ישראל אבל מי שעם הקב"ה באמת אז  

איתו יהיה  כמו    .הקב"ה  הזה  שהעולם  לכך  עצמכם  תכינו 
העולם הזה כמו שאנחנו    ,ו מכירים אותו על סף קריסהשאנחנ

יהודי שלא יהיה    מכירים אותו על סף קריסה תכינו עצמכם.
עם הקב"ה גם אחרי כל מה שנעבור הוא לא יהודי אמיתי ואין  

 תחזרו  , לו שום זכות קיום. עם ישראל תחזרו בתשובה עכשיו
תחזרו  אז  ורק  המלחמות  כשיתחילו  כי  מאהבה  בתושבה 

וההבדל  בתש הדבר  אותו  לא  וזה  מיראה  תשובה  זו  ובה 
 הוא נצחי אין עוד מלבדו.   ,ביניהם הוא נצח
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אני לא יודע כבר מה להגיד, אבל אני יכול להגיד רק שאנחנו  ,עם ישראל
חוץ עמ"י פשוט יורדים ויורדים ויורדים ועוד מעט לא יהיה לאן לרדת  

 .לאפס ולסוף ,מלתהום 
כמה יהודים יהיו מוכנים    ?כמה יהודים נשארו בעולם הזה  ,עם ישראל

  עולם הבא הוא נצחי. ההעולם הזה הוא זמני.  תבינו    ?להגיע לעולם הבא
אנחנו התקדמנו אך ורק בגשמיות   .תסתכלו מסביב, תסתכלו מה שקורה

לוקחת מאיתנו .  והגשמיות הזו רוצחת אותנו לאט לאט, רוצחת אותנו
את היכולת לרצות את האמת, לוקחת מאיתנו את היכולת ללמוד תורה, 

עם הקב"ה בלי הקשר הזה  תבינו  הקב"ה.  עם  כל יכול  הוליצור קשר עם  
 .אין חיים 

 .החיים זה לא כייף
 .טיוליםהחיים זה לא 

שבזה הטינופת  וכל  האינטרנט  כמו  מכשירים  מיני  כל  לא  זה   .החיים 
 .החיים זה לא לטוס כל פעם למקום אחר כדי לעשות את החיים מעניינים 

 .החיים זה לא גשמי, החיים האמיתיים זה רק רוחני 
הגשמיות,  על  שלהם  החיים  את  ובונים  הזה  לעולם  שבאים  היהודים 

מצוות, הם לא יכולים לשרוד, כי אי אפשר   אפילו אם הם כאילו שומרי
הקשר עם הכל יכול   ואתאת הגשמיות המיותרת של העולם הזה  לחבר  

 .הקב"ה, זה לא הולך ביחד
ולמי עולם הבא שייך אך ורק להקב"ה,  הו  ,העולם הזה שייך לשטן עצמו 

אמונה וביטחון בהאמת עם  תורת משה,  שהיה מחובר בעולם הזה עם  
צריך להתחיל    ,וכדי להגיע לרמה הגבוהה הזאת.  וא ה-ברוך-שזה הקדוש

להילחם מלחמה גדולה נגד השקר של צריך ופה בעולם הזה  . בעולם הזה 
המשחקים   נגד  השטן, הסרטים נגד    ,כל  של  כיף,  של  העולם   ,כל 

הזמן שהשם   .וכל הדברים האלה השטחיים שאיתם מעבירים את הזמן
רוחני עם לימוד התורה, עם החגים,  שנוכל להתפתח  נועד כדי  נתן לנו,  

ואני בכלל לא מדבר על הגויים,    ,רוב היהודים   ,ובמקום זה.  עם הקדושה
  את החיים שלהם  ,מבזבזים את הזמןורוב היהודים    ,אלא רק על היהודים 

בדיוק הפוך מהרצון של    ,ועושים בדיוק הפוך ממה שכתוב בתורת משה
 ,כדי להיות איתו בקשרשהוא שלח אותנו לעולם הזה  ,הקב"ה

 ,החינוך שלנו דרך
 ,התפילות שלנודרך 
 .החגים שלנודרך 

להתקרב   מכוונים כדיכל כוחותינו  לנו שבהם  הדרך החיים הפשוטה ש
ממנו חלק  הבא  בעולם  להיות  שנוכל  עד  להקב"ה  ויותר   .יותר 
ישראל עם  רוב  נמוכה  רמה  באיזו  רואה  כשאני  בוכה  כך  כל   .ואני 

הייתה התקדמות לכיוון הטוב, שהיהודים הבינו את   2  -אחרי מלה"ע ה
ולתורתו להקב"ה  לחזור  שצריך  שכחו   ,המסר  השנים  במשך  אבל 

הזה    מהמצב הזה העולם  עם  יותרהגשמי  והתחילו  מלא  , ויותר  שהוא 
וכל מיני   וכל מיני לחצים  וכל מיני משחקים  ויותר עם טכנולוגיה  יותר 

וזה גורם שאסורות, לכיוון אסור  רצונות להגיע להנאה גופנית, להנאות  
 .שלהם ונופלים לתוך הבוץ  קדושהשבני אדם מאבדים את הלכך 

ישראל פעם  ,עם  ועוד  פעם  ועוד  פעם  עוד  אותכם  מזהיר  תחזרו   ,אני 
החרדים   .בתשובה להכביכול  בעיקר  מדבר  אדם   ,אני  בן  אם  גם  אבל 

.  לחזור בתשובהעוד זמן  גם לו עדיין  יש    ,חילוני קורא את מה שאני כותב
ואני מציע לכל יהודי אמיתי להתחיל עכשיו לזרוק את כל הצעצועים של  

שהם  מבוגרים,  ה לכם  שמתעסקים  שיש  וטיפשיים  שטחיים  דברים 
ושלום  חס  החיים    ,בהם,  ואת  הזמן  את  לכם  שוב שמאבדים  ולשבת 

הקדושיםו מהספרים  עצמנו חייבים  אנחנו    .ללמוד  את  ללכת   .לטהר 
וגם  למקווה גם הגבר גברים יכולים   לפי דיני הטהרה שלהם.  נשים הים 

יום  כל  כמעט  יתן    ,ללכת  טהרהלהם  זה  של  חייבים הרגשה  אתם   .  
שובר לי את הלב להגיד וזה  להפסיק עם העבירות שלכם, כי לצערי הרב,  

,  את זה, הרבה מאוד מהכביכול החרדים עוברים על הרבה מאוד לאווים 
מבפנים  אבל  וץ הם נראים חרדים,  ששייכים לעולם הזה, מבחאיסורים  

 .הם חילונים
 !אין הרבה זמן, עם ישראל

כי זה הדור האחרון עם   ,שהשם בוכה בשמיים על הדור הזה  ,לא לשכוח
כזאת הזה   .מציאות  הדור  מתחת   ,אחרי  יהיה  הארץ  כדור  שרוב  אחרי 

יופצצו מהנשק הקטלני של    ,לפני המים  וענקיות  אחרי שערים גדולות 
הם יפוצצו ערים    ,האדם, שהם בכלל לא בני אדם, הם רק אנשי השטןבני  

  נגסאקי והירושימה שהם היו שתי ערים  .ענקיות, שלא ישאר מהם כלום 
הפילו  הש  ביפן עוד עליהם  אמריקאים  אטום,  פצצת  ראשונה  בפעם 

נשארו  שם  נשארו   הראשונה,  האטומית  מהפצצה  עוד שרידים  שם 
וכללות של היום לא ישאר אף אחד,  ומהפצצות המש  .שרידים עד היום 

 .שלא נדע
הזה בעולם  בכלל  ישארו  כנראה  התמימים    ,מעטים  ורק  אך  יהיו  והם 

הם  אלה שיכירו ברור את המשיח ויאמינו באמת ולא בשקר    ,והטובים 
 .ירוויחו נצח נצחים 

 100%להיות  כדי    ,יש עוד קצת זמן לשנות את הדרך שלנו  ,עם ישראל
 .זה לא מספיק 100%כי פחות מ  ,ותורתועם הקב"ה 

 להיות עם הקב"ה  100%צריך שיהיה לנו רצון ב
 !משיח פה

ישראל בעם  קשה  כך  הרוחני הכל  המצב  על  הזמן  כל  בוכה  הוא   .הוא 
כי הוא יודע שרוב האנשים הולכים לכיוון התהום, חס   ,סובל גופני ורגשי

ומם ולילה להחזיר הוא נלחם י   .ושלום. אבל הוא לא מוכן להרים ידיים 
 .עוד יהודים ועוד יהודים בתשובה

 .הוא סובל
 .הוא סובל

 .הוא חולה מאוד
המחלות  כל  את  עצמו  על  לקחת  שלו  מהרצון  בא  שלו  החולי  וכל 

 ,שהוא יקבל את העונש שלהם מהרצון שלו  ל.  ם ישראוהעבירות של ע
לגמרי טהור  בעצמו  הוא  כמונו  .אבל  לא  חטא  ,הוא  לו   .אין 

 .שהוא יענש במקומם   כדי  ,לוקח את כל החטאים של עמ"י על עצמוהוא  
עצמו על  העונשים  כל  את  לוקח  ש  ,הוא  כדי  בתשובהרק   ,יחזרו 

 .אבל הוא בעצמו טהור לגמרי
 !אין הרבה זמן

 !עם ישראל
אבל באמת עכשיו אנחנו   ,אוטיסטים מזהירים אתכםההרבה שנים אנחנו  

 .בסוף
תחילו ברגע זה לשנות את החיים  ת ,שלכם אם המילים שלי נוגעות בלב 

מהקב"ה  ,שלכם  רחוקים  אנחנו  כמה  עצמנו  בתוך   ולבדוק 
שנה   30כבר בסביבות  . כי אין הרבה זמןי.  לגמרוולחזור בתשובה מיד  

השנים האלה, העולם כבר   30-אנחנו כותבים אותו דבר, אותו מסר. ב
 .נהפך לגיהנום 

לא הכל, אבל הרבה   ,העולם לרוב יחרבו  ,עוד קצת זמן  ,עוד צעד אחד
שרוצים את האמת יותר  ,ורק היהודים שרוצים להיות עם האמת .מאוד

 .יישרדו ,מכל דבר אחר
 .הוא כבר בירושלים  .משיח כבר פה

המקדש בית  למקום  קרוב  גר  כמה    .הוא  להציל  משתדל  פשוט  הוא 
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 בהסטוריה ביותר אנחנו לפני המבחן הגדול 
 

אין   ישראל  עם  בהיסטוריה.  ביותר  הגדול  המבחן  לפני  אנחנו 
הרבה זמן תתכוננו למלחמת העולם השלישית. הרוב העצום של 
משתדלים   כבר  חלק  זה.  על  מדברים  כבר  העולם  אוכלוסיית 
להתכונן לזה אבל א"א להתכונן לזה כמו שהתכוננו לפני מלחמת  

 העולם השניה, כי הסכנות היום כ"כ עצומ 

ות וכ"כ קטלניות שא"א להתכונן בצורה יעילה גשמית, אפשר 
להתכונן רק רוחנית. כי הקב"ה שולח הרבה נשק רוחני וגשמי נגד 
 העולם הזה. והקב"ה לא הכריז על מלחמת העולם השלישית רק

הרשעים הכריזו שתהיה מלחמה ענקית כמו שלא היתה אף פעם  
חיים   לצאת  שיכולים  היחידים  הזה.  העולם  של  בהיסטוריה 
מהמלחמה האחרונה הקשה ביותר שהיתה אי פעם בעולם הזה 
רק  ולא  ובתורתו.  אחוז בקב"ה  היהודים שמאמינים במאה  הם 

ם  שמאמינים בקב"ה אלא מאמינים עם כל מהותם עם כל גופם ע 
עם   איתו  ורק  אך  להיות  רצונם  כל  ועם  שכלם  כל  עם  לבם  כל 
הקב"ה ותורתו. האהבה הטבעית שקיימת לעם ישראל לקב"ה 
זו אהבה נצחית. עם אמונה כזו נצחית שאין עוד מלבדו ואהבה 
כזאת שיש בין עם ישראל לקב"ה אהבה עם כל הלב אז אף אחד 

ול להרוג את אף אחד אפילו עם הנשק הכי מודרני וקטלני לא יכ
 הנשמה של היהודי. יהודי אמיתי יהיה עם הקב"ה לנצח.  

עכשיו עם ישראל יהיה לנו את המבחן הכי גדול מכל ההיסטוריה 
את   להכין  צריכים  אנחנו  התחיל.  כבר  להיות  שהולך  מה  וכל 
מה  זה לא  ומקלטים  בונקרים  כי  מגורים  לא רק במקום  עצמנו 

לתאר   יכול  רק  אני  להצלתנו.  עם שיעזור  אולי  שיהיה  מה  את 
השמים   מן  שנפלו  בוערים  כוכבים  אבני  מכת  של  הדוגמא 
רוב   מות,  מכת  קבלו  הרשעים  רק  שאז  ברד.  במכת  במצרים 
היתה  זו  כי  מעטים.  יהודים  גם  היו  אבל  המצרים  היו  הרשעים 
אזהרה גם לעם ישראל שמי שלא יעזוב את מצרים כשיגיע הזמן 

ם האסורים שלהם אפילו ומי שנהנה לגור במצרים עם המנהגי
יקבר שם.  והוא  ממצרים בכלל  יצא  לא  אז הוא  לנו  אסור  שזה 
ובסוף רק מעטים יצאו ממצרים רק עשרים אחוז השאר נשארו  
ולא רצו לצאת. ואנחנו היום במצב דומה שלא כולם רוצים את  

 הגאולה.  

וגרמו  שלהם  הילדים  את  רצחו  שהמצרים  אפילו  להבין,  קשה 
זה היו כאלה לעם ישראל הרבה ס כל  בל, סבל מאד קשה, עם 

שהעדיפו להיות מצרים ה' ישמור ולהשאר במצרים ושם מתו.  
עם ישראל אנחנו עכשיו כמו במצרים, הגוים בארצות מפותחות  
הרבה  של  חיים  חיים  וכו'  ארה"ב  קנדה,  אנגליה,  אירופה,  כמו 
מיני  וכל  טלביזיה  יש  לעניים  אפילו  שפע.  מותרות,  לוקסוס, 

ם לא חסר בגדים לרוב לא חסר גם אוכל. בדור הזה אדם  מכשירי 
שעות    12-יכול להחליט שבלילה עוד הוא יכול לעלות למטוס ו 

שהרבה  באפריקה  או  בלונדון,  או  יורק,  בניו  להיות  זה  אחרי 
דרום  הזה  שבדור  אפילו  הנוחיות.  בגלל  רק  שם  גרים  יהודים 

הגוי כי  ליהודים,  מסוכנת  מאד  להיות  יכולה  שם אפריקה  ם 
בקב"ה  המאמינים  היהודים  את  במיוחד  היהודים,  את  שונאים 
גרים  שאנחנו  חושבים  אנחנו  ישראל  במדינת  פה  שם.  שגרים 
תחת שלטון של יהודים, אבל אם הם יהודים אלה ששולטים פה 
אז כנראה שהרוב רק יהודים בצורה חיצונית. כי הרוב הגדול של 

ינים בקב"ה ח"ו  אוכלוסיית מדינת ישראל, או שפשוט לא מאמ
אפילו שהם כנראה יהודים או שהם גויים ממש. כמו מאות אלפי 
את  פתחה  ישראל  שמדינת  לפה,  שהגיעו  ואוקראינים  רוסים 
גוים.   ונולדו  יהודים  לא  בכלל  שהם  בפניהם,  שלה  הדלתות 
בארץ  החילונים  הצעירים  היהודים  את  מקלקלים  הם  ועכשיו 

תיים והחרדים שירדו  ולאו דוקא את החילונים אלא גם את הד
סתם   לא  שהם  הגוים  עם  מתחתנים  רבה  שבשמחה  מהדרך. 
באים  הם  האוקראינים  וגם  לארץ  שעלו  הרוסים  גם  כי  גוים. 
רצחו   גם  אלא  סיבה  בלי  היהודים  את  שנאו  רק  שלא  מעמים 
אותם באכזריות בדם קר. את הגברים, את הנשים, את הזקנים  

לעשות להרוג אותם   ואת הילדים. הם עשו מה שרק יכלו לעשות
מזה.  וצחקו  ונהנו  קר  בדם  והכל  שלהם  הגופות  את  ולבייש 
חיים  מהם  ורבים  בדם  זה  את  להם  יש  גם  היום  והאוקראינים 
בתוכנו. במלחמת העולם השניה רצחו מאות אלפי יהודים. חלק 
ושם  צריכים לחפור לעצמם תעלה ארוכה מאד  היו  מהיהודים 

השני וירו בהם עד שנגמרה הכניסו אותם לתוך התעלה אחד על 
התחמושת. ובסופו של דבר אם היה מישהו שנשאר בחיים אז 
מצאו דרך אחרת להרוג אותו. כיסו באדמה את כולם כדי שגם  
עדיין אם מישהו נותר בחיים אז הוא לא יוכל לנשום וימות. וגם 
כנראה שמרו על המקום כמה ימים עם נשק כדי שאף אחד לא 

אל בחיים.  מהבור  זקנים,  יצא  גברים,  נשים,  היו  שנרצחו  ה 
קניות   מרכז  שם  שבנו  עד  שנים.  הרבה  מזה  ידעו  ולא  תינוקות 
ומצאו את התעלה ואת הגופות של היהודים וביניהם היו אמהות, 
אבות, זקנות, זקנים, ילדים, קטנים וגדולים יותר. כך גילו אותם  
את  הביאה  ישראל  ומדינת  השניה.  העולם  מלחמת  אחרי 

שלהם לגור פה בכונה אפילו שידעו שהם גוים גמורים   הצאצאים 
שונאי ישראל אז תבינו מי שולט פה במדינת ישראל. עם ישראל 
אם אתם רוצים להציל את עצמכם אז תפסיקו להתפלל ולעבוד 
לעגל הזהב, כי עגל הזהב יביא אתכם למוות נצחי. הקב"ה ברא 

בעתיד,   את עם ישראל כדי שהם יהיו בסופו של דבר חלק ממנו 
עכשיו  העתיד.  את  ישרדו  הקב"ה  שעם  אלה  רק  הפעם  אבל 
אפילו אם אדם מת זה לא אומר שזה לנצח. הוא יכול ללכת לגן  
עדן עד תחיית המתים ולחזור לפה. אבל אלו שמתים מהעבירות  
שלהם, הם לא יחזרו לפה בתחיית המתים. עם ישראל ה' אוהב 

 איתו לנצח.  אתכם, ה' אוהב אתכם, ה' רוצה שתהיו יחד 
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 מדינת ישראל לא מייצגת את עם ישראל
 

לי מהעינים  יוצאות  לי, הדמעות  כואב  ישראל הלב   עם 
אני לא יכול לעצור אותם. אני שוב רוצה לדבר על מדינת 
עם  של  הבית  לא  זה  ישראל  מדינת  זה  מה  ישראל. 
ישראל. כי יהודים כביכול יהודים שלא שומרים מצוות, 
לומדי  את  מכבדים  לא  ושאפילו  תורה  לומדים  שלא 
בקב"ה   בכלל  מאמינים  שלא  מזה  גרוע  ויותר  התורה 

שעומדי  הם  ישמור  שה'  זו  ותורתו  המדינה.  בראש  ם 
מאד  לקבוצות  שנותנת  מאד,  מתקדמת  כביכול  מדינה 
מצעד  לעשות  וגברים  נשים  אנשים  של  גדולות 
בירושלים עיר הקדש למען עבירה הכי שנואה לקב"ה.  
ויש להם את החוצפה להיות לבושים כמו הגוי הכי שפל 
בלי מצפון. ויש לאותם אנשים במצעד את החוצפה גם 

ברחוב ככה  שירים לטייל  מוזיקה,  בליווי  ירושלים  ות 
וריקודים ממש חוצפה שאין לי מילה על זה אחרת חוץ 
זה בתמיכה בעידוד, במימון   וכל  ורצון להקיא.  ממגעיל 
להפריע   שינסה  למי  ואוי  ישראל  מדינת  של  השלטון 
למצעד כזה אז אתם מבינים מה זאת מדינת ישראל? ועם 

משלם על ישראל שותק ועם ישראל שותק ועם ישראל 
גם  נמשכים  וצעירות  צעירים  ויותר  שיותר  בכך  זה, 
אל  שונא.  שה'  הכי  הכי  העבירות  אל  החרדי  בעולם 
העבירות שהם הכי נגד התורה והמצות נגד הקדושה, נגד 
שכח  ישראל  עם  ולהיות.  לעשות  צריך  שיהודי  מה  כל 
שהיינו פעם בגלות בין המצרים. וכל הניסים שה' יתברך  

זה   בשבילנו  המצרית עשה  מהמדינה  לברוח  כדי  היה 
שהיו שם כל התועבות שאנחנו מדברים עליהם עכשיו.  
בקב"ה.   ולא  מתים  בפסלים  מאמינה  היתה  ושמצרים 
ומשה רבינו הקריב את עצמו יחד עם אהרן אחיו ומרים 
אחותו להוציא את מה שנשאר מעם ישראל. כי הרוב של 

ולהיות לגמרי כמ  ו  עם ישראל העדיף להשאר במצרים 
יצאו  ישראל  עם  של  קטן  יחסית  חלק  ורק  המצרים. 
ברצון ממצרים. וביחד איתם יצאו גם ערב רב וגם חלק 
מהמצרים שבאו עם היהודים. הם החליטו שכדאי להם 
להיות יהודים והם מציקים לנו עד היום. והערב רב הזה  
לא קיבל את התורה בהר סיני, הם לא היו מתחת להר 

על היהודים האמיתיים. והם כשה' יתברך הרים אותו מ
לא אמרו נעשה ונשמע הערב רב, ועד היום הם מציקים 
לנו. ויותר מזה, הם גורמים לאלפי יהודים לעזוב את הדת  
רפורמים  כנסת  בתי  כביכול  לפתוח  וגם  היהודית 
ישראל  עם  את  להרחיק  עוזר  רק  שזה  קונסרבטיבים, 
רק   וזה  כאילו  עכשיו  ותורתו.  הקב"ה  שזה  מהאמת 

ישראל. כאי  ארץ  במקום  ח"ו  ישראל  מדינת  יש  לו, 
מבינים  ולא  טועים  תמימים  יהודים  הרבה  ולצערי 
הכביכול   רוב  כי  ישראל.  ארץ  לא  זו  ישראל  שמדינת 
פשוט  הם  מהם  והרבה  יהודים  כ"כ  לא  הם  פה  יהודים 
גוים, שהרבה מהם כאילו התגיירו אבל הרבה מהם הגיור 

ם שלהם לא בני  שלהם לא גיור כמו שצריך אז גם הילדי 
גרים באמת ונשארו גוים גמורים והם מתחתנים אתנו ה'  
ירחם. היו במדינת ישראל שני ראשי ממשלה שלא היו  
יהודים לכל הדעות שזה לבד מראה את הריחוק של עם 
התבלבל  ישראל  עם  מהאמת.  ישראל  בארץ  ישראל 
כמעט לגמרי בין מה נכון ומה לא נכון. ולא מבינים מה זה  

ודי ולא מתבוננים בעצמם שהרצון שלהם הוא להיות יה 
שבאיזו  לי  אמרו  ירחם.  ה'  הגוים  כמו  להיות  מאד  חזק 
מקרה  היה  ישראל  במדינת  ישראל,  בארץ  פה  רכבת 
יהודי לא דתי והלא דתי התחיל  שיהודי חרדי ישב מול 
לצרוח על החרדי כמה שהחרדים מקלקלים את המדינה  

ש מפה  להסתלק  צריכים  שהם  וכמה  לא הזאת.  זה 
המקום שלהם, כמה שמדינת ישראל לא המקום שלהם 
של החרדים. הוא צעק וצרח וכולם שישבו ברכבת ולא 
יהודים. עם ישראל תבינו   אמרו מילה כולם היו כביכול 
המדינה הזו, מדינת ישראל הוקמה על אדמתה של ארץ  
שיושבים  ואלה  ישראל.  לעם  ששייכת  אדמה  ישראל 

שיושבים   הגוים  וכל  על  בכנסת  מדבר  לא  ואני  פה 
אני מדבר על  דורות.  דורי  ישבו פה  עוד  שהם  הערבים 
הגוים שלפני מלחמת השחרור ואחריה שהתיישבו פה 
עוד  התחתנו  הם  למעשה  כאשר  יהודים,  הם  כאילו 
באירופה עם גויות ואחרי קום המדינה הם ההגיעו לארץ  
ואלה  ואלפים  מאות  כאלה  יש  גוים.  ילדים  להם  ונולדו 

מהם מהגוים והגויות הם גוים וגויות ממש ונתנו שנולדו  
להכנס למדינת ישראל והיום באמת קשה לדעת מי הוא 
יהודי ומי לא. ויש כאלה יהודים שלא מאמינים בקב"ה  
מהקבוצה   הנשים  אחת  עם  להתחתן  להם  אכפת  שלא 
כאלה שעשו  שיש  ואפילו  שבאה מאוקראינה.  הגדולה 

גיור אמיתי. ולכן  גיור יש סימן שאלה אם אצל כולם זה  
המצב היום כאן בארץ ישראל הוא שארץ ישראל מלאה 

של הממשלה   1זרים שהם לא יהודים. והמטרה מספר  
בעיקר  שיטות.  מיני  בכל  היהודית  הדת  את  להרוס  זה 
של  העולם  תוך  אל  החרדים  היהודים  את  למשוך 
יודעים  והם  כסף.  יותר  להרויח  כביכול  כדי  החילונים, 

יקלק הכסף  וזה  שענין  עובד  וזה  החרדים  את  אותם  ל 

 בן גולדן מסר האוטיסט תשפ"ג תמוז' ט



האחרון  שבזמן  ומאחר  החרדי.  העולם  את  מחליש 
הקב"ה לקח מאתנו את הצדיקים הכי גדולים שהיו לנו  
חלשים  ויותר  יותר  נהיים  ישראל  עם  אנחנו  אז 
החסד  לדברי  להאמין  אפשר  זה  בגלל  ומבולבלים. 
את   יקבלו  גברים  אלפים  שבעת  שרק  שאמר  לאברהם 

ים וילדים. כי אנחנו מאבדים כל יום עוד המשיח חוץ מנש 
יהודים חרדים שהם עדין כביכול חרדים אלא שהתחילו  
אמיתי   ליהודי  מתאימים  שלא  מדברים  וליהנות  לחיות 
והם בסכנה לאבד את היהדות שלהם וזה אומר מות נצחי  
ה"י . אני יודע שהרבה יהודים יגידו שזה לא נכון אבל זה  

מאד מאד חלשה, יותר ממה    כן נכון. גם הצניעות היום
לחזור  שמשתדלים  אנשים  יש  ב"ה  פעם.  שהיתה 
לצניעות של פעם אבל יש בחורים וגם אברכים שהולכים  
צר  מדי  זה  כי  נסגר  שלא  צר  וז'קט  צרים  מכנסים  עם 
עליהם. ובכלל ידוע שישנה קבוצה של חרדים שבשבת 
מיני   לכל  ונוסעים  דתיים  חרדים  כמו  לא  מתלבשים 

בחו פשוט מקומות  להם  אוי  ליהנות,  ושבתות  פשות 
לזה  יתן  לא  ה'  יגמר,  הכל  זה  ישראל  עם  מסכנים. 
בשיא  הטבע  אסונות  העינים  את  תפתחו  להמשיך. 
השיאים שאף פעם לא היו כאלה מאז המבול הגדול בזמן 
מזה  וחוץ  בתקשורת.  אותם  מפרסמים  תמיד  ולא  נח 
אנחנו בסכנה פה בארץ ישראל גם מבפנים וגם מבחוץ. 
ישראל,  עם  עם  אתנו  באמת  תמיד  לא  שלנו  המנהיגים 
ישראל.  אתנו עם עם  באמת  תמיד  המנהיגים שלנו לא 
והערבים רק מחכים לגמור אותנו לגמרי. תבינו לא תהיה  
שום אפשרות לשרוד את המצב שיהיה בעתיד אם לא 
נהיה עם הקב"ה. כל זה כתוב ברור בנבואות ששני שליש 

אחד   שליש  יחרב.  העולם  בלי  של  לגמרי  לגמרי  יחרב 
בו.   להשתמש  אפשרות  שתהיה  שישאר  דבר  שום 
השליש השני יהיה פגוע מאד אבל לא לגמרי. והשליש 
ארץ   תפגע.  לא  כמעט  בו  תהיה  ישראל  שארץ  האחרון 
שהיא   ממה  גדולה  יותר  הרבה  היתה  אז  של  ישראל 
ועם  האמיתיים  לגבולותיה  תחזור  היא  ובעתיד  עכשיו 

 ישראל יחזור להי

מה שהיה פעם, העם האהוב ביותר של הקב"ה ויבנה    ות
בית המקדש השלישי שירד מהשמים וישב על הבסיס  
שאותו יכין עם ישראל. ועד שנגיע לנקודה הזאת נצטרך  
לעבור כמה מבחנים. עם ישראל אני מבקש מכם להציל  
שאתם   מבקש  אני  להיות.  שעומד  ממה  עצמכם  את 

ותזרק באמת  בתשובה  תחזרו  גם  כל  החרדים  את  ו 
ולבקש   מאמינים.  ליהודים  מתאימים  שלא  הדברים 
מחילה מהקב"ה על כל חטא שעשינו ולא משנה אם זה 

חטא קטן או גדול. אני מבקש מכל יהודי ויהודיה לעורר  
שוב בלב שלנו את האהבה הגדולה הענקית שיש לנו אל 
לקשור   כדי  צריכים  ויהודיה  יהודי  שכל  אהבה  הקב"ה. 

ב עם  החזק  הקשר  עם את  יכול  הכל  עם  עולם,  ורא 
רק   זה  הזה  בעולם  פה  מכירים  שאנחנו  החיים  הקב"ה. 
דבר זמני הם נועדו כדי להכין אותנו כדי להיות בסופו של 
דבר חלק מהקב"ה. בשביל זה אנחנו צריכים להכין את  
עצמנו מהרגע הזה להיות נאמנים אך ורק לקב"ה ותורתו. 

הוא   זמן  הרבה  עוד  אין  פה.  כבר  ומלמד המשיח  יושב 
תורה ומנסה למשוך את היהודים בחזרה לקב"ה ותורתו. 
הוא סובל מאד הוא חולה מאד, יורד לו דם מהרגל וצריך 
את   מקריב  הוא  התחבושת.  את  לו  להחליף  הזמן  כל 
אותם   להציל  ויהודיה,  יהודי  כל  להציל  לגמרי  עצמו 
הוא  יהודים,  הם  היהודים  כל  שלא  יודע  הוא  מהשקר. 

א למצוא  להציל  מנסה  כדי  האמיתיים  היהודים  כל  ת 
ישראל  מדינת  ישראל  עם  שתבינו  רוצה  אני  אותם. 
כביכול, היא לא ארץ ישראל של פעם. מהרגע שמדינת 
היו   הם  אותה  שבנו  אלו  טרף,  היה  זה  נולדה  ישראל 
אפיקורסים, לא מאמינים ועד היום הם לא מאמינים, אז 

ולה להיות  זו לא יכולה להיות ארץ ישראל. וזו גם לא יכ
ארץ ישראל כמו פעם כי השקר שולט פה ולא האמת. 
כל   הטמטום,  כל  זה  השקר  ותורתו,  הקב"ה  זה  האמת 
השטויות, כל הדברים האסורים שהרשעים מלמדים את  
את   גם  אותם  למשוך  כדי  הזה  העולם  של  האוכלוסיה 
אחד  להיות  בישראל  יהודים  הלא  את  וגם  היהודים 

עם ישראל זה הכל מתוך   כאילו. זה הכל כדי לקלקל את
ומתורתו.  מהקב"ה  מאד  היהודים  את  להרחיק  מטרה 
אנחנו כבר בסוף הגלות הקב"ה לא יתן לשקר להמשיך 
שבאמת  אלה  את  רק  אבל  ישראל  עם  את  יציל  הוא 
מאמינים. כי רק אלה שמאמינים באמת רק הם יכולים 
להמשיך את הבריאה שה' יתברך התחיל עם אדם וחוה.  

מיתיים יכולים להגיע לזה. ישארו גם גוים ורק יהודים א
שמאמינים בקב"ה אבל אני לא אדבר בזה עכשיו. שוב 
אני אומר תתכוננו, תתכוננו כי אין הרבה זמן. העולם של 
השקר לא ישרוד, רק האמת ישרוד. אני מאמין באמונה  
זה  כל  עם  שיתמהמה  ואע"פ  המשיח  בביאת  שלמה 

ישראל   עם  שיבוא.  יום  בכל  לו  האמת אחכה  עם  תהיו 
תהיו עם הקב"ה ותורתו הסוף של מה שיראה הסוף של 
העולם, זו תהיה רק ההתחלה שלנו. ה' יתברך שלח את  
המשיח למשוך את עם ישראל בחזרה אליו, ובעתיד כל 
יהיו חלק של  וגם הם  יקומו לתחיה  היהודים שבגן עדן 
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מה  ותראו  העינים  את  תפתחו  ישראל  עם  ישראל  עם 
מקומות  כמה  רק  לא  מתפרק!  העולם  מסביב,  שקורה 
כולם   וגם  מתפרק.  כולו  העולם  כל  אלא  מתפרקים, 
כי  מבולבלת,  העולם  מדינות  בכל  החברה  מבולבלים. 
החיים השתנו מאד מאד, כי אנחנו לא יכולים להדביק את  

רים או שלשים שנה  קצב שינוי העולם שלנו. עד לפני עש
לה   היו  מדינה.  בכל  סדר  איזה  היה  עוד  פחות,  אפילו  או 
לה   היה  מדינה  כל  וכו'.  משלה  חיים  דרך  משלה,  חוקים 
דרך משלה, צבא משלה, שפה ושם. וזה איים על מדינות  
קרובות, אבל לא הרגישו שכל העולם בסכנה, ולא הרגישו 
 שיש ממש מצב סכנה שתהיה מלחמת עולם הרבה יותר 
יגרום כבר עכשיו   גדולה ממלחמת העולם השניה, ושזה 
לשינויים מפחידים. לפני עשרים שלשים שנה לא הרגישו 
ונהיה   מאד,  מאד  השתנה  הטבע  גם  אבל, עכשיו  זה  את 
מאד מסוכן. ובתוך הטבע יש סימנים של סכנה שאף פעם 
לא היו, לפחות בשלש מאות השנים האחרונות או אפילו 

ף פעם שישנה סכנה עד כדי כך בכדור יותר. לא הרגשנו א
כדור  מעל  שמעלינו,  בחלל  שקורים  דברים  ויש  הארץ. 
"הגדולים"   והאנשים  לזה.  הסבר  לנו  שאין  הארץ, 
במרכאות כביכול בעולם, לא נותנים לנו הסברים אמיתיים 
על השינויים שקורים בכדור הארץ. וזה ברור שמסתירים  

מה  ענק,  משהו  העולם  מאוכלוסית  התופעה   מאתנו  זו 
אין כוכבים בשמים? פתאום רואים   הזאת, למה פתאום 
ביום  יש  בעיקר.  ובלילה  ביום  מאד  משונים  דברים 
לבן,  פס  עשן  מוציאים  שטסים  העולם  בכל  מטוסים 
שקודם כל זה יוצא בקו ישר ומתפזר בעננים, ועושים את  
איזה  מאתנו  להסתיר  רוצים  שכאילו  העולם,  בכל  זה 

ראה. או מפזרים משהו ורואים את  מראה שלא רוצים שנ
לא   ואף אחד  זה,  מה  מסבירים  לא  אבל  העולם,  בכל  זה 
אליו.   מתייחסים  לא  הסבר,  שדורש  ומי  הסבר.  דורש 
העולם   כל  היום  ועד  השניה  העולם  ממלחמת  ובכלל, 
מדינות   ראשי  ואלה שהם  קורה.  משונה  משהו  השתנה, 

ל  שאנחנו  שלהם  התכנון  את  להם  ויש  זה,  את  א  יודעים 
והם   לנו,  שאין  מידע  להם  ויש  מתכננים,  הם  מה  יודעים 
מסתירים בכונה מתושבי המדינות שלהם את מה שקורה  
באמת. פעם בן אדם יצא בלילה והסתכל בשמים שהם היו 
ללא עננים, ויכל לראות שיש המון המון כוכבים. ועכשיו  
לרוב כמעט אין כוכבים בשמים, אבל מה שכן יש, לעתים  

צ זה  צהוב,  קרובות  בצבע  אור  עם  משונות בשמים  ורות 

כמו שנראה ירח אבל זה לא הירח. הרבה אנשים הצליחו 
לצלם את התופעות האלה, זה קיים זה לא דמיון. בנוסף 
לכל זה כמעט אין מדינה שלא מתכוננת למלחמה. מדינות  
בעבר,  מאשר  יותר  הרבה  למלחמה  מתכוננות  גדולות 

מדינות גם  מתכוננים,  כולם  דבר עוד  וקטנות.    ולרוב 
בארה"ב   כולל  המדינות,  בכל  וגוברת  קיימת  האלימות 
ארצות   הרבה  ועוד  אירופה.  בכל  בגרמניה,  באנגליה 
יש  וכו'  רוסיה  אנגליה  ארה"ב  כמו  מדינות  מזה,  סובלות 
שם הרבה אלימות, כולל רצח בדם קר. וכל מיני אסונות 
מקרי יש  הכיוונים.  בכל  וגשמי  רוחני  גמור  ובלבול   טבע 
אלימות משונים בכל העולם שלא היו כאלה פעם. אנשים  
אם היתה להם   בלי סיבה, אפילו  מוכנים להרוג בדם קר 
לוקחים   שילדים  כך  כדי  עד  פעם,  בזה  הכירו  לא  סיבה 
רובה, הולכים לבית הספר ויורים במי שיכולים ורוצחים. 
זו תופעה שקיימת במיוחד בארצות כמו למשל בארה"ב,  

ארצ כביכול  שמאפשרות  שהם  מסודרות  מאורגנות  ות 
לתושבים שלהם לגדול במקום משגשג כלכלית, ומסודר 
וחזקות,   גדולות  שהם  כאלה  ארצות  וגם  הכוונים.  בכל 
הפכו למקום של פחד, של רצח, של דברים שאני בכלל  
השנאה   איומים.  דברים  שהם  עליהם,  לדבר  רוצה  לא 
אירופה בכל  וגם  מאד,  בארה"ב  גוברת    והאנטישמיות 
מסוים,   במקום  בחירות  היו  עכשיו  ובגרמניה  ובאנגליה. 
והמפלגה הנאצית שם ממש גדלה, ומתחילה להוות איום  
שם,   דתיים  הלא  מהיהודים  מאד  והרבה  היהודים.  על 

אלה שגרים בגרמניה, הם שולחים    –והרוב הם לא דתיים  
את הילדים שלהם ללמוד בארץ או באנגליה, איפה שיש  

כ למה?  קרובים.  הספר להם  לבית  ללכת  סכנה  יש  י 
המקומי בגרמניה, כי הגרמנים מתנפלים עליהם ומרביצים  
להם. יש גם בטבע שינוי עצום, יש נהרות שפתאום נהיים 
אדומים בלי לדעת למה, ובלי שיגידו למה. יש בכל העולם  
בכל  השתנה  משהו  כללי  שבאופן  מרגישים  שינויים, 

מקומות אלפי הטבע, וזה מאד מבלבל. פתאום בכל מיני  
וגם  סיבה,  ללא  הים  חופי  אל  מתים  מגיעים  דגים  אלפי 
לוייתנים רבים פתאום מתים בים, ופגרים שלהם נפלטים  
אל החופים בכל העולם. עם ישראל, במיוחד עם ישראל 
בסכנה עצומה. כבר כמה אלפי שנים עם ישראל בסכנה,  
בכל דור ודור סכנה קיומית. כי הגוים רוצים לשלוט בכל  

מאיימת  הע היא  כי  היהודית  הדת  את  רוצים  ולא  ולם, 
עליהם. ואיך היא מאיימת עליהם? כי העם היהודי יש לו 
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 יתחיל  העולם  כל  ואז  השני  החג  עד   ימים  כמה   עוד  לנו  יש ,  פסח,  שלישי   יום  היום
  מלחמה,  לאוקראינה  רוסיה   בין  המלחמה  התחילה   החג  לפני .  שוב  להשתנות

לא תיפסק בעתיד הקרוב ומלחמות אחרות יתחילו    הזו   והמלחמה   ביותר   קטלנית
בין כל מיני ארצות אחרות וזה יתחיל עם איומים ויגמר במלחמות רבות וקשות  
מאוד והרבה דם יזרום בכל העולם. בנוסף לזה יגיעו אלינו אסונות טבע מעבר למה  

 שהדמיון שלנו יכול לקלוט.
זה  שהאוט  מה  לקרוא   רוצים  לא  אנשים  שהרבה  יודע   אני כי  אומרים,  יסטים 

ואומרים שהם לא רוצים לחשוב על דברים מפחידים, הם  מפחיד אותם מאוד 
רוצים להמשיך את החיים כרגיל, מוכנים כבר לעשות תשובה עכשיו אבל רק עד  

 לנקודה מסוימת ולהמשיך את החיים כרגיל. 
ולם הזה בע  הגויים  ובוודאי  י"עמ  כי,  ומפחיד  מאיים   כבר  העולם,  ישראל  עם  אבל

לא רוצים לעשות תשובה, לא רוצים להפסיק עם השקר, עם השקר הענק שבלע  
ה' יש לנו עדיין צדיקים שלא   את כל העולם כולל את רוב היהודים. אבל ברוך 

 מושפעים מהשקר הגדול, והם יחסית מעטים מאוד. 
 את ומבינים אומרים שאנחנו   מה  אחרי שעוקבים אנשים יש אופן שבכל יודע אני

אלה  על  מרחם  ואני  העולם.  כל  ועל  עמ"י  על  שמאיימות  הענקיות  הסכנות 
את  לחיות  להמשיך  כדי  האוזניים  את  ולסתום  העיניים  את  לסגור  שמעדיפים 
השקר שהוא אך ורק הגשמיות המיותרת ודברים אחרים שאסורים לגמרי איסור  

יחסית עם  אנו  החרדי.  הכביכול  לעולם  נכנס  גם  וזה  התורה  לפי  קטן   מוחלט 
במספרים ולצערי הרב חלק די גדול של היהודים הכביכול המאמינים נמשכו חזק 

 לתוך העולם של השקר. 
  בדור  היחידה   הדרך זו כי, ביותר קשים ימים יבואו  הקרוב  בעתיד ישראל עם אבל

  הוא   אם  ליהודי   עושה   הוא   מה,  חטא  זה  מה  ברור   להבין  יכולים  שהיהודים  שלנו 
 החטא יכול להרוס את הכל. איך, תשובה  עושה  לא

 כי?  ולמה .  עברו   היהודים  סבל  כמה ,  העבר  על  גם  לחשוב  צריכים  אנחנו   תמיד
  של   והשקר  הגשמיות  בתוך  נעלמו   המאמינים  הכביכול  אפילו ,  יהודים  שהם  שכחו 

  הרפורמים   על  דווקא  מדבר   לא   ואני.  משה   מתורת  ונותקו  להרגיש   בלי   הזה  העולם
ות שלהם וכו', שזה ברור אצלם שמגיע להם עונש  הגרסא  בכל  והקונסרבטיביים

גדול, אבל גם הם יכולים לעשות תשובה. והגויים שבין הרפורמים יצטרכו לחזור  
להיות גויים, כי זה מה שהם, כי הם לא יהודים. אין שום בעיה שגוי יהיה גוי כל זמן  

ם שלו  שהוא לא מתיימר להיות יהודי, כי הוא לא התגייר כמו שצריך וגם הילדי
 לא יהודים אם האמא שלהם לא הייתה יהודיה.

,  למשל ,  גדולה   בסכנה   אתם  -  אמיתי  גיור  עשו   שלא  הגויים  כל  את  מזהיר  ואני
 צדק  גר.  כזאת  עברה   בשביל  גדול  מאוד  הוא  והעונש  שבת  לשמור  לגוי  אסור

  התגייר   שהוא   ברגע  אבל ,  קל   לא  זה,  אמיתי  יהודי   להיות  לרצות  צריך  אמיתי
 כונה, הוא או היא, אז הם יהודים לכל דבר, כי קיבלו נשמה יהודית. נ בצורה 

 . האנושות  של ההיסטוריה בכל כזה  מצב היה  ולא מבולבל  שלנו  העולם כל
  וכל  הגשמיות  ובשביל   הגופניות  ההנאות  בשביל  ורק  אך  לחיות  והרצון  האכזריות

ביאו את כל י  רק ,  זה   עם  שמתעסקים,  היהודים  כולל  אדם-שבני  האסורים  הדברים
 הדור הזה למצב קשה ביותר, שלא היה אף פעם.

הקב"ה לא ייתן למצב הזה להמשיך, כי זה יגרום לסוף האמת חס ושלום, וזה לא  
הוא האמת ולא יהיה סוף להקב"ה, כי הוא האינסוף ובני    -יכול להיות כי הקב"ה  

אדם הם תחת שלטונו של הקב"ה, הוא ברא אותם ואת כל מה שקיים בעולם, הוא  
אמיתי   יהודי  וכל  האינסוף  הוא  הנצחי,  הוא  באהבה  הקב"ה,  מצוות  ששומר 

  אז   ובגעגועים לקב"ה ולתורתו, בשלב מסוים יהפוך לחלק של הקב"ה ויהיה נצחי.
  שמירה   ובלי  ושלום  חס  משה   תורת  שבלי,  ישראל  עם  כל  את  להזהיר  רוצה   אני
 עתיד. אין, לארץ השמיים  מן לנו הוריד שמשה התורה  כל את

 יהודי שלא שומר מצוות, שלא מאמין בקב"ה והתורה שלו, אין לו עתיד, נקודה.
ולכן אני רוצה לומר, שכדאי באמת לפחד אפילו שאתם לא אוהבים לפחד ואף 
הוא  אלא  חוץ מיהודי אמיתי, שהוא לא מפחד מהקב"ה  אחד לא אוהב לפחד, 

אוהב את הקב"ה, שהוא אביו ואמו והוא הכל בשבילו, הוא רק מפחד מכך שאם 
 הוא יעשה איזו עברה שתגרום צער לקב"ה.

 יהודים  אם.  תשובה   לעשות  דרך  יש  ביותר  הקשה   אפילו   עבירה   כל  על',  ה   ברוך
 .ה "הקב עם להיות חוזרים הם אמיתית תשובה  עושים

  י "עמ  של  העצום  שהרוב   2ע"מ  לאחר  שהיו  התוצאות   כמו,  ישראל  עם  תבינו 
וז הכי גדול של יהודים בעולם ורובם הגדול של יהודים אלה  בריכ  אז  היה  באירופה

לגן הלכו  אופן  בכל  מהם  הרבה  ברגע  -נהרגו.  כי  שבת,  שמרו  שלא  אפילו  עדן 
ואחרי  ישראל".  "שמע  וצרחו  האמת  את  תפסו  הם  הגזים,  תאי  בתוך  האחרון 

ששרדו התפזרו בכל העולם, כולל בא"י, ומאלה  מלחמת העולם השנייה היהודים  
שנשארו בחיים, יש כאלה שחזרו להיות יהודים שומרי מצוות ואחרים המשיכו  

 את החיים בלי הקב"ה, ה' ישמור. 
רק   כי  המלחמות,  אחרי  כזה  מצב  יהיה  לא  התחילו  שכבר  במלחמות  הפעם 

 יוכלו לשרוד.  - המאמינים בהקב"ה והחיים לפי התורה 
יית העולם הזה  אוכלוס  את  שוב   שיפחיד  משהו   יבוא  המלחמות  אחרי  מזה   חוץ

וזה הכוכב השביט. יש אנשים שלא יאמינו שזה שמיימי שה' עושה. אבל השביט,  
שזו מערכת של שמש קטנה עם שבעה כוכבי לכת סביבה ושובל ארוך מימדים  

ואסטרואידים מטאורים    בזוהר   כתוב  השביט  כוכב  על,  אחריהם  הנמשכים של 
ור הארץ, אסונות הטבע  לכד  ויותר יותר  מתקרבת  הזאת  שהמערכת  וככל  הקדוש 

 מתרבים ונהיים יותר ויותר אימתניים וקטלניים. 
  פחד  יהיה   כן  כי,  כלום  לכם  יעזור  לא,  ולפחד  לדאוג  אוהבים  שלא  האנשים  וכל

 ומטאורים  אסטרואידים  נופלים  יום  כל  וכמעט  ה "לכדו   קרוב  מאוד  והשביט  ענקי
 . עצומים לנזקים גורמים והם ה "כדו  על

ויותר הנזק    דו"ה כ  רוב  ובעתיד יהיה מתחת למים. וככל שהשביט מתקרב יותר 
יהיה מפחיד ביותר. רק יהודים מאמינים יהיו רגועים, כי הם מאמינים שכל מה  
שה' עושה זה לטובתנו. ואני יודע שאתם לא רוצים לשמוע את זה, אתם לא רוצים  

 לפחד ואתם רוצים להמשיך את החיים הגשמיים.
בלים בין הגשמיות ליהדות, מקיימים את המצוות, אבל בעיקר  שמבול  יהודים  ויש 

אמיתי   תורה  לימוד  זה  מה  צניעות,  זה  מה  שכחו  הם  הגשמיות,  עם  תפוסים 
 שכמעט אין וכו'. 

  לעשות   שכדי,  הגזים  בתאי  שהיו   אלה   כמו   למצב  נגיע  שלא,  מקווה  רק  ואני
אלה  ם. וכל  השפתיי  על"  ישראל  שמע"  עם'  ה   קידוש  על  למות  יצטרכו   תשובה

 שמתלוננים, שלא רוצים לשמוע דברים קשים, אני מרחם עליכם. 
  לשכוח  שרוצים  ואלה   ביותר  קשה   במצב  העולם  שכל,  לראות  יכול  כבר  אדם  כל

  באירופה  היהודים  כמו   לעצמם  משקרים   פשוט,  סכנה  בכלל  שאין  כאילו   מזה 
 . השואה  שלפני

ואני  קוראים לו אליעזר בן עטיה.  ,  פה  כבר  משיח.  זמן  שאין,  לומר   רוצה  רק   ואני
יודע שיש עוד מועמדים כביכול לתפקיד הזה של משיח, אבל רק אחד באמת 
קיים, שהוא באמת משיח. וזה לא משנה כמה כביכול משיחים יופיעו ויגידו שהם  
המשיח   מי  ברור  יהיה  בעתיד  קיים.  אחד  משיח  רק  דבר  של  בסופו  המשיח, 

 באמת.
משיח צריך להתגלות אחרי שאליהו הנביא מכריז שהוא משיח וזה יתגלה בעתיד  

 הקרוב מי הוא אליהו הנביא ומי הוא המשיח.

  כעס   של  נעימים  לא  מצבים  יהיו   ייעלמו   שהם  עד  אבל,  ייעלמו   השקר  משיחי  וכל
  של   בסופו  גם  וזה ,  שלהם  המאמינים  של   הקבוצות  ובין   השקר  משיחי  בן  ושנאה

 .לאמת יביא  דבר
, תחזרו לקב"ה לגמרי, תחזרו לתורה  תשובה  תעשו,  זמן   הרבה   אין  -   ישראל  עם

שלו לגמרי, ורק אז תוכלו ללמוד את התורה בצורה אמיתית ולשמור מצוות עם  
כל הלב ועם כל הנשמה ונזכה להתפלל בבית המקדש השלישי ובסופו של דבר  

 להיות חלק של הקב"ה אבינו מלכנו אדירנו לנצח נצחים.

אני בן גולדן, בן גימטריה אליהו, עומד מאחרי הדברים שאני אומר ותיראו שאני  
 צודק.

 אני עומד מאחורי הדברים שאני אומר
 בן גולדן,

 י"ח ניסן תשפ"ב
19/04/2022 



ישיר מהקב"ה,  את תורת משה, ומשה רבינו קבל אותה 
ישיר על הידים שלו. וזה הדבר החזק ביותר שקיים בכל  
העולם!  כל  את  שברא  מהקב"ה  ישיר  בא  זה  כי  העולם! 

גם לחסל את כל העולם ח"ו, אם  ואם ה' רוצה הוא יכול  
ה' באמת  וחוה,  שהיה עם אדה"ר  ואחרי מה  הוא רוצה. 
דרך  מצא  ה'  הרס.  לא  הוא  אבל  הכל,  את  להרוס  רצה 
להמשיך לתקן את העולם ואת בני האדם ע"י עם ישראל,  
אבל זה לוקח הרבה יותר זמן. את היהודי ואת העם היהודי  

שה מושלמים  אדם  בני  להיות  אותו  בחר  קרובים  ה'  כי 
כל   והמצוות.  התורה  את  שיקיימו  ע"י  ולתורתו,  לקב"ה 
הנשמות שהיו בהר סיני ואמרו נעשה ונשמע הם ישרדו, 
אבל צריך לדעת שאי אפשר לספור אותם את עם ישראל, 
היום,   ישראל  שעם  מה  שזה  חושבים  שאנחנו  מה  לפי 
לא   הם  למשל,  רב  הערב  כי  שישאר.  מה  שזה  ולהגיד 

היו ולא  ונשמע.   יהודים,  נעשה  ולא אמרו  סיני  הר  תחת 
אבל היהודים כן היו, והקב"ה הרים מעליהם את הר סיני  

אוי ואבוי אם לא יקבלו את התורה, ואם    - ואיים עליהם  
ואז הם צעקו נעשה ונשמע. מכל אחד  נגד הקב"ה.  ילכו 
מאלה שאמרו נעשה ונשמע, היו עוד נשמות שגם הם היו 

ונשמע. נעשה  ואמרו  סיני  היהודים    בהר  השנים  ובמשך 
לא  וזה  האמת,  אל  יותר  והתקרבו  טבעי  באופן  התרבו 
אומר שאם היו כך וכך יהודים בהר סיני, זה לא אומר שזה  
המספר שיש היום, זה לא אומר שזה המספר של היהודים  
הנאמנים  של  הנשמות  כי  היום.  שיש  האמיתיים 
עם   שנהיה  עד  נשמות,  כמה  לעוד  התחלקו  הראשונים 

ולכל יהודי אמיתי יש לו את הניצוץ או חלק מהניצוץ   גדול.
של אלה שאמרו נעשה ונשמע. הערב רב נשאר ערב רב,  

 – הערב רב נשאר ערב רב, ואפילו שהם נהיו כאילו יהודים  
מאד  מעט  יחסית  יש  היום.  המצב  וזה  יהודים,  לא  הם 
סיני.   בהר  שעמדו  יהודים  באמת  שהם  עכשיו  יהודים 

הערב   הרשעים,  מדינת ואלה  את  שהקימו  אלה  רב, 
ישראל, הם חושבים שהם 'על הגובה' כמו שאומרים, אבל  

לה'   שנאמן  האמיתי  היהודי  הגובה.  על  לא  הוא   –הם 
את   לו  שיש  אמיתי  יהודי  שהוא  מי  הגובה.  על  באמת 
הניצוץ היהודי שאמר נעשה ונשמע בהר סיני, אז גם אם 

ואל  תשובה.  יעשה  הוא  מהיהדות,  רחוק  הוא  ה עכשיו 
הראשונים   יהיו  הם  נאמנים,  יהודים  להיות  שהמשיכו 
להגיע לנצח נצחים. אני שוב אומר שיהיה ברור, כל העולם  
הולך להשתנות עוד יותר ממה שהוא עכשיו. הקב"ה ברא  
את כדור הארץ ואת כל מה שיש בו, ואף אחד אחר לא  
יכול להרוס אותו. הרשעים שרוצים לשלוט בעולם כבר 

כולל   פה  ואנחנו שולטים  יעלמו  והם  ישראל,  במדינת 

נשאר בעולם הזה אך ורק עם היהודים הנאמנים לקב"ה 
אבל   ישארו,  האמת  את  שיבינו  גוים  מעט  וגם  ולתורתו, 
יודע   אני  ישרוד.  לא  העולם  אוכלוסית  של  העצום  הרוב 

אבל   זה,  את  לשמוע  רוצים  לא  נגמרהשאתם  ! המסיבה 
ישראל   עם  שומעים  נגמרה  –אתם  כהמסיבה  אחד !  ל 

להיות  רוצה  הוא  שאליו  הצד  את  לבחור  יצטרך  בעולם 
שייך, או את הצד של השטן ח"ו, או את הצד של הקב"ה  

תבחרו!!! הרשעים לא רוצים להסכים     - שברא את הכל  
את  שנעבור  ואחרי  האמת.  וזו  הכל,  את  בורא  שה'  לזה 
אז   קשים,  מצבים  כמה  ועוד  השלישית  העולם  מלחמת 

הש המקדש  הבסיס נגיע לבית  על  מהשמים  שירד  לישי 
שעם ישראל בנה. וכל עם ישראל שישרוד, הסיבה שהם  
ישרדו, כי הנשמות שלהם אמרו נעשה ונשמע במעמד הר 
סיני. ואמנם גם יהודים שיצאו ממצרים שלא היו מתחת  
להר, אבל הנשמות שלהם, הרצונות שלהם, היו תמיד עם  

ויצאו ישרדו,  גם  הם  האלה  היהודים  אז  מבית    הקב"ה, 
המקדש לאחר שיתפללו ויהיו חלק מהקב"ה. יכול להיות 
שהתיאור שלי הוא מקוצר, אבל זה מה שיהיה. בעתיד מי  
גם   לקב"ה,  לגמרי  נאמן  שישאר  ישראל  מעם  שהוא 
הקב"ה   את  לעבוד  שמוכנים  היהודים  נשים,  וגם  גברים, 
זה,   בשביל  למות  אפילו  מפחדים  ולא  שמים,  לשם 

העתיד  הם  האלה  וברגע שעם    היהודים  ישראל.  של עם 
ישראל יהיה חלק של הקב"ה, אז הכל ישתנה ולא יהיה רע, 

להסביר.   יכול  לא  אני  יותר  טוב.  רק  יום יהיה  בוכה  ואני 
המתנה  את  שמקלקלים  היהודיות  הנשמות  על  ולילה 

זו אמת מה    הטובה כ"כ שה' נתן לנו, וזו הנשמה היהודית.
הרשעי  והגוים  העתיד.  וזה  מדבר,  לגמרי, שאני  יעלמו  ם 

ואנחנו נהיה לנצח נצחים יחד עם הקב"ה. וכל ההיטלרים  
ימ"ש וזכרם, כל הרוצחים, כל הגנבים, כל אלה שעושים  

הם יעלמו. ויבא זמן בעתיד שאת    – דברים שהקב"ה שונא  
כדור הארץ לא נצטרך, יהיה איזה גן עדן, אבל אין לי זכות,  

יך לדבר עכשיו אין לי אפשרות לדבר על זה עכשיו, ולא צר
בתשובה   לחזור  זמן  קצת  עוד  לנו  יש  הזה.  הנושא  על 
לגמרי, לשנות את החיים שלנו לגמרי, ולהיות אך ורק עם  
אני   שבעולם,  היהודים  לכל  מדבר  ואני  ותורתו.  הקב"ה 
מדבר אל כל היהודים שבעולם, חרדים, דתיים, חילונים. 

שמאמינים   גוים  גם  שישרדיש  נברא  ובה'  ישראל  ועם   ,
על  להי כולם,  על  להתפלל  וצריך  הקב"ה,  של  חלק  ות 

הילדים   על  והסבתות,  הסבים  על  הנשים,  על  הבעלים, 
כולם   על  להיות    –והילדות,  שנוכל  כדי  ונשמע,  שנעשה 
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 תזהרו שאף אחד לא יפריד ביניכם ובין הקב"ה. 
אני כ"כ שמח שאתם באתם היום, התחלתי לדאוג אבל ידעתי שדוקא  

עד   ,כי בקרוב הרבה דברים ישתנו בכל העולם ,ם אתם חייבים להגיעוהי
 ,המצב כבר הוא קשה  . כדי כך שיהיה קשה מאד להכיר את העולם שלנו

כבר בזמן הקרוב ביותר הקב"ה ישלח שינויים גדולים בתוך מה שאנחנו  
העולם שהוא    , קוראים  החליטו  מהאוכלוסיה  שחלק  העגול  העולם 

והרשעים עושים את    ,ההרבה אנשים מוכנים לקבל את השקר הז  .שטוח
זה מספיק    . השקר כדי לבלבל את כולם כזה שקר קטן  אפילו על דבר 

והמצב הוא שרוב    ,לבלבל מחשבות בראשים של אנשים חלשים בנפש
שכל בלי  הם  העולם  הבנה  ,תושבי  של    , בלי  לעומק  להגיע  יכולת  בלי 

דברים. פעם בהיסטוריה אפילו הגוים יכלו להבין ולראות מה אמת ומה  
  . הצדיקים היהודים , צדיקים שלנוה אמנם לא דברים עמוקים כמו  ,קרש

אבל לפחות היה להם קצת    , כי בלי התורה אין אפשרות להגיע אל האמת
שאנשים   שאמרתי  סליחה  מיוחד.  חינוך  צריכים  כולם  היום  הגיון. 

לי אוטיזם  ,הדומים  של  כמוני  בעיות  להם  שיש  לאנשים  מתכוון    ,ואני 
ברדיו  א ששומעים  מה  שכל  שחושבים  מאלה  חכמים  יותר  הם  פילו 

ב  ורו   ,השכל של האנשים היום לא פועל  . בטלויזיה או באינטרנט זה אמת
  ,עולם של שטחיות  , האנשים בעולם היום חיים בעולם של שקר גמור

בלי אפשרות להעלות את האדם אפילו    ,עולם של מחשבים בלי שכל
סנטימטרים  חלש  .כמה  מאד  מאד  נהיה  לאט  לאט  האדם  של   , השכל 

ועוד מעט הרשעים מצאו דרך שתהפוך את כל בני האדם גם למשהו לא  
  , כבר היום יש להם כל מיני תיאוריות  .בלי מחשבות   ,בלי שכל  ,אמיתי

 לט על כל העולם.  תהרשעים שהם בטוחים שהם יכולים להש

המים   :שאלה מכניסים דרך  לזה שהרשעים  אתה מתכוון  המזון    ,האם 
זה    5וכשזה בא בשילוב עם הג'י    ,גרפן אוקסידחומר שנקרא הועוד את ה

 יכול לגרום לאנושות להיות זומבים.  

וכבר    ,גם זה רק חלק  .בדיוק. אבל יש יותר מזה  !ווברא  ! בראוו  :תשובה
של הדור  עם החינוך  עובדים  גם  הם    .הם הצליחו לטמטם הרבה אנשים

בודאי    ,וגם אין להם מקום  ,וגם עם התיאוריות שאין להם בסיסהצעיר  
אמיתיים יהודים  אצל  עם    .לא  את  לגמרי  לחסל  רוצים  הם  זה  ובגלל 

נדע  ,ישראל לגמרי  ,שלא  לתוך    . אבל  נפלו  יהודים  הרבה  הרב  ולצערי 
את הקב"ה שהוא ברא את כדור  לנו יש  , השקר הזה. אבל לא יעזור להם

כולל בן האדם ואשתו ואת החיות וכו' הוא    ,שהוא ברא את הכל  ,הארץ
הכוכבים את  הירח  , ברא  כ  , את  ואת  השמש  שקייםאת  מה  וכל    .ל 

כל כדור הארץ קיים  זמן  הרשעים שמספקים לעולם שקר גמור על כמה  
שקרים כולם  , ועוד  ימחקו  לגמרי    . הם  יעלמו  שהם  שלפני  כזו  בצורה 

  ,ואין להם איך לצאת מזה  ,הם יבינו שהם בבעיה קשה  ,לנצח מהעולם
   ! השקר יאכל אותם –ואין להם שום דבר שיכול להציל אותם  

של הרשעים  ואנחנו עם פשוט  , ישראל על הכוונת  זה מפחיד    ,וזה לא 
לחסל   .מאד ממש  מנסים  האלה  שהרשעים  ברור  רואים  כבר  ואנחנו 

ישראל  ,אותנו עם  אותנו  .את  ללחסל  רוצים  הם  יודעים    ?למה  הם  כי 
והם חושבים שעם החכמות שלהם הם יכולים לחסל   ,שהקב"ה כל יכול

אין    . הרבה יהודים כמו שפעם  ושלצערי הרב אין כ"כ   , את כל היהודים
קיימים אמיתיים שעוד  יהודים  הרבה    . כ"כ הרבה  גמרו  ימ"ש  הנאצים 

מהיהודים מהם  ו  ,מאד  גדול  חלק  עצמם  מהיהודים  גוים  – הרבה    . הם 
וחוץ מזה יש    . והילדים שלהם גוים  ,שהם התחתנו עם נשים גויות  בגלל

ושכחו את הרקע    , הרבה הרבה יהודים שפשוט הפסיקו לעשות מצות
הידע הזה    ,וזה כבר נעלם מדור לדור  .ואת העבר היהודי שלהם  ,שלהם

לא ומי  יהודי  הוא  אמיתיים    . מי  יהודים  נשארו  שעוד  ב"ה  אבל 
משה תורת  לפי  לחיות  רצה    ,שמשתדלים  שהקב"ה  הדרך  לפי 

והוא רצה שאדם וחוה יהיו    .כשברא את אדם וחוה ועד היום   ,מההתחלה
ר לא יוכל לבלבל אותם ולהביא אותם אל השקר. אבל  ואף יצו ,שלימים
  , את השטן  ,הוא ברא את הנחש  . כי הקב"ה עשה להם מבחן  ,הכל נפל

  , לראות אם הם דוקא ילכו נגד רצון ה'  ,כדי למשוך אותם ולנסות אותם 
להי יש להם חולשה שמושכת אותם לרצות  יותר  ואם  גדולים  אולי  ת 

ממנו  ,מהקב"ה יותר  הם  . ח"ו  זה  מאד  ועל  קשה  שלח   ,נפלו  והקב"ה 
ואז ה' הלך בדרך אחרת כדי להפוך את בני האדם    ן עדן,אותם החוצה מג 

 תורת משה.   ,להיות נאמנים לגמרי אל הקב"ה ולתורתו

ישראל לעם  לעזור  כדי  גדולים  צדיקים  שלח  ה'  דור  אחרי  דור   ,ולכן 
לעשות צריכים  שהם  מה  את  מה    . לעשות  את  הרים  הוא  לאט  לאט 

לו    שאנחנו ישראל'קוראים  וכשירדו  'עם  יהודים,  רק  היו  הם  קודם   .
לקב"ה יותר  קרוב  להיות  התחילו  הם  יותר    ,למצרים  התרבו  הם  וגם 

עם ונהיו  שלו  .במספר  האחים  כל  עם  יחד  ויעקב  יוסף  עלו    ,ומאז  הם 
מדי    ,רוחנית יותר  שהתרבו  היהודים  את  שיהפוך  החליט  שפרעה  עד 

אבל כשהגיע הזמן של עם ישראל   ,לעבדים. לא אעבור על כל הסיפור
בסיני תורה  וקבלו  מצרים  את  נהיו    ,לעזוב  לארץ    '. עם' הם  וכשהגיעו 

ומאז עם ישראל  .נולד עם ישראל ממש  ',עם'הם נהיו עוד יותר  ,ישראל
 השתדל לחיות לפי התורה.  

  , כל דור היו לו את המבחנים שלו  .אני מאד מקצר   ,אני לא עובר על הכל
כדי    ,בכונהידוש ה'  והיו גם יהודים שאפילו הלכו על ק  .את הבעיות שלו

לגוים אותם  להפוך  יוכלו  לא  מאות  כמו    ,שהגוים  כמה  לפני  באנגליה 
כשנים   כך כשהיהודים  מכך   ל  שלהם,    פחדו  היהדות  את  עד  שיאבדו 

ילדיהם ואת הנשים שלהםשהם אפילו   כל    ,אחד את השני  ,רצחו את 
כי לא רצו ח"ו להיות    . עד שהאחרון התאבדשיאבדו את היהדות שלהם 

פשוט בעיניהם שזה   ל כךזה היה כ  .שפלים כמו הגוים  ל כךלהיות כ  ,גוים
לעכל את הכח של מסירות נפש שיש    י אפשרא  .מה שהיה צריך לעשות 

 כשהגוים רוצים להפוך אותנו לגוים.   ,ליהודי

הנאצים  מאז ועד היום בנתיים  .אקפוץ עוד כמה מאות שנים עד הנאצים
זה ברור שזה    .כי הסדר העולמי החדש כבר הגיע לעולם  ,כבר התפתחו

כן לפני  הרבה  התחיל  שעזרו    ,כבר  הזה  הענין  בתוך  יהודים  היו  וגם 
וזה ודאי שבשואה נרצחו    .רשעים להרוג מליונים מליונים של יהודיםל

מליון מששה  היו    ,יותר  עצמם  היהודים  אבל  אומרים.  שהם  כמו  ולא 
היהודית  ,אשמים הדת  את  עזבו  אירופה  יהודי  רוב  בלתי    ,כי  היה  וזה 

ונרצחו  .נסבל הדת  את  שעזבו  הרוב  עם  יחד  צדיקים    ,כי  יהודים  היו 
   . למותענקיים שגם הלכו 

אפשרות עוד  לנו  נתן  הקב"ה  אח"כ    . אבל  שהגיעו  היהודים  אלה 
ואלה שבאו מהמחנות שהיו באירופה ונשארו    ,לאמריקה לפני המלחמה

המלחמה אחרי  על    ,בחיים  שמרו  שכן  יהודים  אירופה  בכל  היו  וגם 
משפחות עם    , משפחות גדולותמחדש    ובנו   ,התורה על היהדות שלהם

 ותורתו   .הקב"ה

ימ   . שעות הרימה את הראש בארץ ישראלושוב הר גוריון  וזכרו  "בן  ש 
שנתן להם לפני שהתחיל   ,הם עבדו יחד עם היטלר  ,וכל הרשעים שלו

לקחת לישראל את כל המדענים היהודים שיוכלו    ,את המלחמה בגדול
כי    ?להשתלב ולעזור לבנות את מדינת ישראל. ולמה הוא עשה את זה

עם  נגמרה  לא  הרשעים  של  השניה   התכנית  העולם  התכנית    .מלחמת 
בהמשך גם  התפתחה  החדש    , שלהם  העולמי  לסדר  ששייך  והאו"ם 
מדינה    ,אמר שישראל היא מדינה ממש  ,אחרי מלחמת העולם השניה

של הסדר עולמי   ,היה חלק של הרשעות של הרשעיםוזה   .של היהודים
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אחת  ? ולמה  .החדש בבת  היהודים  את  לגמור  ורוחני  ,כדי  כדי    !גשמי 
   .לגמור את כל היכולת של עם ישראל להיות עם הקב"ה

והרבה מניצולי השואה   . בנו בתים , הם נכנסו לארץ ישראל ובנו קיבוצים
ישראל במדינת  לגור  שקורה    .הגיעו  מה  כמו  בדיוק  היתה  והתכנית 

מדינת ישראל שתהיה ולהפוך את    ,עכשיו. לחסל את עם ישראל כעם
בכלל דת  ללא  עם   , מדינה  את  הרגשה    להפוך  שום  בלי  לגוים  ישראל 

היום שקורה  מה  על  נסתכל  אם  בכלל.  עולם  בורא  להיות  זה    ,שצריך 
   !לבכות בלי סוף !פשוט לבכות

הממשלה הביאה מאות אלפי גוים לגור    . רוב היהודים פה לא מאמינים
וזה    .ת ישראל למדינה גויתחלק מהתכנית שלהם להפוך את מדינכ  ,פה

  ' מדינת ישראל'וזה היום    ',ארץ ישראל'ממש שינה את כל מה שקוראים  
 ולא ארץ ישראל.  

להיות   קצת  ניסו  זמן    ,לחרדים  'נחמדים'בהתחלה  כמה  אחרי  אבל 
הדת    .הפסיקו את  לחסל  כדי  רוצים  שהם  מה  את  להכניס  התחילו 

זה חלק של התכנון שהיה לבן    ,ותבינו שכל מה שקורה היום  .היהודית
  , כבר בהתחלת המדינה. בעבר משפחות עם הרבה ילדים  ,גוריון ולחבריו

כספית עזרה  ילד  כל  על  מקבלים  זה  . היו  כל  את  לקחו  הם    , עכשיו 
או להכנע    ,ש אם לחיות לפי התורהלעשות חשבון נפ  וההורים צריכים

נכנעו לא  אמיתיים  יהודים  שעדיין    !לרשעים.  צדיקים  יהודים  יש  ב"ה 
מאד הרבה  למשפחות  אותם  , עוזרים  בלחתן  אותם    ,גם  גם  ולהאכיל 

  . שהיום העלות של זה מעל ומעבר לדמיון של כולם  ,לשלם שכר דירה
והם מגדלים הרבה ילדים   ,אבל עם ישראל האמיתי לא עוזב את הקב"ה

אחד קטן  ,קטן   בבית  לפעמים  .בבית  כ"כ  לא  שיש    ,לפעמים  וצדיקים 
כי אחד הדברים הכי חשובים בדת    .להם כסף עוזרים למשפחות כאלה

כי הגוים    . וזה מה שנותן לעם ישראל להמשיך לשרוד ,היהודית זה חסד
לחסל רוצים  היום  הרשעים  עד  יכולים    ,אותנו  שהם  בטוחים  הם  וגם 

זה לאנשים  .לעשות את   ,כמו לדוגמא כל השקר של החיסונים שנתנו 
   . וכמה וכמה אנשים מתו מזה

חיסונים שיקחו  בארץ  פה  היהודים  את  לשכנע  לפני    ,ניסו  אפילו  עוד 
זו היתה    , הם רצו קודם להרוג יהודים  .שניסו את החיסונים האלה בחו"ל

באיזורים של יהודים בבתי חולים    ,וזה ברור. ובאמריקה ,שלהםהתכנית  
הוראות לטפל בצורה הפוכה ממה שהיו צריכים כדי    ,בכונה  ,נתנו בכונה

שיותר  ,להבריא כמה  שימותו  לקחת   ,כדי  ויסכימו  פחד  שיהיה  וגם 
תפסו את זה והפסיקו ללכת    ,חיסונים. ב"ה היהודים קלטו מה שקורה

יהודים בחכמתם אמרו לכולם מה להתחיל לקחת ורופאים    .לבתי חולים
והיה פשוט. אבל תמיד ימצאו יהודים בלי    ,וזה הכל עבד  ,כדי להבריא

לרשעים שהאמינו  מתו  . ומתו  ,שכל  מאד  הרבה  הרבה    ,ולצערי  מאד 
   . מתו

עוד תרופה ועוד    ,הרשעים כל הזמן ממציאים עוד תרופה ועוד מחלה
כי    . בעיקר את היהודים  ,כי הם רוצים לגמור קודם את היהודים  ,מחלה

לגמרי לשלוט  רוצים  ישראל  ,הם  ארץ  פעם  שהיה  באיזור   , במיוחד 
ם שאם הם ישלטו  יוהם מאמינ  .שרוצים להפוך אותה למדינת ישראל

אז הם    ,בפרט את היהודים שבארץ ישראל   ,על היהודים ויהרגו את כולם
הגוים שאר  לשלוט על  כדור    ,ץר שנשארו בא  יוכלו  בכל  ולשלוט מפה 

   .הארץ

וכבר אפשר    ,וזה כוכב השביט שצריך להגיע  ,אבל יש להם בעיה אחרת
עכשיו הרשעים    .אבל הוא באזור   , ברור  ל כך לא כ  . לראות אותו בעינים

וכל מה שקורה היום בארץ    ,לה פה בארץ ישראלומתכננים מלחמה גד
ימין ושמאל    ,ישראל כ  –כל ההפגנות  והצד השני הם    . אילוזה  ביבי  כי 

והם    !שתבינו ביבי והצד השני הם באותו הצד  .בעצמם הם באותו הצד
לגמרי היהודית  הדת  את  לגמור  רוצים  אתם  ! שניהם  הוא  הם    ,השטן 

הם    ,ואפילו אלה מביניהם שהם נולדו כיהודים  . עובדים גם עם הותיקן
   . כנראה מהערב רב

  , אנחנו לא מחזיקים חזק עם התורהאם    ,ואנחנו עם ישראל צריכים להבין 
רק    . אין לנו גם סיכוי לשרוד  , אם אנחנו לא חיים לגמרי לפי תורת משה

שהוא מוכן לעשות הכל אפילו    ,ה ועם תורתו"עם ישראל שהוא עם הקב
שמים לשם  לשרוד  ,למות  יוכלו  אלה  בנבואות  .רק  שכתוב  שני   ,וכמו 

 , בלי חיות  ,בלי צמחים  ,חלק לגמרי יהיה בלי חיים  .שליש העולם יחרב
  , וחלק איפה שארץ ישראל היתה פעם ,חלק יהיה פגוע קשה  .הכל ימות

שפע של כל מה    ,שפע פירות וירקות  ,שפע עצים  ,יהיה כמו שהיה פעם
   . שיהודי צריך כדי להיות ביחד עם הקב"ה ותורתו

  ,שירד מהשמיםועם ישראל יבנה את הבסיס של בית המקדש השלישי  
  . וינחת על הבסיס שעם ישראל יבנו  ,ויהיה יותר יפה מכל מה שהיה קודם

המקדש בית  תוך  אל  פנימה  יכנס  ישראל  עם  שכל   ,ואז  ידאג  והקב"ה 
נצחים נצח  יקבל  המקדש  לבית  שהגיע  כזה  אמיתי  אלה   ,יהודי  כולל 

זה יהיה בזכות    , וכל אלה שהצליחו לשרוד  . כולם יגיעו  ,שרדו בחו"ליש
שכתבנו   כמו  דבר  של  בסופו  ותורתו.  לקב"ה  נאמנים  תמיד  שנשארו 

פעמים נאמנ  ,הרבה  הסוף  עד  שנשארו  כאלה  ויהודיה  יהודי  ם  ישכל 
הם יהיו חלק של הקב"ה בסופו של    ,הם יהיו נצחיים  ,לקב"ה ולתורתו

 וימשיכו לנצח נצחים.   ,דבר

גולדן בן  אוטיסט  ,אני  את    . אני  להביא  כדי  ככה  אותי  שלח  והקב"ה 
ישראל עם  זמן  .המסרים האלה עבור  יקח עוד הרבה  שלא  יודע    , ואני 

כל הבנים והבנות שכתבנו במשך השנים    ,כי אנחנו  .והתפקיד שלי יגמר
או שיש להם בעיה    ,כל הילדים כמו שקוראים להם מפגרים  ,את האמת

שלי ה  ,כמו  מכל  שכל  יותר  להם  יש  ביחד  אלה  שעובדים  כל  גאונים 
העולםו  .בהייטק את  עזבו  כבר  מהם  הרבה    ,הרבה  החזירו  הם  אבל 

 יהודים בתשובה.  

שק  מה  על  ישראל  עם  תסתכלו  ובחוועכשיו  בארץ  יש  "בחו  .ל"רה  ל 
דתיים לא  יהודים  דתיים  ,הרבה  כביכול  שהם  יהודים  הרבה  גם    , ויש 

דים  ויש יהודים צדיקים שעובדים קשה שהיל  . שעושים הרבה עבירות
שלהם לא ילכו לאיבוד בתוך כל הבלגן שנקרא עולם הזה. המצב היום  

מושכת שהגשמיות  כזה  התמימים    ,הוא  הילדים  את  אפילו  ומביאה 
  , את פגועי המוח להגיד את האמת  ,לדברים איומים. והקב"ה שלח אותנו

אני בן גולדין כבר כותב יותר    . ואנחנו אומרים את האמת כבר הרבה שנים
  ,ויש גם את החבר הטוב שלי דניאל שכותב הרבה מאד  ,משלשים שנה

 ועזר להרבה יהודים להבין מה זה שקר ומה זה אמת.   ,הרבה מאד

ישראל עם  כל  את  מזהיר  האמת  ,ואני  את  לקבל  חייבים  את    ,אתם 
ואני מזהיר גם את    . של כולנו  ,את הקב"ה שהוא המלך שלכם  ,התורה

ואני מזהיר אותם לא כדי    ,הרשעים הגוים שלא רוצים לקבל את האמת
יהודים כן כדי להאמין שיש את הקב"ה  ,שיהיו  ולדעת שכל מה    ,אבל 

שאם לא    !זו אמת  –שכתוב בתורה וכל מה שכתוב בספרים הקדושים  
  ,אבל יהיו מעט גוים שיקבלו את זה  .לא תשרדו  ,תקבלו את האמת הזו

 יהיו.  

איתואת   להיות  בשביל  ברא  ה'  הארץ  איתו  ,כדור  ונהיה  פה    . שנחיה 
יותר הרחוק  יהיה  ,ובעתיד  לא  הארץ  כדור  כל    . גם  את  יקח  הקב"ה 

דבר   של  שבסופו  האמיתיים  ממנוהם  היהודים  חלק  אנח  ,יהיו  ו  נואז 
כל מה    , כל הכוכבים  ,כל הגלקסיה  ,. כל היקוםנמשיך איתו לנצח נצחים

את זה  אנחנו לא יכולים להבין    .שיש זה רק חלק קטן מאד של הבריאה
 ן.  יעדי

 !לא לתת לאף אחד להפריד ביניכם ובין הקב"ה  ! עם ישראל  !עם ישראל
אין גוים שיודעים את    !אל תתנו לאף אחד שיפריד ביניכם ובין הקב"ה



שקר זה  ומה  אמת  זה  מה  לדעת  היהודים  של  הטינופת    . היכולת  כל 
היהודים על  עלינו  להלביש  מנסים  שהרשעים  יעזור    ,הרוחנית  לא  זה 

את כל הטינופת של העולם    ,ם את זהיהיהודים האמיתיים לא רוצ  .להם
כל הדברים  ואלה שרצים אחרי הלבוש המינימלי    . זה מגעיל אותם  ,הזה

נגד הקב"ה אני מבקש מכל    .לא יהיה להם זכות קיום בכלל  ,שהולכים 
דבר ראשון    !תקבלו עליכם כל מה שאפשר  ! תחזרו בתשובה  ,עם ישראל

זה    .תלמדו בספרי הצדיקים  ,תקראו  .קודם לאשה וגם הבעל  . צניעות  –
 שאני מקוה שתוכלו להבין בכלל את האמת.   ,עמוק וענק ל כךמשהו כ
ואפילו    .השקר בדרך החוצה   . תדעו שהשקר לא יכול להמשיך  ,עוד דבר

שישארו יהודים  רק מעט מאד  יהיו  ישארו    ,אם  שלא  ואפילו שכמעט 
  . זה יהיה מספיק להמשיך את הבריאה  , כאמת  גוים שיקבלו את התורה

כ יגיע  יעבור את כל מה שיש   , גבוה  ל כךועם ישראל  כל מה    את  שזה 
. חלל  . זה   . כל מה שקיים היום לפי הידע שלנו  ,שאנחנו קוראים  אבל 

להסביר ימ בשבילי  גדול  ישראל    .די  ארץ  מהקב"ה.  חלק  נהיה  אנחנו 
אבל זה    , יראה כמו עכשיו  ואולי לא כל דבר  .והיא תהיה נצחית  ,תקום

מושלם מום  , יהיה  טוב  , בלי  יהיה  עמוק  , הכל  יהיה  הק  , הכל  רבה  יורק 
  . טובות  ל כך הנאות כ ,לבורא עולם תביא אותנו להנאות נקיות מעבירות

כ גדולה  כך,זו תהיה הנאה  באמת  ל  את האמת  יזכה    ,שרק מי שרוצה 
לא לשכוח    . זו הנאה שאני לא יכול אפילו להתחיל להסביר  . ליהנות ממנה

מלבדו עוד  מלבדו  ! אין  עוד  עוד    !אין  ואין  יכול  כל  הוא  לבד  הקב"ה 
   ! מלבדו

גם    ,בענין ההפגנות שהסט"א מארגן והוא מממן את ב' הצדדים  :שאלה
ואז   ,האם מטרתם שתהיה פה מלחמת אחים  את הימין וגם את השמאל,

   . אז יגיע השלטון ויכניס כחות זרים וכו' להשתלטשהכל יצא מהשליטה 
 

הם לוקחים קבוצות    , כפי שאמרת  . כל זה נכון  . הכל בדיוק כך  : תשובה
דתיים שהם  קיבוצניקים  דתיים  יותר  ,שהם  הקלים  הדתיים    , ובכלל 

אחד בנפרד  ,ולוקחים גם את החילונים וגורמים להם לשנוא אחד   ,כל 
השני שונאים   .את  ביניהם  יש  כך  השני  שגם  את  הם    .אחד  זה  ועם 

יעזור להם    ,וזה לפי התכנית שלהם  .מתכוננים להרוס את מדינת ישראל
יש כבר הרבה מאד    . ויהפוך את המדינה למשהו של גוים ולא של יהודים

מאוקראינה בכונה  לפה  אותם  שהביאו  כשנתנו    ,גוים  מרוסיה.  וגם 
  . היתה בהתחלה קבוצה אחת שלרוב הם יהודים  ,ליהודים הרוסים לצאת

שנחשוב שבאמת מי שמתוכנן לבא   ,וזה התכנית שלהם להטעות אותנו
אבל אחרי זה הם התחילו   . הם גם יהודים  , גם בהמשך בקבוצות הבאות

שבע מאות  מעל  הרבה גוים. )מתוך מליון שבאו מרוסיה    , להכניס גוים
  , וזה לא טוב  ,הרבה מאד  ,ויםאלף היו גוים( ועכשיו יש פה הרבה מאד ג

טוב  לא  היהודים  .זה  עם  מתחתנים  סתם    ,הם  זה  בכלל  שלהם  והגיור 
יהודים  .שקר להיות  רוצים  שהם  בגלל  לא  אותם    .וזה  לראות  אפשר 

זה  ,ברחוב רק  ולא  משלנו.  אחר  חיצוני  מראה  להם  ראש    ,יש  לנו  היה 
  , כזה דברוזה לא יכול להיות    . וזה קשה מאד  ,ממשלה גוי וזה לא צחוק

היה בעיות  ,וזה  בלי  כך  זה  את  ומשאירים  יודעים  התכנון    . וכולם  וזה 
גוים  ,שלהם לפה  של    . להביא  התכניות  עם  פעולה  שמשתפים  ואלה 

 הם פשוט יעלמו.   ,הם פשוט לא יהיו ,הרשעים

 ? אם היית פוגש מפגינים מהימין ומהשמאל מה היית אומר להם  :שאלה
 

פשוט צוחקים    .עושים מהם צחוק  הייתי אומר להם שהשלטון  :תשובה
משני    ,הייתי אומר להם שהשלטון עושים מהם צחוק אחד מהשני  . מהם

השניה מהקבוצה  טוב  יותר  שביבי  אולי  חושבים  המפגינים    . הצדדים. 
והמטרה של הרשעים שלמעשה    .והם כמו שהם  ,לא, הוא כמו שהוא

שימשיכו להיות   ,על הימין ועל השמאל  , הם שולטים על שתי הקבוצות
נגד השני והשמאל    , אחד  ובסוף באיזו שהיא צורה שני הצדדים הימין 

שני    .נגד החרדים  ,כי זה יהיה נגד  ,וזה גם אז לא יהיה בסדר  ,יהיו ביחד
 הצדדים יהיו נגד החרדים האמיתיים.  

הוא נגד יהודים ובעד    ן ויותר רואים בצורה ברורה שהשלטו  יותר   :שאלה
ליהודים לא  ו  ,ובתי משפט מוותרים לערבים שעושים עבירות  ,ערבים

 מוותרים להם ועוד הרבה דוגמאות.  
 

מי שגורם לכך זה    .שהערבים עושים את המצב  ל כךזה לא כ  :תשובה
שלהם שבתכנית  האחרים  היהודים  בשלטון  ,כביכול    או   ,שנמצאים 

יהודים שהם  כאילו  לפה  שבאו  גיור  ,הגוים  שעשו  ונמצאים    ,כאילו 
חשובים לערבים    .בתפקידים  שמוותרים  הזה  המצב  את  שיוצרים  הם 

 יותר מיהודים.  

שהמחשב יש לו יכולת    'בינה מלאכותית' יש היום מושג שנקרא    :שאלה
שונים בנושאים  והדרכות  עצות  שנותנת  כביכול  מה    , חשיבה  וכל 

לדעת תשובות  שרוצים  נותן  והוא  המחשב  את  הנזקים    ,שואלים  מה 
 ?בזה

 אנשים חושבים שהם   !שזה הרבה שקר !זה הנזק בעצמו : תשובה

אמת הכלו  ,מקבלים  וזה  שקר  מקבלים  הם  לכך    .למעשה  גורם  וזה 
עדין   יהודים  הרבה  היום.  שלהם  בשכל  משתמשים  לא  שאנשים 

  ,אמנם לא כולם  ,מי שלומד תורה יש לו שכל ,משתמשים בשכל שלהם
ם וגם היהודים שגדלו כמו  יויהג אבל מי שלומד באמת יש לו שכל. אבל 

כביכול  ,הגוים כלום  ,הליברלים  יודעים  בלי    .לא  טמבלים  יוצאים  הם 
אז עם הבינה המלאכותית    ,והמעט שעדין משתמשים עם השכל  .שכל

שלהם השכל  את  יאבדו  לנ   ,גם הם  יהיה  של טמבליםואז  עולם  בלי    ,ו 
 חוץ מכמה יהודים שעדין לומדים תודה.   .שכל

אז כל זה נועד שאנשים יפסיקו להשתמש בשכל שלהם שיהיו    :שאלה
 עוד יותר טפשים. 

 

: רוצים   .כןתשובה  יכולים לכוון אותם לכל מה שהרשעים  אפילו    ,וכך 
 להתאבד.  

 מה אתה אומר על אומן בר"ה קרוב.  :שאלה
 

אבל מי    .אני לא יכול להגיד לא לנסוע   ,יכול להגיד דעה  אני לא   : תשובה
כי אם זה לא יהיה לשם שמים שלא    ,שזה יהיה לשם שמיםצריך  שיסע  

כי מדינת ישראל בסכנה ענקית גם פיזית אבל   כי יהיה מסוכן ביותר.  ,יסע
ששה   היוהאם לא נראה לכם משונה שפעם עד לא מזמן  .רוחנית בטוח

  ? עוד הרבה  ,ופתאום נוספו עוד הרבה אנשים  ,שבעה מליון אנשים פה
אנחנו לא יכולים    . זה בגלל שהביאו הרבה גוים לארץ בעיקר מאוקראינה

 אנחנו לקראת מלחמה.   ,להמשיך ככה

פה בארץ בגלל החיזבלה או  אתה מתכוון שתהיה מלחמה  האם    :שאלה
 גם בעולם. 

 

למלחמה  :תשובה מתכוננת  אירופה  וגם.  אישור    . גם  קיבלו  אירופאים 
היהודים יאומן הם קבלו רשות    ,לשרוף ספרי ספרי קודש של  וזה לא 

זה   .אבל אף יהודי לא יעיז  ,שגם יהודי יוכל לשרוף לגוי  ,לשרוף לכולם
בסקנדיביה הגוים.    ,התחיל שוב  אצל  מענין לעשות  נהיה דבר הכי  וזה 

האנטישמיות קשה  בגרמניה  מאד  מאד  שוב    ,תהיה  להם  יש  והנאצים 
וזה לא רק שיש נאצים    . ואף אחד לא עושה כלום נגד זה  , מפלגה נאצית

 זו מפלגה ממש.   ,בגרמניה



האם זה ימשיך ויתפשט לעוד שאר    ?ומה עם המהומות בצרפת  :שאלה
 ? ארצות

 
ליהודים  .בודאי  : תשובה בכלל  קל  לא  יורק  בניו  העיר    ,וגם  ראש  כי 

אנטישמית  ,אנטישמי כושית  היא  יורק  ניו  מדינת  עושה    ,ומושלת  וזה 
יהיה  .ליהודים שמה הרבה בעיות הרבה    .קשה מאד להשאר שמה   זה 

כמו באיזורים שאין    ,כבר עזבו נכנסו יותר פנימה למקומות שקטים יותר
יש הרבה    ,כשיש מקום אחד עם הרבה יהודים  .שם כ"כ הרבה יהודים 

המצב  ובעי הגוים.  עם  קשהת  מאד  שנוכל    ,בעולם  היחידה  המלחמה 
לעשות היהדות  , אנחנו  בעד  להיות  שצריך  ,זה  כמו  יהודים  זה    . להיות 

לנו לעזור  שיכול  היחיד  אמיתיים    ,הדבר  יהודים  להשאר  כדי  שנלחם 
וכמובן שנעזור גם ליהודים אחרים לשמור תורה    . שומרי תורה ומצוות

אז הוא   , שחזרנו אליו  כי הקב"ה כשיראה  ?למה זה כ"כ חשוב  .ומצוות
  ,שליש אחד לגמרי  ,יעזור לנו. וזה גם כתוב ששני שליש מהעולם יחרב

ושם יהיה    ,ושליש לא יפגע ושם נמצאת ארץ ישראל  ,השני כמעט לגמרי
 בית המקדש וארץ ישראל תחזור למה שהיתה.  

פה כבר  ישראל  ! משיח  בארץ  נמצא  על    ,הוא  עליו  להתפלל  וצריכים 
כי הוא לבד נשלח לפה להציל    .ה' לא יקח אותו מאתנואליעזר בן עטיה ש

מתנגדים  .אותנו הרבה  שיש  יודע  את  בוהר   ,ואני  לעזוב  רוצים  לא  ה 
אין    !כי אין עוד מלבדו  ,ולא לשכוח את הקב"ה  .השקר שהם חיים אותו

   ! אין עוד מלבדו ?אתם מבינים ! עוד מלבדו

  ,ת האמתם אי יש כאלה שמחשיבים את עצמם אנשי אמת שרוצ  :שאלה
 נגד הרב.   ם כןוהם ג 

 

עליהם  : תשובה מרחם  אני  שני    . אז  שומצד  להזכיר  אנשים  צריך  יש 
שיהיו    ,ם בו. חוץ מזה כתוב שככה זה יהיהיגדולים מאד שהם כן מאמינ
המשיח נגד  מתוכנו  הישנים    .אנשים  בספרים  שתלמדו  אמרתי  וכבר 

הוא   .ועל פיהם תוכלו לזהות מי הוא המשיח ומי לא  ,היהודיםשיש לנו  
שכתוב כמו  בדיוק   ,בדיוק  שלו    .אבל  הפצעים  את  חובש  שהוא  כתוב 

אחד בנבואות  .אחד  שכתוב  התיאור  לפי  ממש  המשיח  ,הוא  הוא    .מי 
  . יגידו שהוא פושע   ,הוא חולה מאד  ,כתוב שהמשיח יהיה בבית הסוהר

ויש גם סביב    .רחם עליו ש מממש ממ  אנימי שלא מבין שהוא משיח אז  
אני לא    ?ולמה הם מסתובבים סביבו   ,ברב  , הרב הרבה שלא מאמינים

כל    ,יודע אוהב  שהוא  כמה  הרב  על  רואים  שם.  לעשות  מה  להם  אין 
כמה מנסה לעזור לכל יהודי    ,כמה שהוא מנסה בשביל כל יהודי  ,יהודי

אותו  .ויהודיה להרוג  ניסו  פעמים  בחוץ    ,כמה  היה  כשהוא    . לארץ גם 
כל יום כשהוא היה בג'ונגל הוא היה יוצא לג'ונגל בלי    , ובאפריקה כל יום

וכשהוא הלך לטבול באגם    ,רק עם בקבוק מים וסידור וטלית וכו'  ,פחד
הוא אמר למי שהיה איתו שיטבול גם ולא    ,שם שהיה עם מלא תנינים

כשהרב    .והרב אמר לו אין מה לפחד  .אבל מי שהיה אתו כן פחד  ,יפחד
אפילו לא הסתכלו על    ,התנינים לא הרימו את ראשם  ,טבל שם באגם

וזה לבד מספיק להבין מי   ! וזה היה יום יום . זה לא היה מענין אותם  . הרב
קשות בעיות  מיני  כל  עם  מאד  חולה  הוא  הרב.  יעזור    ,זה  לא  זה  אבל 

להם   ,לרשעים עוזר  לא  ניסו  .זה  פעמים  אותו  הרבה  בבתי    ,להרוג  גם 
הרבה פעמים ניסו    . אבל זה לא עוזר להם  , חולים גם בבתי הסוהר בארץ

 ה' שלח אותו לכאן להיות נצחי.   .להרוג אותו

דינים  :שאלה יוכל להמתיק המון  לאומן הוא  יגיע    , אומרים שאם הוא 
 יהיו דינים קשים.  ש  ,ואם לא אז זה סימן לא טוב  .שתהיה גאולה ברחמים

 

הם   .גם מאתנו בקשו להתפלל . זה סימן לא טוב באמת , זה נכון : תשובה
והוא    ,הם יודעים שיש לו משהו שמימי  ,כנראה לא רוצים לתת לו להכנס 

לא נתנו לו לפני שנה    ,בגלל זה  . מסוגל לדברים שאחרים לא מסוגלים
 להכנס.  

 להם כן נותנים להכנס.  ,מה יעשו שובו בנים  ,ואם הוא לא יסע :שאלה
 

  ! אין מישהו כמוהו  !אבל אין מישהו כמוהו  .אז הם יסעו ויתפללו  :תשובה
ותודה לכל אחד    ,אני מביא מסר מהקב"ה  .אני רק רוצה לומר לכם תודה 

ואני מברך אתכם על כל    . שעושה את העבודה הזאת ומפיץ את המסרים
ן למי שעוזר  ואל תדאגו ה' לא ית .מה שאתם עושים בשביל עם ישראל

הקב"ה    . לעם ישראל להעלם או להיות בלי אוכל או להיות בלי שום דבר 
 ולא לפחד ולא לפחד.  ,עם היהודים האמיתיים שהם איתו

 ומה עם בני המשפחות שהם במצב רוחני לא טוב.   :שאלה
 

הילדים  :תשובה כל  על  להגיד  יכול  לא  עם    ,אני  שהם  הילדים  אבל 
ואני יכול רק לברך את הילדים שהם    .ההורים שלהם זה אני יכול להגיד

הקב"ה עם  כ"כ  ויתהפכו  ,לא  פתאום  לראות    . שיבינו  צריכים  הם  אבל 
את העבודה שלכם  ,אתכם ההורים עובדים הכי    ,עושים  הכי  וזו הדרך 

צריך רק לעשות   ,לא צריך לצעוק עליהם  . חזקה להחזיר אותם בתשובה
 ולהיות להם דוגמא.    ,מה שאתם צריכים לעשות

 לשמיעת מסרים מאוטיסטים שמעו ותחי נפשכם:
 1-646-5853064בארה"ב:  077-263-8885בארץ: 

 052-7111-333   וכן לקבלת חומר לחיזוק בצניעות קבלת מסרים כתובים



 .אוהב את כל עם ישראל האמיתיה' 
בחודש  נולדתי  שלשים,  בן  אני  חיים,  שמי  לכולכם,  שלום 
השישי להריונה של אמא שלי, ובנס הצילו אותי. ב"ה יש לי 
הרבה בעיות גופניות, הרבה בעיות קשות ביותר. באיזה שלב 
הרופאים ניתחו אותי, ואחרי הרבה שנים שלא יכולתי לדבר, 

אבא שלי פתאום כן יכולתי לדבר. אני מאד מוגבל, ואמא שלי ו
צריכים להרים אותי, להאכיל אותי וכו'. יש לי את ההורים הכי 
טובים בעולם. הם מבינים אותי, והם שמחים שאני יכול עכשיו 

 גם לדבר, ולהביא לעם ישראל מסרים.  

עם ישראל, אני מאמין שרוב תושבי העולם מבינים שאנחנו 
במצב מאד קשה. בכל מקום בעולם כבר יש כל מיני אסונות 
אלפי  של  למותם  גורם  שזה  שנים  כמה  וכבר  ענקיים,  טבע 
קורבנות. ואסונות הטבע הם לא משהו קטן שעובר מהר, הם 
קטלניים ביותר עם הרבה מאד הרס לטבע, וגם בתורכיה היה 

ס עצום לבנינים גבוהים, לבנינים שאלפי אנשים גרו בהם. הר
ואין הסבר לכל ההרס הזה. מזג האויר בכל העולם נהיה בלי 
שליטה, אסונות מכל הכיוונים בכל הצורות, ממש הורסים את 

אדם.   בני  והורגים  כ  הטבע  לפני  אמר  גולדן  שנים   10-)בן 
 שלפני הגאולה הטבע יהרוס את עצמו( 

הוריקנים  כמו  העולם,  בכל  גדולים  מאד  שינויים  עוד  יש 
ענקיים, שטפונות, בלי הבנה איך זה הגיע בכלל אל המצב הזה. 
ילדים  יש  אדם.  בני  של  נוראית  אלימות  יש  מזה,  וחוץ 
החברים  את  והורגים  אקדחים,  עם  הספר  לבית  שהולכים 
שלהם. ויש כל מיני סוגים של רציחות בכל הארצות בעולם, 

ששולטים עלינו רשעים זה  ימות פשוט חוגגת. והכי גרוע  האל
גמורים, רשעים שהצליחו להשתלט על רוב העולם, כולל על 
ארה"ב, כולל אנגליה, כולל כל מיני מדינות באירופה, רוסיה, 
אוקראינה, קוריאה הצפונית, ויפן ג"כ. אפילו שחושבים שהיא 
דרום  ארצות  כן.  גם  היא  חדש,  עולמי  הסדר  אל  שייכת  לא 

וד ועוד ועוד. הרשעים ששולטים אמריקה, מקסיקו, קנדה, וע
רוצים  מאד  והם  הארץ,  כדור  כל  על  באמת  לשלוט  רוצים 
להתפטר מהיהודים. וכל מדינת ישראל הזאת שהאו"ם ימ"ש 
וזכרו הקים, זה היה בשביל לעזור להשתלט לגמרי על מדינת 
ישראל. והם שונאים את הדת היהודית ואת כל היהודים, כי 

ישראל את הבכורה, את הנצח,   הם יודעים שהקב"ה נתן לעם
ודרך התורה שעם ישראל קבלו בהר סיני   .דרך הדת היהודית 

ישיר מהקב"ה, ואמרו לקב"ה נעשה ונשמע. ועם זה הבטיחו 
 שלא יעזבו לנצח נצחים את הקב"ה ותורתו.  

למצב  הגענו  עליות,  וגם  ירידות  של  דורות  אחרי הרבה  אבל 
עצוב ורחוק מלהיות מושלם. אנחנו עם ישראל צריכים להבין 
השלב  אותו,  שאנחנו מכירים  העולם כמו  של  שאנחנו בסוף 
שישארו  והיהודים  שמימי,  יותר  יהיה הרבה  הבא  יהיה  הבא 
בית  של  הבסיס  את  לבנות  הזכות  את  יקבלו  לקב"ה  נאמנים 
המקדש השלישי. ואז שאר המבנה של בית המקדש השלישי,  
שיהיה בנוי בשמים, ירד משם וינחת בדיוק במקום של הבסיס 

 שהיהודים בנו. 

יציב,   לא  מאד  פה  המצב  ישראל  עם עם  גדולה  הכי  והבעיה 
ואפילו התחתנו    ישראל זה שכל כך הרבה יהודים עזבו את הדת,

עם  התחתנה  היהודיה  שאם  לדעת  וצריכים  יהודים.  לא  עם 
יהודי  אם  אבל  יהודים,  יחשבו  עוד  הילדים שלה  יהודי,  הלא 
התחתן עם גויה, אז הילדים שלו הם גוים גמורים. ומעבר לכל 
זה, רוב יהודי מדינת ישראל מצפצפים על הדת בכלל, והולכים 

הרוב של   אחרי המסורת, או יותר מדויק אחרי החוסר מסורת.
קשר  בכלל  בה  שאין  בדרך  חיים  ישראל  במדינת  היהודים 
למשהו שמימי, אלא זה יותר משהו כמו בהמי של הגוים. כמה 
שיותר הנאות, נסיעות, קניות וכו' ולצערי לא מעט מהיהודים 
הישראלים שונאים את היהודים החרדים. ובכל הכחות שלהם 

ם, כמו למשל שהורידו את מנסים להקשות על החיים שלה
לא  ילדים  שלשה  שמעל  ילדים,  מרובות  למשפחות  הכסף 

 יכולים לסגור את החודש אבל בגדול. 

השנאה כלפי יהודים חרדים אין לה גבול אצל הרבה חילונים, 
והשנאה שיש היום בארץ היא מאד גדולה ועמוקה, בלי הבנה 
ותורתו  אמת  ה'  הקב"ה.  את  יש  לנו  ישראל  עם  שכל.  ובלי 

ולכן גם אם אתם מאמינים בה' זה לא מספיק, צריכים אמת,  
כל  את  הדינים,  כל  את  מאתנו,  בקש  שה'  מה  כל  את  לקיים 

מי שחי חיים כאלה   החגים, את כל מה שמתבקש מגבר ואשה.
מלבדו.  עוד  ואין  יכול  כל  הוא  הקב"ה  כי  בגדול,  מרויח  רק 
והכביכול יהודים שרוצים להיות כמו הגוים, וחיים כמעט כמו 
הגוים, אם הם לא יחזרו בתשובה, סופם תהיה טרגדיה אחת 
ריח  את  נרגיש  הקרוב  בעתיד  ישראל,  עם  תתכוננו  גדולה. 

ח בגדול, הרבה מהעולם המלחמה העולמית. ברגע שזזה יפת 
שלנו פשוט יחרב. אני מבקש מכם מכל עם ישראל תחזרו אל 
האמת. הקב"ה הוא האמת. הגאולה תהיה בקרוב. משיח כבר 
וזה הסימן לעם ישראל. מי שרוצה לשרוד, צריך לחזור  פה, 
בתשובה ולהיות ביחד עם השליח של ה', וזה יהיה כח עצום 

ונגד הרשעים שחושבים נגד הרשעות כמו שיש בעולם הזה,  
שהם ישתלטו על כדור הארץ. אני רק חוזר על מה שידוע על 
פי הנבואות, שליש של העולם יחרב לגמרי, שליש של העולם 
יהיה פגוע קשה מאד, ושליש של העולם כמעט ולא יהיה פגוע 

ו בו.  נמצאת  ישראל  שארץ  השליש  יהיה  יביא לוזה  ה'  שם 
מהשמים את בית המקדש השלישי, שינחת בדיוק על הבסיס 
שעם ישראל יבנה, ואז כל עם ישראל ששרד יכנס פנימה אל 
תוך בית המקדש השלישי, גברים אל האזור שלהם ונשים אל 
יקריבו  ואז  דמעות,  הרבה  עם  יתפללו  והם  שלהם.  האזור 

ו מאד,  לשמוח  יתחיל  אמיתי  יהודי  לב  וכל  יתחילו קרבנות, 
בעולם  יהיו  הם  המקדש  מבית  וכשיצאו  לשיר.  וגם  לרקוד 
עוד  אין  לשכוח  ולא  הקב"ה.  של  עולם  אמיתי,  עולם  אחר, 

ל אחד, והוא שולט על הכל, והוא טוב, ואין מי -מלבדו. יש א
שיכול להלחם נגדו, וה' אוהב את כל עם ישראל האמיתי, לא 
לשכוח את זה. ואנחנו עם ישראל בסופו של דבר יהיה לנו את 
עוד  אין  לשכוח  לא  מהקב"ה.  חלק  להיות  הענקית  הזכות 

 אין עוד מלבדו.  ,אין עוד מלבדו ,מלבדו 
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 מנ"א כ"ז
 אנחנו בעולם של חיצוניות, של דמיון ואחיזת עינים  תשפ"ג

עם ישראל תתבוננו במצב שלנו ושל העולם היום. בכל מקום  
מי  עמוק.  יותר  משהו  זה  סתם,  לא  וזה  לא בסדר,  משהו  יש 
היום   בעולם  בכלל  שהחיצוניות  יודע  הקב"ה  עם  שבאמת 
הכי  הם  הבתים  שבהם  מקומות  יש  אם  אפילו  מכוערת. 
מפוארים, זה רק חיצוני. כי המכוער זה משהו פנימי. ומכוער 

זה    פנימי, הזה היום,  זה הכי מסוכן. כל המציאות של העולם 
היפים   או הבתים  הדברים  כל  שקר.  זה  מציאות אבל  כביכול 
ורוחות  בגשמים  ועומדים  חזקים  שהם  נראים  וגם  חיצונית, 

 וכו', זה רק נראה כך. אבל את האמת, הם חלשים. 

ועוד דבר, גם אלה האנשים שבכנסת ובכל מיני מקומות שהם 
כאילו חשובים, אנשי שכל וידע בעלי תעודות וכו' תוארים, זה 
הם  הרוב  ובאמת  מבחוץ.  כך  נראה  רק  זה  מבחוץ,  כך  נראה 
טפשים, גנבים, עקומים וכו'. זה הדור שלנו, היופי נשאר בתוך  

שהוא קרוב אל האמת,   היופי  הבן אדם, בתוך הבן אדם  שם 
פחות  היא  החיצוניות  הקב"ה.  זה  האמת  נמצא.  האמיתי 
חשובה, אמנם היא גם חשובה, אבל פחות ביחס אל הפנימיות  
שהיא חשובה עם ה' הידיעה. אנחנו היום אנשי האמת מעטים,  
לשני,  אחד  ולעזור  אמת,  אנשי  עוד  לחפש  צריכים  ואנחנו 

זה את לכולנו, להמשיך לחיות, להמשיך להביא אל העולם ה
האמת של הקב"ה ושל תורתו. וזה לא משנה איזה בית יש לנו, 
לקב"ה   נאמנים  תמיד  שנהיה  זה  שחשוב  מה  וישן,  קטן 

 ולתורתו. 

ים, האמת זו האמת. את האמת יכל העולם הזה הוא אחיזת עינ
בעינ אותה  לראות  אפשר  תמיד  עם  ילא  אותה  להבין  או  ים, 

שקיים   שמרגיש  אדם  אותה.  להרגיש  אפשר  אבל  השכל. 
הקב"ה, אדם שהקב"ה חשף את עצמו אל הבן אדם הזה, זה  

לו את עצמו שהעיני  או ילא אומר שה' הראה  ם שלו רואות, 
העיני  אפילו  אחר.  חוש  שום  או  מבין,  שלו  הריח  ם  ישחוש 

נכון. אבל   זה לא אומר שזה  שחושבות שרואות את הקב"ה, 
יהודי אמיתי מרגיש עם כל החושים שלו, עם כל הלב שלו, עם 

שלו   המהות  כל  עם  שלו,  הנשמה  והוא   –כל  קיים  שהקב"ה 
הקב"ה  את  יעזוב  לא  ה',  את  שמרגיש  הזה  והאדם  איתו. 
ותורתו. וזה לא משנה לו כלום מה יעבור עליו. הוא מוכן לתת 

 לחם בעד הקב"ה. יאת הכל, כולל את החיים שלו, ולה

רוב האנשים היום אין להם שכל. יכול להיות שהם פרופסורים,  
רופאים גדולים כביכול או לא משנה מה מעמדם, אבל זה לא  

טפשים הם  הרוב  ובאמת  שכל.  להם  שיש  . ושיטחיים   אומר 
יותר    הוא  אבל מצד שני, אדם פשוט שהוא עם הקב"ה גדול 

כל   על  רושם  שעושים  השקרנים  ומכל  הפרופסורים  מכל 
הטפשים. יהודי אמיתי הוא יותר גדול מכל אלה שרק רואים 
את עולם השקר, שרק מבינים את השקר ומוכנים אפילו למות  

 בעד השקר. האם זה ברור מה שאמרתי? 

בארץ  להיות  חייבים  אנחנו  לכם,  לומר  רוצה  אני  דבר  עוד 
ישראל! בארץ ישראל כבר מעכשיו! אע"פ שיקח עוד זמן עד 

שמ הכי  הוא  ישראל,  ארץ  של  הזה  שהאזור  מכל  ישנבין  ימי 
היה  המקדש  כשבית  ישראל  עם  של  בעבר  שבעולם.  מקום 
קיים, זה היה מרכז הקדושה של העולם הזה ושל העולם הבא. 

בדנו את בית  יאין מקום בכל העולם שיותר קדוש מזה. כשא
המקדש הראשון, זו היתה טרגדיה, אסון, שאי אפשר לתאר! 
אי אפשר לתאר! וגם היהודים בעצמם מדוד המלך שהיה כל 
כך גדול ועד חורבן הבית, עד סוף בית המקדש הראשון, היתה  
להם ירידה. אחרי זה, אחרי חורבן בית המקדש הראשון, הכל  

דש השני, שגם השתנה. אמנם בהמשך היה לנו את בית המק
היה קדוש, אבל לא כמו הבית הראשון. ומאז בכל הדורות, ה' 
שולח לנו ניצוצות של גדלות, של עומק, של קדושה, של הבנה, 
דרך צדיקים. ורק בזכות הזו יכולנו להחזיק מעמד כעם, כעם  

עיני אחיזת  הוא  הזה  העולם  שכל  שלנו,  י שמבין  והתפקיד  ם. 
העינ אחיזת  שבתוך  היא,  יהודי  כל  של  יהודי יהמטרה  הזו  ים 

 צריך לראות את האמת, ולחיות את האמת. זה המבחן שלנו.  

ים, עם  י אנחנו היהודים האמיתיים רואים את האמת עם העינ
הלב, עם המוח, עם הנשמה, עם כל המהות שלנו, ורק ככה עם  
הראיה האמיתית הזאת, עם ישראל שרד עד היום, וישרוד עד  
סוף העולם הזה, ומעבר לזה. מי שרוצה להיות יהודי אמיתי, 
חייב ללמוד ולהעמיק. והלימוד הזה מכין אותו, את גופו, את 

ות הגופניים שיש לו  שכלו, את כל מה שיש לו, גם עם הכשרונ
בעיני רואים  לא  שאנחנו  מה  עם  וגם  את יוכו'  גם  שלנו,  ם 

זה עם ישראל   היכולת הרוחנית שלו לעלות עד כסא הכבוד. 
שזה  האמת,  עם  לחיות  כדי  שלו  הכחות  בכל  שמשתמש 

 הקב"ה.  

אני רוצה להסביר לכם שמחכה לנו מלחמה קשה ביותר, שלא  
שישארו  אדם  בני  הרבה  יהיו  ולא  במציאות.  פעם  אף  ראינו 
כי   אדם.  בני  הרבה  לא  הזאת,  המלחמה  אחרי  הזה  בעולם 
הרשעים הצליחו בגדול למשוך את רוב העולם אל השקר, וכל  
מי שחי בעולם השקר הוא בסכנה במלחמה שתהיה. אבל כל  

נשמה היהוד להם  יש  שאמרתי  כמו  שבאמת  האמיתיים,  ים 
הוא  מי  משנה  ולא  לקב"ה,  לגמרי  נאמנים  ושהם  יהודית, 
היהודי הזה, הוא חייב להיות עם הקב"ה עד הסוף. כי כל סוף  

 כזה הוא התחלה חדשה.  

, הם לא שיטחייםו  רוב האנשים בעולם שלנו היום הם טפשים
וחוה,  לאדם  מבחן  עשה  הקב"ה  למה  הבינו  לא  הם  מבינים. 
נתן   ה'  שלמים.  אותם  ברא  שה'  הראשונים  האנשים  שהם 
לנחש את הכח להצליח, והוא הצליח להוריד מהדרך את אדם  
לעלות   להמשיך  הצליחו  ולא  נפלו  והם  חוה,  ואת  הראשון 
מעלה מעלה מאיפה שהם היו ברמה הרוחנית. הם נפלו מיד  

רוחנית א שיורדים  ברור  נראה  דור  כל  ומאז  התהום,  ל 
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התקדמות שכלית,   בעולם  ומתבלבלים. כי אפילו שנראה שיש
וגם עם כל הגילוים וההתקדמות כביכול שיש   זה לא האמת. 
ולא  ירידה  באמת  זו  שנקרא,  מה  במדע  האחרונים  בדורות 
היום   שלהם  החיים  שכל  איך  בעצמכם  ותראו  התקדמות. 
לבד   תבינו  אז  הגשמיות.  שזו  גמור,  שקר  סביב  מסתובבים 

 ם ויורדים.  שרק בחיצוניות יש התקדמות, אבל בפנימיות יורדי 

הכי   שזה  הגוף  היום,  האדם  בני  של  שלהם  הגוף  מזה  ויותר 
הגוף  היום מקלקל את  לבן אדם, תראו איך שבן אדם  חשוב 
שלו, מקלקל את הגוף הזה. הוא עושה איתו דברים שאסורים,  
רק כדי לקבל הנאות, וזה שקר וזה אסור. כי הקב"ה ברא את 

להיות של  כדי  גם אשה  לו  נתן  ם  בן האדם להיות שלם, הוא 
פיזית, הוא נתן לנו גם תורה שכתוב בה בדיוק מה לעשות. אבל  
בני האדם, לא כולם אבל הרוב, העדיפו ליהנות מכל העבירות 
כיוונים  מיני  בכל  הולכים  היום  עד  והם  שבתורה,  והאיסורים 
נהנים,   שהם  בטוחים  והם  לגמרי.  אסור  זה  אמיתי  שליהודי 

מים עם המתנה  ולמה לא. ותבינו שזה שהם עושים דברים עקו
שהקב"ה נתן להם, עם הנשמה הטהורה, אז הכל נהפך למשהו  
את   להם  שיש  היהודים  ורק  ומכוער.  מטונף  למשהו  אחר, 
ורק  מאתנו.  רוצה  שה'  מה  להבין  מסוגלים  הם  משה  תורת 
זה  הקרוב.  בעתיד  הבאות  במלחמות  ישרדו  האלה  האנשים 

הודים  ילך שלב אחרי שלב, ובסופו של דבר ישארו אך ורק הי
להם בהר  נתן  שהקב"ה  מה  עם  ושמחים  האמיתיים שנהנים 
מה   את  שקוראים  היהודים  כל  שכולם  מקוה  אני  סיני. 
שכתבתי, יבינו את מה שאמרתי, וישנו את הדרך שלהם אם  
הם לא בדרך הנכונה, ויבינו שאין עוד מלבדו. ומה שנראה אמת  
ישיר  זה  כאן  שנכתב  ומה  שקר,  זה  הזמן  רוב  הזה,  בעולם 
מהשמים שמכוין את עם ישראל אל האמת, שזה תורת משה. 

משה   יכולים   –תורת  גוים  וקצת  יהודים  ורק  האמת!  זה  רק 
 להבין את זה עד הסוף, ולהגיע לנצח נצחים.  

את  יהרגו  חלק  עצמם.  את  יהרגו  הרשעים  דבר  של  בסופו 
עצמם בכונה, וחלק ימותו שלא בכונה. אלה שבכונה הם יהרגו  
את עצמם, זה יהיה בגלל שהם יעדיפו למות ולהעלם מאשר 
לחיות בלי הנאות אסורות. יש כאלה שפשוט יהרגו אותם, כי  
לא היה להם שום שכל ולא הבינו כלום מה שה' רוצה מהם,  
וזה יגרום להם שימותו. עם ישראל האמיתי ימשיך, כי יהודי  
אמיתי לא יכול לחיות בלי התורה, יהודי אמיתי לא יכול לחיות 
יודע  הוא  טועה,  הוא  אם  ואפילו  בקב"ה.  ובטחון  אמונה  בלי 
כסא  ליד  ולשבת  לחזור  כחו  בכל  ומשתדל  לא בסדר,  שהוא 

המצוות   ושומרי  המאמינים  היהודים  כל  עם  ולומדי  הכבוד 
 התורה.  

התורה שה' נתן לנו בהר סיני, זו המתנה הכי גדולה שיהודי או 
יהודיה קבלו בכלל. אנחנו עם ישראל נשרוד כי אין עוד מלבדו.  
אז  הקב"ה,  עם  איתו  אנחנו  ואם  זה,  את  יודעים  אנחנו  ואם 
נמשיך לנצח נצחים. ואני לא יכול אפילו להתחיל ולתאר לכם 

לקב"ה, כמה שזה   כמה טוב יהיה לעם ישראל שנשארו נאמנים

כי   בקדושה.  הצרכים  כל  את  לנו  יספק  וזה  ונעים,  טוב  יהיה 
אנחנו נהיה בסוף חלק של הקב"ה, ונזכה להגיע לרמה רוחנית 
כ"כ גבוהה, עד שנהיה חלק ממנו. ולא תהיה שום סכנה מצד  

 היצר הרע לרדת מזה. ואנחנו רק נעלה יותר ויותר בקדושה. 

אין עוד מלבדו! הקב"ה שלח את השליח הגדול שלו, את מלך 
המשיח אל העולם הזה. הוא פה. הוא מציע לכולם, לכל יהודי 
הקודש,  בספרי  גם  האמת,  את  לחפש  אמיתיים,  ויהודיה 
אתכם.  בחר  הקב"ה  סוף.  אין  עד  ולעלות  ולעלות  ולעלות 
מבפנים אתם מסוגלים להבין את כל מה שאמרתי. נותר לכם 

וכדי לעלות אתם  ין עוד קצת מבחנים כדי להעלות אתכם.  יעד
נגד   צריכים להלחם נגד השקר, נגד כל החינוך העקום שקבלתם,

כל מה שהייתם עם השקר, נגד מה שההגיון שלכם אומר, נגד 
'הגיון',  מה שכולם מבינים בהגיון שלהם. אמנם קוראים לזה 
אבל זה לא הגיון אמיתי. ורוב בני האדם הם לא מספיק עמוקים  
כדי להבין מה זה אומר, מה התורה אומרת. הרוב לא מבינים  

ים הגדולים. הם  את העומק של התורה, של האמת, של הצדיק 
 לא מבינים את העומק שהצדיקים הגדולים הגיעו אליו. 

לשניה,  ת  האמיתיהמלחמה   אחת  מדינה  בין  לא  היא  עכשיו 
המלחמה עכשיו זו מלחמה שכל יהודי אמיתי צריך להלחם נגד 

שהוא הפיל בעבר את אדם הראשון ואת אשתו  .השטן בעצמו
עם השקרים שלו, עם רצונות שהוא הכניס בהם באדם וחוה, 
להיות כמו הקב"ה. ואף אחד לא יכול להיות כמו הקב"ה. אתם 
צריכים להבין שההגיון זה שקר! ההגיון של בן אדם יכול להיות 
מעורבב עם כל מיני מחשבות של שטות, לכן אמרתי שההגיון  

שקר. יהודים לא צריכים הגיון, יש לנו תורה שמסבירה את  זה  
וההגיון של אנשים בלי תורה מוריד    ולא צריך יותר מזההכל,  

 אותם עד התהום. 

צריך לנסות מתי שמתאפשר להגיע אל הכותל המערבי, וכמה 
שאפשר חייבים לבכות בדמעות על זה שהתרחקנו מהקב"ה 

אין דמעות בעיני  .ומהתורה שלו ם אז עם דמעות שיש י ואם 
בפנים בתוך הלב. ואם אתם כבר שם בכותל, אז תגיעו גם אל 

)הכוונה   דוד המלך, תלכו להתפלל גם אצל דוד המלך בחוץ.
נמצא  האדמה  לפני  מתחת  המסורת  לפי  שם  בשדה שבחוץ 

אפילו    –ועוד דבר, לא לאכול אוכל שם במסעדות    קבר דוד.(
איפה  במסעדה  לאכול  הרעיון  עצם  כשר.  לא  זה  כי  כשרות, 
שהכותל המערבי נמצא, איפה שדוד המלך קבור, זה לא רעיון 
טוב, זה לא כשר. אם צריך תקנו מים וזהו, אבל זה לא מקום 
בשביל בידורים, זה מקום למלא את הפנימיות שלנו עם האמת 

י, ואז תהיו  ולא את הבטן שלנו עם אוכל. תעשו מה שאמרת
שזה  האמת  את  יותר  הרבה  ותרגישו  שמחים,  יותר  הרבה 

 הקב"ה. 
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, יש לי משהו להגיד לך, זה לא יהיה קל, אבל הגיע הזמן  אבא אבא
שאגיד. ברוך ה' הגיע הזמן. קודם כל אבא, אני רוצה להגיד לך תודה,  
שכל השנים מאז שנולדתי אתה ואמא שלי באמת אתם גדלתם אותי  
עם כזו אהבה, שאני לא חושב שאף אחד בבית קיבל אהבה כמו שאני 

יבלתי אהבה, אנשים הסתכלו עלי  קבילתי. אבל מחוץ למשפחה לא ק
מאד לא טוב, אני מתאר לי שאני כמה פעמים שהייתי משתולל, אם  

עשה לי    ,זה בגלל שמישהו אמר לי משהו, או מישהו עשה לי משהו
אז התנהגתי לא טוב.    ,הרגשה שאני לא שוה כלום שלא אוהבים אותי

אתה מבין אבא? אבל כשהגעתי הביתה ידעתי שאוהבים אותי. אני 
לא יודע מה עם הילדים האחרים, אבל אמא ואבא אהבו אותי תמיד.  
היו מוכנים הכל לעשות בשבילי, ואני רוצה להודות לכם עכשיו, ולמה  
 דוקא עכשיו? כי אני לא יודע מה בדיוק הולך להיות מעכשיו לעתיד, 
אתחיל  אני  ועכשיו  משמים.  מקבל  שאני  המסר  את  יודע  רק  אני 

 לספר.  
פעם  הלא היתה סתם חתונה.  זו  החתונה שהיתה שלשום,    כל   קודם

שונים   כיוונים  עם  אנשים  מיני  מכל  מעורבת  היתה  האוירה 
שהכירו   שבאו,  אנשים  יש  והגשמית.  הרוחנית  שלהם  בהתפתחות 
את שתי המשפחות מלפני שנים, ויש כאלה שמכירים רק את הילדים  
שלהם, יש כאלה שהם מכירים רק את החתן ואת הכלה, אבל הזוג  

יו מכל מיני רקעים, בעלי  הזה שהתחתן, זה עם ישראל. ואלה שבאו ה
ההורים   וגם  חסידים,  היו  הם  נולדו  שהם  שמאז  חסידים  תשובה, 
והדודים שלהם באו, וכל המשפחה מלפני מי יודע כמה שנים. היה  
ואשכנזים, כולם היו שמה. ואפילו   ערבוב של עם ישראל, ספרדים 
היתה   להם.  הסבירו  יהיה  שלא  איך  יידיש,  הבינו  לא  הספרדים  אם 

חיובית לרוב, ואם בהתחלה לא היה, אז זה נהיה. כי היתה כזו  אוירה  
יהודים.   להיות  לראות  לרקוד  לשמוח,  אנשים  משך  שזה  שמחה 
אפילו היו אנשים שמה שלא כ"כ היו בתוך הדת, אבל באו ונהיו חלק 
מהדת בתוך אותו ערב. הרוב הם באו מבתים מאמינים, אבל בתוך  

דורות מאמינים, יש גם פה ושם  הבתים המאמינים אפילו אם הם דורי  
מישהו שיש לו סימן שאלה על הדת, שלא נדע. אז בזה היה ערבוב,  

ביחד.   התמזג  וזה  סוגים,  מיני  כל  ליטאים  והיו  חסידים  הלואי היו 
ישראל כמו   במדינת  ישראל  אוירה בארץ  ישראל היתה  שהיום בעם 

שלשום. בחתונה  זה    שהיה  ועם  מזה,  ללמוד  צריכים  אנחנו  אבל 
צריכים לשמוע את מה שיש לי להגיד כי יש לי מסר שהוא קשה, אבל  
זה,  את  שיבינו  ואנשים  משמים.  מסר  והוא  קשה  הוא  אמיתי.  הוא 
יוכלו להציל את עצמם. ואלה שלא מאמינים בזה, אז לא יוכלו. אולי  

 אתחיל בעזרת ה'.   ברגע האחרון יבינו את האמת ואז ינצלו. אבל אני
חשוב   זה  כי  לזה,  יהיה המבוא  שזה  אני רוצה  מה שאמרתי מקודם 

 שאנשים יאמינו ביכולת שלהם, כל אחד והיכולת שלו אז בבקשה.  
אני רוצה להוסיף להקדמה שלך עוד הקדמה. אמש היינו בבר מצוה,  
היה אותו הדבר, היו שם ספרדים היו אשכנזים כולם אהבו אחד את  

אוירה טובה, רקדו ממש גן עדן. אחרי זה אנחנו נכנסנו    השני, היתה
לאוטו חזרנו הביתה, אז היתה תוכנית ברדיו עם איזה יהודי שמארגן  

בבקר כל חודש אלול הכותל    3סליחות בכותל. הוא אמר שבשעה  
תימנים,   אשכנזים,  ספרדים,  להתפלל,  שבאים  באנשים  מתמלא 
הביתה   הגענו  בכותל.  להתפלל  מאמריקה  באים  מאנגליה,  באים 
בחצות, ואז מישהו שלח לי סרטון של חיילי גולני, חיילים פשוטים,  

אוהבים   אנחנו  'הקב"ה  ושרים  רוקדים  כולו  הם  ו'כל העולם  אותך', 
אמרתי, לפי מה שאני גשר צר מאד', וכולם שרו בלב אחד באהבה.  

 רואה בעינים, עם ישראל כולם צדיקים.
 וזה העיקר.   –והם קרובים לקב"ה  

   –ועכשיו אגיד את המסר 
יש פה במדינת ישראל, זה לא ארץ ישראל זו מדינת ישראל, וצריכים  
מדינת   את  שמכוונים  האנשים  ישראל,  שמדינת  האמת  את  לדעת 
ישראל הם רשעים! הם רשעים! הם הקימו את מדינת ישראל כדי  
זה למרכז של  גויי לגמרי. להפוך את  להפוך את ארץ ישראל לדבר 

א מאמינים ומתחת לשלטון  העולם, אבל מתחת לשלטון של גוים של
או שהם ערב רב  מעט יהודים  ביניהם  של יהודים שירדו מהדרך. יש  

 שירדו מהדרך שהם באמת יהודים, הרוב הם בכלל לא יהודים. 
יחסית למי שבאמת יהודי יש הרבה מאד שירדו מהדרך, אבל חלק 
לא   שהם  יהודים  כאילו  יש  אבל  ה'.  בעזרת  בחזרה  יעלו  מהם  גדול 

לדוגמא אולי  יהודים בכלל, ואף פעם לא היו יהודים. ואיך זה יתכן?
דורות לפני זה איזה יהודי התחתן עם גויה, ומאז חשבו שהם יהודים,  
וחשבו שהצאצאים שלהם יהודים אבל הם לא יהודים, הם גוים או  
עוד   אבל  הרבה.  אין  יחסית  היום  אמיתיים  ויהודים  רב.  ערב  שהם 
מעט וזה כבר קורה, שכדור הארץ מקבל כל מיני סוגים של אסונות  

פחיד את כולם. סוף סוף יש מודעות שהקב"ה משנה  טבע, שממש מ 
ה מהקב"ה  את העולם, אולי הם עוד לא קושרים את זה לקב"ה, אבל ז

ישיר, שיש אסונות טבע אחד אחרי השני, עם הרבה אנשים שנהרגים  
והרבה מצבים קשים ביותר עבור אוכלוסיות ענקיות. אם זה בניו יורק,  
משהו   וכו'  באנגליה  זה  אם  באירופה,  זה  אם  אנג'לס,  בלוס  זה  אם 
שהיה אחד אחרי השני, בכל מקום בעולם כמעט, אין מקום שאין לו  

מזה. כמו    נגיעה  שלנו  בהיסטוריה  לפחות  פעם,  אף  היה  לא  וזה 
שאנחנו מכירים אותו שיש אסונות כאלה אחד אחרי השני, אבל זה  
הכל ה' מדבר אתנו. בדיוק כמו שהוא שלח אותנו ממצרים מעבדות  

מכל עם ישראל שהיה במצרים מכל היהודים רק רק עשרות  .  לגאולה
אחוזים יצאו, השאר מתו במצרים. פשוט נעלמו במצרים כי הם רצו  
להיות גוים, אפילו בתור עבדים רצו להיות גוים. רק עשרים אחוז של  
זהו,   רב.  הערב  גם  יצאו  אתם  ויחד  יצאו,  במצרים  שהיו  היהודים 

רב. ואז הם הלכו והלכו, היה להם    עשרים אחוז של יהודים ועוד הערב 
מה לאכול, אבל הם לא רצו לעצור, הם רצו להגיע אל היעד שלהם  

ונהיה מצות  ואז   היה להם לאכול רק את הבצק שהיה להם על הגב 
מהשמש. אז זה רק מה שהיה להם לאכול. ובזה התחיל העם היהודי  

   י, מיהודים שהלכו עם מצות על הגב שלהם.האמית
ועד היום אנחנו נלחמים נגד היצר הרע, נגד הסטרא אחרא שה' ברא  
כדי לעצור את הבן אדם, ולהרחיק אותו מהאמת מהקב"ה ומאז יש 
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בא מהשטן.   ומה  נכון, מה שמימי  לא  ומה  נכון  מה  חובה לברר  לנו 
לא לכעוס עליו הוא נשלח ע"י הקב"ה, שהוא ראה שאדם    – השטן  

הראשון לא הקשיב לו, עשה מה שהוא רוצה ואכל מעץ הדעת. נכון  
האשה קודם כל השתכנעה והאמינה לנחש, וגם היה לה בפנים הרצון  
לדעת, והיא שכנעה את הבעל אבל הוא לפחות היה צריך להיות חזק 

ושהוא   עולם,  בורא  שיש  וגם  והאדם  רק  ולהבין  עולם,  הבורא  לא 
ברא   העולם  שבורא  להבין  צריכים  היו  הם  העולם,  בורא  לא  השטן 
אותם ואת הכל, אבל הם לא האמינו הם רצו כל כך לדעת ולהיות כמו  

 יהייתם כאלקים...( )כמ"ש בפסוק ו הקב"ה ח"ו.  
ומאז ה' מגלגל אותנו מדור לדור, מדור לדור וכו' עד שנגיע לתחתית.  

כי  ותשאלו למה ה' לא יעלה אותנו? למה להוריד אותנו כל כך נמוך? 
וכל דור ה'  הפגם של חטא אדם הראשון הפגם הוא בפנים הוא עמוק. 

יורד פנימה עם התכנון שלו, כדי לתקן עוד פעם ועוד פעם ועוד פעם  
להבין   צריך  כי  חשובה.  הכי  להנקודה  מגיע  שהוא  עד  האדם,  את 
שבגלל החולשה הזאת עם ישראל, לא רק עם ישראל, כל האנושות  
הבריאה,  של  הלב  ישראל  עם  כי  ישראל.  עם  בעיקר  אבל  נפלה, 

מ גם  הבריאה.  של  אופן  הסיבה  בכל  ישראל  עם  נופלים  שכולם  תי 
עלה, אבל עלה וירד, כי לא כולם עולים אלא רק חלק לא גדול מעם  
ישראל עולים. ונשאר לנו רק מעטים היום שבאמת עם הקב"ה. אמנם  
עם   לא  הם  אבל  מצות,  שומרים  שכביכול  יהודים  יותר  הרבה  יש 

דות,  הקב"ה באמת עד הסוף. ויש מתחת לזה אנשים שעזבו את היה
ן הוא לא מתגלה, ויש לנו עוד זמן  יומאחר שמשיח כבר פה אבל עדי

וזה אומר להאמין לגמרי בקב"ה, שהוא ורק  לעלות שוב גבוה גבוה.  
הוא הכל יכול ואין עוד מלבדו, זו האמת עם ה' הידיעה, האמת, ואת זה  

ומאז הקב"ה דור אחרי   אדם וחוה שכחו, ורצו להיות כמוהו כמו ה'.
שנבין   כדי  גם  קשה,  הירידה הכי  עד  הסוף,  עד  כולנו  את  דור הביא 
שלעולם לא נוכל להיות כמוהו ורק הוא כל יכול. עד שעכשיו אין לאן  
אבא?  ברור  זה  האם  לגמרי.  לעלות  או  לגמרי,  להעלם  או  ללכת, 

אנחנו עדי היום, אבל  מה שקורה  זה  בירידה. אבל  יצריכים לבחור  ן 
משיח חייב להתגלות בעתיד הקרוב, כי רק הוא יודע באמת מי שייך  
ישראל  לעם  לעזור  צריך  המשיח  אבל  יודע,  שהקב"ה  בודאי  למה. 
לחזור   שלנו  האחרונה  האפשרות  וזו  בתשובה,  באמת  לחזור 
בתשובה. ואם זה לא עובד ואם לא כולם חוזרים בתשובה אז מי שלא 

 , ומי שכן חוזר בתשובה יהיה לו נצח נצחים.   חוזר לא יהיה לו נצח
עכשיו אנחנו במצב מאד קשה, ואנשים לא רוצים לשמוע את כל זה.  
אבל אבא, מאז שבן גולדן כותב ואח"כ אני, זה נהיה יותר ויותר ברור,  
רחוק   יותר  נהיה  העולם  ובכלל  אסונות.  ויותר  יותר  שיש  רואים 
מהאמת, יותר מטונף רוחנית וגם פיזית. הקב"ה ותורתו תורת משה  

נקי, נקי מהכל, מכל נקודה של משהו מלוכלך או לא טוב או לא זה  
נקי   נקי  זה  דבר,  כזה  אין  אור.    –האמת.  וכולו  טהור  לגמרי  טהור! 

והתורה עם הקב"ה זה מביא אור לכל העולם לכל האטמוספירה, לכל  
העולמות   לכל  קיימים.  הם  שבכלל  יודעים  לא  שאנחנו  האזורים 

 שאנחנו אפילו לא רואים ולא יודעים שהם קיימים.  
עכשיו אבא יותר ויותר הקב"ה מראה את עצמו, אבל מצד שני השטן  
מצליח  מאמין שהוא  ויותר. השטן ממש  יותר  את עצמו  גם מראה 
ירדו   יהודים  הרבה  גם  מהדרך,  ירדו  אנשים  הרבה  כך  כל  כי  ח"ו, 
והציפו את השקר את כל הטינופת הרוחנית וגם את הלכלוך הגשמי  

שהורס את הבן אדם, עושה ממנו דבר שפל ומגעיל. במקום לקבל  
קרובים   אמיתיים  קדושים  יהודים  כמו  לחיות  לגמרי,  התורה  את 
לאמת, שזה הקב"ה, הם בחרו בלכלוך בטינופת של העולם הזה, של 

 עולם בלי קשר אל האמת שזה הקב"ה ותורתו.  
אבא, בעתיד הלא רחוק עומד להיות מצב מאד מפחיד! מאד קשה! 

זה כבר    וזה יהיה בכל העולם. אולי לא בבת אחת, אבל זה כבר התחיל.
זה סתם שקר, שני הצדדים   – התחיל זה שנלחמים רוסיה ואוקראינה 

באותו הצד, כי הם כולם שייכים אל הסדר עולמי חדש, או אילומינטי,  
או מה שאתם רוצים לקרות לזה. כמובן שהאדם הפשוט לא מבין את  
של הרשעים הגדולים המנהיגים של   זה, אלו תכנונים מדורי דורות 

ת  הסדר עולמי החדש. אבל עכשיו הם מרגישים שהם יכולים לבצע א
זה סוף סוף. והמרכז של זה זה הותיקן, הותיקן שתמיד היה האויב של  

 רכז של כל הרשעים הגדולים. וא המהעם ישראל ותורתו. 
ישראל  מדינת  שנקראת  המדינה  להעלם!  חייבת  המדינה  אבא, 
מבוססת על שקרים ופשעים לאורך כל הדרך כמו מכירת ילדי תימן  
ועד הקורונה. ויהודים שכמו בן גוריון ימח שמו וזכרו הלכו לצד הגוים,  
מדינה,  שהיתה  לפני  עוד  ישראל  למדינת  יהודים  הרבה  והביאו 

ה מבוססת על קבוצות גדולות של  והמטרה היתה לבנות מדינה שתהי
את    –יהודים צעירים, ולמחוק מהראש שלהם מהחינוך שלהם לגמרי  

הקב"ה. אמנם היו גם קבוצות של מאמינים שהגיעו ככה, אבל ביניהם  
הכל   המדינה  שהיתה  אחרי  כי  מעמד,  החזיקו  שלא  הרבה  היו  גם 
השתנה, וקבלו דברים אחרים שמשכו אותם עד היום. והמצב היום  

 הוא שרוב האוכלוסיה עכשיו לא מאמינים לצערי הרב מאד.  
ועכשיו   ורוסיה,  בכלל,  גוים  הם  ישראל  בארץ  פה  מאד  והרבה 
גם   היה  אמנם  גוים.  ויותר  יותר  השנים  במשך  שלחו  האוקראינים 
מקבלים   אנחנו  ועכשיו  מרוסיה,  שיצאו  יהודים  של  משלוח 
מהאוקראינים גם גוים וגם יהודים, הרוב בנות, שהרבה כבר התחתנו  

זה לא גיור, זה לא   -ו גיור  עם בנים יהודים, ואפילו אם הם כאילו עש
המ את  להם  יש  הרוב  גיור.  עם  ינחשב  שלחיות  כמו  שלהם,  נהגים 

זה מתאים   ואז מתחתנים. אין כזה    -הבחור כמה שנים, לראות אם 
דבר,   כזה  אחרי  להתגייר  אפשר  אי  דבר.  כזה  אין  ביהדות,  דבר 
את   מילאו  הם  מקודם.  איתו  היו  שהם  אדם  בן  אותו  עם  ולהתחתן 
את   מושכים  ישראל  מדינת  ויותר  ויותר  גוים,  עם  ישראל  מדינת 

את כל הילדים בארץ חוץ מאלה שבבתי ספר חרדים. אבל  הילדים,  
אלה ששייכים למדינת ישראל הם משכו אותם מהדת לגמרי. ואפילו  
שהממלכתי דתי לא במצב קשה כמו החילונים, אבל הוא גם במצב  
הם   וגם  דתי.  ממלכתי  מאשר  חילונים  יותר  הרבה  ויש  קשה. 

החרדים   בין  אפילו  מבולבלים  הרוב  מבולבלים  יש  מבולבלים, 
 מבפנים.  

, כשבאה השבת מתלבשים כמו חילונים,  אנורוזה ממש  יש חרדים  
ונוסעים לחופש. זה משהו איום ונורא! איך אפשר להיות כאילו יהודי  
מאד   המצב  פשוט,  לא  המצב  אחר,  למשהו  להפוך  ובשבת  חרדי, 

יש מציאות שיהודי מאד קשה. אבא, רק היהודים האמיתיים ישרדו.  
שלא שמר מצות, פתאום יבין את האמת ובאיזו סכנה הוא נמצא וכו'  

אבל רק מי    ועם כל הלב עם כל הנשמה הוא יחזור בתשובה, הוא ינצח.
שהוא עם הקב"ה בלי שאלות, ובלי להצטער, בלי לפחד למות כמו  

ממצרים שיצאו  ורק    . היהודים  ממצרים,  אותם  הוציא  רבינו  משה 



עשרים אחוז באו איתו השאר לא רצו לצאת. וכשהם הגיעו למים הם  
ים  יהיו צריכים לעבור את הים, אבל איך עוברים כזה ים עמוק? אז שנ

משנה,   לא  לים,  כי  קפצו  שלהם,  החיים  את  לתת  מוכנים  היו  הם 
וכשראו ששנים קפצו, אז כל השאר קפצו ואז  הקב"ה אמר. אז זהו.  

נפתח הים. נחשון בן עמינדב קפץ ראשון, ואז קפץ השני ואז הרבה  
החליטו שזו האמת. נכון, הוא קפץ קודם ומיד אח"כ השני. בכל אופן  
הם עברו על הקרקע של הים, וכל המים עלו ועמדו למעלה מהצדדים  

יהם. והיו להם פירות  ונתנו להם קירות שלא יפחדו שהמים יפלו על
ה' לימד אותם מה זה להיות יהודי, בדרך שאפשר לאכול ועוד ניסים. 

זה אומר מסירות נפש אמונה בקב"ה. ועכשיו הוא ילמד אותנו שוב מה  
וזה מפחיד קצת, כי אפילו עם ישראל שעברו את הים    זה להיות יהודי.

ניסים, באיזה שלב לא סמכו על הקב"ה. אבל   ועם כל הניסי  והגיעו 
הפעם זה לא יהיה. כי מי שלא סומך על הקב"ה ילך לעולמו, לאיפה  

 שה' יקח אותו. אבל ודאי ודאי הוא לא ישרוד.  
עם ישראל ה' יתברך לא עושה את זה סתם, יש לו סיבה לזה, יש לו  

אנחנו לא יודעים אפילו לחשוב על    סיבה שאנחנו לא חושבים על זה.
זה, כי אנחנו לא מבינים מה זה הקב"ה. הקב"ה הוא הכל יכול, והוא  
ברא את הכל. הוא עשה את כל פרטי הפרטים שאנחנו מוצאים בכל  
העולם, מהזוחל הכי קטן ועד ההר הכי גדול, את הכל, את מה שבתוך  

בני האדם,   כדור הארץ ואת מה שמחוץ לכדור הארץ, כל הסוגים של
את הכל הוא ברא. אנחנו לא מבינים את זה, אולי בסוף נבין כי אנחנו  
לא לומדים תורה כ"כ. בדור שלנו יש ב"ה שלומדים תורה, אבל לא  
יש   הזה  הארץ  כדור  בכל  למעשה,  הסוף.  עד  זה  את  מבינים  כולם 
כך   כל  אינטלגנטים,  כך  כל  שהם  מעטים  רק  יש  שמבינים,  מעטים 

יכולים ללמוד לעומק  עמוקים כל כך ק שורים אל האמת, עד שהם 
ומסוגלים ללמוד ולהאמין ולהבין ולחיות לפי האמת כמה שזה קשה.  
זה מאד קשה, זה לא פשוט, ואפשר גם להגיד שיש מלא יהודים שהם  
אמנם נקראים חרדים, אבל הדבר העיקרי שמכוון אותם זה הכסף, זה 

 לם.  הגשמיות. יש לנו גם כזה, וכל זה צריך להע
אם הבן אדם עושה תשובה, אז הוא עולה שוב, אם לא אז לא, אז הוא 
הבריאה  של  חלק  שבאמת  מי  רק  הבריאה.  של  באמת  חלק  לא 
ישרוד. אבא אתה מבין? אני עושה את זה פשוט מאד, אבל ככה זה.  
מי שכל החיים שלו הולך מבחוץ ומבפנים סביב הקב"ה ותורתו, הוא 

הקב"ה באמת אלא רק מבחוץ  יהיה חלק של הקב"ה. ומי שלא עם  
 והוא לא ישתנה לטובה, אז הוא לא יהיה חלק של הנצח.   

תיד הלא רחוק יהיו מלחמות, ובהמשך זה יהיה עוד יותר גדול. זה  בע
שזה יגמר  ככבר התחיל, מלחמת העולם השלישית כבר התחילה. ואז  

את   יכינו  ושהם  הסוף,  עד  שמאמינים  יהודים  של  קבוצה  ישארו 
הבסיס של בית המקדש השלישי, והקב"ה ישלח אותו בנוי מהשמים  
ישראל  עם  כל  זה,  אחרי  שלב  באיזה  ואז  הכינו.  שהם  הבסיס  עד 
שנשארו יגיעו לארץ ישראל, ויכנסו לבית המקדש, ויבכו עם הרבה  

אפילו   משמחה.  אבל  קרובים  דמעות,  שהם  אנשים  אבדו  הם  אם 
אליהם כי הם לא היו עם הקב"ה, ומי שכן היה עם הקב"ה ומת הוא  
יחזור שוב בתחית המתים. ואלה ששרדו הם יבינו שאם הם שרדו זה  
ואז הם ישמחו, יתחילו לשמוח,   בגלל שהם היו עם הקב"ה לגמרי. 

ה שלב  והדמעות יעלמו ויתחילו לשיר ולהביא קרבנות וכו' וכו' באיז
יצאו משמה והם יהיו חלק של הקב"ה בעצמו. כי הם יגיעו בהמשך  

ה  תלרמה הרבה יותר גבוהה מאדם הראשון. והתכנית של הקב"ה הי
שאדם הראשון יגיע לרמה כזו גבוהה עם אמונה עד הסוף, אבל אדם  
הראשון נתן לנחש לבלבל אותו. אז לכן שוב אני חוזר, הקב"ה שלח 

אז עם  לעולם את אדם וחוה לעשות תשובה, אבל זה לא היה מספיק, 
לרדת   לרדת  צריכים  היו  הראשון  אדם  חטא  את  שמתקנים  ישראל 
לרדת וכו' עד שלא ישאר להם זכר מהרצון להיות יותר מהקב"ה, להבין  

   כמו הקב"ה, ואז הם יתקנו לגמרי את חטא אדם הראשון.
כי   מעליו,  לעלות  לא  אבל  בקב"ה,  המאמינים  להיות  צריכים  אנחנו 
אנחנו לא מסוגלים, וזה לא יכול להיות שנבין עד הסוף. וגם עכשיו  
שאני מדבר אני בעצמי לא מבין עד הסוף, אף אחד לא מבין עד הסוף,  
כי אנחנו לא יודעים מה זה הסוף. אבל להיות חלק של הקב"ה זה נצח, 

ת זה אני לא יכול להסביר. אבל ברור לכל בן אדם שחי זה כל הטוב, וא
בעולם הזה, אם יש לו טיפה שכל, הוא יכול להבין מה שאני דיברתי.  
ואם הוא לא מבין, אם הוא בכל אופן חושב שהשטן הנחש הוא הכל  
היתה   זו  ולמעשה  ישראל  עם  נגד  נגדנו,  נלחם  הוא  זה  ובגלל  יכול, 

במיוחד קבוצות  ויש  הגוים,    .גדנוהסיבה שהרשעים הולכים כ"כ חזק נ
הכי   המטרה  שנולד,  מהם  אחד  כל  שלהם  החיים  שכל  מסוימות 
שלהם   השקר  אל  אנשים  ויותר  יותר  למשוך  היתה  שלהם  חשובה 

 וע"י זה לחסל את היהודים האמיתיים.  
במלחמת   זה  את  לעשות  שרצה  היחידי  היה  לא  הוא  ימ"ש  היטלר 

, להתפטר מהיהודים. זה לא היה רק היטלר והחברים  העולם השניה
  . שלו, וזה לא נכון שהאנשים הטובים היו האמריקאים והאנגלים וכו'

נכון, הם נלחמו נגדם האמריקאים וכו' אבל תדעו לכם שהאמריקאים  
היו גם מאמינים כמו היטלר בדיוק, שצריכים להתפטר מהיהודים גם  

גם אנגליה אף פעם לא אהבו יהודים,    .האמריקאים היו שונאי יהודים 
הם רצחו בעבר מספיק יהודים. בכל ארצות אירופה שונאים יהודים.  
ואנחנו עכשיו מגיעים למצב שיש יהודים שגרים בגרמניה ומתקיפים  
וזה מותר   נאצים בפרלמנט בגרמניה,  ויש עכשיו קבוצה של  אותם, 

כול  שהם  היא  התשובה  להיות?  יכול  זה  איך  רשמי.  שונאים  וזה  ם 
גוים   יש  אם  אותנו.  שונא  שלא  גוי  כמעט  אין  התשובה,  זו  אותנו, 
שאוהבים אותנו, זה בגלל שגם הם מאמינים בקב"ה, יש כאלה גוים,  
שהם לא יהודים וגם לא חייבים לעשות מה שיהודי עושה, אבל הם  
מאמינים בקב"ה, והם מאמינים באמת של תורתו. והם מסתכלים על  

עם הנבחר של הקב"ה, ולא העם הנבחר שצריך  עם ישראל טוב, כה
אותו למות    ,להרוג  שנבחר  העם  היהודים  ע"י  את  ואנחנו  הרשעים. 

הסעיפים.   שני  על  פוסחים  להיות  ולא  לגמרי  ה'  עם  להיות  צריכים 
יהודים שקבלנו את התורה, ולא עם   אנחנו צריכים לשמוח שאנחנו 
שמסתכל על הגוים וצורת החיים שלהם כיותר אידיאלי ויותר בסדר, 
שאפשר לערבב את זה יחד עם יהדות, זה לא זה! לא אבא! אנחנו עם  
הקב"ה עד הסוף לגמרי, ולא לשכוח אין עוד מלבדו! אין עוד מלבדו!  

 אין עוד מלבדו! 



 מגדולי ישראל קריאה ליהודי התפוצות 
 לעלות לארץ ישראל בעקבות מלחמת רוסיה אוקראינה שיכולה להתפתח למלחמת עולם שלישית

 לאחינו כל בית ישראל היקרים והאהובים 
 ברכת ה' עליכם ועל בניכם.   רוחות העולם.המפוזרים בכל קצוות תבל, בארבע 

 ות. נ כולנו רואים, שומעים ומרגישים שהימים בהם אנו חיים כיום אינם כתמול שלשום. העולם איבד את יציבותו בכמה בחי .א
מ של  הסכנה  גוברת  העולם  של  אחר  בחלק  כלכלית.  יציבות  חוסר  מורגשת  מהעולם  גרעינילחבחלק  נשק  עם  בעקבות   מות  עתה    בפרט 

. בנוסף כולנו רואים אסונות טבע שונים ומשונים שהולכים ומתרבים בעולם. ומעל הכל אנטישמיות שהולכת  אוקראינהורוסיה    המלחמה בין 
בארצות כמו אנגליה וארה"ב גוזרים גזרות נגד דת ישראל   מו כן מלחמת העולם השניה באירופה. כ וגוברת בעולם ומזכירה את הימים שלפני  

החינו מוסריתונגד  מהתדרדרות  כחלק  היהודי  ואסור    , ך  גוברות  הסכנות  כאשר  עליה  במגמת  והכל  בעולם.  היום  שיש  וחברתית  ערכית 
 להתעלם מהמציאות הזו. 
מבין שעליו למהר הביתה שם המקום הבטוח ביותר. כמו כן כאשר מתרבות הסכנות בעולם בכל המובנים    ל אחד כאשר יש סכנה ברחוב כ

גשמי ורוחני יהודי צריך להבין שעליו למהר הביתה דהיינו לארצו ולמולדתו שם המקום הבטוח ביותר. ארץ אשר תמיד עיני ה' אלקיך בה. וכן  
 תהיה פליטה. ובירושלים בהר ציון  בנביא ש נאמר  

האמת חייבת להאמר שגם בארץ ישראל המצב לא קל, גשמית ורוחנית והנסיונות לא פשוטים. מסביבנו ובתוכנו ערבים המאיימים   .ב
להזהר ולהתייעץ איפה לגור, איך ואיפה לחנך    חייב עלינו. ובנוסף השלטון גוזר גזרות נגד הדת בגלוי ולא בסתר ובודאי שכל מי שמגיע לכאן  

פה נמצאת השכינה הקדושה )עיין   . מצד שני נא ונא לא לשכוח אנחנו כאן בארץ הקודש, ארץ האבות, הארץ שה' נתן לנואת הילדים וכו'. אך 
ווכן  להלן( פה נמצאים המקומות הקדושים. פה נמצאים רוב עם ישראל,   סיעתא דשמיא גדולה ולכן  יש  רוב גדולי וצדיקי הדור שליט"א. 

 ביותר עבור כל יהודי אמיתי.  זה המקום הטוב הזמניים למרות הקשיים
להיפרע   .ג ה'  ובקרוב עתיד  לפני הגאולה השלמה.  ומתחזקים  הולכים  והם  וברוחניות  מתרבים מאוד בגשמיות  משיח  חבלי  ועתה 

לבוא  עתידה  ו  )עובדיה א'(   . וכאשר עשית )לישראל( כן יעשה לךמהגויים שהצרו לנו במשך ההיסטוריה כמ"ש: כי קרוב יום ה' על כל הגויים
ערום ראה  "כמ"ש  בעוד ארצות  ראוי לכל יהודי לעלות לארץ ישראל לפני שתתחיל הפורענות  ו  שהחלה באוקראינה  בקרוב פורענות על הגויים 

 נה תוכיח ענין זה.וי לשכנו ומצוקת יהודי אוקראירשע ואועוד שחז"ל הזהירונו אוי ל  "רעה ונסתר
 כיון שישראל ערבים זה לזה אספנו כמה מדבריהם של גדולי ישראל זצ"ל ושליט"א 

 ליהודי התפוצות לעלות לארץ ישראל בהקדם, להלן מדבריהם: והם קוראים כאיש אחד  שנאמרו בתקופה האחרונה ממש
  היה מראשי הצדיקים הנסתרים שבדור. והיה גם רבם של אדמורים וצדיקים גדולים נוספים שזכו להכירו.  -יבוביץ זצוק"ל יהרב יהודה זאב ל

ט"א( שבביתו התאכסן הרב יהודה זאב ליבוביץ  וכך סיפר לנו הרב אהרון יצחק שטרן שליט"א )בנו של הרב הצדיק אלטר דוד חיים שטרן שלי
שבועות לפני שעלה    כמהוכך סיפר ש  שנים האחרונות של חייו והוא היה למעשה איש סודו ומשמשו האישי במשך אותן שנים.  13  –זצוק"ל ב  

עמד אותם הכיר בחייו  הצדיק בסערה השמיימה הוא ביקש מהרב אהרון שיסע לארצות הברית לכמה כתובות מסויימות של יהודים בעלי מ
שתצטרכו    ן ולומר להם באופן אישי שימכרו את הרכוש שלהם בהקדם ויעלו לגור בארץ ישראל ואם לא תעשו כן בזמן הרי תדעו שיגיע זמ

יבואו  סיפר הרב א. י. שטרן שהצדיק אמר לו אני יודע שהם לא ישמעו לי ולא  ו  . ובלי הרכוש שלכם  לברוח משם עם הפיג'מה )בגד לשינה(
 אבל אני עושה את תפקידי וחובתי.

 : ב שליט"א כיום גר בבית שמשו בורוכמיכאל  שמענו באוזננו )כלי ראשון( מהרב    - רבי אלעזר אבוחצירא זצוק"ל
בשנת תשס"ו הגיע הקדוש רבי אלעזר אבוחצירא לניו יורק להפתעתם של רבים. )מי שהיה בסוד העניינים ידע שבא לפעול ולבטל גזרה של  

נאמי על העיר ניו יורק שיש בה כמה מליוני יהודים. ואכן שבועיים מראש הוא הודיע שהגזרה בוטלה והצונאמי יעבור לתיאלנד כפי שאכן  צו
היה.( בשהותו בניו יורק אמר רבי אלעזר לרב בורוכוב תושב ארה"ב. אתה צריך לעזוב מיד את ארצות הברית כמו כן אתה צריך להגיד לכל  

 לעזר אמר שעליהם לעלות לארץ ישראל כי בעתיד כל היהודים שישארו בארצות הברית יהיו בסכנה גדולה. היהודים שרבי א
ושוב ביקש ממנו לעשות כל שביכולתו שיהודי ארצות  שנה לאחר מכן כשעלה לארץ ישראל בא לקבל את ברכתו של רבי אלעזר. הרב ברכו 

 הגדולה שתהיה שם בעתיד. הברית יגיעו לארץ ישראל ובכך ינצלו מהסכנה 
היה רגיל לומר לאנשים )מרגלא בפומיה( התורה מגנא ומצלא )מגינה ומצילה( ואיפה שיש יותר    -זצוק"ל  מרן הגאון הרב יוסף שלום אלישיב  

תר ושמורים  תורה אותו מקום יותר שמור ויותר מוגן. וכיום עיקר התורה הוא בארץ ישראל, ולכן עם ישראל שגרים בארץ ישראל מוגנים יו
 יותר מכל מקום אחר בעולם. 

 אמר ברבים וגם בשיעור שמסר שמאחר והשכינה הקדושה חוזרת לארץ ישראל  - "ל(וקשלום הכהן )החלבן זציהרב חיים אב 
א. ה. זה שאנו אומרים המחזיר שכינתו לציון( אם כן היהודים הגרים בחו"ל נשארים בלי שמירה של השכינה הקדושה. וככל שהשכינה  )

ובעוד אופנים של סכנה בגוף ונפש ולכן כל היהודים שגרים בחו"ל    חוזרת השמירה שלהם יורדת וזה יבוא לידי ביטוי באנטישמיות גוברת  
 ראל כי כאן המקום היותר בטוח עבורם. צריכים לבוא לארץ יש

ללא ספק מאלה שזכו לרוח הקודש באופן גלוי בדורנו. ידוע לרבים  הוא  הרב שליט"א    -   הרב הגאון שר התורה רבי חיים קנייבסקי שליט"א  
הזדמנויות שונות אחרות  שהרב שליט"א עורר והזהיר וזרז והורה בכמה וכמה לשונות ובזמנים שונים הן ליהודים פרטיים ששאלו אותו והן ב

לכל היהודים בעולם לבוא בהקדם לארץ ישראל. כמו כן ידוע כששאלו אותו האם לנסוע לזמן קצר לחוץ לארץ ענה ואמר שלא לעזוב את  
  לרבים. ארץ ישראל אפילו לא לזמן קצר. ואפילו לא לדבר מצוה וכל אחד יכול לשאול את בית הרב ומקורביו שיעידו ויגידו שכן הורה ליחיד ו



תישאר בארץ  הרב  ואמר לו  דה לפני שחוזר לביתו ולישיבתו בניו יורק  יוהגדיל לעשות ולהורות לראש ישיבה חשוב שבא לקבל ברכת פר
 ותביא את כל הישיבה שלך ג"כ לארץ ישראל. 

)לכם אני מוסר סוד( ובו גילה כמה מהסודות אליהם התכוון נחמן    בספר הנקרא לכון מסרנא רזא  -  הרב מ.א. הכהן שליט"אהצדיק הנסתר  
ובין השאר הרב כותב שאותם יהודים הגרים בחוץ לארץ לא    .אגרות שכתב על הזמן שלפני הגאולה )נבואות הילד(  5  - ב    "הינוקא"  – קטופא  

 ותר בגוף ונפש. טוב הם עושים והנכון שיבואו כולם לארץ ישראל כמה שיותר מהר כי פה יהיו שמורים י 
בתחילת שנת תשע"ט ניכנסנו אל הקודש פנימה לשאול את הרב שליט"א כמה שאלות בענייני    - אלטר דוד חיים שטרן שליט"א הצדיק הרב 

הרב אמר לנו כמה דברים ואחד   אם יש לרב איזה מסר שהיה רוצה להעביר לעם ישראל.  השעה הנוגעות לכלל ישראל ואחת השאלות היתה 
ושוב חזר על דבריו בתחילת כסלו התש"פ, שיהודי    מהם אמר מפורשות: תגידו לכל היהודים שגרים בחוץ לארץ להגיע מהר לארץ ישראל.

 ר. התפוצות צריכים לבוא לארץ ישראל כי בעתיד זה יהיה המקום הבטוח ביות 
אם בכל הדורות היתה ארץ ישראל המקום הבטוח ביותר עלי אדמות עבור עם ישראל קל וחומר כיום כשאנו      -  שליט"אהרב הגאון יצחק זילברשטיין  

ל אמוקפים צרות ומצוקות חדשים לבקרים ובודאי ארץ ישראל זה המקום הבטוח ביותר עבור עם ישראל ואנחנו צריכים לשמוח שאנחנו גרים בארץ ישר
 )עיין בספר עלינו לשבח בראשית עמ' תקמ"ח(

אמר שעתה יותר מתמיד ראוי לכל יהודי שאפשר לו, לעלות לארץ הקודש ולקיים בה מצוות    -א ר"י תורת חכם בירושלים עיה"ק  הרב הצדיק המקובל יצחק מאיר מורגנשטרן שליט" 
שבטומאה. בפרט עם התפשטות    50-עתה יותר מתמיד יש התגברות של הטומאה וכוחות הרשע והכפירה בחוץ לארץ, שער ה  –  סור מרעישוב ארץ ישראל וזה משתי סיבות: א(  

יואל מסאטמער זי"ע שחשש    התגברות זו של הטומאה בחוץ לארץ היא הרבה יות חזקה מאשר בארץ הקודש. והוסיף, שאפילו הרב הק' רבי המכשירים הטמאים והצמחים הטמאים. ו
שייך יותר בחוץ  עניין זה    היום  בזמנו לעודד עליה לארץ ישראל בגלל שלטון הכפירה בארץ הקודש. והיה אומר בשם הרמב"ם שמדינה שאורחותיה ומנהגיה רעים אסור לגור בה. אך

  עשה טוב כיום אפילו הרה"ק רבי יואל מסאטמער זי"ע היה מורה לעלות לארץ ישראל )ולא למדינת ישראל(. ב(  לארץ שאורחותיהם ומנהגיהם רעים יותר מאשר בארץ ישראל. ולכן  
כמו כן כבוד התורה    בזכות קדושת ארץ ישראל  והשכינה הק' שחזרה לארה"ק.  עתה יותר מתמיד יכול כל יהודי לזכות למעלות והשגות בעבודת ה' ובקלות אפילו שאינו ראוי כ"כ   –

 ועיקר כבוד הצדיקים ובארץ הקודש דוקא.

לשוטים נבואה  גולדין  -  ניתנה  בנימין  בהקדם   האוטיסט  ישראל  לארץ  להגיע  התפוצות  יהודי  את  ומזהירים  מעוררים  שנים  כבר  ודניאל(  מנחם  )וכן 
ה לארץ ישראל והמסירות נפש שבדבר תעמוד להם עליוהקושי שיש ב  .ומדגישים שעל כל היהודים לבא לארץ ישראל ולא למדינת ישראל  האפשרי.

כמו כן הם אמרו שהשכינה  הזהירו באופן מיוחד את יהודי ארצות הברית, אנגליה גרמניה צרפת.    לזכות, ותגדיל במאוד הזכות שלהם לקבל פני משיח. והם 
הקדושה עזבה את אירופה את ארה"ב ואת שאר ארצות הגולה והתאספה פה בארץ ישראל. וזו הסיבה העיקרית לכך שהאנטישמיות הולכת וגוברת בכל  

כמוב רח"ל.  מפלצתיים  למימדים  להגיע  ועתידה  ולהתגברות העולם  הדין  ולמידות  אף  לחרון  גורמת  הגויים  אחרי  והמשיכה  ההתבוללות  שגם  ן 
הם הזהירו שאנגליה עתידה להיות מוצפת מים בעתיד וכן עוד ארצות שהגובה שלהן נמוך וקרוב לגובה הים. ובארה"ב גם החוף המזרחי   האנטישמיות.

 וגם המערבי בסכנה של אסונות טבע שילכו ויגדלו.
הדומים להפליא למחנות הריכוז של הנאצים ימ"ש.    FEMA CAMPS))ו את יהודי ארה"ב ממחנות הריכוז הרבים שנבנו שם בחשאי באחרונה  הם הזהיר

" )מבנים מתחת ונקרים"ב גם הכוכב ניבירו שמתקרב לכדור הארץ עתיד לפגוע קשות בארצות אירופה ואמריקה. ולכן בארה"ב אנשי השילטון הכינו  
 (. NAVYמפני השטפונות שעתידים להגרם מהכוכב לפי התחזית של הצבא האמריקאי )  ,באזורי ההרים דווקא ענקיים  לאדמה( 

וגם הכלכלה בחוץ לארץ תיפול מלבד סכנה של אסונות טבע ומלחמות. וארץ ישראל שזוכה    .ואעפ"י שבארץ ישראל יהיו קשיים וסכנות אך הרבה פחות
ע לכאן עם  ילהשגחה מיוחדת של הבורא ולשמירה מיוחדת תהיה המקום הכי בטוח בעולם. ומי שלא יבוא עכשיו בנחת יגיע זמן שבקושי יצליח להג

 1-646-5853064בארה"ב:       077-2638885ארץ: ב     –ניתן לשמוע את דברי האוטיסטים בטלפון   .המזוודות
מי שבשום פנים ואופן לא יכול להגיע לארץ ישראל בזמן הקרוב מסיבות אמיתיות וחייב להשאר בגולה בין הגויים. עליו להתפלל מעומק הלב  -

ה"צ נתן ווכטפוגל זצ"ל שאמר: שקבלה שיזכה לכך ולרצות באמת להגיע לארץ ישראל אפילו שעדיין לא יכול . וישים לנגד עיניו את דברי הר
בידו מרבותיו שקיבלו איש מפי איש עד המהרי"ל דיסקין זי"ע שכל מי שיהיה יהודי כשר ינצל מחבלי המשיח וממלחמת גוג ומגוג. וכשנשאל  

ואין לו שום קשר ושייכות אליהם בשום ענין. לא בדרך החיים שלו, לא    מה הכוונה "איש כשר" ענה ואמר: יהודי שמנותק לגמרי מהגויים 
בלבוש, מתרחק משירי הגויים ומהתרבות שלהם וכו' הוא ינצל מחבלי משיח. והאמת היא שגם בארץ ישראל צריך להזהר מכך מאוד ובפרט 

גרמו הרס רוחני טומאה( ושאר הכלים הטכנולוגים ש  –. ט  50  –כניסה. נ    – בימינו כשהשלטון בארץ נגד הדת ובפרט בעידן האינטרנט )אינטר  
ועוד   ., בעם ישראל ולכן צריך שמירה יתרה גם בארץ ישראל. אמנם בארצות הגולה הקושי והסכנה גדולים שבעתיים כידוע כבר עכשיורב

 לגדול יותר בעתיד הן בגשמיות והן ברוחניות.  ים אמור
והטעם כי השכינה איתנו בגלות אם על בנים רטושה   .משיח שיהיה סמוך לגאולה עד שרבים מחכמי ישראל אמרו אתי ולא אחמיניהזהו הענין חבלו של    -ע  רבי יונתן אייבשיץ זי"

דם לקיבוץ  י צריך הרבה דברים קולשמרינו ולעת הגאולה לא ישוב השכינה בפעם אחת. רק השכינה תשוב מקודם לארץ ישראל ואח"כ נשוב אנחנו לשם )רבי יונתן עצמו גר בחו"ל( כ 
וזהו    כי אין כאן מגן.  יהיה עלינו צרות ומצוקות)א.ה הכוונה לשכינה שחזרה לארץ ישראל(  וא"כ כשאנו בגולה ואין ה' בקירבנו  גלויות וא"א אם לא השכינה במקומה )בארץ ישראל(.  

 את שבותך. כי מתחילה ישוב ה' לארץ ישראל ואח"כ וקיבצך ולא בפעם אחת. )תפארת יונתן, מאמר אייתי ולא אחמיניה( מאמר הפסוק ושב ה' אלקיך
הקדוש    רבנו  –שנת ת"ש, לך כנוס את כל היהודים".    –מתוך הספר "שבחו של אהרן" על רבי אהרן ראטה זצוק"ל בעל השומר אמונים וטהרת הקודש. פרק יז    -  לך כנוס את כל היהודים

מהגזירות הנוראות בשואה. ותמיד כמה ליבו הטהור  אמר תמיד לתלמידיו, וכן כתב בכמה אגרות, כי ליבו מפחד מאד משנת ת"ש. ולכן רצה להקדים נסיעתו לא"י לפני כן, וכן היה ידוע  
ה מגדולי ישראל שהיו אז בחוץ לארץ, והציע להם והסביר להם כי היות והגזרות  לאסוף עם רב וגדול מעם ישראל הקדוש ולזעוק ולצעוק לה' שיבטל הגזירה הנוראה. והלך לדבר עם כמ

בתפילות ובתחנונים שיקרע הקב"ה  מתחדשות מיום ליום ועם הקודש נמצא בצער ובמצוקה גדולה, אז כדאי שיתאספו בכל עיר ועיר ויעשו עצרות רבתי עם ויזעקו זעקה גדולה ומרה 
ויראה  פה, ואולי יוכלו לבטל את הגזירות הנוראות. אך דעתם לא נחה מדברי רבנו הקדוש, ודחו את דבריו של הק', ואמרו לו שלא צריך להכניס פחד  רוע גזר דיננו, ואין כחנו אלא ב

בכל מיני מסירות נפש )ואח"כ    בלבם של ישראל. ורבנו הקדוש ראה שלא קבלו את דבריו, החליט לכל הפחות להציל את עצמו ובני ביתו ולעלות לארץ הקודש ולחונן עפרה הקדוש
 פרצה מלחמת העולם השניה כידוע(.

כמה מחברי הטובים נישאו לבנות של גבירים עשירים וקיבלו בתים מפוארים מאבי הכלה וחיו    כשהייתי בחור בישיבה בגיל השידוכין  -  הרב אלעזר מנחם מן שך זצוק"ל  הגאוןסיפר  
אחותו של הגאון איסר זלמן מלצר זצ"ל. לרב הגאון הייתה דירה בת שני חדרים והוא חצה אותה לשתיים. בדירת חדר הוא גר ולי נתן את    בת  ברווחה. ואני עצמי נשאתי לאשה את

ונות הורו  רוך ה' הייתי שמח בחלקי ולמדתי תורה בהתמדה, עולה ומתעלה. ואז החלו שמועות שצבאו של הצורר הנאצי בדרך לעירנו. כשהתברר שהשמועות נכ דירת החדר השניה. וב
אך לצערי    ינצל ואח"כ לעלות לארץ ישראל.הרבנים לעזוב במהירות לכיוון רוסיה. אני ואשתי ארזנו את המזוודות ואת מעט המטלטלין שהיה לנו ומיהרנו להמלט ובחסדי ה' זכינו לה

"בסברות הכרס" שזה לא יתכן    הגדול כמה וכמה מחברי הטובים שהיו גרים בבתים מפוארים והתרגלו לחיי נוחות והרווחה כששמעו את האזהרות שהנאצים ימ"ש מתקרבים דחו זאת 
 ים ימ"ש ואז כבר היה מאוחר לברוח, הי"ד.עד בואם של הנאצהמפוארים  ובודאי לא יקרה שום דבר וכו' ונשארו בבתיהם 

 ---  אחינו בית ישראל שבתפוצות עלו לארץ ישראל כל זמן שאפשר ותצילו את עצמכם ואת רכושכם ---

 ואי"ה נפרסם את דבריהם ג"כ.  tov651@gmail.comאו ישלח ל:  050-4114066נא להתקשר  ,דבריהם של גדולי ישראל בענין זהמ י ששמע מכלי ראשון במדויק מ
 tovhashem/ly.bit://http קישור להורדת הדף וכן דפים נוספים : ות ישראלצמצוה גדולה לתרגם דף זה לשפות שונות ולהפיצו בתפו

http://bit.ly/tovhashem


  ב' יד,( )שמות   הדבר נודע   אכן 
 גילוי הסודות והדברים הנסתרים לפני ביאת המשיחהנהגת ה' בעל על הבירור האחרון, 

משה אמת ותורתו אמת ודבר ה' יקום לעולם, והמבקש אמת יתבונן בנאמר להלן ויחשוב מי יכול לנבאות נבואה כזו אם לא הבורא יתברך שמו,  

 . היודע ומודיע מראש את העתיד להיות בעולם גם אחרי אלפי שניםמלכו של העולם 

. כוונתו לאמר  כימי צאתך מארץ מצרים אראנו נפלאות  :בזו הלשון)ז', ט"ו(  שנה אמר בדבר ה'    2300  -את נבואתיו לפני כ  ניבאש  א מיכההנבי

  3300. דהיינו ארועים שקדמו לגאולה הראשונה ממצרים לפני מעל  גאולה האחרונהשבאותה דרך שגאלתי אתכם ממצרים כך אגאל אתכם ב

                                         .האחרונה ע"י משיח בן דוד ב.ב.אשנה יחזרו על עצמם שוב לפני שאגאל אתכם גאולת עולם בגאולה 

 . ואם תבינם תציל/י בכך את חייך. , אתה הקורא הנבון תתבונן/י ותשיב/י אל הלב את הדברים האלה כי מהם תוצאות חייםועתה 

במצרים דלטורין, מלשינים. וזהו דבר שאפילו הוא  משה רבנו מגלה בצער גדול שיש בעם ישראל    וירא משה ויאמר אכן נודע הדברבפסוק:   (א

לא ידע עד לאותו רגע. ועל זה אומר רש"י: נודע לי הדבר, שהייתי תמה עליו מה חטאו ישראל מכל שבעים אומות להיות נרדים בעבודת  

 עכ"ל  פרך? אבל אני רואה שהם ראויים לכך.

הן גאלתי    בתפילת מוסףובלשון קדושת כתר  ) ,  אראנו נפלאותמצרים  כימי צאתך מארץ  באומרו  מיכה  מדונו שהנביא  יגם חכמינו ז"ל הקדושים ל  (ב

שלפני הגאולה האחרונה יהיו בעם ישראל מלשינים רח"ל וכן מובא בגמרא )סנהדרין צז.(  שנכלל בזה  ן לכך  יהתכו   (אתכם אחרית כראשית

רות )מלשינים, המוסרים את אחיהם היהודים לשלטון( ומוסיף רש"י  שנה בזו הלשון: אין בן דוד בא עד שירבו המוס  2000  –מלפני כ  

במסירותן עכ"ל. דהיינו שהמלשינים למיניהם יקבלו טובות    שנה( שתלך ותתחזק ידן של המוסרות ומצליחין  900  –בלשון קודשו )מלפני כ  

 (רח"ל  ך ומחריביך ממך יצאו.הרסיי אלה נאמר מהנאה למיניהם ממלשינותם וכן שולחיהם של המלשינים יצליחו ע"י המלשינות )ועל אלה ו

ומתרבה כמו    ממנו נזהרו ישראל הקדושים מאז ומתמיד, דווקא עתה קיים בתוכנוכל המתבונן במצבנו עתה רואה ונדהם שעוון נורא זה   (ג

וזה סימן מובהק שאנחנו נמצאים ערב הגאולה. הכל רואים ויודעים שהשלטון מעודד בפרהסיא   . בשנים האחרונותובפרט מחלה ממארת 

.  להלשין כגון על עברות מס וכן "משתיל" מלשינים במקומות שונים, בפרט בין שומרי מצוות והחרדים לדבר ה' ומצליחים במלשינותם כידוע

ויש  )  .גזרות הגיוס ועוד ועוד  , להוציא לפועל אתשפחות דרך מוסדות הרווחהלעורר מחלוקות מבפנים, לפגוע בחינוך וכן לפגוע במ  כגון

ובעל כורחם כידוע( ומיותר לציין שהמלשינים נחשבים כתחתית השפל שאליו יהודי  ע"י איומים  כאלה שהופכים להיות מלשינים בכפיה  

ותר משל אחרים רח"ל. אוי לרשע רע כי גמול ידיו יעשה  "וההצלחה" שלו ושל שולחיו היא זמנית ומפלתו קרובה ועונשו קשה י  .יכול לרדת

שסופם    מה עלה בגורלם של המלשינים הידועים דתן ואבירם למדצא ו .פעמים ביום ולמלשינים אל תהי תקוה  3עליהם אנו מתפללים  לו. 

 שבלעה אותם האדמה.   היה

  ,לנו שלפני הגאולה האחרונה, הנהגת הבורא ברוך הוא וברוך שמו. הפסוק מגלה  אכן נודע הדברועתה נתבונן בענין נוסף שכלול בפסוק   ( ד

ן אדם עד לאותם ימים. דהיינו כל מיני שקרים, פשעים,  י יה חבוי ונסתר מעה ל אמת שפעולתו אמת תהיה להודיע לעין כל את כל מה ש-א

על  מדינת ישראל על כולל על דתות, מדינות, הן   ,האמת תתברר . קונספירציות הכל יצא החוצה לפני הגאולה, לויות, תועבותכ נורמאיות, 

"הלנו אתה   הטמא והטהור .הטוב והרע האמת והשקר ,ל יתגלה לעין כל - כ-הכל אבל ה .ממשלות, מפלגות ארגונים וגם על כל יחיד ויחיד 

הפושעים האכזריים שהיו אחראים על מכירת ילדי  ]ובכלל זה עתידים להתגלות כל    ויהיו הרבה, הרבה הפתעותאוייב או אוהב?  אם לצרנו" האם אתה  

שנה    30הסיבה האמיתית לחסיון    . תימן. וכן יתגלה מי באמת עמד מאחרי רצח יצחק רבין ומאחרי עוד פרשיות פשע ורשע שונות שהסעירו בשעתו את המדינה והושתקו 

 ם ומי יאמר לו מה תעשה ומי יאמר לו מה תפעל?[, הכל יתגלה בעל כורחם של הנוגעים בדבר כי כך רוצה בורא העולבעניין הקורונה 
וחוסר  מלמד אותנו שאם וכאשר יש בינינו ח"ו ענייני זימה, עריות, פריצות  , ושב מאחריך וראה בך ערות דבר הפסוק ידוע שועוד דבר נורא:  (ה

שיודעים זאת ולכן מנסים    ,זה גורם שבורא עולם נמנע מלעזור לנו ח"ו ומפקיר אותנו בידי אויבנו  ערות דברוכדומה הנרמז במילים  צניעות 

והקדושה כבלעם הרשע בשעתו. ועתה נבין טוב יותר את דברי הפסוק אכן נודע     הדבר לזרוע ולגרום בתוכנו הפקרות בענין הצניעות 

. וראה  כמ"ש  ומהם? ענייני קדושה וצניעות , עולם יגלה ויחשוף באופן מיוחדוכוונתו לאמר שבימים אלה ערב הגאולה, יהיו דברים שבורא 

כלומר כל מיני עברות של זנות, עריות, תועבות, בגידות, סטיות, הכל, אבל הכל יצא החוצה. אי אפשר יהיה למנוע מהדברים    דבר ת  ו בך ער

(. ההנהגה של הבורא ית' בענין זה תהיה בעוצמה  דברה   נודע  –  דברערות  )גזרה שווה    הדברבפסוק אכן נודע  כאמור  וזה נרמז    להתגלות.

כל כך גדולה עד שאי אפשר יהיה לעצור אותה. הכל יתגלה לעיני השמש, לעיני עולם ומלואו על כל המשתמע מכך. יהיו אנשים שיהיו להם  

לב מובא שהעונש הקשה ביותר שיש  . ]בשם רבי נחמן מברסרח"ל  בושות נוראות עד כדי כך שחלקם אף יאבדו עצמם לדעת מרוב בושה

שעשה בסתר כבגלוי לפני בית דין של מעלה ופעמים בפני קרובי משפחתו    םמעשיהשמראים את כל    . הבושה  הלאדם אחרי פטירתו ז

זי  בחייו, א. וכמובן מי שזוכה ועושה תשובה שכבר נפטרו והבושה שתהיה לנפטר אז היא קשה יותר מעונשי הגהינום שיהיו לו לאחר מכן

 עוונותיו מתהפכים לזכויות ואשרי חלקו. ומי שזוכה יותר ועושה תשובה מאהבה.   .כל עוונותיו נמחקים וינצל מהבושות

על כל שכבות העם, על כל הצבועים למיניהם, וכן על כל    ,על כל המגזריםעל כל העמים,    :הנהגה זו של הבורא לא תפסח על אף אחד (ו

כמובן זה לא אומר שכל מי    .ם-ל-ו-כעל  וכו'  אדמורי"ם  רבנים    חרדים,  מערכת המשפט, החוק, על דתיים,חכי"ם שרים  חוגי השלטון,  

ב שלו. ו/או לנסות אותנו היושבים  פעמים זה בא לגלות מי אוייב ומי אוה  .שמדברים עליו רע הוא כזה וההאשמות כנגדו נכונות, לא ולא

ת ומונעת  י כמובן שלא כל מה שהתקשורת מפרסמת זה נכון, נהפוך הוא. בעתיד היא תתגלה בכל מערומיה כמגמתית ושיקר  .בבצד איך נגי

זך ונקי כפיים, ורב   ,ישר דוגמא אחת מרבות לכך היא העלילה והרדיפה שרדפו איש]  .יותר מאחריםהם חלקם פושעים ושפלים  יע"י בעלי אינטרסים למינ

רי לרפו"ש( שביזוהו ובישוהו בתקשורת ולא נחו ולא שקטו עד שהושיבוהו בבית האסורים כיוסף הצדיק בשעתו  החסד ואמת הלו הוא הרה"צ יאשיהו יוסף פינטו שליט"א )בן ז

ה שנערכת בארץ נגד הדת ונגד רבנים וצדיקים אמיתים כדי לפגוע במעמדם ובהשפעתם בקרב העם כידוע. וממקרה זה נלמד על אחרים  מעל לא עוול בכפו כחלק מהמלח

 [ יביא האלקים במשפט במוקדם או במאוחר, אחד לא ינקה.  הצדיקים האמיתיים כמובן שאת כל רודפי ]

הסיב (ז כל  וסיבת  העילות  עילת  שהוא  עולם  לבורא  יש  דרכים  הטכנולוגיה  הרבה  ע"י  השאר  בין  הניסתרים.  דברים  ולהודיע  לגלות  ות 

כמובן שזה בא ג"כ לחזק את האמונה של היהודי בבורא יתברך ותורתו וכן בדברי  .  מתועד, מוקלט  ,המתקדמת שיש היום. הכל מצולם

ושומע  יודע    ,האמין שה' רואהדע מה למעלה ממך עין רואה, אוזן שומעת וכל מעשיך בספר נכתבים. ומי שהתקשה ל  :המשנה באבות

  , עושה ומדברשהוא  שכל מה  האדם  כך יבין  ובכל רגע.  הנה כיום יש אפשרות לראות ולשמוע את הנעשה בסוף העולם בשידור חי    , הכל

אתם השוטים שבעם תנו לב    –  בינו בוערים בעם  )צ"ד(  הפסוק בתהילים  מלמדנוו .עתיד ליתן על זה דין וחשבון אחרי פטירתוהוא  מתועד ו

גם לו יש את  ,הלא בודאי מי שברא אוזן לשמוע – הנוטע אוזן הלא ישמעאתם הטפשים שבעם מתי תבינו.   – וכסילים מתי תשכילולהבין 

  –   ה' יודע מחשבות אדם...מי שיצר עין ונתן לעין יכולת לראות הרי שבודאי גם הוא רואה אותנו.    –  היוצר עין הלא יביט  .היכולת לשמוע



 בני החבורה

קרי האמונה כידוע: ה' מצוי ומשגיח  יולא די שה' שומע ורואה אותנו אלא שהוא גם יודע את כל המחשבות שלנו. ואלה משלשה עשר ע

 ובכן תנו דעתכם על כך שלא תופתעו לעתיד לבוא.  ם.מעניש לרשעים ומשלם שכרתו לצדיקי ויודע מחשבות בני אדם.

  .עכ"ל  ,ובוחן כליות ולב אם עובדו כראוי  ,ומביט עליו ,ומלא כל הארץ כבודו   ,והנה ה' ניצב עליו:  וזה לשון קודשומובא בתניא הקדוש  (ח

נא ונא יהודי תשיב אל    . הן את מעשיו והן את מחשבותיו. אין דבר נעלם ממנו ואין נסתר מנגד עיניו  ,ובכל מקום ,בכל רגע כל אדם  ה' בוחן  

 לא בעולם הזה ולא לעתיד לבוא בעולם הבא.  .ולא תכלם  שלא תבוש ,הלב ידיעות אלו ותחיה על פיהם 

שקרים,  לשון הרע, הוצאת שם רע, גלה לעינינו:  להרבה מאיתנו יהיה מבחן נוסף שעלינו לעמוד בו והוא: איך נגיב ונקבל את כל מה שמת
הדרך שנגיב על מקרים של אחרים עתידה גם היא לחרוץ את עתידנו    .וחלקם לא חלקם נכונים    וכו'.רכילות    , , רשעות, אפליותקחוסר צד

הדרך שבה אתה עתיד לשפוט את  כלומר . תועבת ה' גם שניהם , מצדיק רשע, ומרשיע צדיקכדברי שלמה המלך החכם באדם: )משלי י"ז, טו( 

 ,  ת. ז. ה. ר. !!! כי הרבה טעו בדבר. זהרת  .הקדושה והטוב או אל חלק הטומאה והרע רח"ל קתעיד אם אתה שייך אל חל  ,מה שתראה

 שלפני הגאולה יתרבו  שנה  3300 -כ שמסבירה פסוק בתורה מלפני שנה  2300-מלפני כנוראה נבואה  •  לסיכום:
 מת. א אלקים   ישראל אמת וה'  ומעידה שהתורה אמת, ונביאימדהימה  בצורה מתקיימת לנגד עינינו ומוסרים  מלשינים 

מצפה ה'   .לעין כל מי צדיק ומי רשע   להודיע את כל הנסתרות ו לנגד עינינו  היא לגלות  לפני הגאולה   בורא העולם הנהגתו של  •

 עם הצדיקים. חלקו  יהיה ויחזור בתשובה שלמה ו  , יפרש את הדברים בצורה נכונהיתבונן היטב בנעשהשכאו"א מאיתנו 

להתבייש בושות גדולות בעולם הזה ובעולם הבא ומי  שלא יחזרו בתשובה  עתידים הרשעים ועוברי העברות בסתר כבגלוי   •

 בעולם הזה ובעולם הבא.  שחוזר בתשובה עכשיו מציל עצמו מבושות ועונשים 

 . זימה ועריות נייניעיקר מה שיחשף בעולם מלבד כל הפשעים והעברות זה ע  •

  מי הוא באמת.  –יצדיק ואת מי ירשיע וזה יעיד על עצמו    . את מימה שישמע ויראה במבחן איך יגיב עלנמצא כאו"א מאיתנו  •

  ומכלל הן אתה שומע לאו.  .כך יוכל לראות את מה שקורה בעולם בעין של אמת ובהבנה נכונה  ,ככל שהאדם ישמור על קדושת ראית העיניים שלו  נ.ב.

אם לא את  ,שאם לא שומר על קדושת העיניים שלו אז בודאי שיטעה הרבה בהבנת הדברים שיראה ובהסקת המסקנות המתבקשות ויכול לאבד הרבה

כיום רוב העולם חשוף לידיעת הבאות דרך אמצעי התקשורת האלקטרונית דהיינו אינטרנט וכו'. ובכללם הרבה יהודים שומרי תורה ומצוות  ]  הכל ח"ו.

: לענייננו נוסיף: שיש בדבר הרבה רעות ונזקים חמורים שהחריבו נשמות ובתים רבים כפשוטו כידוע וכבר דברו על זה רבות אך  והאמת חייבת להאמר

שלהם להבין דברים בצורה   תספק קדושת העיניים שלהם נפגעת ונפגעת גם היכול  י שהחושפים עצמם לאינפורמציה בדרך זו הנה מלבד העובדה שבל

: הם טועים לחשוב שיש להם את מגיעה להם והיאשיש עוד רעה גדולה    .הרכילות לה הם נחשפיםשם רע ו  ,שון הרעלומלבד כל ה ]כנז"ל[    .ונכונה נקיה

בענינים שונים ולברר ולדעת מה אמת ומה שקר וכו' ולגבש דעה נכונה    ,ת ואלפי ידיעות בזמן קצר ממקורות שוניםומאלקבל  וכמה והיכולת לשמוע  הח

חכמים להרע שיודעים איך להפיל בפח את מקבלי   ,רי הרבה ידיעות "תמימות" עומדים אנשי רשע ופשעווהם אינם יודעים שמאח  .בעניינים חשובים

כך לזרוק בהם מינות  שהוצאו דברים מהקשרם וכו' ווע"י שמעבירים להם ידיעות חלקיות, מוטעות, שקריות ו/או  להטעותם ולהשפיע על דעתם  .דיעותהי

וכו' ומשם הדרך לגהינם  ים בעניינים שונים רח"ל  וצוכמובן שיהיו בצד שהם רשונות  ת  ו לגרור אותם למחלוקכן  פיע על דעתם ושלהטעותם ולה  ,פיקורסותוא

שטמנו להם  בפח  ומתקיים בהם הפסוק )יהושע ט עיין מעם לועז שם( "ויקחו האנשים מצידם" שעם ישראל נפל    מתקצרת והולכת רח"ל.בעוה"ב  בעוה"ז ו

 ו "צד" בפיו את יצחק אביו ומרמהו בדבריו. הגבעונים וצדו אותם בפיהם כמו שדרשו חז"ל את הפסוק "כי ציד בפיו" )בראשית כב( שהיה עש

וצרפתים כמ"ש  ביאת המשיח  והצירוף שלפני  הבירור  והקשה של  האחרון  עכשיו לשלב  אנו מגיעים  היוצא:    כצרוף את הכסף   הכלל 

נים אך יש  ש בינינו אנשים שנראים כחילוי   מצד אחדובחנתים כבחון את הזהב. הדברים ברורים וידועים שנכון לעכשיו הכל מעורבב:  

לחזור בתשובה שלמה.   והם עתידים  יהודי אמיתי  ולב  יהודית טהורה  נשמה  שנילהם  כיום  ומצד  כדתיים   בינינו  יש  אנשים שנראים 

ויצור מצבים   ,ויביא עלינו נסיונות  , אבל הם ערב רב גמור. ובורא העולם יסובב סיבות כאלה ואחרות  חלקם אפילו ידועים  ונחשבים חרדים

וכו'ומבחנים  מיוחדים   ויסורים  שיגרמו לכל אחד להתברר דהיינו להתחבר עם מקומו האמיתי והסופי לנצח נצחים. קבלה    ,כמו פחד 

  וההפך במי   ,שאוהב את כלל ישראל ולא רק את החברים שלו הוא יהודי אמיתידהיינו  בידינו שמי שיש לו גם אהבת ה' וגם אהבת ישראל  

שמופיעים אצלו התנהגויות של, עזות פנים ואכזריות עד שמסוגל להשפיל יהודי   וכן מי  , משת"פ עם אויבי ישראל.שבוגד בעם ישראל

, (זכאים)-ת. בעתיד עם ישראל יתחלק לשניים: צדיקים. וכן מי שמחטיא את הרבים ונלחם נגד עינייני קדושה וצניעועד עפר ולרדת לחייו

 . לזה בדיוק התכוונוו חז"ל בנבואה: אין בן דוד בא אלא בדור שכולו חייב או כולו זכאיו .(חייבים)-לעומת רשעים

 לקבל פני משיח.   ויזכו היו כאלה שימסרו נפש לעשות רצון ה' למרות הקשיים הגדוליםי

 לדראון עולם, ו אלה יזכו לחיי עולם ואלה לחרפות  . ויאבדו וימרדו בו רח"לויהיו כאלה שיפשעו בה' 

ואז  בעולם  גדול  ופחד    , אסונות טבע ותבהמשך יגיע זמן של מלחמ  .נכון לעכשיו, כל אחד ואחת יכולים לבחור בטוב ולחזור בתשובה מאהבה

ינעלו דלתות התשובה לגמרי ומי שלא יחזור עד אז  יגיע זמן שואח"כ    .אפשר יהיה עדיין לחזור בתשובה אבל רק מיראה )דרגה נמוכה יותר(

וכמו הצעקה    .את הנצח שלו  ,לזעוק זעקה גדולה ומרה עד מאוד כעשו הרשע כשהבין שאיבד את הכל רק  בתשובה מה שישאר לו לעשות זה  

 הוא מבין את כל האמת:  בשניה שמת  אז .בעודו חי והיא צעקתו של מי שמת כרשע ולא עשה תשובהבעולם החזקה ביותר שקיימת 

 של הבורא יתברך  ואמיתתו תוולאת גד
 התורה והמצוות. ואת מעלת את מעלת עם ישראל, 

 הוא לא הבין זאת בחייו ועתה לא יוכל יותר לתקן.את העובדה ש
"י   בִּ דוֹשׁ רַשְׁׁ י  הַקָּ סְיוֹנוֹת הַדּוֹר הָאַחֲרוֹן אָמַר: "אוֹי לְמִּ רְאוֹתוֹ אֶת נִּ י שֶיַעֲמוֹד בַ בִּ רְאוֹתוֹ אֶת מַעֲלַת מִּ חְיֶה בְאוֹתוֹ הַדּוֹר", וּבִּ סְיוֹנוֹת אָמַר: "אַשְרָיו  נִּ שֶיִּ

אשוֹן מַכְהֶה גַ  דְרָש )קֹהֶלֶת רַבָה ח' ב'( "עֲקֵבוֹ שֶל אָדָם הָרִּ יתָא בַמִּ חְיֶה בְאוֹתוֹ דּוֹר". וְאִּ י שֶיִּ יא שֶהַדּוֹר הָאַחֲרוֹן,  לְגַל חַמָה", וְהַכַ שֶל מִּ וָּנָה בָזֶה הִּ

אשוֹן, וְאֵלֶה שֶיַעַמְדוּ בַ  צַד עֲקֵבוֹ שֶל אָדָם הָרִּ הְיוּ בוֹ נְשָמוֹת מִּ יחָא, יִּ מְשִּ קְבְתָא דִּּ יאַת הָעוֹלָם, אֲזַי  נִּ דּוֹר עִּ ים בְיוֹתֵר שֶהָיוּ מֵאָז בְרִּ סְיוֹנוֹת שֶהֵם הַקָשִּ

שְמוֹתֵיהֶם   תְעַלוּ מַעְלָה מַעְלָה וְ נִּ יד לָבאֹ יַעֲלוּ וְיִּ מָהֶם! וְגַם אַ לֶעָתִּ מְנָה עִּ הְיוֹת נִּ זְכֶה לִּ י שֶיִּ גַלְגַל חַמָה! אַשְרֵי מִּ ירוּ כָל כָךְ עוֹד יוֹתֵר מִּ  !  ה יָכוֹל/ה/תָ יָאִּ

דע שיש נבואות נוספות ומדויקות    שלפני הגאולה ומתקיימת לעינינו ממש.כמו שקראת בעיניך נבואה שנאמרה על הזמן    –  העיקר הגדול

בזויה והיא תכלה, תתפרק,    –כפירה. ומלכות זו תהיה זלה כלומר שפלה   –כגון: המלכות )השלטון בארץ ישראל לפני הגאולה( תיהפך למינות  
למצב שאין לנו על מי להשען אלא על אבינו שבשמים כפשוטו  תתמוטט. עד שנגיע למצב שכל המשענות שדרכינו להשען עליהן יתמוטטו ונגיע  

כך דע ותאמין ותשיב אל הלב היטב היטב שגם הנבואה העיקרית על ביאת משיח בן דוד שיגאל אותנו גאולת עולם ב.ב.א עתידה  ממש. ו
טעות  ה ולכן תכין עצמך לגאולה ע"י תשובה )אמיתית( ומעשים טובים. ואל תיתן ליצר הרע עם כל הצעצועים שיש לו בעולם הזה ל  . להתקיים

 . ואל תמכור את חיי הנצח שלך תמורת נזיד עדשים חולף כעשו הרשע בשעתו .אותך 
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"חכם לב יקח מצוות" (שלמה המלך) ויקיים את הנאמר בדפים אלו.
ויזכה את הרבים ויחזק אותם ע"י שיחלק, יתלה, יצלם, ישלח, יגדיל, ידפיס וכו'. כל דף לפי מקומו ועניינו.

ובזכות זה לא יבוא חטא על ידו, זכות הרבים תהיה תלויה בו וברכת ה' תלווה אותו.



מ„ברי ‰חפı חיים:
˙ור‰.

מ‰
 ˙

מˆוו
 ˘

˘ל
מ˜יים 

מילים, ו
 3

מר 
‡ו

˙ור‰ 
מ„ 

‰לו
‡„ם 

 ˙
‡ח

˘ני‰ 
ב

˙ור‰.
מ‰

 ˙
מˆוו

 10
,0

0
0

מעל 
˘ע‰:    

˙                      ב
מˆוו

מילים / 
 180

ב„˜‰:     

˙ור‰.
מו„ 

˘ל לי
על כל „˜‰ 

חבל 
מן: 

‰ז
על 

חבל 

‡ין ‡ב„‰
מן

˙ ‰ז
כ‡ב„

בס"„

 

1
2

3

 
 

 
 

 
 

  
  

 
 

 
 

 
 

 

 
050-4114066

 

100
36,000

3,000
2,000,000

 

ס"ד. 
ב

ת כוונה: 
ת צריכו

מצוו
ה

ש"ר בכונ
ע"י ענית אי

 
ם הגאולה וביאת 

מקרבי
ם ו

ם לעול
ם רחמי

שיכי
מ

ם מ
קול ר

וב
ת

שועו
ת ועוד י

מחילת עוונו
ה ל

ת. וזוכ
ת ועניו

מחלו
ת, 

שונו
ת 

מעליו גזרו
טל 

שיח. וכן יכול לב
מ

 
ת.

קיפו
מ

 
יהי רצון

  
•  

מו
ש

ש 
קד

ת
תגדל וי

שי
 •  

תו 
מלכו

תגלה 
• 

שיחו 
מ

ת 
א

קרב בי
וי

  

הא
י

  
מ

ש
ה

י
  

רבא
  

מברך
  

מו 
ש

יהיה 
הגדול

 
ם

של
   

 י
–  

 ה
–  

 ו
–  

  ה
 

מחה זכר
וי

 
ק

מל
ע

   
ם

מן העול
טל כל הרע 

תב
וי

. 

ם
לעל

 -
 

ם כולו
מו בכל העול

ש
ש 

קד
ת

וי
.

    
ת'

תו י
מלכו

ת עול 
א

ם 
קבלו כול

וי
. 

]ו[
מיא

מי על
לעל

 - 
ו

מו 
ש

ש 
קד

ת
י

ם
ת כול

מו
בכל העול

. 
ט

ס
אר ל

ש
א י

ול
"

ש וענף.
שור

א 
 

תבר
י

 - ך
ויִ 

מַ 
שֵ 

שה
קדו

שפע 
ך 

ו 
טהרה

, ברכה 
מונה

א
ו

 
אל

שר
לכל י

, )
תי

מ
ש

וכן לנ
( 

     
     

       
  

ת 
טלו כל הגזרו

תב
וי

ת ו
שו

ק
ה

ת
הרעו

 
מעל 

 
כל 

אל
שר

י
. 

מעל ב"ב)
מעלי ו

(ו
 

ם...
מ

תרו
תפאר וי

שתבח וי
וי

ו  
יִ 

מַ 
ם

מי
ם ורח

סדי
שכו ח

 
ם

גדולי
 

אל
שר

על כל י
, 

מר 
או

ש
וכ

)
או עונה

(
                  

ם 
החיי

- 
ש

להו
ם

ת
או

ם ולרפ
יע

 
ם

ש ולהחזיר
בגוף ונפ

 
שובה,

ת
ב

  
ו 

שראל
על כל י

 
יכוין
 

על:
        

ם 
תי

מ
ה

ו
- 

של ג
מדינה 

ם 
להציל

ם
יהנו

 ,
קלע ו

מכף ה
ם

מי
ש

שי 
מכל עונ

. 
                                                          

א
ו/

ו 
מדרגה גבוהה י

ם ל
ת

להעלו
תר בגן עדן.

ו
 

 
 

מח"ל
ה"ק, גמרא, הר

הזו
מ

ט 
מלוק

)
- 

ם ועוד
מוני

שומר א
ה, 

ה ברור
שנ

מ
ם, 

החיי
ש 

ה', נפ
דרך 

    
 

050-4114066
( 


	Blank Page
	Blank Page
	Blank Page
	Blank Page
	Blank Page



